<b>Bijsluiter</b>. De hyperlink naar het originele document werkt niet meer. Daarom laat Woogle de tekst zien die in dat document stond. Deze tekst kan vreemde foutieve woorden of zinnen bevatten en de opmaak kan verdwenen of veranderd zijn. Dit komt door het zwartlakken van vertrouwelijke informatie of doordat de tekst niet digitaal beschikbaar was en dus ingescand en vervolgens via OCR weer ingelezen is. Voor het originele document, neem contact op met de Woo-contactpersoon van het bestuursorgaan.<br><br>====================================================================== Pagina 1 ======================================================================

<pre>




































. Omgevingsloket 1van13 

Flexwonen Oostkanaalweg Ter Aar publiceerbaar 

Uw verzoek 

Ingediend bij Gemeente Nieuwkoop 

Soort Aanvraag vergunning 

Activiteit(en) Bouwactiviteit (omgevingsplan) 

Werk, niet zijnde bouwwerk, of werkzaamheid uitvoeren 

Afwijken van regels in het omgevingsplan 

Doel Aanvullen 

status Aangevuld 

Verzoeknummer(s) 20240709 01411 000 (ingediend op 09-07-2024) 

20240709 01411 001 (ingediend op 11-07-2024) 

20240709 01411 002 (ingediend op 04-09-2024) 

20240709 01411 004 (ingediend op 09-10-2024) 

20240709 01411 003 (ingediend op 08-10-2024) 

20240709 01411 005 (ingediend op 10-10-2024) 

20240709 01411 008 (ingediend op 18-11-2024) 

20240709 01411 006 (ingediend op 17-10-2024) 

20240709 01411 007 (ingediend op 15-11-2024) 

20240709 01411 009 (ingediend op 21-11-2024) 

Project 

Naam van dit project 

Flexwonen Oostkanaalweg Ter Aar 

Projectomschrijving 

Realiseren flexwoningen op het voormalige volkstuinencomplex aan de Oostkanaalweg in Ter Aar 

Uw verzoek 21-11-2024 



. Omgevingsloket 2van13 

Locatie 

Teken een gebied op de kaart 

  

  

Algemeen 

U kunt een bijlage toevoegen over het contact met anderen over uw plannen. 

Geen documenten. 

Voeg als bijlage toe: gegevens over de grens van de locatie. 

Geen documenten. 

Contact met anderen over uw plannen 

Heeft u contact gehad met anderen over uw plannen? 

Ja 

Hoe heeft u anderen betrokken bij uw plannen? 

geen openbare informatie 

Welke reacties heeft u gekregen? 

geen openbare informatie 

Verzoek 

Geef uw verzoek een naam 

Flexwonen Oostkanaalweg Ter Aar 

Toelichting op uw verzoek 

geen openbare informatie 

Uw referentienummer 

geen openbare informatie 

Hierbij verklaar ik alle vragen naar waarheid te hebben ingevuld. 

Ja 

Is er informatie die u later pas opstuurt? Geef hier dan aan welke informatie dat is. Geef ook aan 

waarom u die pas later opstuurt. 

geen openbare informatie 

Is er informatie die u niet opstuurt? Geef dan aan waarom. Bijvoorbeeld omdat u die al eerder 

heeft ingestuurd. 

Uw verzoek 21-11-2024 



. Omgevingsloket 3van13 

geen openbare informatie 

Uw verzoek 21-11-2024 



. Omgevingsloket 

Uw gegevens 

  

E-mailadres en telefoonnummer initiatiefnemer   

E-mailadres 

geen openbare informatie 

Telefoonnummer 

geen openbare informatie 

Gegevens vestiging of bedri tiefnemer 

  
(geanonimiseerd)
Adresgegevens bedrijf initiatiefnemer 

Straatnaam 

Teylersplein 

Vooraf ingevuld antwoord. 

Huisnummer 

1 

Vooraf ingevuld antwoord. 

Huisletter 

Huisnummertoevoeging 

Postcode 

2441LE 

Vooraf ingevuld antwoord. 

Plaats 

Nieuwveen 

Vooraf ingevuld antwoord. 

Is het postadres hetzelfde als het hoofdadres? 

Nee 

Vooraf ingevuld antwoord. 

Uw gegevens 

4van13 

21-11-2024 



. Omgevingsloket 5van13 

Postadres bedrijf initiatiefnemer 

Wat voor adres wilt u opgeven als postadres? 

afwijkend adres 

Vooraf ingevuld antwoord. 

Wat voor adres wilt u opgeven als afwijkend adres? 

postbusnummer 

Vooraf ingevuld antwoord. 

Nummer 

1 

Vooraf ingevuld antwoord. 

Postcode 

2460AA 

Vooraf ingevuld antwoord. 

Plaats 

Ter Aar 

Vooraf ingevuld antwoord. 

Contactpersoon 

Wilt u een contactpersoon voor deze aanvraag of melding opgeven? 

Ja 

Functie contactpersoon 

Projectleider BOR 

Voorletters 

geen openbare informatie 

Voorvoegsel 

geen openbare informatie 

Achternaam 

geen openbare informatie 

E-mailadres 

geen openbare informatie 

Telefoonnummer 

geen openbare informatie 

Wat voor adres wilt u opgeven als postadres? 

afwijkend adres 

Wat voor adres wilt u opgeven als afwijkend adres? 

postbusnummer 

Nummer 

Uw gegevens 21-11-2024 



. Omgevingsloket 6van13 

geen openbare informatie 

Postcode 

geen openbare informatie 

Plaats 

geen openbare informatie 

Uw gegevens 21-11-2024 



. Omgevingsloket 7van13 

Vragen en antwoorden 

  

Bouwactiviteit (omgevingsplan) 

Algemeen 

Beschrijf de werkzaamheden waarvoor u een vergunning aanvraagt in een paar zinnen. 

Plaatsen woonunits met aanleg benodigde infrastructuur 

Vink alle werkzaamheden aan die u wilt aanvragen. 

Buisleiding aanleggen: Andere nieuw te bouwen bouwwerken dan hierboven genoemd 

Verandert het aantal woningen of wooneenheden door de werkzaamheden? 

Ja 

Wat zijn de totale geschatte bouwkosten in euro's (exclusief BTW)? 

Geef hier eventueel een toelichting op de geschatte bouwkosten. 

Indien er over uw bouwplan advies wordt gevraagd aan bijvoorbeeld een commissie die over 

welstand adviseert. Wilt u het bouwplan dan mondeling toelichten aan de adviseur? 

Nee 

Gebruik 

Waarvoor gebruikt u het bouwwerk of het perceel nu? 

lets anders dan wonen 

Overige gebruiksfuncties: Geef aan waar u het bouwwerk en/of perceel momenteel voor gebruikt. 

Recreatie - Volkstuinen 

Gaat u het bouwwerk en/of het perceel ergens anders voor gebruiken? 

Ja 

Veranderen gebruik: Waar gaat u het bouwwerk en/of perceel voor gebruiken? 

Wonen 

Gaat u de gebruiksoppervlakte van de woning veranderen? 

Ja 

Geef aan hoeveel gebruiksoppervlakte (in m2) er bij komt of er af gaat. 

848 

Woningen 

U heeft aangegeven dat het aantal woningen of wooneenheden verandert door de 

werkzaamheden. Beschrijf hier wat u gaat doen. 

Het plaatsen van 9 prefab woonunits, bestaande uit elk 2 wooneenheden 

Verandert het aantal huurwoningen of huurwooneenheden? 

Ja 

Vragen en antwoorden 21-11-2024 

(geanonimiseerd)



. Omgevingsloket 8van13 

Wat is het aantal huurwoningen voorafgaand aan het verrichten van de werkzaamheden? 

0 

Wat is het aantal huurwoningen na het verrichten van de werkzaamheden? 

18 

Wat is het aantal huurwooneenheden voorafgaand aan het verrichten van de werkzaamheden? 

0 

Wat is het aantal huurwooneenheden na het verrichten van de werkzaamheden? 

18 

Verandert het aantal koopwoningen of koopwooneenheden? 

Nee 

I er sprake van particulier opdrachtgeverschap? 

Nee 

Bruto vloeroppervlakte bouwwerk 

Verandert de bruto vloeroppervlakte van het bouwwerk door de bouwwerkzaamheden? 

Ja 

Wat is de bruto vloeroppervlakte van het bouwwerk in m2 voor uitvoering van de 

bouwwerkzaamheden? 

0 

Wat is de bruto vloeroppervlakte van het bouwwerk in m2 na uitvoering van de 

bouwwerkzaamheden? 

848 

Geef hier eventueel een toelichting op de wijziging van het bruto vloeroppervlak. 

47,1 m2 per wooneenheid 

Bruto inhoud bouwwerk 

Verandert de bruto inhoud van het bouwwerk door de bouwwerkzaamheden? 

Ja 

Wat is de bruto inhoud van het bouwwerk in m3 voor uitvoering van de bouwwerkzaamheden? 

0 

Wat is de bruto inhoud van het bouwwerk in m3 na uitvoering van de bouwwerkzaamheden? 

2189 

Geef hier eventueel een toelichting op de wijziging van de bruto inhoud van het bouwwerk. 

Plaats van het bouwwerk 

Waar gaat u bouwen? 

Elders 

Geef hier eventueel een toelichting op de plaats van het bouwwerk. 

Vragen en antwoorden 21-11-2024 



. Omgevingsloket 9van13 

Het betreft 9 los staande units met 2 wooneenheden per unit 

Oppervlakte bebouwd perceel 

Verandert het bebouwde oppervlakte van het perceel na uitvoering van de bouwwerkzaamheden? 

Ja 

Wat is de bebouwde oppervlakte van het perceel in m2 voor uitvoering van de 

bouwwerkzaamheden? 

717 

Wat is de bebouwde oppervlakte van het perceel in m2 na uitvoering van de 

bouwwerkzaamheden? 

848 

Hoogte bouwwerk 

Wat is de hoogte van het bouwwerk? 

365 

Geef hier eventueel een toelichting op de wijziging van de hoogte van het bouwwerk. 

Hoeveel bouwlagen heeft het bouwwerk? 

1 

Parkeervoorzieningen 

Heeft of krijgt u parkeervoorzieningen op het eigen terrein? 

Ja 

Seizoensgebonden en tijdelijke bouwwerken 

Gaat het om het bouwen of verbouwen van een seizoensgebonden bouwwerk? 

Nee 

Gaat het om het bouwen of verbouwen van een tijdelijk bouwwerk? 

Ja 

Hoeveel hele jaren blijft het tijdelijke bouwwerk op de locatie staan? 

15 

Hoeveel maanden blijft het tijdelijke bouwwerk op de locatie staan? 

0 

Bodemonderzoek 

Is er een bodemonderzoek uitgevoerd? 

Ja 

Blijkt er uit het bodemonderzoek dat de toelaatbare kwaliteit wordt overschreden? 

Ja 

Geef een korte omschrijving van de geplande sanerende of andere beschermende maatregel 

Vragen en antwoorden 21-11-2024 



. Omgevingsloket 10van 13 

Nader onderzoek wordt nog uitgevoerd. Op basis daarvan wordt gekeken of er maatregelen nodig 

zijn. 

Werk, niet zijnde bouwwerk, of werkzaamheid uitvoeren 

  
Geef aan welke materialen u gaat gebruil 

Houten beschoeiing en grond(compensatie water graven) 

Gaat u grond afvoeren naar een andere locatie? 

Nee 

zijn er obstakels aanwezig die in de weg staan voor het uitvoeren van het werk of de 

werkzaamheid? Beschrijf dan de obstakels die in de weg staan. 

nee 

Afwijken van regels in het omgevingsplan 

Afwijken van regels in het omgevingsplan 

Omschrijf wat u wilt gaan doen. 

Realisatie locatie flexwonen, bestaande uit woonunits, toegangsweg, parkeervoorzieningen, 

hoofd- en zijpadenstructuur, riolering, kabels en leidingen, bestratingen en beplanting 

Beschrijf hoe en in welke mate de voorgenomen activiteiten of het gebruik in strijd zijn met de 

regels uit het omgevingsplan. 

huidige bestemming is recreatie - volkstuinen 

Geef aan waarom u van regels in het omgevingsplan wil afwijken. 

in het kader van flexwonen is uitgebreid gezocht naar een locatie en de keuze is op deze locatie 

gevallen 

  

Het afwijken van de regels in het omgevingsplan kan gevolgen hebben voor de leefomgeving. 

Beschrijf deze gevolgen. 

bodem, geluid, waterhuishouding, archeologie, landschap en flora- en fauna 

Wilt u tijdelijk afwijken van de regels in het omgevingsplan? 

Ja 

Tijdelijk afwijken: Geef aan hoe lang u wilt afwijken van de regels in het omgevingsplan. 

15 jaar 

Milieueffectrapportage 

  
Wat geldt er voor de activiteiten van deze aanvraag? 

Is er al een mer-beoordelingsbeslissing? 

Wat is de uitkomst van de mer-beoordelingsbeslissing? 

Vragen en antwoorden 21-11-2024 



  

  

  

  

  

      
  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

        
  

. Omgevingsloket Hvanl3 

Bijlagen 

Bouwactiviteit (omgevingsplan) 

Bodemonderzoek 

Document Vertrouwelijk 

205870 rapport lood volkstuinen Oostkanaalweg 20220121 (1).pdf Nee 

3590159 - Rapportage bodemonderzoek De Geschikte Peer Ter Aar.pdf Nee 

3590159.002 - Rapportage nader asbest en bodemonderzoek De Geschikte Peer | Nee 

Ter Aar.pdf 

Gegevens uit te brengen advies agrarische adviescommissie 

Geen documenten. 

Parkeervoorzieningen 

Geen documenten. 

Rapport archeologische waarde 

Geen documenten. 

Situatietekening bestaande toestand 

Document Vertrouwelijk 

WU-2024-XX_XREF_bestaande situatie-A3 landscape.pdf Nee 

situatietekening nieuwe toestand 

Document Vertrouwelijk 

WU-2024-07_DO-JK-A4 detail oever.pdf Nee 

WU-2024-07_DO-JK-A4 detail schoeiing.pdf Nee 

WU-2024-07_DO-WU-2024-09-12 DO.pdf Nee 

Uiterlijk van het bouwwerk 

Document Vertrouwelijk 

20241111Indeling woonunits.png Nee 

220795 - Gemeente Nieuwkoop - Gevelaanzichten - 08-11-2024 - Rl.pdf Nee 

ECOHome - Blocks - DUOflexwoning brochure.pdf Nee 

Overige gegevens noodzakelijk voor toetsing aan omgevingsplan 

Document Vertrouwelijk 

2024-003279 RO advies Oostkanaalweg 41 en 42 te Ter Aar.pdf Nee 

Bijlagen 21-11-2024 



  

  

  

  

  

  

  

  

        
  

  

  

        
  

  

  

  

  

  

  

  

      
  

. Omgevingsloket 12van13 

Document Vertrouwelijk 

24A077 Aanvulling ecologisch advies volkstuinencomplex Oostkanaalwegter | Nee 

Aar.pdf 

AERIUS-berekening Flexw TANO 20241118.pdf Nee 

Begeleidende rapportage AERIUS 20241118.docx Nee 

Bopa Tuinstraat 20241121.docx Nee 

ECOHome - Blocks - DUOflexwoning tijdelijke opslag locatie.pdf Nee 

Werk, niet zijnde bouwwerk, of werkzaamheid uitvoeren 

Overige gegevens noodzakelijk voor toetsing aan omgevingsplan 

Document Vertrouwelijk 

WU-2024-07_DO-WU-2024-09-12 DO.pdf Nee 

Rapport archeologische waarde 

Geen documenten. 

Locatie van de werkzaamheden 

Document Vertrouwelijk 

2024-04-02 Ontwerp Flexwonen Oostkanaalweg.pdf Nee 

WU-2024-07_DO-WU-2024-09-12_DO.pdf Nee 

Afwijken van regels in het omgevingsplan 

Mededeling mer-beoordelingsplichtig project 

Geen documenten. 

Overige gegevens noodzakelijk voor toetsing aan het omgevingsplan 

Document Vertrouwelijk 

22A093 EO Ter Aar Noord-Oost.pdf Nee 

Akoestisch rapport Flexwoningen te Ter Aar versie 1.1 met bijlagen.pdf Nee 

Rapport Flexwoningen te Ter Aar met bijlagen.pdf Nee 

Overzichtstekening nieuwe toestand 

Document Vertrouwelijk 

WU-2024-07_DO-WU-2024-09-12 DO.pdf Nee 

Project-milieueffectrapport 

Geen documenten. 

21-11-2024 

Bijlagen 



. Omgevingsloket 13van13 

Rapport archeologische waarde 

Geen documenten. 

Situatietekening bestaande toestand 

  

Document Vertrouwelijk 

  

WU-2024-XX_XREF_bestaande situatie-A3 landscape.pdf Nee 

  

situatietekening nieuwe toestand 

  

  

  

  

Document Vertrouwelijk 

WU-2024-07_DO-JK-A4 detail oever.pdf Nee 

WU-2024-07_DO-JK-A4 detail schoeiing.pdf Nee 

WU-2024-07_DO-WU-2024-09-12 DO.pdf Nee       
  

Bijlagen 21-11-2024 



  

    

  

    

  - Bebouwing, schuur 

D ‘ Bebouwing, kas 

- Bebouwing, plat glas/ 
broeiramen 

Halfverharding 

    

    
  

  
  

    
    

  

    

  

  

  
    

  

  

  
    

  

  
  

  

  

    

  

  

Verharding tegels 

  

  

  

  Volkstuinen 

      
  

  

  
Groenvoorziening, 

- Groenwoorziening, 
heesters 

  
  

    

  

  
    
  
  

  

  

          
  

    

  

    

  
  

  

  

      
  

  

    
  
  

  
  

  
    

berm 

h' E 

D i 

/ ì 

emeente N I€UWKOO D Aardamseweg d Project : Flexwoningen Gewijzigd : Goedgekeurd : | 
g e _ ; 

D Meie, Korteraar, Langeraar, Nieuwkoop, Nieuwveen, Noordeinde, Noorden Telefoon: 14-0172 Onderwerp : huidige situatie 

Noordse Dorp, Papenveer Ter Aa. Vrouwenaiker, Woerdense Veraat Zevenhoven ET ETÓ 1 

YJ Beheer Openbare Ruimte E n | c Formaat : A3 2 

Kern: Ter Aar Wijk: Oostkanaalweg Datum : 22-08-2024 Schaal : 1:1.000 Teknr. : -             
  

    L EE 
(geanonimiseerd)  

  
  

  

    



  

  
  

  

  

  

    
  

  

  

  
  

  

  

        

  

  
  

  

  

  

  
      

  

  

  

   
  

    

  

    

                  

  

  
  

  

  

  

  

NNN 

N 

D 

NA 

  N E e   
  

     

     

  

    

        

j 

gÉ i 

ËÉ s;gs 

: 

á U9 

d 

$ 
À 

N       
  

   

  

  

  
"1 

jjj 

......... 5 

Xooelfecoleeo 

oo 

e 

oo 

d eeee 

togogogokereolecoe 

oo 

oo oo} 

  

oo 

R 

N B B 

ED N R E 

N N N D 

locatie       

  

  
4 

X 

  NNONNSNNANNNN NONNANNANNANN 

  

NNN 

SAT 

  

  

  

  
e 

  

    
  

  

  

A 

de      
  

      
  

  

   

  

  

    NONNANN NNONNONN 

_ 

  

  

               

    

  

  

    
            

  
  

  
  

  

  
  

  

  
  

  

  

  
        
  

     
  

SS 

  

     

   
    

  

  

l 

… | o2 zenan 17 

EL m aa ZE | 

l | = l 

4 a 5 | 

| l | EE , H | 

® E 1 

3.00 s$'s?‘s"s+síîáf'sâ'sgá"s LL | 

E' d E JAr 

n E N sì< E 
| £ E I 

EE e; | 

j 5ÊLsgs‚sgsSsss$s;sssgs$lsssggísî<is}x 45 Ê D 

sss sss sss s%% 4 E 

A ) 

j ‚;ssss<sssslslsss 4 

644 WO EN EE $ 

P 

j ÎSS KRR UW 

  

  

  
        

    

  

  

   

  

  
e 

50505 9 RD S R D 

    
  

gemaal 

r£fi ' 

EE e s f 

  

  

Ë —T—I +<l» £Kl—î 

PT     
| 

TT °I\J\\\I[| 

G jj 

  

  

       

  

  

  

  

  

  

  

   

  
  

  

IE 

L s 
e = 

  

  

N | 

  

  

  

  

    

  

k +L k—+ 

\\A 

| 

‘ 

| 

l 

\ ! 

‘+ | 

\ d 

t | 

+ | 

\ ! 

\ + 

t 1 

\ | 

\ + 

\\+ l 

l 

i 

11 

& M 

| 

‘ x 

& | 

\ + 

+ | 

| x 

| 

5 Ì 

‘ + 

4 Ì 

‘ x 

L J 

E 

  

\\\ \\A 

* 

  

  

  

  

n e 

Watercompensatieberekening 

Oppervlakte bebouwing 

Oppervlakte elementenverharding 

Oppervlakte halfverharding 

Oppervlakte groenparkeren 

totaal oppervlakte nieuw 

Oppervlak bestaande opstal 

Oppervlak bestaande verharding 

Totaal oppervlak bestaand 

verschil oppervlake nieuw - bestaand 

15% compensatie 

Beschikbaar oppervlak t.b.v. compensatie 

E E E e e 

  

  

  

  
  

848 m2 

1120 m2 

265 m2 

325 m2 

2558 m2 

717 m2 

548 m2 

1265 m2 

1293 m2 

194 m2 

394 m2 (voldoet) 

k — * 

E R 

  

  

  

x_ werkgrens 

  

  

perceelsgrens 

  

  

m bebouwing 

Em maatvoering in meters 

  

  

  

  

  

B put hemelwater 

  

  

riool hemelwater 

  

  

& put vuilwater 

  

  

riool vuilwater 

  

  

w straatkolk 

  

  

kabels en leidingen trace 

  

opsluitband 100x200 mm 

  

  

  

opsluitband 150x250 mm 

- rijweg, betonstraatstenen, keiformaat, in 
keperverband, kleur: rood 

  

  

iS trottoir, tegelverharding, 300x300 mm, 

HA kleur: grijs 
          
  

halfverharding, type: gravel, kleur: n.t.b. 

  

grasbetonverharding, type; n.t.b. 

  

  

openbare verlichting, type: n.t.b. 

  

  beplanting openbaar 

  

inrichting n.t.b 

  

  

sier/deeltuin 

  

  

wegmarkering, doorgetrokken, thermoplast 
  

  

  

wegmarkering, onderbroken, kanalisatiestreep 

thermoplast 
  

  

watercompensatie 

  

  

  

te planten bomen 

  

      3""'Ê te planten heesters 

) 

aan te brengen beschoeiing 
  

       

   

  

   

     

  

‘De Meije, Korteraar, Langeraar, Nieuwkoop, Nieuwveen, Noordeinde, Noorden 

Noordse Dorp, Papenveer, Ter Aar, Vrouwenakker, Woerdense Veriaat, Zevenhoven 

* gemeente Nieuwkoop äzx 

N Beheer Openbare Ruimte 

Postbus 1 

2460 AA Ter Aar 

Telefoon: 14-0172 

Fax _ 0172.574802 

Intemet: vwuw.nieuwkoop.nl 

E-mail: _ info@nieuwkoop.nl 

  

  

  

  

  

  

  

  
  

  

(geanonimiseerd)

  
  

Kern: Ter Aar Wijk: Ter Aar 

Project : Flexwoningen Gewijzigd : Goedgekeurd: 

- 0 | 02:04-2024 

Onderwerp : Definitief ontwerp | 1042024 

Onderdeel : Inrichting 2 | 29082024 

3 | 12092024 

Getekend :_ Bestek 7 

Datum _ : 26-03-2024 Formaat : AO 5 

Status : Definitief Schaal : 1:200 Tek.nr. : WU-2024-07-01     

    

   

     

      

    

      

  

TPorzatur[2zeptenber 27} 

    
  

  



D 2 k -- 

WOONDIENSTEN nìeuwkoop N WWW.ECOHOMEFORYOU.NL AARWOUDE 

Gemeente Nieuwkoop 

Gevelaanzichten 

Prefab - Modulair - Maatwerk - Duurzaam - Sociaal 

  



Gevelaanzichten 

  
Achterkant 

wielen worden gedemonteerd na plaatsing 

  
Vooraanzicht 

08-10-2024 220795 - Gemeente Nieuwkoop - Gevelaanzichten - 08-11-2024 - R1 Pagina 2van 4 



    370 

  

                                                        
        

                  
    

  
      
Zij-aanzicht zonder schuur 

wielen worden gedemonteerd na plaatsing 

  

  
Zij-aanzicht met schuur 

08-10-2024 220795 - Gemeente Nieuwkoop - Gevelaanzichten - 08-11-2024 - R1 Pagina 3van 4 



  

  

  

                                              

                      
2300 z Schuur zijaanzicht 
  

Schuur vooraanzicht 

08-10-2024 220795 - Gemeente Nieuwkoop - Gevelaanzichten - 08-11-2024 - R1 Pagina 4 van 4 



3.3. ECOHomes FLEX woning - Vooraanzicht 

  

  

EE IE £ 

TK 

I 

  

    

CRR HI 

TTT 

l      

    

  
                                                                                                                                                            

  

  



3.1. ECOHomes FLEX woning - Indeling en aansluitpunten 

Eokra 3425 Angère 

  

  

  

    

    
Dak n 



  

  

  

  

(geanonimiseerd)      

  

Detail beschoeiing 

  

  

  

4 

£ 

Maaiveld -150 m NAP \ 

î\ | { Waterpeit -200 m NAP 

5 & 

Beschoeling schot Ë 

& 

B   

Paal hardhout Tx 300m 

Gegevens beschoeiing: 

Lengte: 207m 

Hoogte: 0,25m tov waterpeil 

T profiel bodem sloot 

  

* gemeente Nieuwkoop 
De Meie, Korteraar, Langeraar, Nieuwkoop, Nieuwveen, Noordeinde. Noorden 

Noorde Berp, Papeniee Fer A Vroumeriker. Woerdense Verza,Zovenhoven 

N Beheer Openbare Ruimte 

Aardamseweg & 

Postbus 1 

2460 AA Ter Aar 

Teletoon: 14-0172 

Fax _ 0172:574802 

Internet:  ww.nieuwkoop.nl 

Emal: _ info@nieuwkoop.nl 

  

  

Kern: Ter Aar Wijk: ] 

  

  

Project : Flexwoningen Oostkanaalweg 

Onderwerp: Beschoeiing 

  

    

   

   

(geanonimiseerd)

Getekend Formaat 

    
Datum : 28-08-2024 Schaal   

Gewijzigd : Goedgekeurd : 

    
  

  



  

  

Detail onfgraving oever 

Nieuwe oeverlijn met 

beschoeiing 

Talud 13 

Toekonstig maaiveld -150 m 

NAP gemiddeld Bestaande oeverlijn 

< STm NAP 

  

Bestaand maaïveld -150m NAP Waterpeil -200 m NAP 

tot -180 m NAP 

  

-180 m NAP 

Te ontgraven oever: 

T m x 21 m3 =360 m3 

te verwerken op 

perceel flexwoningen 

  

Aardamseweg & 

gemeente Nieuwkoop & 

  

  

  

  

S e e Kaner engera Neokoon NeorreenMeoride Nonel a e 

e r n Neameee Neeween Neende Wooden ‚ Teon: OTQ 

k t G n 

N Beheer Openbare Ruimte E 

Kern: Ter Aar Wijk: ] 

Project : Flexwoningen Oostkanaalweg Gewijzigd : Goedgekeurd : 

Onderwerp: Ontgraven compensatie water 

Getekend : N | [ om : aa (geanonimiseerd)

Datum 28-08-2024 Schaal : 1:50 

k | a 

(geanonimiseerd)

  

  

  

            
        
  

  





, 

  


    
Grondige kijk op bodem 



    

SÜ"-UT!ÜN 

Grondige kijk op bodem 

Verkennend bodem- en asbestonderzoek 

Volkstuinencomplex “De Geschikte Peer” 

Oostkanaalweg 41 

    
Afbeelding onderzoekslocatie (bron: PDOK) 

  

Projectcode: 3590159 

Datu 26 april 2024 

Versie: 1 

Opdrachtgever: Gemeente Nieuwkoop 

Status rapport: Definitief 
  

Auteur: 

Vrijgegeven door: 

Handtekening ontbreekt n verband met digitale verwerking van het ropport 

Dit rapport mag niet worden gebruikt voor contractuele doeleinden of ngenïeursdiensten tenzij de bovenstaande tabel fuist en volledig s ingevuid en 

getekend en het rapport als DEFINITIEF is aangewezen. 

© Dit ropport valt onder het auteursrecht van Soilution B.V.. Elke niet geautoriseerde reproductie of elk gebruik door iemand anders zonder nadrukkelijke 

toestemming van de opdrachtgever i strikt verboden. 

  

Soilution 8.V. 

Groene Dijk 2c 

3401 N} Isselstein 

E-mail: nfo@soilutionmilievadvisering.nl 

e soilution-milievadvisering.nl 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



    

SOILUTION 

   

   

  

  

Grondige kijk op bodem 

Inhoudsopgave 

1  Inleiding 

11 _ Aanleiding en doel 4 

2 VOoronderzoek... } 

21 _ Aanleiding. 5 

22 _ Locatiebeschrijving, historie, huidig en toekomstig gebruik … 8   

2.3 _ Bodemopbouw en geohydrologie.. 
  

24 _ Eerder uitgevoerd bodemonderzoek … 

  2.5 _ Conclusie vooronderzoek en hypothese . 

3  Onderzoeksopzet …. 
         

4 Veldonderzoek..   

41 _ Uitvoering werkzaamheden en erkenningen   

42 _ Zintuiglijke waarnemingen … 

   43 _ Bemonstering grondwater … 
  

44 _ Afwijkingen protocol veldonderzoek. 
   

5 Laboratoriumonderzoek..…. w 12           

51 _ Geanalyseerde monsters met parameters….. …12 

52  Toetsingskader 14    

5.3 _ Halfverhardings- en funderingonderzoek … 15   

  

54 _ Resultaten grond.. 15 

   
5.5 _ Resultaten asbest onderzoek . 17 

    

56 _ Resultaten grondwater.   

6 _ Conclusie en aanbeveling . 
  

Bijlagen: 

Regionale ligging 

situatietekening 

Boorprofielen 

Analysecertificaten 

Toetsingstabellen 

Fotobijlage 
ovpwnn 

  

Soilution 8V. 

Groene Dijk 2 

3401 N} IJsselstein 

E-mail: info@soilutionmilieuadvisering.nl 

w soilution milievadvisering.nl 

   

(geanonimiseerd)



SOILUTION 

1 

  

11 Aanleiding en doel 

In opdracht van de Gemeente Nieuwkoop heeft Soilution B.V. een verkennend bodem- en asbestonderzoek uitgevoerd 

ter hoogte van de Oostkanaalweg 41 in Ter Aar. De onderzochte percelen hebben echter geen huisnummer en liggen 

direct zuidelijk van nummer 41. Het betreft het volkstuinencomplex “De Geschikte Peer” 

De ligging van de onderzoekslocatie is aangegeven in bijlage 1. 

Aanleiding voor het uitvoeren van een bodemonderzoek is de geplande herontwikkeling van de locatie, van 

volkstuincomplex naar woonlocatie. Hierbij zal de locatie opnieuw ingericht worden, en zullen graafwerkzaamheden 

plaatsvinden. De opdrachtgever heeft als wens inzicht te krijgen in de milieuhygienische kwaliteit van de bodem en of 

deze geschikt is voor het beoogde doel met wonen. Bovendien is het noodzakelijk om een bodemonderzoek uit te 

voeren in verband met een wijziging van het bestemmingsplan en voor het aanvragen van een omgevingsvergunning. 

  

Het doel van het bodemonderzoek is het vaststellen van de milieuhygienische kwaliteit ten behoeve van de geplande 

herinrichting van het terrein, en het vaststellen of milieuprocedures noodzakelijk zijn voor het herinrichten van het 

terrein. Tevens zal inzicht worden gegeven welke veiligheidsmaatregelen in het kader van de CROW 400 (werken in en 

met verontreinigde bodem) noodzakelijk zijn voor het graven in de bodem. 

  

  
In hoofdstuk 2 van de rapportage is de uitgangssituatie beschreven. In dit hoofdstuk wordt een korte 

toelichting gegeven op het huidige en historische gebruik, de bodemopbouw en geohydrologie van de locatie. 

Op basis hiervan en de locatie-inspectie is een hypothese geformuleerd met betrekking tot de te verwachten 

milieuhygiënische bodemkwaliteit op de onderzoekslocatie. 

In hoofdstuk 4 worden de uitgevoerde veldwerkzaamheden beschreven en in hoofdstuk 5 de chemische analyses 

Tenslotte worden n hoofdstuk 6 de conclusies en aanbevelingen geformuleerd. 

Rapportnummer: _ 3590159 4van20 

Projectloeatie: De Geschikte Peer Ter Aar 



SOILUTION 

2 _ Vooronderzoek 

21  Aanleiding 

Het vooronderzoek is uitgevoerd conform de vigerende norm voor vooronderzoek (NEN 5725:2023 (Bodem — 

landbodem -strategie voor het uitvoeren van milieuhygiënisch vooronderzoek)). Doel van het vooronderzoek is het 

opstellen van een hypothese over de te verwachten milieuhygiënische bodemkwaliteit. 

  

  

  

  

  

  

  

  

  

Tabel 2.1. Geraadpleegde bromnen ten behoeve van het vooronderzoek 

Kadaster Kadastrale gegevens en opperviak Zie paragraaf 22 

Topotijdreis Historisch kaartmateriaal Zie paragraaf 22 

DINOloket Geohydrologische informatie Zie paragraaf 23 

Actueel Hoogtebestand Nederland Maaiveidhoogte Zie paragraaf 23 

Wotoolnl Grondwateronttrekkingen Zie paragraaf 23 

Nota bodembeheer Omgevingsdienst West Holland Verwachte bodemkwaliteit Zie paragraaf2.4 

KUC Kabels en leidingen - 

Bodemloket Bodemkwalitet en potentiële (historische] Zie paragraaf 24 

bodembedreigende activiteiten/ locaties (0.a tanks) 

‘Omgevingsrapportage omgevingsdienstWestHolland _ | Bodemkwaliteit n potentiële (historische) Zie paragraaf 2.4 

bodembedreigende activieiten/ locaties (0.. tanks)         
  

2.2  Locatiebeschrijving, historie, hui 

De projectlocatie is gelegen aan de Oostkanaaldijk ter hoogte van nummer 41 in Ter Aar. De locatie is kadastraal 

geregistreerd als gemeente Nieuwkoop, sectie B, nummer 2540 en het overgrote deel van perceel nummer 3877). In 

figuur 1 s de projectlocatie weergegeven. De totale oppervlakte van de onderzoekslocatie is 7.970 m?. 

  ‚en toekomstig gebruik 

De locatie wordt momenteel gebruikt als volkstuinen complex. Een deels half-verharde en met tegels verharde weg 

splitst de twee percelen in een zuid- en een noordzijde. Hierop gelegen zijn volkstuintjes met over het algemeen een 

klein schuurtje of een kas. Sommige van deze ”opstallen'! is verdacht op asbest. 

  

Volgens een onderzoek van DHV in 1996 (zie paragraaf 2.4), hebben in 1920 stortactiviteiten plaatsgevonden. Over de 

omvang, of exacte locatie van deze stortactiviteiten is echter weinig bekend. Vanaf eind jaren ’50 tot een onbekende 

datum is het terrein in gebruik geweest als opslagplaats voor wegenbouwmaterialen. 

De nieuwe bestemming c.q. functie van de locatie betreft wonen. De gemeente Nieuwkoop is voornemens 

grondgebonden flexwoningen te gaan realiseren. Voor de realisatie van de woningen dient het terrein bouw- en 

woonrijp te worden gemaakt. Voor de aanleg van kabels en leidingen zal een NUTS tracé worden aangelegd. 

    

Eiguur 1: projectiocatie (bron: kadastrale kaart} 

  

Rapportnummer: _ 3590159 5van20 

Projectloeatie: De Geschikte Peer Ter Aar 



SOILUTION 

Op basis van topotijdreis blijkt dat op de locatie sinds 1999 enige bebouwing in de westzijde van het perceel te zien valt. 

12 jaar later, in 2012, lijkt deze echter weer verwijderd te zijn. Opgemerkt wordt dat de exacte ligging van de kaarten 

van topotijdreis, ten opzichte van elkaar, minder accuraat is dan modernere kaarten. Hierdoor lijkt het 

onderzoeksgebied te verschuiven. Bij het vaststellen van de mogelijke slootdemping ten behoeve van het opstellen van 

het boorplan is hier rekening mee gehouden. 

    

JA A 

SC HUs)   

  

a 

aa 

    

  

  
    

    

    
Figuur 2. Projectgebied door de jaren heen (Bron: https://uw.topetijdreis.nl/] 

Uit topotijdreis valt op te maken dat tussen 1975 en 1984 er mogelijk 2 sloten zijn gedempt, die beiden centraal op de 

percelen van noord naar zuid liepen. 

Rapportnummer: _ 3590159 6van20 

Projectloeatie: De Geschikte Peer Ter Aar 



SOILUTION 

2.3 Bodemopbouw en geohydrologie 

Voor de bodemopbouw en de geohydrologische situatie wordt verwezen naar tabel 2.2. 

Tobel 2.29. Lokale bodemopbouw en geohydrologie 

  

  

  

    

  

  

  

  

  

  

  

  

(Globale) maaiveldhoogte 1,25m-NAP 

Bodemopbouw 0,0-1,4 m-mv Klel 

142 m Veen 

210 7-mv Klel 

Gedempte watergangen: Ja, 2, vastgesteld met Topoijdreis 

Ophogingen Ja, onder het half-verharde pad 

Opslagtanks Nee 

Verhardingen Ja, half verhard pad en Klein parkeerterrein op de 

westzijde 

Oppervlaktewater n nabije omgeving Ja 

Binnen een grondwaterbeschermingsgebied Nee 

Binnen invloedsgebied van een industriële of particuliere grondwateronttrekKng Nee 

Nabijheid dijklichaam en geldende keur Nee 

Verwachte bodemkwaliteit Nota Bodembeheer en bodemkwaliteitskaart De onderhavige onderzoeksloeatie |s utgesloten van 

de bodemkwaiiteitskaart aangezien de locatie in het 

verleden in gebruik was als stortplaats 
  

Tobel 2.2b. Lokale bodemopbouw en geohydrologie 

  

  

  

  

  

  

  

          

(Globale) maaiveldhoogte 

Bodemopbouw 125m-NAP-1Im-NAP _ | Holocene Afzettingen 

11m-NAP-16-NAP Formatie van Boxeel 

16m-NAP-33m-NAP Zand, zeer tot matig fijn, siltig. Formatie van 

Kreftenheye 

33m-NAP-38m-NAP Zand, matig ijn tot uiterst grof. Matig tot sterk grindig. 

Formatie van Urk 

38m-NAP-48m-NAP Zand, matig tot uiterst grof. Formatie Van Sterksel 

48m-NAP-50m-NAP Klei, Formatie van Stamproy 

50m-NAP-52m:NAP Zand, formatie van Stamproy 

57m-NAB-G4m-NAP Zand, Formatie van Peize en Formatie van Waalre 

Stromingsrichting Grondwater Oosteiijk     

24 Eerder uitgevoerd bodemonderzoek 

Voor de onderhavige locatie en/of in de directe nabijheid zijn bij het digitale bodemloket en/of via de module 

omgevingsrapportage van de omgevingsdienst West-Holland de navolgende gegevens bekend 

Locatiecode AA0S6900023 

Ter plaatse van de onderhavige onderzoekslocatie hebben in het verleden mogelijk verontreinigde activiteiten 

plaatsgevonden, deze zijn onderstaand nader omschreven: 

- _ Grond-, water en wegenbouwkundige bedrijven (start 1958, einde onbekend); 

- _ Stortplaats op land (niet gespecificeerd) start 1920, einde onbekend)); 

Ter plaatse van de locatie zijn de navolgende bodemonderzoeken uitgevoerd. 

- _ Oriënterend bodemonderzoek DHV, rapport nr. MT-DE961062, d.d. 31 december 1996; 

In één van de 3 mengmonsters van de bovengrond werd de interventiewaarde van PAK overschreden, na uitsplitsing 

bleek dat dit mogelijk werd veroorzaakt door de bijmenging van puin. Verder werden er streefwaardeoverschrijdingen 

van koper, kwik, zink, kwik, EOX en in één mengmonster minerale olie vastgesteld. De aanwezigheid van EOX kan 

verklaard worden door natuurlijke oorzaak, volgens het rapport van DHV. Opgemerkt wordt dat de 

streefwaardeoverschrijding van koper in de bovengrond, tussen de 200-220mg/kg, dicht bij de tussenwaarde van 253 

me/kg ligt. 

In het grondwater werden over de gehele locatie licht verhoogde concentraties aan chroom en fenol-index aangetroffen. 

Ter hoogte van één peilbuis werd voor de parameter lood de streefwaarde overschreden. 

Rapportnummer: _ 3590159 7van20 

Projectlocatie: _ De Geschikte Peer Ter Aar 



SOiLuTION 

  

Bij 3 boringen ter hoogte van de weg die over het perceel heen loopt is er een beperkte hoeveelheid puin aangetroffen 

tot een maximale diepte van 0,4m-my. Voorgesteld wordt, indien er een bestemmingswijziging plaats vindt, de puinlaag 

separaat te behandelen en te verwerken. 

- _ Verkennend en nader bodemonderzoek — bodemlood in volkstt 

B.V., D2022-007470, d.d. 21 januari 2022; 

In bijna alle monsters werden achtergrondoverschrijdingen voor lood aangetroffen. In dit nader bodemonderzoek zijn in 

de geanalyseerde grondmeng- en individuele monsters in zowel de bovengrond als ondergrond een licht verhoogd 

gehalte aan lood aangetroffen. Gemiddeld is een gehalte van 208,99 mg/kg lood aanwezig in de bovengrond van de 

tuinen 

  

.en, Oostkanaalweg Ter Aar, BK Ingenieurs 

In de bovengrond van de locatie zijn de gehaltes aan lood met XRF gemeten. Hieruit blijkt dat er sprake is van een 

“onvoldoende bodemloodkwaliteit”. Uit de locatie specifieke (risico)beoordeling blijkt dat er, indicatief, met verlaagde 

blootstellingsparameters, minder risico's zijn, te weten 1,5 IQ-puntenverlies. Daarmee valt deze locatie in de categorie 

matige bodemloodkwaliteit”. 

Op basis van de onderzoeksresultaten bestaat er conform de Wet bodembescherming (Wbb) geen aanleiding voor 

de uitvoering van aanvullend onderzoek naar lood in grond of grondwater op de locatie, of voor het nemen van 

saneringsmaatregelen. 

Locatiecode AAOS69O1494 

De locatie betreft het perceel welk ten zuiden van de onderhavige projectlocatie s gelegen. In het verleden hebben 

mogelijk verontreinigde activiteiten plaatsgevonden, deze zijn onderstaand nader omschreven: 

- _ Glastuinbouw (start 1926, einde onbekend); 

- Stookolietank (start en einde zijn onbekend. 

Ter plaatse van de locatie zijn de navolgende bodemonderzoeken uitgevoerd. 

- _ Nulofeindsituatieonderzoek Oostkanaalweg 42, CBB, (ontbrekend rapport/opdrachtnummer) d.d. 12 juni 

1998 

    In de bovengrond zijn geen streefwaardeoverschrijdingen vastgesteld. In het grondwater is er een 

streefwaardeoverschrijding voor minerale olie vastgesteld. De nulsituatie is voldoende vastgelegd. Dit perceel is direct 

zuid(westelijk) gelegen ten opzichte van de onderzoekslocatie. 

2.5 Conclusie vooronderzoek en hypothese 

Op basis van het uitgevoerde vooronderzoek wordt geconcludeerd dat de bodem op het terrein verdacht is op het 

voorkomen van bodemverontreiniging, kritische parameters zijn PAK, zware metalen en asbest. Daarnaast is de 

bovengrond ter hoogte van “druppelzones” ter plaatse van asbesthoudende daken verdacht op het voorkomen van 

PCB. 

    

Op en of nabij de onderzoekslocatie zijn geen terreindelen aanwezig die de bodem verdacht maken voor PFAS 

verbindingen als gevolg van puntbronnen. De boven- en ondergrond zijn op basis van het Handelingskader PFAS- 

houdende grond en baggerspecie (versie december 2023 in heel Nederland verdacht op het diffuus voorkomen van 

PFAS als gevolg van atmosferische depositie. Daarom wordt geconcludeerd dat de bodem diffuus verdacht is voor PFAS. 

Rapportnummer: _ 3590159 8van20 

Projectloeatie: De Geschikte Peer Ter Aar 



SOILUTION 

3  Onderzoeksopzet 

Het bodemonderzoek zal worden uitgevoerd conform de NEN 5740:2023 (Bodem — Landbodem — Strategie voor het 

uitvoeren van verkennend bodemonderzoek - Onderzoek naar de milieuhygienische kwaliteit van bodem en grond). 

Op basis van het vooronderzoek zijn de tabel 3.1 geformuleerde volgende (gestandaardiseerde) onderzoekshypotheses 

geformuleerd waarbij in voorkomende gevallen onderscheid is gemaakt tussen separaat te onderzoeken deelocaties. Er 

wordt tevens onderscheid gemaakt tussen de verwachte bodemverontreinigingssituatie met betrekking tot chemische 

parameters en de verwachte verontreinigingssituatie met betrekking tot asbest. 

Het asbestonderzoek wordt uitgevoerd conform de NEN 5707+C2, oktober 2017 (Bodem - Inspectie en monsterneming 

van asbest in bodem en partijen grond en/of NEN 5897:2015/C2:2017 nl: Inspectie en monsterneming van asbest n 

bouw- en sloopafval en recyclinggranulaat (voor onderzoek naar analyse van bodem met meer dan 50% bodemvreemd 

materiaal en puingranulaat). 

In tabel 31 is de onderzoeksopzet schematisch weergegeven. 

  

  

Tabel 3.1: strategie bodemonderzoek 

Volkstuinen 7.050 NEN 5740 17 boringen tot 1,0 m-mv 3 stap-8+0CB (bovengrond)} 

“De geschikte Peer” 4 boringen tot 2,0 m-mv 2 stap-g (ondergrond} 

2 peilbuizen 2x PEAS 

2 stap-gw 

NENS5707 17 asbestgaten waarvan 4 gaten doorgezettot | 4xasbest n grond 

20 mmv 

Half verhard 920 NENS5740 5 boringen tot 10 m-mv Destap-g 

parkeerterrein en 1 boring tot 2,0 m-mv x samenstellng + uitloging puin 

toegangsweg 

NEN 5897 Gasbestgaten waarvan 1 gat doorgezettot | 1xasbest n puin 

20 memv 

2 sloordemping - Maatwerk 4 boringen tot 2,0 m-mv :               

STAP-8: _ standaardpakket grond bestaande uit voorbehandeling AS3000, droge stof, organische stof, utum, barium, cadmium, kobalt, Koper, Kwik, 

lood, molydeen, nikkel,zink, PCB's, PAK en minerale olie (GC} 

STAP-gw: _ Standaardpakket grondwater: voorbehandeling AS3000, arseen, barium, cadmium, kobalt, koper, kwik, lood, molybdeen, nikkel zink, 

benzeen, tolueen, ethylbenzeen, xylenen, styreen, naftaleen, VOC inclusief vinylchloride en minerale olie (6C) 

Rapportnummer: _ 3590159 9van20 

Projectlocatie: _ De Geschikte Peer Ter Aar 



SOILUTION 

4 Veldonderzoek 

41 _ Uitvoering werkzaamheden en erkenningen 

In tabel 4.1 is aangegeven wanneer en door wie het veldonderzoek is uitgevoerd. 

Tabel 4.1. Overzicht uitgevoerde werkzaamheden 

  

  

  

Verrichten van grondboringen | 21 4/m 25 maart 2024 SIKB BRL2000, protocol | VB-076/7 

n plaatsen van peilbuizen 2001, 2002 & 2018 

Grondwaterbemonstering _ | 29 maart 2024 'SIKB BRL2000, protocol | VB-076/7 

2001, 2002 & 2018 
(geanonimiseerd)            

  

Verklaring tabel 

’; Gekwalificeerd, gecertificeerd en voor de uitvoering van deze werkzaamheden erkend 

Voorafgaand aan de uitvoering van het veldwerk heeft een maaïveldinspectie plaatsgevonden. Tijdens de 

maaiveldinspectie was het droog met voldoende daglicht. Ter plaatse van de locatie zijn op een tweetal [ocaties op het 

maaiveld asbestverdacht materiaal vastgesteld. Om te verifiëren of ook asbest in de bodem aanwezig is, zijn ter plaatse 

asbest proefgaten gegraven. 

  Daarnaast zijn een aantal opstallen afgewerkt met asbesthoudende golfplaten. Om te beoordelen of ook asbest in de 

bodem voorkomt zijn ter plaatse van deze opstallen asbestproefgaten verricht. Tevens zijn delen van de beschoeiing 

asbesthoudend, en zijn hier eveneens asbest proefgaten verricht. 

Naast de hiervoor beschreven waarnemingen zijn geen waarnemingen gedaan die kunnen duiden op het voorkomen 

van een bodemverontreiniging.    

De posities van de boringen en peilbuizen zijn weergegeven op de situatietekening in bijlage 2. De grafische 

boorprofielen zijn opgenomen in bijlage 3. 

  

42  Zintuiglijke waarnemingen 

Tijdens het veldwerk is het opgeboorde bodemmateriaal zintuiglijk beoordeeld op het voorkomen van afwijkingen 

(kleur, aanwezigheid van bodemvreemd materiaal e.d.) die kenmerkend zijn voor het voorkomen van een 

bodemverontreiniging. 

Middels de uitvoering van het veldwerk is het navolgende vastgesteld: 

- _ De bovengrond tot 1,0 m-mv, plaatselijk variërend van 0,75 m-mv tot 1,25 mv, bestaat uit klei met sterke 

bijmenging van humeus materiaal en veen; 

- _ De ondergrond van ongeveer 1,0 m-mv tot de maximaal geboorde diepte van 2,5 m-mv bestaat uit veen met 

plaatselijke kleilagen; 

- _ In de bodem (traject 0,0 tot 0,5 m-m) zijn bodemvreemde bijmengingen vastgesteld bestaande uit sporen van 

baksteen; 

- _ Het freatisch grondwaterpeil s vastgesteld op circa 0,5 m-mv; 

- _ Hetopgeboorde materiaal is zintuiglijk beoordeeld op voorkomen van asbestverdachte materialen. Ter hoogte 

van asbestgat 32 zijn in de bodem asbestverdachte materialen aangetroffen. In de overige gegraven gaten zijn 

geen asbestverdachte materialen vastgesteld; 

- _ Terhoogte van de gedempte sloten zijn bodemvreemde c.q. dempingsmateriaal en/of slibsporen vastgesteld; 

- _ Visueel ijn geen planten van de Duizendknoop familie waargenomen. 

Voor een gedetailleerde beschrijving van de bodemopbouw in de boorpunten wordt verwezen naar de boorprofielen 

welke zijn opgenomen in bijlage 3. 

Rapportnummer: _ 3590159 10van20 

Projectlocatie: _ De Geschikte Peer Ter Aar 



SOILUTION 

43 _ Bemonstering grondwater 

De gegevens met betrekking tot de grondwaterbemonstering zijn opgenomen in tabel 4.2. 

Tabel 4.2. Kenmerken grondwater 

  

                

1 1,50-2,50 10 68 924 319 

26 1,20:2,20 07 66 718 556 

verklaring tabel 

m-mv _ meter beneden het maaiveld 

pH maat voor zuurgraad 

EC Electrische geleidbaarheid 

NTU _ Nephelometric Turbidity Unit (maat voor de troebelheid van het grondwater) 

De gemeten pH & Electrical Conductivity kunnen als normaal worden beschouwd 

De troebelheid is verhoogd (>10 NTU). Een verhoogde troebelheid kan in sommige gevallen leiden tot een overschatting 

van de concentraties aan organische parameters in het grondwater. Bij het voorliggende onderzoek is geen sprake van 

matig of sterk verhoogde concentraties. Een eventuele overschatting van de concentraties als gevolg van een 

verhoogde troebelheid heeft geen gevolgen voor de interpretatie van de onderzoeksgegevens en de conclusies van dit 

rapport. Aanvullend onderzoek naar de verhoogde troebelheid is derhalve niet uitgevoerd. De bemonstering van het 

grondwater kan als representatief worden beschouwd. 

4.4 _ Afwijkingen protocol veldonderzoek 

Er zijn bij de uitvoering van de veldwerkzaamheden en tijdens de monstername geen kritische afwijkingen opgetreden. 

Rapportnummer: _ 3590159 11van20 

Projectlocatie: _ De Geschikte Peer Ter Aar 



5 Laboratoriumonderzoek 

5.1 _ Geanalyseerde monsters met parameters 

SOILUTION 

Het chemisch-analytisch onderzoek is uitgevoerd volgens de NEN 5896, NEN 5898 en/of de AS3000. In tabel 5.1 is een 

overzicht weergegeven van de geanalyseerde monsters. 

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

Tabel 5.1. Geanalyseerde monsters 

Verkennend bodemonderzoek 

MMOL 10 0,00 tot 0,50} Standaardpakket + OCB 

16 (0,00 tot 0,40} 

01(0,00 tot 0,50} 

02 (0,00 tot 0,50} 

25 (0,00 tot 0,50} 

Uitsplitsing MMO 

011 01(0,00-0,50) PAK + lutumg&organisch stof 

021 02 (0.00-0,50) PAK + lutum&organisch stof 

101 10(0,00-0,50) PAK + lutumg&organisch stof 

161 16(0,00-0,40} PAK + lutum&organisch stof 

251 25 (0,00-0,50) PAK + lutumg&organisch stof 

MMO2 12 (0,00 tot 0,40) Standaardpakket + OCB 

07 (0,05 tot0,10} 

13 (0,00 tot 0,50} 

17 (0,00 tot 0,50) 

27(0,00 tot 0,50} 

06 (0,05 tot 0,30] 

Uitsplising MMO2 

061 06 (0,05 tot 0,30) Cadmium + lutum&organisch stof 

071 07(0,05 tot0,10} Cadmium + lutumBorganisch stof 

121 12 (0,00 tot 0,40) Cadmium + IutumBorganisch stof 

131 13(0,00 tot 0,50) Cadmium + lutum&orgenisch stof 

171 17 (0,00 t 0,50) Cadmium + lutumgorganisch stof 

271 27(0,00 01 0,50} Cadmium + lutum&organisch stof 

MMO3 01(1,00-120) Standaardpakket 

12(0,80-1.00) 

17(0,70-100) 

01(050-100) 

32 (0,40-0,90) 

MMOS 11(0,00-0,50) PFAS 

18(0,00-0,50} 

01(0,00-0,50) 

32 (0,00-0,50) 

23(0,00-0,50) 

MMOG 05 (0,50-0,90) Standaardpakket + PFAS 

08(0,35-0,70) 

14(0,35-0,70} 

20(0,35-0,70) 

29(0,35-0,60) 

MMO7 0511,20-1,70) Standaardpakket 

240,70-1,20} 

31 (0,40-0,90) 

Verkennend asbestonderzoek 

AMMOT 01(0,00-0,50) Asbest NEN 5898 

02 (0,00-1,00) 

06 (0,00-0,30) 

07(0,00-0,50) 

09 (0,00-0,50) 

1010,00-0,50}         
  

Rapportnummer: _ 3590159 

Projectlocatie: _ De Geschikte Peer Ter Aar 

12 van20 



SOILUTION 

AMMO2 

12(0,00-0,40) 

1310,00-0,50} 

15(0,00-0,50} 

16(0,40-0,40) 

17(0,00-0,50} 

18(0,00-0,50) 

Asbest NEN 5898 

  

'AMMO3 

19(0,00-0,30) 

23(0,00-0,30) 

24 (0,00-0,50) 

25 (0,00-0,50) 

Asbest NEN 5898 

  

AMMO4 
632 (0,00-0,40) 

Asbest NEN 5898 

  

ASMMOS 
26(0,00-0,50) 

27(0,00-0,50) 

28(0,00-0,30) 

30(0,00-0,50) 

31(0.00-0,40) 

Asbest NEN 5898 

  

ASMMOG 
03(0,25-0,76) 

04(0,02-0,40) 

05 (0,00-0,50) 

08 (0,00-0,35) 

14(0,00-0,35} 

20(0,00-035) 

29 (0,00-035) 

Asbest NEN 5898 

  

62 
Asbestplaatmateriaal n gat 32 (0,00-0,40) 

Asbest PLM NEN 5896 

  

AVMOI 
Asbestplaatmateriaal op maaiveld 

Asbest PLM NEN 5896 

  

AVMOZ 
Asbestplaatmateriaal op maatveld 

Asbest PLM NEN 5896 

  

Indicatief fundering-, halfverhardingsonderzoek 

  

MMOS 

03(0,25-075) 

04(0,02-0,40) 

05 (0,00-0,45) 

08(0,00-0,35) 

14(0,00-0,35) 

20(0,00-0,35) 

29(0.00-0,35)   
Samensteling en uitloging 

  

Grondwateronderzoek 

In tabel 5.3 zijn de geanaly: /seerde grondwatermonsters opgenomen. 

Tabel 3. Geonalyseerde grondwatermonsters 

1,50-2,50 Standaard pakket 

      1,20-2,20     Standaard pakket 

  

  

Rapportnummer: _ 3590159 

Projectloeatie: 

meter beneden het maatveld 

De Geschikte Peer Ter Aar 

13 van20 



SOILUTION 

5.2 Toetsingskader 

Regeling Bodemkwaliteit 2022 (Rbk 

De kwaliteitseisen voor landbodem en grond zijn vermeld in tabel 1 van bijlage B van de Regeling Bodemkwaliteit 2022 

(Rbk 2022) en bijlage IA van het Besluit activiteiten leefomgeving (Bal). Deze kwaliteitseisen bepalen in welke 

kwaliteitsklasse de landbodem of de grond wordt ingedeeld. Het betreffen de volgende kwaliteitsklassen: Landbouw/ 

natuur, Wonen, Industrie, matig verontreinigd en sterk verontreinigd. Grond met kwaliteitsklasse matig verontreinigd 

en sterk verontreinigd is volgens de toegestane kwaliteitseisen uit het Bal niet elders toepasbaar is. Dezelfde normen 

met uitzondering van de kwaliteitseisen matig verontreinigd en sterk verontreinigd gelden ook voor het indelen van de 

landbodem in bodemfunctieklassen. 

  

De analyseresultaten van het funderingsmateriaal worden getoetst aan de samenstellingswaarden en emmissiewaarden 

voor niet-vormgegeven bouwstoffen uit bijlage A van de Regeling bodemkwaliteit 2022 Bij een overschrijding van de 

samenstellingswaarde en/of emissiewaarde is het materiaal niet toepasbaar als bouwstof. De norm voor hergebruik als 

IBC bouwstof is bij het inwerking treden van de Omgevingswet komen te vervallen. 

Besluit Activiteiten leefomgeving (Bal] 

De interventiewaarden bodemkwaliteit zijn opgenomen in bijlage IIA van het Besluit activíteiten leefomgeving (Bal). De 

interventiewaarde bodemkwaliteit geeft aan waarboven mogelijke risico’s voor mens, plant of dier bestaan als gevolg 

van verontreiniging van de bodem. 

Handelingskader PFAS 

De normen voor het toepassen van PFAS-houdende grond en baggerspecie zijn opgenomen in het Handelingskader voor 

hergebruik van PFAS-houdende grond en baggerspecie (versie december 2023). De toepassingsnormen voor het 

toepassen van grond en baggerspecie met PFAS (en GenX) op landbodem boven grondwaterniveau zijn opgenomen in 

onderstaande tabel (in ug/kg d.s.). 

De genoemde toepassingsnormen gelden ook voor grootschalige bodemtoepassingen. Voor toepassing van grond en 

baggerspecie in grondwaterbeschermingsgebieden, oppervlaktewater en toepassing onder grondwaterniveau gelden 

strengere eisen. Hiervoor wordt verwezen naar de bovengenoemde documenten. 

  

  

          

Landbouw/ natuur 14 1e 19 UE 01 w 14 u 

‘Wonen 30ue 70 u 30 ue 30 u 

Industrie 308 70 u 30 u 30 u 
  
  

Toetsing grondwater 

De signaleringsparameters beoordeling grondwatersanering zijn vermeld in het Beluit kwaliteit leefomgeving (Bk!), 

bijlage Vd. De signaleringsparameters dienen als signaal voor mogelijke risico’s voor mens, plant of dier als gevolg van 

ng van het grondwater. Indien de grondwaterkwaliteit (een of meerdere van) deze signaleringsparameters 

overschrijdt, wordt door het bevoegd gezag beoordeeld of het treffen van een saneringsmaatregel noodzakelijk is ter 

bescherming van de functionele eigenschappen voor mens en milieu. 

  

Rapportnummer: _ 3590159 14van20 

Projectlocatie: _ De Geschikte Peer Ter Aar 



SOILUTION 

5.3 _ Halfverhardings- en funderingonderzoek 

Om de hergebruikskwaliteit van het halfverhardings- en funderingsmateriaal (indicatief] vast te stellen zijn analyses 

uitgevoerd op samenstelling (organische parameters: PAK, PCB en minerale olie) en uitloging (anorganische parameters: 

metalen, fluoride, bromide, sulfaat en chloride). Het resultaat van de toetsing s integraal opgenomen in de 

  
MMOS 03(0,25-0,75) - - toepasbaar 

04(0,02-0,40) 

05 (0,00-0,45) 

08(0,00-0,35) 

14 (0,00-0,35) 

20(0,00-0,35) 

29 (0,00-0,35) 

  

Uit de resultaten blijkt het volgende: 

- _ Op basis van de analyse-, en toetsingsresultaten blijkt dat het funderingsmateriaalindicatief geschi 

hergebruik. 

  s voor 

54 _ Resultaten grond 

De analyseresultaten van de grond zijn getoetst aan het toetsingskader zoals opgenomen in paragraaf 5.2. Het resultaat 

van deze toetsing is integraal opgenomen in de overschrijdingstabellen in bijlage S. De grond(meng)-monsters zijn 

voorafgaand aan analyse voorbehandeld conform AS3000, In tabel 5.5 zijn de resultaten weergegeven. 

Tabel 5.5. Resultaten 

10(0,00tot0,50) _ | >IW(PAK) 

16(0,00 tot 040} 

01(0,00 tot 0,50} 

02 (0,00 tot 0,50} 

25 (0,00 tot , 

‘Sterk verontreinigd 

tsing MMOT 

01 (0,00 tot0,50] Wonen 

02 (0,00 tot0,50} 

10 (0,00 tot0,50) 

16 (0,00 tot0,40) 

25 (0,00 tot0,50] 

12 (0,00 tot0,40} 

07 (0,05 tot0,10} 

13 (0,00 tot0,50) 

17 (0,00 tot0,50) 

27 (0,00 tot 0,50} 

06 (0,05 tot0, 

tsing MMOZ 

06 (0,05 tot0,30] 

07 (0,05 tot0,10} 

12 (0,00 tot0,40) 

13 (0,00 tot0,50) 

17 (0,00 t9t0, 

27(0,00 tot0, 

06 (0,30 t0t7, 

01 (1,00 tot1,20} 

12 (0,80 tot 1,00) 

17 (0,70 tot 1,00) 

01 (0,50 tot 1,00) 

32 (0,40 tot 0,90} 

Rapportnummer: _ 3590159 

Projectlocatie: _ De Geschikte Peer Ter Aar 

>IW (eedmium 

w 

w 

w 

aw 

aw 

w 

aw 

Industrie 

Wonen 

Wonen 

Landbouw/natuur 

Matig verontreinigd 

(eadmium) 

Sterk Verontreini 

Landbouw/natuur 

Landbouw/natuur 

Wonen 

Landbouw/natuur 

Landbouw/natuur 

Industrie 

ndustie 

  
Basishygiëne 

1 van20 



SOILUTION 

MMOS 
11 (0,00 tot 0,50} - E Wonen Basishygiëne 

18 (0,00 tot0,50) 

01 (0,00 tot 0,50} 

32 (0,00 tot 0,50} 

23 (0,00 tot 0,50] 

  

MMOG 

05(0,50tot0,90) | w ndustrie landbouw/natuur _ | Basishygiëne 

08 (0,35 tot0,70} 

14 (0,35 tot0,70} 

20(0,35 tot0,70} 

29 (0,35 tot 0,60] 

  

MMO7 

  
05(1,20t0t1,70) | w tandbouw/natuur |- Basishygiëne 

24 (0,70 tot 1,20} 

31 (0,40 tot 0,90}             
  

- Getoetst vio de BoToVa service, versie 3.1.0- 

? Deze analyse is gebaseerd op de BoToVa analyse zoals die voorheen gangbaar was n het kader van het vaststellen van de milieu-hygiënische 

kwaliteit van bodem. Sinds 1 anuar s er nieuwe wetgeving in de vorm van de omgevingswet. 8i het opstellen van de toetsing voor de omgevingswet 

is er echter vertraging opgetreden bij het ministerie van Infrastructuur en Waterstaat, waardoor deze toetsing vooralsnog gebaseerd i op de BoToVa. 

Hierin s echter wel de nieuwe terminologie verwerkt. Voor meer toelichting, zie: " BoToVa webservice Omgevingswet-toetsen niet per 1 anwari 2024 

beschikbaar ” Gepubliceerd op 7 december 2023, geraadpleegd 17-01-2024 

Zoverschrijding interventiewaarde 

Jvoldoet interventiewoarde 

Uit de resultaten blijkt het volgende: 

n mengmonster MMO1 is een interventiewaarde overschrijding voor PAK vastgesteld. Op basis van toetsing 

aan de Rbk voldoet de grond indicatief aan de klasse sterk verontreinigd. Op basis van uitsplitsing van 

mengmonster MMO1 is er in de individuele monsters geen interventiewaarde overschrijding vastgesteld. Het is 

mogelijk dat de aanvankelijke interventiewaarde-overschrijding heeft plaatsgevonden vanwege een 

‘heterogene verdeling van PAK op monsterniveau; 

In mengmonster MMO2 is geen overschrijding van de interventiewaarde vastgesteld, echter op basis van 

toetsing aan de Rbk voldoet de grond aan de klasse matig verontreinigd en is derhalve niet toepasbaar. Op 

‘basis van uitsplitsing van mengmonster MMO2 is gebleken dat de bovengrond (0,05 tot 0,30 m-mv) ter hoogte 

van boring 06 sterk verontreinigd is met cadmium. De direct onderliggende laag (van 0,30 tot 0,70 m-mv) s 

niet sterk verontreinigd met cadmium; 

In mengmonster MMO3 is geen interventiewaarde overschrijding vastgesteld. De grond voldoet indicatief aan 

de klasse Industrie; 

In mengmonster MMO4 (bovengrond) is geen interventiewaarde overschrijding vastgesteld. De grond voldoet 

indicatief aan de klasse Wonen; 

In mengmonster MMO6 (ondergrond) is geen interventiewaarde overschrijding vastgesteld. De grond voldoet 

indicatief aan de klasse Industrie; 

In mengmonster MMO7 (ondergrond) is geen interventiewaarde oversc! 

indicatief aan de klasse landbouw/natuur. 

  

  

  g vastgesteld. De grond voldoet 

Rapportnummer: _ 3590159 16 van20 

Projectlocatie: _ De Geschikte Peer Ter Aar 



SOILUTION 

5.5 _ Resultaten asbest onderzoek 

Bij de uitvoering van de maaiveldinspectie en het graven van gaten is asbestverdacht materiaal aangetroffen, van het 

materiaal zijn monsters genomen en ter analyse aangeboden bij het laboratorium. Het resultaat van deze analyse is in 

tabel 5.6 samengevat. 

Tabel 5.6. Analyseresultaten asbest verzomelmonster 

  

  

    

AVM1 Maaiveld 4 587 Chrysotiel 1015 hechtgebonden | 75,7 

AVM-2 Maaiveld 1 6 Chrysotiel 10-15 hechtgebonden | 0,75 

2 Gat32 8 453 Chrysotiel 1015 hechtgebonden | 55               
  

Uit de resultaten blijkt: 

- _ Het plaatmateriaal aangetroffen op maaiveld als in de bodem ter hoogte van gat 32 10-15% Chrysotiel 

asbesthoudend is. 

  

In het veld zijn asbest mengmonsters samengesteld van de grond en het halfverhardings- en funderingsmateriaal. In 

tabel 5.7 is een samenvatting van de analyseresultaten weergegeven. De volledige toetsing is bijgevoegd in bijlage S. 

Tabel 5.7. Analyseresultaten asbest 

  

  

  

  

  

  

  

  

Volkstuinen / Schuurtjes 

AMMOT 01(0,00-0,50} : 2 a 

(grond) 02 (0,00-1,00} 

06(0,00-0,30} 

07(0,00-0,50) 

09(0,00-0,50) 

10(0,00-0,50] 

'AMMOZ 12{0,00=0,40) : 2 a 

(erond} 13(0,00-0,50) 

15(0,00-0,50] 

16(0,40-0,40} 

17(0,00-0,50) 

18(0,00-0,50) 

AMMO3 19(0,00-0,30} : 2 a 

(grond) 23(0,00-0,30} 

24(0,00-0,50) 

25 (0,00-0,50] 

AMMO4 '6321(0,00-0,40) 35 159 795,38 

(grond) 

'ASMMOS 2610,00-0,50) : 2 a 

(erond} 27(0,00-0,50) 
28(0,00-0,30) 

301(0,00-0,50} 

31(0,00-0,40) 

Halfverharding en funde 

AMMS 03(0,25-076) : 2 a 

(puin) 04 (0,02-0,40) 

05 (0,00-0,50) 

08(0,00-0,35) 

14(0,00-0,35) 

20(0,00-0,35) 

29 (0,00-0,35)             
  

I- overschrijding interventiewaarde 

t omgerekend naar totaal onderzochte volume 

Uit de resultaten blijkt het volgende: 

- _ In de bodem ter hoogte van asbestgat 32 is een interventiewaardeoverschrijding voor asbest vastgesteld 

(795,38 mg/kg d.s.); 

- _ In de overige gegraven gaten is visueel geen asbestverdacht materiaal vastgesteld, in de geanalyseerde grond 

en/of puinmonsters is geen asbest vastgesteld in een gehalte groter dan 2 mg / kg d.. 

Rapportnummer: _ 3590159 17 van20 

Projectlocatie: _ De Geschikte Peer Ter Aar 



SOILUTION 

56 _ Resultaten grondwater 

De analyseresultaten van de grond zijn getoetst aan het toetsingskader zoals opgenomen in paragraaf 5.2. Het resultaat 

van deze toetsing is integraal opgenomen in de overschrijdingstabellen in bijlage S. De grondwatermonsters zijn 

voorafgaand aan analyse voorbehandeld conform AS3000. In tabel 5.8. 

Het resultaat van deze toetsingen zijn integraal opgenomen n de overschrijdingstabellen in bijlage 5. 

Tabel 8. Resuitaten Ímmwaeemnsws 

  

          
  

01 1,50-2,50 < geanalyseerde signaleringparameters 

26 1,20-2,20 < geanalyseerde signaleringparameters 

<kleiner dan 

>groter dan 

Uit de resultaten blijkt het volgende: 

- _ In het grondwater ter hoogte van peilbuis 01 en 26 zijn geen concentraties, met de parameters waarop iS 

geanalyseerd, vastgesteld welk de signaleringsparameters overschrijden. 

Rapportnummer: _ 3590159 18 van20 

Projectlocatie: _ De Geschikte Peer Ter Aar 



SOILUTION 

6 _ Conclusie en aanbeveling 

In opdracht van de Gemeente Nieuwkoop heeft Soilution B.V. een verkennend bodem- en asbestonderzoek uitgevoerd 

ter hoogte van de Oostkanaalweg 41 in Ter Aar. De onderzochte percelen hebben echter geen huisnummer en liggen 

direct zuidelijk van nummer 41. Het betreft het volkstuinencomplex “De Geschikte Peer”. 

Aanleiding voor het uitvoeren van een bodemonderzoek is de geplande herontwikkeling van de locatie, van 

volkstuincomplex naar woonlocatie. Hierbij zal de locatie opnieuw ingericht worden, en zullen graafwerkzaamheden 

plaatsvinden. De opdrachtgever heeft als wens inzicht te krijgen in de milieuhygienische kwaliteit van de bodem en of 

deze geschikt is voor het beoogde doel met wonen. Bovendien is het noodzakelijk om een bodemonderzoek uit te 

voeren in verband met een wijziging van het bestemmingsplan en voor het aanvragen van een omgevingsvergunning. 

Het doel van het bodemonderzoek is het vaststellen van de milieuhygienische kwaliteit ten behoeve van de geplande 

herinrichting van het terrein, en het vaststellen of milieuprocedures noodzak 

terrein. Tevens zal inzicht worden gegeven welke veiligheidsmaatregelen in het kader van de CROW 400 (werken in en 

met verontreinigde bodem) noodzakelijk zijn voor het graven in de bodem 

  

Middels de uitvoering van onderhavig onderzoek is het navolgende geconcludeerd. 

Halfverhardings- en funderingsmateriaal 

Ter plaatse van het half verharde parkeerterrein en de oprit is halfverharding dan wel funderingsmateriaal aanwezig in 

de vorm van puingranulaat. De dikte van de puinlaag betreft circa 40 centimeter. Het puin voldoet aan de samenstelling 

en emissiewaarden. In het puin is zowel visueel als analytisch geen asbest vastgesteld. Het puingranulaat is daarmee 

eventueel geschikt voor hergebruik op locatie 
  

Grond 

De bovengrond tot circa 1,0 m-mv bestaat hoofdzakelijk uit klei, met plaatselijk lichte baksteen bijmenging. De 

ondergrond tot de maximaal geboorde einddiepte van 2,5 m-mv bestaat hoofdzakelijk uit veen. 

Op basis van de analyseresultaten en toetsingen blijkt dat de bodem hoofdzakelijk voldoet aan de kwaliteitsklasse 

landbouw/natuur, wonen en/of industrie. 

Middels analytisch onderzoek is vastgesteld dat de bovengrond (0,05 tot 0,30 m-mv) ter hoogte van boring 06 sterk 

verontreinigd s met cadmium, De direct onderliggende laag van 0,30 tot 0,70 m-mv is niet sterk verontreinigd met 

cadmium. De verontreiniging is horizontaal niet afgeperkt. 

Bij het graven van een asbestinspectiegat (Gat 32) is in de bodem tot 0,4 m-mv asbest vastgesteld in een gehalte welk 

de interventiewaarde overschrijdt (795,38 mg/kg d.s). Op basis van nader onderzoek kan pas een definitief oordeel 

worden gegeven of sprake is van een verontreiniging met asbest. 

  

Grondwater 

Het grondwater is waargenomen op een diepte van circa 10 m-my. In het grondwater is geen overschrijding van 

signaleringsparamaters aangetoond 

Risicobeoordeling 

Gezien de interventiewaarde overschrijdingen en de toekomstige inrichting naar wonen met tuin is een voorlopige 

risico beoordeling uitgevoerd middels Concrit!. De module Concritis een applicatie voor de beoordeling van risico's voor 

de mens bij het bouwen van een bodemgevoelig gebouw op verontreinigde bodem. De toetser kan de rísico's voor de 

mens berekenen op basis van gebiedsspecifieke gegevens. De module voorziet in een toetsing van de bodemkwaliteit 

en/of in een toetsing van de waarde voor bouwen in het omgevingsplan waarbij een overschrijding van het MTR voor de 

mens, de TCL waarden en geurdrempels niet is toegestaan. 

Op basis van toetsing blijkt dat er sprake is van een toevalsvondst? waarbij op (een deel van) de locatie onaanvaardbare 

risico's zijn als gevolg van een situatie met risico's voor de mens als gevolg van hinder. 

2 https://wwwrisicotoolboxbodem.nl/concrit.aspx 

? Voor toevalsvondsten op of in de bodem geldt een regeling. Deze geldt voor historische verontreinigingen die vóór 1 januari 1987 zijn veroorzaakt. 

Rapportnummer: _ 3590159 19 van20 

Projectloeatie: De Geschikte Peer Ter Aar 



SOILUTION 

Veiligheidsklasse CROW 400 (werken in en met verontreinigde grond} 

De voorlopige veiligheidsklasse conform de CROW400 is vastgesteld op basishygiëne (geen veiligheidsklasse). Bij 

uitvoering van werkzaamheden is de grondroerder zelf verantwoordelijk voor de vaststelling van de definitieve 

veiligheidsklasse(n). 

  

Aanbeveling 

Gelet op de interventiewaarde overschrijding voor asbest ter hoogte van gat 32 en de interventiewaarde voor cadmium 

in de bovengrond ter hoogte van boring 06, is nader bodemonderzoek noodzakelijk. 

Nader bodemonderzoek zal worden uitgevoerd om de mate en omvang van de verontreiniging met asbest en cadmium 

in de bodem vast te stellen. 

Nadrukkelijk wordt vermeld dat het onderhavige bodemonderzoek niet bedoeld is ter vaststelling van de 

hergebruiksmogelijkheden van eventueel tijdens herinrichtings- en/of bouwwerkzaamheden vrijkomende grond. Indien 

rvan sprake is wordt aanbevolen de grond aan te bieden bij een grondbank die erkend is volgens BRL9335 en/of te 

keuren volgens de Regeling bodemkwaliteit 2022. 

    

Een toevalsvondst betekent dat een verontreiniging in de grond of het grondwater wordt ontdekt die al aanwezig was maar nog niet bekend is en die 

humane risieo's veroorzaakt 

Rapportnummer: _ 3590159 20van20 

Projectlocatie: _ De Geschikte Peer Ter Aar 



  

  

BIJLAGE 1 

    



  

SOILUTION 

  

nzor 

  

  

    

   

   

  

ND 
5 

K 

£ S 

B 

j4 Bovenland 
3 

£ 

x 5 (na61 

8 

ë 

Ter Aar û 

Kerkweg 

na0o) 

M 

\ 

S 

\ S 

\ N 

\ « 

\ 

\ 

460 

Golfclúb, 

Zeegerstoot 

  

  

  

  

Schouteny 

Molen   

    
        

  

  

  Bijlage 1 Regionale ligging 

Locatie Volkstuinencomplex De Geschikte Peer Ter Aar 

Datum 25 april 2024 Formaat A4 

Projectnummer | 3590159   

  



  

  

BIJLAGE 2 

    



% 

—— 

om S a g OEE e a; o O e 

_ e 9- 

  

Legenda 

Asfalt, Asbest en Grond 

Boring (1,0 m-mv) 

Boring (2,0 m-mv) 

Bijlage Situatietekening 2/2 

Peibuis | toetie _ | Oostkanaalweg, 2461 & Ter Aar 

Proefgat 

Proefgat (incl. boring 1,0 m-mv) 

Proefgat (incl. boring 2,0 m-mv) 

Kernboring (incl proefgat)   (geanonimiseerd)

Kernboring (incl. boring x‚x m-mv + proefgat) 



+ 

Legenda 

Asfalt, Asbest en Grond 

Boring (1,0 m-mv) 

Boring (2,0 m-mv) 

Bijlage Situatietekening 2/2 

Peibuis Oostkanaalweg, 2461 ES Ter Aar 

Proefgat 20-03-2024 Formaat A3 

Proefgat (incl. boring 1,0 m-mv) SOILUTION 
3590159 

Proefgat (incl. boring 2,0 m-mv) 

Kernboring (incl proefgat) Tekenaar   (geanonimiseerd)

Kernboring (incl. boring x‚x m-mv + proefgat) 



  

  

BIJLAGE 3 

    



SOILUTION. 

  

  
  

Boring: 

01 

2132024 

10079389 

46455170 

2 roenstook 

, zwak 2009 
  

9 r 

zwak bakseorhouded spore Puin, 

TA … geen olo watrroactie, conkebr, 

Eemarsoor 

  

sporn s geen e watrreacie 

Gorkergj, Edemartoor 

T zwak z. Maig PAT 

zwak dbpoudend, geen aieater 

DA  resete, Gorkergi: Edemarboor 

  

, g zande, Taig RTE, 

zwai bhoadend sert 

TA pnterestn hovcend. geen 

aa waerracte, ortergre 

20 _ Edelmarzoor 

Veen dk Malg. een olewater 

o . geen 
veacle, onkerrun, Eselmengeer 

03 

2632024 

10879998 

185230 

2 e 

  

  

Projectnaam: Ter Aar 

Projectcode: 3590159 

G 

em 

o 

25 Zand m , a s 9000 

t waer reste. orvebeige 

Ecemarsoor 

D 

Uiert repachouderd, s 

zanshouoed braken zEat een 

Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 

Boring: 

    

02 

2192024 

10879405 

46459038 

D 

D 

D 

2 roenstook 

K dk zandg, malg hare, 

w bskstoernaudend, roken p 

geen oo wate reacie, donkerrn 

Eoemarsoor 

K ZAak z. MaEg ROT 

zwalbksteenhcend z 

22 Buïnhodend, geen oe-water 

Teacle, onketrn Egermanboor 

K. maig sg. maig huneus 

zwa pakeenhouded gen 

oo waor roscte, dorkerbrie, 

Ecelmarsoor 

  

Boring: _ 03a 

om 2602000 
x aorast 

v 7 

. n 

1 i ZE a e 

e de a SO 

i 

D 

« s 

  



SOILUTION. 

Boring: 04 

Daum: 2532024 
x t0ea132e 

v 48455764 

_ 9m 

\ Gm 

Uiert repachouderd, k 

u ndeend, geen ciewater 

12 rescie bnirooe. Ramus 

Zan mal n mag sttg, goen 

oo water rescie gnebege 

_ Edelmarsoor 

a S zandg, g HT 

22 geen oiewaerroacte, de   
E 

Boring: 06 

om 2102000 
x aa 

v 0 

_ 

EN 

Sporen bakeeen, sporn gaE e 

22 ole watr resce, onkerrun, 

\ Edeimantoer 

o 

K. matg sg. maig humeus 

  m geen di materezei, domwer 

ZE Bingie. Ecerranboor 

Veen. k Meli. een olewater 

22 _ recle, Gonkerrun, Exetmergeer 

n 

  

Projectnaam: Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 47 

Projectcode: 3590159 

Boring: 05 

  

Daum: 2532024 
x 108 

v 1456 

o 2 n 

Uiert repachouderd k 

zandhoged geen oo atr 

I DA o du Famgue 

ME 24 

    
Valed zatden, Valedg 1e 

\L zakzard 

h D K zuak zndg. maig Baet, 

z goen olewaerreaete dorer 

T LBringi. Ecorranboor 

a matg slg, marg honeos. 

k D   

| 

fi aa e n 

| 

c donkern, Eastmanboor 

Boring: 07 

  

am 2132024 
x toeas840 

v 46451628 

o 2 e 

t D £ 

Zaod mat n a stig, goen 

f waer r rvebeige 

l Da | Eemaor 

m 2 l zvak zend, n am 

sporen baxeeen. geen ole-watr 

Tecte, domkerr n Ecetmantoor 

b D K. matg sg. maig humeus 

geen de ate eaie, domser 

    



SOILUTION. 

Boring: 08 

Daum: 2532024 
x 10581 

v 48455178 

2 o 

Utes c weden 

D baksteen, matig puinhoudend, sterk 

v Endend g ie a 

2 TE OE Rangie 

D W z a e 

oo oie a a Sote 

2 B Enanees 

D , e m z k e 

o geen o waerrescte, brungi, 
2 \ EGeimarboor 

Veen, dk Melg. geen olewaier 

veache: onkerrn Ecetmarboor 

  

  

Boring: 170 

  

oom zrozs 
x a 

v p 

< 2 v 

e e e 

de e 

| Da worlelhoudend. geen obe-water 

e e 

4 Kiei, matig siltig, sterk humeus, 

Ĳz D e e de 
o e 

  
… _ Veen, e Melg, ages e geen 

100 22 o5e waer roacte:dorwerbrse. 
\ Edeimantoor 

Projectnaam: Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 47 

Projectcode: 3590159 

Boring: 

  

09 

2192024 

10005891 

46454614 

  

K G ZA l DUT 

zwa votoPouderd, poren 9 

sporen bacseen, geen l watr 

Teacte, donkerb n Ecetmantoor 

K a g zvak hUm 

geen oie waler rexcte, brungtij, 

2 Eselmarssor 

… R matg p e 

22 a veenhauderd aen le-water 

  

  

  

Boring: 11 

o 2102004 

x aa 

v 1545 

. __ 

K. a z. k e 

| e e ii G 

|- £ 

«Í a v g a e 

k e e e erd do 

D Edelmanboor 

Vaen e W gen de 

oo e n e e E 

e d, aa 

150- |* 

D 



SOILUTION. 

Boring: 12 

Daum: 2192024 
x 10087151 

v 18451788 

Boormeeser 4 Brssoe 

K z zandg, H Pmede 

a Speren ketoen geen oie water 

rectie, orkerr Ecelmartoor 

  
D 2 K maig sîig. zvak hunews 

geen oie waler rxcte brungij, 

o Eoelmarsoor 

22 Voon, stek Koig g oiewaer 

D … \Lezzie donerbui. Ecemartoor 

Veen. k Melg. een olewater 

22 _ reacle, Gonkerrun, Esetmergeer 

K. maig sg. maig huneus 

  
e e w a EN 

n Edelmanboor 

Boring: 14 

o 2502004 

x oasosr 

v 152 

, n 

U de Seen 

Da e P Pf dk 

     

zandhouderd, geen oie water 

reacte, ratvond Ranguie 

  

sporen zard,geen ose waer 

2 T r oo 

o \ … _ Veen dk Melg, een oo water 

1E reaete dorkeronon, Ecelmarcoor 

Projectnaam: Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 47 

Projectcode: 3590159 

a s S. zaak am geen 

o geae e DU 

Boring: 13 

Daum: 2192024 
x 102 

v 1452258 

, dk zande l aa 

spore bacseen, geen ofe-watr 

| a roxce omerrun. Ecetmarbeor 

e 

Eeeimarsser 

  

  Veen. k Mel. een olewater 

22 reaete derkeronun. Eoeirarcoor 

Boring: 15 

am 2192024 
x 10538 

v 1645461 

- 2 n 

i. zvak zandg sterk humeus 

sporen Gekseen. geen ole water 

| TDA reacie, Gonketbrun, Ecemantoor 

4 k K matig slg. e huneus 

2 matig weernoudend, geen ale-water 
  

… ° Veen zaak K goen ozeaater 

: o 

Ĳ; g \Lm Eoonsmoor 
22 1e riood, Gelnoeer 



SOILUTION. 

Boring: 16 

Daum: 2192024 
x 10290703 

v 46452280 

- 2 n 

l malg zand, s Pness 

h sporen aksten, geen ofewater 

DA ii doo Eomneoor 

K maig i. e Pm 

geen i wae z dr 

a_ Elnanooor Ĳ D 

o E 

  

a do Edtmarzeor 

Boring: 18 

  
  

am 2132024 
x 1091881 

v 1852412 

‚ 2 n 

K zwak zandg e Pumess 

cporen baxeeen. geen ole-watr 

| DA  escte donetrun. Edetmangoor 

|e , maig S. s 
‘malig veerroudend, een cie waer 

… ° Veen zaak Keig goen aeuater 

e D 

Ĳ° G ° LE G G 
18 v Dood, Eenanooor 

Projectnaam: Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 47 

Projectcode: 3590159 

Boring: 17 

Daum: 2192024 
x 1091412 

v 46454837 

e zeak z de n 

spore bacseen, geen ofe-watr 

Th donkerbn Ecatmarboor 

e g e e 

D matig veenhoudend, geen olie-water 

E aa G 

D 

K s sitg zwak am 

‘malig Fethoomd. gee ole.waer 

e EE 

  

   

am 2132024 
x 10095518 

v 1654572 

  
a 

TDA Speren psktsen g oiewaer 

20 _ reacte, dorkernrun. Eceimarooor 

  

Veen. e Melig. geen olewater 

eact, eunrood Edemancoer 

  



SOILUTION. 

Boring: 20 

Daum: 2532024 
x 1003947 

v 445337 

2 n 

Uiert repachougerd. b 

bakston. a PunPoudend. stofk 

zandhoged geen oo watr 

recte, runrore Ramgute 

047 

  

K zwak z. Maig PAT. 

geen e wate reacie, domwer 

Bringie. Edelmarcoor 

  
  

Veen. k Mel. een olewater 

racle: onkerrun, Exelmergeer   

  

  

  

“ Voon, lek Koig oo oie waer 

vacte, oinrood Edamanboor 

Boring: 22 

o zro2020 

x 160 

v 1575 

. __ 

K z a SE Hane 

Ĳ‚ o B 

Eoekeae 

Í a z r e HaneE 

Ĳ2 D ‚sporen sli, sterk ptantenresten 
2 o Bon sie a c 

ZL e e 

N Vem, z e e e a 

oo e d, aa 

D 

10 fi = 

Projectnaam: Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 47 

Projectcode: 3590159 

Boring: 21 

  

  

Dm 2192024 
x 1oea11 26 

v 46216 

o 2 n 

l k n de Pane, 

goen olowale acte de 

h D Eoimaneoer 

* TTT 
, matn z. sek h 

@ DA a planenesien houerd sporen 

z , geen alewwaer rescte, 

e o Gorkeun, Eetmwroeer 

1 22 Vaon, a Weig gen olewaer 

\ teaeie bnioond Erinancoer 

|s Veen, geen ole-waer reace. 

0 o 

|s 

z. m 

Boring: 23 

am 2132024 
x 10095651 

v 16454382 

K z zandg e Mumee, 

sporen baxseen. geen ole-watr 

Tacte, onkerrn, Edetmantoor 

T maig S. e hneae 

2 geen de ate reacie, donkerrun, 

Ecelmarzoor 

… VEEn. M HT gen e waer 

1E rescie bnarood, Edemanboor   



SOILUTION. 

Boring: 24 

Daum: 2532024 
x 1006786 

v 1844221 

  

    

Boring: 26 

o zro2020 

x aa 

v 1610 

DA 

Ï . 

jh o 

D 

  

K k zand, l u 

zwak Poutoudend eporn baksieen 

geen de wate eace, dorker 

Geersn. Esemarooor 

   

Geersn. Esemarcoor 

  

Veen zaak Keg, goen orewater 

vacte, ounrood Edemanboor 

  

K a zandi, SE AE 

cporen bekteen, geen ole-watr 

Tacte, onkerrun, Ecelmarteor 

Vean s MeIg, ages K 

Edelmarzoor 

  

Veen dek Malg, geen olewater 

veachie, donkerrn Ecetmarboor 

Voen goon oowatr roxte, 

drirood Edelmarboor 

Projectnaam: Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 47 

Projectcode: 3590159 

Boring: 

Boring: 

  

   

  

25 

2132024 

10806728 

1152295 

K mati zandig, terk Tm 

sporen baksteen, geen ofe-water 

| a ° reacie, donkerbruin. Edolmanboor 

Voon, goon ole-waler reacie. 

brinrood, Edelmanboor 

l D 

27 

2192024 

10836658 

16454716 

K sterk zandi, serk umevs, 

sparen baksteen, geen ole-water 

j TDA rescte, donkebruin, Egelmanboar 

Veon, zwak Neip. geen oie-wa 

teacle, brinmood, Edemanboor 

e D 



SOILUTION. 

Boring: 28 

Daum: 2192024 
x 10092597 

v 14508 

o 2 n 

K z zandg, H Pmede 

Ĳ‘ TDA Sporen bketoen g oie water 

  

  

  

E e EE 

Veon k i e e waer 

- k D Teactie, bruinrood, Edelmanboor 

Ĳ„ D 

Boring: 30 

om 202000 
x a 

v seue 

T TRT SEA 

S b DT dr 

| Da Teactie, donkerbruin, Edelmanbaor 

e Hek W. n v 

e 

k D 

  

Projectnaam: Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 47 

Projectcode: 3590159 

  

Boring: 

ĳ 

í 

ĳ 

g 

j 

H 

i 

g 

ĳ   

  

2 n 

Uiert repachougend b 

Dakston. a PUePoudend, stefk 

zandhouded geen oo watr 

recte, rumreee Rangie 

K z zandg, dk humee, 

S2_ geen oo waer roacte, doner 

\ Beingri. edeimanooor 

Veen. stek Meli. een clewater 

veacle, onkerrun, Egetmenboor 

  

37 

zss2024 

tosass 

1190 

K m r SE anes 

Spoen ecteen gee olewar 

z Teactie, donkerbruin, Edelmanboor 

 Veen. de Welg gee dw 

e om Eretmaroor 

D 

Veen, z e GagesVan 

' W. geen de w 1e 

e 

D 



SOILUTION. 

Boring: 32 

Daum: 2192024 
x 1022 

v 4453431 

9 

a doh zande l Pure, 

Drokken baieten, matg 

puinhoudee geen ofe-water 

om Eoerrantoor    

e a slig. zvak hUm 

Bningtje. Edemartoor 

    

Boring: _ G04 

am 2632024 

9as 

Gm 

TDA Uiorstropschouderd, s 

zanshovoend, geen oiewater 

# reache onirood, Screp 

 Sophamer AS 3532:40 pun 

o 65120 

2 Zend m , mati S. geen 

- ofe watr eacie: gezege Schep 

  

Projectnaam: Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 47 

Projectcode: 3590159 

Boring: G03 

Daum: 2532024 

& aa 

Z Gasp 

EN D e 

N LS P tirbode: Sep 

U p s 

K T  zandhoudend, brokken astal, geen 

oo a o bm S 

2 Scophamer AUMS 32 3075 pun 

\Zetwzeo20 

KA 

KD   

Boring: _ G05 

      

Dm 2542024 

SE e n 

656 Uiers repschoudera. k 

N ÎÌ; 
zendhouded geen cle water 

  

      

  

“ N 

>d « Sm e n 

      

a im 

Voloi liken, Schep. Voledg 

o 1ava stken zwak zardg doophamer 

2 K z 29069 ratg om 

geen e wate eacie, dorser 

o \ Eringie Edemantee taorm   
K. matg sg. maig huneus 

geen ole waler 1ecte, ezrn 

Eoalmaeboer, 20m boor 

DD Veen, e l geen olewaer 

veacl, onkerun, Egetmeneoor 

1207 boor 



soiluTon __ 

  

Boring: G06 

Daum: 2192024 

e 

K g zandg, a HUm 

TA … sporen ekteen sporen g, geen 

oo waer roscte corkebre, 

n Schop. MMM 303030 p 215 

2 °K matg sîtg, a Poness 

geen e wate i donser 

Bringrj. Schep. 303060 n 0% 

  

Boring: _ G08 

am 2632024 

Uiert repachouderd. bolden 

DA  bateeen maig puinhouderd.sterk 

zandhouderd, geen oie water 

2 resche, bunrood, Scep 

D « \ Stooptameraw7 31313559 

we2roz 

i zwak z. Maig POT. 

geen l wate reacie, domwer 

Brinrje Sche 

    

     

Projectnaam: Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 47 

Projectcode: 3590159 

Boring: 

  

D7 

Boring: 

    

G07 

2192024 

t 

D 5 Zang a , matg e 

\ o wate eacie,trunoege: chep 

DA i zek zendg, mang haneus. 

a cpoien Dakseen, geen ole-watr 

veachie,dorkerbran, Schep, AT 

303050 n <1% 

Go9 

2132024 

a s zard, e TUTeE, 

zwa w o poren 9 

TDA  Speren bekeen ge olewaer 

vechie,dorkerbran, Schep, AUMET 

a 329260 n i 



SOILUTION. 

Boring: G10 

  

  

  

Daum: 2192024 

- 2 wn 

K walg zandg, e ME 

Sporen bateen w 

DA  oreudens. een oiewster 

racte, dekeronan, Schep, AT 

d a 329050 p Ie 

Boring: _ G14 

am 2632024 

Uiert repachouderd. bolden 

DA  bateeen maig puinhouderd.sterk 

zandhouderd, geen oie water 

2 resche, bunrood, Scep 

TA : | Stcophamer auer 823195 pun 

e 

K maig z. malig hmeus 

spore zand,geen ose:water 

recte, orker orungr. S 

    

      

Projectnaam: Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 47 

Projectcode: 3590159 

Boring: 

  

Boring: 

  

  

G13 

2192024 

, dk zande l aa 

sporen baxseen, goen ole watr 

DA O roscie domerrin, Schep, A2 

39150 pun e1t 

G15 

2132024 

  

9o oh 
spren oesten.gee l waer 

DA 7o Gomerorun, Schep, A2 

319050 p 16 



SOILUTION. 

Boring: G17 Boring: G19 

Daum: 2192024 Daum: 2192024 

  

Kiei, zwak zandg, stefk humeus, 4 | Kiei, zwak zandg, stek humeus, 

D O OEE ET //// D E D reactie, donkerbruin, Schep, AMM2 p 22 reactie, donkerbruin, Schep, AMM3 

K N 

_ 2 Veen. sterk Kleig olie water 

n , matg s s honevs reacte, bnirood Scep, Pun D 

e B n G e \ n e Soep Ain . 

n E 

D Puin 

  
K s sitg zwak hameus, 

‘malig fethoend. gee ole.waer 

reache, brangri Edelmarboon 

Pond 

  

  

D bruinrood, Edeimanboor, Puin 

Boring: _ G20 Boring: _ G23 

om 2602004 om zroa00e 

& n : < 

u aa oaen m 

B E RO s S G EE r 

DA OB p e DA ii Goenrun Shep, M 

  
2 rescte, buntood, Scep, 329150 p 1 

Soophamer AUM7 323995 pun m 2 

Í; e 

Z i zuak zend, m JT 

geen l wate reacie, domwer 

Brinrje Sche 

  
  

Projectnaam: Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 47 

Projectcode: 3590159 



SOILUTION. 

Boring: G24 

Daum: 2532024 

, doh zande l Pure, 

zwak Poutoudend eporn baksieen 

TDA geen olo waer roacte doker 

Grgorun. Schep, AMMA 313050 

a_ pinct 

jj} D … ° e a g e res 

  

  

  

P g aie r eade, de 

ĳ \L Einartoce 1Em 

Y Veen, zwak Merg. geen oe-wser 

ĳ e nirod, Eoanaoon 

ĳ 12m 

Y 

Y D 

í 

Y 

H 

Y 

Y 

ĳ 

Ù z 

Boring: _ G29 

o 2502024 

UeE waden 

Da e P Pf dk 

zandhouderd, geen oie water 

2 rescte, bunrood, Scep, 

o Soophamer AUM7 323195 pun 

_ |852520 

K z zondg dk Pumoee, 

geen e ate reaei, domwer 

Brinrje Sche 

    

Projectnaam: Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 47 

Projectcode: 3590159 

Boring: 

  

Boring: 

  

G25 

2192024 

G30 

2632024 

T4 

, walg zandg, de hames 

spore batseen, geen ole-watr 

rescte, dekerbrn, Schep, AM 

329250 n c1%t 

  
a 

cpore baxeeen. geen ole watr 

Th cererbruo, Schep, AM 

329250 p 1 



SOILUTION. 

Boring: G31 

Daum: 2532024 

U 

Z 

j 

g 

i 

Î 

/ 

Y 

Y 

  

K z zandg, H Pmede 

sporen bacseen, geen ole-watr 

resctie, dekerbrn, Schep, AM 

319140 n 1 

Voan, dk Halg, zoon olowater 

di. Gonkerein, Schep 

  

Veen zwak Kerg, Bag 

1aaoee T bruro 

Eoelraopeer 200 

Projectnaam: Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 47 

Projectcode: 3590159 

Boring: 

    

2192024 

2 9m 

a doh zande, l Pure, 

aam Drokken bieten, matg 

onhoudere, donkebrue, Schep 

2 AMMSS130:0 puin 1 

9620 9 euwdes zabest vrdaeht 

paatnateiaa aam 

K maig slig zwak hm 

Deingrit Edstmarooor P 0 



Legenda (conform NEN 5104) 

grind 

Grind, sitig 

Grind, zwak zandig 

Grind, matig zandig 

Grind, sterk zandig 

Grind, uterst zandig   

zand 

Zand,kletg 

Zand, zwak sitig 

Zand, matig sitig 

Zand, iterst sitig 

! Zand, sterk sitig 

Veen, mineraalarm 

Veen, zwak kliig 

Veen, sterk Kllig 

Veen, zwak zandig 

Veen, sterk zandig 

  

casing 

hoogste grondwaterstand 

gemiddelde grondwaterstand 

laagste grondwaterstand 

zand atdichting 

bentonieumikolieukleiatdichting 

  

  

   

  

  

  

  

    

j Kli zwak sitig 

Klei matig sitig 

Klei, sterk sitig 

Klei, uiterst stig 

Klel, zwak zandig 

n Leem, zwak zandig 

- Leem, sterk zandig 

overige toevoegingen 

zwak humeus 

Ü matig humeus 

Ü sterk humeus 

\ífll zwak grindig 

Ü] matig grindig 

sterk grindig 

  

  

geur 

geen geur 

zwakke gour 

matige geur 

sterke geur 

uiterste geur 
ee20 

e 

geen ole-water reactie 

zwakke olie-water reactie 

  

   

matige olie-wateri 

sterke olie-water 

uiterste olie-water reactie anenn 

i.d-waarde 
z 

E 

” 

>10 

>100 

>1000 

>10000 sss 

  

4 bijzonder bestanddeel 

4 Gemiddeld hoogste grondwaterstand 

# grondwaterstand 

# Gemiddeld laagste grondwaterstand 

slib 



  

  

BIJLAGE 4 

    



SGS Environmental Analytics 

Correspondentieadres 

Steenhouwerstraat 15 : 3194 AG Rotterdam 

Tel.:+31 (0)10 231 4700 - Fax: +31 (0)10 416 30 34 

www.sgs.com/analytics-nl 

   

Analyserapport 

Soilution B.V. 

Groene Dijk 2C Blad 1 18 

3401NJ IJsselstein lad 1 van 

Uw projectnaam : Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 

Uw projectnummer :3590159 

SGS rapportnummer : 14050452, versienummer: 1. 

(geanonimiseerd)

Rotterdam, 29-03-2024 

Geachte heer/mevrouw, 

Hierbij ontvangt u de analyse resultaten van het laboratoriumonderzoek ten behoeve van uw project 3590159. 

Het onderzoek werd uitgevoerd conform uw opdracht. De gerapporteerde resultaten hebben uitsluitend 

betrekking op de door SGS geteste monsters en zoals door SGS ontvangen zijn. De door u aangegeven 

omschrijvingen voor de monsters, het project en de monsternamedatum (indien aangeleverd) zijn 

overgenomen in dit analyserapport. SGS is niet verantwoordelijk voor de gegevens verstrekt door de 

opdrachtgever. 

   

Het onderzoek is uitgevoerd door SGS Environmental Analytics, gevestigd aan de Steenhouwerstraat 15 in 

Rotterdam (NL). Indien het onderzoek is uitgevoerd door derden is dit in het rapport aangegeven. 

Dit analyserapport bestaat inclusief bijlagen uit 13 pagina's. In geval van een versienummer van '2' of hoger 

vervallen de voorgaande versies. Alle bijlagen maken onlosmakelijk onderdeel uit van het rapport. Alleen 

vermenigvuldiging van het hele rapport is toegestaan. 

Voor meer informatie, omtrent bijvoorbeeld meetonzekerheid of gebruikte analysemethoden, kunt u contact 

opnemen met de afdeling Customer Support. 

Wij vertrouwen er op u met deze informatie van dienst te zijn. 

Hoogachtend, 

Business Unit Manager 

v   

  

  
  

  

N 

TESTEN 

RWALIE 

(geanonimiseerd)
(geanonimiseerd)



Blad 2 van 13 

  

  

  

  

Analyserapport 

n B.V. 

rojectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 21-03-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 22-03-2024 

Rapportnummer 14050452 -1 Rapportagedalum 29-03-2024 

Nummer Monstersoort Monsterspecificatie 

001 Grond (AS3000) MMO1 (0-50) 

002 Grond (AS3000) _ MMO2 (0-50) 

003 Grond (AS3000) MMO3 (40-120) 

004 Grond (AS3000) MMO4 (0-50) 

Analyse Eenheid Q 001 002 003 004 

monster voorbehandeling s Ja Ja Ja va 

droge stof g S 701 63 “9 671 

gewicht artetacten 9 s < < a a 

‘aard van de artefacten s geen geen geen geen 

orgarischestof(goeiveries) %viDs S 68 126 15 

KORRELGROOTTEVERDELING 

Iutum (bodem) %vdos S 18 2 2 

METALEN 

barium mg/kgds S 150 170 190 

cadmium mgkgds S 048 74 033 

kobalt mgkgds S 74 78 m 

koper mg/kgds S 43 48 30 

koik mgkgós S 03 076 022 

tood mgkgds S 120 140 58 

molybdeen mg/kgds S <15 <15 33 

nikel mgkgós S 21 2 s 

zink mgkgds S 160 170 ® 

(geanonimiseerd)

POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN 

nattaleen mgkgds S 008 <o01 n 

tenantreen mgkgas S 14 014 002 

antraceen mgkgds S 24 008 <001 

tuoranteen mgkgds S 14 040 006 

benzo(aJantraceen mgkgós S 92 047 008 

chryseen mgkgds S 74 019 004 

benzo(kliuoranteen makgds S 30 012 002 

‘benzo(a)pyreen mgkgós S 69 021 008 

‘benzo(ghi)peryieen mgkgds S 37 01 004 

indenof{1,23-od)pyreen mgkgós S 44 016 00 

paktotaal(OvanVROM) _ mgkgós S 5503 1587 0284 

107 factor) 

CHLOORBENZENEN 

hexachloorbenzeen vokgós S a a 

POLYCHLOORBIFENYLEN (PCB) 

PCB 28 ugkgós S a a a 

PCB 52 ugkgds S a a a 

PCB 101 ugkgds S a 14 «a 

PCB 118 ugkgds S a a a 

De met S gemerkde analyses zijn geacorediteerd en vallen onder de AS3000-erkenning. 

Paraat - 
(geanonimiseerd)

  

® N 

TB 

AALB 

      



Blad 3 van 13 

  

  

  

  

Analyserapport 

Projectnummer 3590159 Startdatum 22-03-2024 

Rapportnummer 14050452 -1 Rapportagedalum 29-03-2024 

Nummer Monstersoort Monsterspecificatie 

001 Grond (AS3000) MMO1 (0-50) 

002 Grond (AS3000) _ MMO2 (0-50) 

003 Grond (AS3000) MMO3 (40-120) 

004 Grond (AS3000) MMO4 (0-50) 

Analyse Eenheid Q 001 002 003 004 

PCB 138 ug'kgds S 187 a a 

POB 153 vokgós S 27 17 a 

PCB 180 ukgds S 20 < a 

‚som PCB (7) (0.7 factor) ukgds S 93’ 63 49 

CHLOORBESTRIJDINGSMIDDELEN 

op-DDT ukgds S a a 

pP-DDT uokgds 8 < < 

som DDT (0.7 factor) ugkgds S 14 14 

op-DDD ukgds S < a 

pP-DDD uokgds 8 < 14 

som DDD (0.7 factor) ugkgds S 14 21 

op-DDE ukgds S < < 

pP-DDE vokgós S a 21 

‘om DDE (0.7 factor) wokgds S 14 28 

somDDT.DDE.DDD(07 _ ugkgós 42 63 

tactor) 

aldin vokgós S a a 

dieldin ukgds S a 12 

endin ukgds S < < 

om aldrin/dieldrin/endrin ug/kgds s 21" 26" 

107 factor) 

isodtin ukgds 8 < a 

‚som aldrin/dieldrin (0.7 ugkgds 147 19" 

tactor) 

telodrin vokgós S a a 

alpha-HCH ukgds S < a 

betaHCH ukgós S a a 

gamma-HCH wokgds S a a 

dela- HCH ukgds S < < 

somabc-dHCH(0.7factor) ug/kgds 28 28 

heptachloor ukgds S a a 

cis-heptachioorepoxide ukgds S < a 

tansheptachlooreporide _ ugkgds S < < 

somheptachloorepoxide (0.7 ug/kgds S 14 14 

factor) 

alpha-endosufan Wokgds S < < 

hoxachloorbuiadieen ukgds S a a 

endosulfansulfaat ukgds S a a 

trans:chloordaan ukgds S < < 

di chloordaan ukgds S a a 

som chloordaan (0.7 factor) ugkgds S 14 14 

Som ug/kgds 161” 187 

organochioorbestridingsmidd 

elen (07 factor) waterbodem 

De met S gemerkte analyses zijn geaccrediteerd en vallen onder de AS3000-erkenni   

Paraat - 
(geanonimiseerd)

& AmB GEACEREBTEEND VOLGENE DE DOCA DE RAADVOOR ACZAEZTTIE ESTELDE ONTENA VOOR TESTLABOR TORA CONFORW EN OE ZEZO7 ONGER .22 

  

  

  
  

N 

ÈD i 

MWALIE 

        

(geanonimiseerd)



Blad 4 van 13 

  

  

  

  

Analyserapport 

. 

Projectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 21-03-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 22-03-2024 

Rapportnummer 14050452 -1 Rapportagedatum 29-03-2024 

Nummer _ Monstersoort Monsterspecificatie 

oot Grond(AS3000) __ MMO1 (0-50) 

002 Grond(AS3000) __ MMO2 (0-50) 

003 Grond(AS3000) __ MMO3 (40-120) 

004 Grond(AS3000) __ MMO4 (0-50) 

Analyse Eenheid Q 001 002 003 004 

som ukgds 8 1477 1787 

organochloorbestridingsmidd 

elen (0.7 factor) landbodem 

MINERALE OLIE 

ractie C10.C12 mgkgds & 5 5 

fractie C12-C22 mgkgds ’ 12 5 

fractie C22-C30 mgkgds 77 6 18 

fractie C30-C40 mg/kgds EN «5 Ĳ 

totaalolie C10- C40 mgkgds S 170 <20 2 

PER- EN POLYFLUORALKYLSTOFFEN 

PFBA(perforbutaanzuur) _ ugkgds Q 02 

PFPeA(perluorpentaanzuur) ugkgds _Q 01 

PFHxA (erluorhexaanzuur) ugkgós Q 01 

PEHpA uekgós Q 01 

(perfuorheptaanzuur) 

PFOA lneaïr ukgós Q 11 

(perfworoctaanzuur) 

PFOA vertakt ukgós Q 01 

(perlworoctaanzuur) 

‚som PFOA (0.7 factor) ugkgds Q 12 

PENA(perfluomonaanzuur) _ ugkgds Q <01 

PFDA(perlluordecaanzuur)  ugkgds Q 01 

PEUnDA ukgós Q <01 

(erfuorundecaanzuur) 

PFDoDA ugkgds Q 01 

(perfwordodecaanzuur) 

PETIDA wkgós Q 01 
(perfortidecaanzuur) 

PFTeDA ukgds Q -o1 

(perfuortetradecaanzuur) 

PEHXDA ukgós Q 01 

(perfuorhexadecaanzuur) 

PFODA wkgós Q 01 
(perfworoctadecaanzuur) 

PFBS ukgds Q -o1 

(perfuorbutaansuifonzuur) 

PFPes ukgós Q 01 
(perlworpentaansulfonzuur) 

PEHxS wkgós Q 01 

(perfworhexaansuilonzuur) 

PEHpS ukgds Q -o1 

(erfuorheptaansultonzuur) 

PFOS lineair ukgós Q 12 

(perlworoctaansufonzuur) 

PEOS vertakt wkgós Q 03 

(perfluoroctaansulfonzuur) 

De met S gemerkte analyses zijn geaccrediteerd en vallen onder de AS3000-erkenning. De met Q gemerkte analyses zijn geaccrediteerd …- 

Paraaf 

(geanonimiseerd)
  

® N 

TB 

AALB 

      

(geanonimiseerd)



Blad 5 van 13 

  

  

  

  

Analyserapport 

Soilution B.V. 

Projectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 21-03-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 22-03-2024 

Rapportnummer 14050452 -1 Rapportagedalum 29-03-2024 

Nummer Monstersoort Monsterspecificatie 

001 Grond (AS3000) MMO1 (0-50) 

002 Grond (AS3000) _ MMO2 (0-50) 

003 Grond (AS3000) MMO3 (40-120) 

004 Grond (AS3000) MMO4 (0-50) 

Analyse Eenheid Q 001 002 003 004 

‚som PFOS (0.7 factor) ugkgds Q 15" 

PFDS wkgds Q <01 

(perfuordecaansuifonzuur) 

4:2 FTS (4:2 fluortelomeer ugkgds Q <01 

sulfonzuur} 

62FTS(62fluortelomeer _ ug/kgds Q <01 

sulfonzuur) 

82FTS(&2fuorelmeer _ ugkgds Q <o1 

sulonzuur) 

10:2FTS(10:2fluortelomeer ug/kgds Q <01 

sulfonzuur} 

PFOSA wkgs Q <01 

(perfuoroctaansulonamide) 

MeFOSA ("-methyl w Q 01 

períluoroctaansulfonamide) 

MePFOSAA (n-methyl ugkgds Q <01 

perfluoroetaansulfonamide 

acetaat) 

EIPFOSAA (netnyl wkgds Q <o1 

periuorectaansulonamide 

acetaat) 

82DIPAP (&:2fuorelomeer ugkgds Q 01 

fosfaat diester) 

De met Q gemerkte analyses zijn geaccrediteerd door de RVA. 

Paraaf : 

v o 
  

N 

TESTEN 

MWALIE 

    

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Blad 6 van 13 

  

  

  

  

  

Analyserapport 

Soilution B.V. 

Projectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 21-03-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 22-03-2024 

Rapportnummer 14050452 -1 Rapportagedatum 29-03-2024 

Monster beschrijvingen 

oo1 * _ De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen 

voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk. 

002 * _ De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Acoreditatieschema AS3000, dit geldt alleen 

voor de analyses die worden gerapporteerd met het ”S” kenmerk. 

003 * _ De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen 

voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk. 

004 * _ De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen 

voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk. 

Voetnoten 

1 De sommatie na verrekening van de 0.7 factor voor <-waarden volgens BoToVa. 

2 r zijn componenten aanwezig die een storende invloed hebben op de meting. Om die reden is de onzekerheid in het 

resultaat vergroot. 

3 Een gedeelte van het gehalte aan minerale olie wordt vermoedelijk veroorzaakt door de aanwezigheid van polycycische 

aromatische koolwaterstofien (PAK) en/of humeuze verbindingen 

4 De sommatie na verrekening van de 0.7 factor conform AS3000 

Paraar: - (geanonimiseerd)

v 

    

N 

TESTEN 

RWALIE 

       

(geanonimiseerd)



Blad 7 van 13 

  

  

Analyserapport 

Soilution B.V. 

Projectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 21-03-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 22-03-2024 

Rapportnummer 14050452 -1 Rapportagedatum 29-03-2024 

Analyse Monstersoort Relatie tot norm 

monster voorbehandeling Grond (AS3000) Grond: NEN-EN 16179. Grond (AS3000): AS3000 en NEN-EN 16179 

droge stof Grond (AS3000) Grond: NEN-EN 15934. Grond (AS3000): AS3010-2 en NEN-EN 

15934 

gewicht artefacten Grond (AS3000) AS3000 

d van de artefacten Grond (AS3000) 1dem 

(geanonimiseerd)

  

  

organische stof(gloeivelies) Grond (A53000) AS3010-3 en NEN 5754 

Iutum (bodem} Grond (AS3000) Grond: eigen methode. Grond (AS3000): 

barium Grond (AS3000) AS3010-5 en NEN-EN-ISO 17294-2 (ontsluiting NEN 6961 en NEN- 

EN-ISO 54321) 

cadmium Grond (A53000) Idem 

kobalt Grond (AS3000) Idem 

koper Grond (A53000) Idem 

kuik Grond (A53000) Idem 

tood Grond (AS3000) Idem 

molybdeen Grond (A53000) Idem 

nikkel Grond (A53000) Idem 

zink Grond (AS3000) Idem 

naftaleen Grond (A53000) AS3010-6 

tenantreen Grond (AS3000) Idem 

antracoen Grond (AS3000) Idem 

tuoranteen Grond (A53000) Idem 

‘benzo(ajantraceen Grond (AS3000) Idem 

chryseen Grond (AS3000) Idem 

benzo(k}fworanteen Grond (A53000) Idem 

‘benzo(a)pyreen Grond (AS3000) Idem 

‘enzo(gfijperyieen Grond (AS3000) Idem 

indeno(1,2.3-cd]pyreen Grond (A53000) Idem 

pak-totaal (10 van VROM) (07 Grond (AS3000) Idem 

Iactor) 

hexachloorbenzeen Grond (A53000) AS3020-2 

POB 28 Grond (A53000) AS3010-8 

POB 52 Grond (AS3000) Idem 

PCB 101 Grond (A53000) Idem 

PCB 118 Grond (A53000) Idem 

PCB 138 Grond (AS3000) Idem 

PCB 183 Grond (A53000) Idem 

PCB 180 Grond (AS3000) Idem 

om PCB (7}(0.7 factor) Grond (AS3000) Idem 

op-DDT Grond (A53000) AS3020-1 

pp-DOT Grond (AS3000) Idem 

‚som DOT (0.7 factor) Grond (AS3000) Idem 

op-DDD Grond (A53000) Idem 

pp:DDD Grond (AS3000) Idem 

om DDD (0.7 factor] Grond (A53000) Idem 

op-DDE Grond (A53000) Idem 

ppDDE Grond (AS3000) Idem 

om DDE (0.7 factor) Grond (AS3000) Idem 

Paraaf : 

& Am GEACERENTEER VL ENB DOOR DE RAADVOOR ACCRETTIE GESTELDE CRTENA VOR TEL ABORATORA CONFOWENSOE 5207 oo | 

® 

N a 0 B .SE E e M o e aa 
     

  

AALB 

     

(geanonimiseerd)



Blad 8 van 13 

  

  

Analyserapport 

Projectnummer 3590159 Startdatum 22-03-2024 

Rapportnummer 14050452 -1 Rapportagedatum 29-03-2024 

Analyse Monstersoort Relatie tot norm 

somDDT.DDE.DDD(07{actor) _ Grond {AS3000) Idem 

aldrin Grond (AS3000) Idem 

dieldrin Grond (AS3000) Idem 

endrin Grond (AS3000) 1dem 

som aldrindieldrin/endrin (0.7 Grond (AS3000) Idem 

factor) 

isodrin Grond (AS3000) Idem 

som akrincildrin (07 factor) Grond (AS3000) Eigen methode 

telodrin Grond (AS3000) AS3020-1 

alpha-HCH Grond (AS3000) Idem 

beta-HCH Grond (AS3000) Idem 

gamma-HCH Grond (AS3000) Idem 

deta-HCH Grond (AS3000) AS3020-3 

som a-b-c-d HCH (0.7 factor) Grond (AS3000) Eigen methode, aceton/hexaan-extractie, clean-up, analyse m.b.. 

GCMS 

heptachloor Grond (AS3000) AS3020-1 

s heptachioorepoxide Grond (AS3000) idem 

trans-heptachloorepoxide Grond (AS3000) Idem 

som heptachloorepoxide (0.7 Grond (AS3000) Idem 

tactor) 

alpha-endosuifan Grond (AS3000) 1dem 

hexachloorbutadieen Grond (AS3000) Idem 

endosulfansulfaat Grond (AS3000) AS3020-3 

trans-chloordaan Grond (AS3000) AS3020-1 

cis-chloordaan Grond (AS3000) Idem 

som chloordaan (0.7 factor) Grond (AS3000) Idem 

Som Grond (AS3000) Conform AS3220-1 en AS3220-2 

(geanonimiseerd)

organochioorbestridingsmiddelen 

(0 factor) waterbodem 

som Grond (AS3000) Conform AS3020 

organochioorbestridingsmiddelen 

10 factor) andbodem 

totaalolie C10- C40 Grond (AS3000) AS3010-7 en NEN-EN-ISO 16703 

PFBA (peruorbutaanzuur) Grond (AS3000) AS3080-1 (2020), niet erkend en NTA 8065 

PFPeA (periluorpentaanzuur) Grond (AS3000) Idem 

PFHA (pertluorhexaanzuur) Grond (AS3000) Idem 

PFHpA (perluorheptaanzuur) Grond (AS3000) Idem 

PFOA lineair(perlluoroctaanzuur) _ Grond (AS3000) Idem 

PFOA vertakt Grond (AS3000) Idem 

(perfluoroctaanzuur) 

som PFOA (0.7 factor) Grond (AS3000) Idem 

PENA (perlluomonaanzuur) Grond (AS3000) Idem 

PFDA (perfluordecaanzuur) Grond (AS3000) Idem 

PFUnDA (perfluorundecaanzuur) _ Grond (AS3000) Idem 

PFDoDA (perfluordodecaanzuur) _ Grond (AS3000) Idem 

PFTrDA (perluorridecaanzuur) Grond (AS3000) Idem 

PETeDA Grond (AS3000) Idem 

(perfluortetradecaanzuur) 

paraat - 
(geanonimiseerd)

& ETE OL EN E DCOR DE RAD \ODA ACCHETATI ESTELDE CRTER YOCR TEL AEORATORA ONFORWEN OE IE 07 MDEA 182 

  

  

  
  

N 

ÈD i 

MWALIE 

        



Blad 9 van 13 

  

  

  

  

Analyserapport 

Soilution B.V. 

L e 

Projectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 21-03-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 22-03-2024 

Rapportnummer 14050452 -1 Rapportagedatum 29-03-2024 

Analyse Monstersoort Relatie tot norm 

PFHXDA Grond (AS3000) 1dem 
(perfuorhexadecaanzuur) 

PFODA (perfluoroctadecaanzuur) Grond (AS3000) Idem 

PFBS (perfuorbutaansulfonzuur) _ Grond (AS3000) Idem 

PFPoS Grond (AS3000) 1dem 
(perfuorpentaansulonzuur) 

PFHxS Grond (AS3000) Idem 

(perfuorhexaansulfonzuur) 

PFHpS Grond (AS3000) Idem 

(perfuorheptaansulonzuur) 

PFOS lineair Grond (AS3000) 1dem 

(perforoctaansufonzuur) 

PFOS vertakt Grond (AS3000) Idem 

(perfuoroetaansufonzuur) 

som PFOS (0.7 factor) Grond (AS3000) Idem 

PFDS (perfiuordecaansulfonzuur} Grond (AS3000) Idem 

4:2 FTS (4:2 fluortelomeer Grond (AS3000) Idem 

sulfonzuur} 

62 FTS (62 {uortelomeer Grond (AS3000) 1dem 

sulonzuur) 

8:2 FTS (8:2 fluortelomeer Grond (AS3000) Idem 

sulfonzuur} 

10:2 FTS (10:2 fluortelomeer Grond (AS3000) Idem 

sulfonzuur} 

PFOSA Grond (AS3000) 1dem 

(perfuoroctaansulonamide) 

MeFOSA (n-methyl Grond (AS3000) Idem 

períluoroctaansulfonamide) 

MePFOSAA (m-methyl Grond (AS3000) idem 

perfuoroctaansulonamide 

acelaat) 

EtPFOSAA (n-ethyl Grond (AS3000) Idem 

periuorectaansulonamide 

acetaat) 

8:2 DIPAP (8:2 fluortelomeer Grond (AS3000) Idem 

fosfaat diester) 

Monster Barcode Aanlevering Monstername Verpakking 

001 01228878 22-03-2024 21-03-2024 ALC201 

001 01228818 22-03-2024 21-03-2024 ALC201 

001 01228833 22-03-2024 21-03-2024 ALC201 

001 01228801 22-03-2024 21-03-2024 ALC201 

001 01228661 22-03-2024 21-03-2024 ALC201 

002 01228871 22-03-2024 21-03-2024 ALC201 

002 01228689 22-03-2024 21-03-2024 ALC201 

002 01228887 22-03-2024 21-03-2024 ALC201 

002 01228847 22-03-2024 21-03-2024 ALC201 

002 01228823 22-03-2024 21-03-2024 ALC201 

002 01228660 22-03-2024 21-03-2024 ALC201 

003 01228864 22-03-2024 21-03-2024 ALC201 

003 01228839 22-03-2024 21-03-2024 ALC201 

paraat: - 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

v 

  

N 

TESTEN 

MWALIE 

       



Blad 10 van 13 

  

  

Analyserapport 

r 

Projectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 21-03-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 22-03-2024 

Rapportnummer 14050452 -1 Rapportagedatum 29-03-2024 

Monster Barcode Aanlevering Monstername Verpakking 

003 01228670 22-03-2024 21-03-2024 ALC201 

003 01228840 22-03-2024 21-03-2024 ALC201 

003 01228832 22-03-2024 21-03-2024 ALC201 

004 01228690 22-03-2024 21-03-2024 ALC201 

004 01228893 22-03-2024 21-03-2024 ALC201 

004 01228833 22-03-2024 21-03-2024 ALC201 

004 01228828 22-03-2024 21-03-2024 ALC201 

004 01228844 22-03-2024 21-03-2024 ALC201 

Paraaf 

N : 

N A 1P D B MLA A p r n Wh de e e e 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

    
AALB 



Blad 11 van 13 

Analyserapport 

Soilution B.V. 

Projectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 21-03-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 22-03-2024 

Rapportnummer 14050452 -1 Rapportagedatum 29-03-2024 

Monsternummer: 001 

Monster beschrijvingen MMO1 (0-50) 

(geanonimiseerd)

Karakterisering naar alkaantraject 

benzine c9-014 

kerosine en petroleum c10-C16 

diesel en gasolie c10-028 

motorolie C20-C36 

stookolie c10-C36 

De C10 en C40 pieken zijn toegevoegd door het laboratorium en worden gebruikt als interne standaard. 

    
  

012 

coo | 

06 | 

003 T 

° | | | 

c10 c22 c 

o2 c30 

Paraaf : 

& ° 

N e 1P e M a a aa n 

      
AALB 

(geanonimiseerd)



Blad 12 van 13 

Analyserapport 

Soilution B.V. 

Tojectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 21-03-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 22-03-2024 

Rapportnummer 14050452 -1 Rapportagedatum 29-03-2024 

Monsternummer: 002 

Monster beschrijvingen MMO2 (0-50) 

(geanonimiseerd)

Karakterisering naar alkaantraject 

benzine c9-014 

kerosine en petroleum c10-C16 

diesel en gasolie c10-028 

motorolie C20-C36 

stookolie c10-C36 

De C10 en C40 pieken zijn toegevoegd door het laboratorium en worden gebruikt als interne standaard. 

      

012 

co9 TI 

006 ]| 

003 

* 

c c22 c 

2 ca0 

Paraaf : 

    

(geanonimiseerd)



Analyserapport 

Soilution B.V. 

Projectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 

Projectnummer 3590159 

Rapportnummer 14050452 -1 

Monsternummer: 003 

Monster beschrijvingen MMO3 (40-120) 

(geanonimiseerd)

Karakterisering naar alkaantraject 

benzine c9-014 

kerosine en petroleum c10-C16 

diesel en gasolie c10-028 

motorolie C20-C36 

stookolie c10-C36 

Blad 13 van 13 

Orderdatum 21-03-2024 

Startdatum 22-03-2024 

Rapportagedatum 29-03-2024 

De C10 en C40 pieken zijn toegevoegd door het laboratorium en worden gebruikt als interne standaard. 

        

012 

co9 T 

0066 | 

003 | 

\_ ‚ A \…‚\‚J\_…A_‚JL‚A_ A 

e | | 

c c22 c 

o2 c30 

Paraaf: - 

& ° 

N g PO B MLAB A d e e f 

(geanonimiseerd)

    

AALB 

    



SGS Environmental Analytics 

Correspondentieadres 

Steenhouwerstraat 15 : 3194 AG Rotterdam 

Tel.:+31 (0)10 231 4700 - Fax: +31 (0)10 416 30 34 

www.sgs.com/analytics-nl 

  

Analyserapport 

Soilution 

roene Dijk 2C Bled 1 

3401NJ IJsselstein lad 1 van 9 

Uw projectnaam : Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 

Uw projectnummer :3590159 

SGS rapportnummer : 14052695, versienummer: 1. 

(geanonimiseerd)

Rotterdam, 02-04-2024 

Geachte heer/mevrouw, 

Hierbij ontvangt u de analyse resultaten van het laboratoriumonderzoek ten behoeve van uw project 3590159. 

Het onderzoek werd uitgevoerd conform uw opdracht. De gerapporteerde resultaten hebben uitsluitend 

betrekking op de door SGS geteste monsters en zoals door SGS ontvangen zijn. De door u aangegeven 

omschrijvingen voor de monsters, het project en de monsternamedatum (indien aangeleverd) zijn 

overgenomen in dit analyserapport. SGS is niet verantwoordelijk voor de gegevens verstrekt door de 

opdrachtgever. 

   

Het onderzoek is uitgevoerd door SGS Environmental Analytics, gevestigd aan de Steenhouwerstraat 15 in 

Rotterdam (NL). Indien het onderzoek is uitgevoerd door derden is dit in het rapport aangegeven. 

Dit analyserapport bestaat inclusief bijlagen uit 9 pagina's. In geval van een versienummer van '2' of hoger 

vervallen de voorgaande versies. Alle bijlagen maken onlosmakelijk onderdeel uit van het rapport. Alleen 

vermenigvuldiging van het hele rapport is toegestaan. 

Voor meer informatie, omtrent bijvoorbeeld meetonzekerheid of gebruikte analysemethoden, kunt u contact 

opnemen met de afdeling Customer Support. 

Wij vertrouwen er op u met deze informatie van dienst te zijn. 

Hoogachtend, 

Business Unit Manager 

v 

   

  

    

N 

TESTEN 

RWALIE 

(geanonimiseerd)



Blad2van 9 

  

  

  

  

Analyserapport 

Soilution B.V. 

Projectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 26-03-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 26-03-2024 

Rapportnummer 14052695 -1 Rapportagedatum 02-04-2024 

Nummer Monstersoort Monsterspecificatie 

001 Grond (AS3000) MMO6 (35-90) 

002 Grond (AS3000) __ MMO7 (40-170) 

Analyse Eenheid Q 001 002 

monster voorbehandeling s va Ja 

droge stof gew% S 612 2 

gewicht arofacten g s a < 

‘aard van de arlefacten - s geen geen 

organische stof(gleiveries) %vdDS $ 148 167 

KORRELGROOTTEVERDELING 

Iutum (bodem)} %vdDS S 20 18 

METALEN 

barium mgkgds S 170 120 

cadmium mg/kgds S 049 0.36 

kobalt mgkgds S 87 62 

koper mg/kgds S 67 3 

kwik mg/kgds S 052 016 

lood mg/kgds S 400 7 

molybdeen mgkgds S as as 

nikkel mg/kgds S 30 2 

zink mg/kgds S 130 110 

POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN 

naftaleen mgkgds S <o0t <o0t 

fenantreen mgkgds S 005 008 

antraceen mgkgds S oo <001 

tworanteen mgkgds S 047 012 

‘benzo(aJantraceen mgkgds S 009 005 

chryseen mg/kgds S 010 007 

‘benzolk}fuoranteen mgkgds S 00 004 

‘benzo(alpyreen mgkgds S o 006 

benzo(ghijperyleen mg/kgds S 009 0.05 

indeno(1.2.3-cd]pyreen mg'kgds S 008 005 

pak-totaal (10 van VROM) mg/kgds S 0.767 0.484 

(07 factor) 

POLYCHLOORBIFENVLEN (PCB) 

PoB28 vokgós S a a 

PoBS2 ukgds S a a 

PCB 101 ukgds S < a 

PCB 118 ugkgds s < < 

PCB 138 ukgds S a a 

PCB 153 ukgds S < < 

POB 180 vokgós S a a 

‚som PCB (7) (0.7 factor) ugkgds S 49 49 

De met S gemerkde analyses zijn geacorediteerd en vallen onder de AS3000-erkenning. 

® N 

TB 

AAL 

  

    

(geanonimiseerd)

Paraaf 

(geanonimiseerd)



Blad3van 9 

  

  

  

  

Analyserapport 

Soilution B.V. 

lvojsc naam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 26-03-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 26-03-2024 

Rapportnummer 14052695 -1 Rapportagedatum 02-04-2024 

Nummer Monstersoort Monsterspecificatie 

001 Grond (AS3000) MMO6 (35-90) 

002 Grond (AS3000) MMO7 (40-170) 

Analyse Eenheid Q 001 002 

MINERALE OLIE 

racte C10:C12 mgikgds 5 5 

ractie C12:022 mgkgs 5 5 

fractie C22-C30 mg/kgds 7 1 

racte C30-C40 mgkgds 6 9 

totaal l C10- 040 mgkgds S 20 20 

PER- EN POLYFLUORALKYLSTOFFEN 

PFBA(perfuorbutaanzuur) _ ugkgds Q 01 

PFPeA (períluorpentaanzuur) ug'kgds _Q <01 

PFHxA (perlluorhexaanzuur) ugkgds Q <04 

PFHpA ukgs Q <01 

(perfuorheptaanzuur) 

PFOA ineair ukgds Q 03 

(perlworoctaanzuur) 

PFOA vertakt ukgds Q 1 

(perlworoctaanzuur) 

som PFOA (0.7 factor) ug/kgds Q 04 

PFNA(perfluomonaanzuur)  ugkgds Q 01 

PFDA(perlluordecaanzuur) _ ug'kgds _Q <04 

PEUnDA wkgds Q 01 

(perfuorundecaanzuur) 

PFDoDA ukgds Q 01 

(perlwordodecaanzuur) 

PFTIDA wkgs Q <01 

(perfuortridecaanzuur) 

PFToDA ukgós Q 01 
(perfortetradecaanzuur) 

PFEKDA ukgds Q 1 

(perfuorhexadecaanzuur) 

PFODA wkgs Q <01 

(perforoctadecaanzuur) 

PFBS ukgós Q 01 

(perfuorbutaansuifonzuur) 

PFPes ukgds Q 1 

(perluorpentaansulfonzuur} 

PES wkgs Q <01 

(perfuorhexaansufonzuur) 

PEHpS ukgds Q 01 

(perfluorheptaansulfonzuur} 

PFOS ineair ukgds Q 01 

(perfuoroetaansufonzuur) 

PFOS vertakt ukgds Q 01 

(perfuoroctaansulfonzuur) . 

som PFOS (0.7 factor) ugkgds Q 02° 

PFDS ukgds Q 1 

(perfordecaansulfonzuur) 

42FTS(42{uortelmeer  jgkgds Q 01 

(geanonimiseerd)

sulfonzuur) 

De met S gemerkte analyses zijn geaccrediteerd en vallen onder de AS3000-erkenning. De met Q gemerkte analyses zijn geaccrediteerd …- 

Paraaf 

(geanonimiseerd)

N 

TESTEN 

RWALIE 

  

       



Blad 4 van 9 

  

  

  

  

Analyserapport 

Soilution B.V. 

lvojsc naam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 26-03-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 26-03-2024 

Rapportnummer 14052695 -1 Rapportagedatum 02-04-2024 

Nummer Monstersoort Monsterspecificatie 

001 Grond (AS3000) MMO6 (35-90) 

002 Grond (AS3000) __ MMO7 (40-170) 

Analyse Eenheid Q 001 002 

6:2 FTS (6:2 fluortelomeer ugkgds Q <01 

sulfonzuur} 

82FTS(&2{uorelmeer  ugkgds Q <01 

sulfonzuur) 

10:2FTS(102luorelomeer ugkgds _Q 01 

sulfonzuur) 

PFOSA ukgds Q 1 
(perfuoroctaansulonamide) 

MeFOSA (n-methyl ukgds Q <01 

perfuoroctaansulonamide) 

MePFOSAA (n-methyl u/kgds Q <01 

periuorectaansulonamide 

acetaat) 

EtPFOSAA (n-ethyl ugkgds Q <01 

pertluoroctaansulfonamide 

acetaat) 

82DPAP(82fuorelomeer ugkgds Q <01 

(geanonimiseerd)

tosfaat diester) 

De met Q gemerkte analyses zijn geacerediteerd door de RVA. 

N 

TESTEN 

AvAL DIE 

  

     

Paraaf: - (geanonimiseerd)

    



Blad 5 van 9 

  

  

  

  

  

Analyserapport 

V. 

Projectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 26-03-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 26-03-2024 

Rapportnummer 14052695 -1 Rapportagedatum 02-04-2024 

Monster beschrijvingen 

oo1 * _ De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen 

voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk. 

002 * _ De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Acoreditatieschema AS3000, dit geldt alleen 

voor de analyses die worden gerapporteerd met het ”S” kenmerk. 

Voetnoten 

1 De sommatie na verrekening van de 0.7 factor voor <-waarden volgens BoToVa. 

2 De sommatie na verrekening van de 0.7 factor conform AS3000 

(geanonimiseerd)

Paraaf 

    

(geanonimiseerd)



Blad6van 9 

  

  

  

Analyserapport 

ilution B.V. 

rojectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 26-03-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 26-03-2024 

Rapportnummer 14052695 -1 Rapportagedatum 02-04-2024 

Analyse Monstersoort Relatie tot norm 

monster voorbehandeling Grond (AS3000) Grond: NEN-EN 16179. Grond (AS3000): AS3000 en NEN-EN 16179 

droge stof Grond (AS3000) Grond: NEN-EN 15934. Grond (AS3000): AS3010-2 en NEN-EN 

15934 

gewicht artefacten Grond (AS3000) AS3000 

d van de artefacten Grond (AS3000) 1dem 

organische stof (gloeiverlies) Grond (AS3000) AS3010-3 en NEN 5754. 

utum (bodem) Grond (AS3000) Grond: eigen methode. Grond (AS3000): 

barium Grond (AS3000) AS3010-5 en NEN-EN-ISO 17294-2 (ontsluiting NEN 6961 en NEN- 

EN-1SO 54321} 

cadmium Grond (AS3000) Idem 

kobalt Grond (AS3000) Idem 

koper Grond (AS3000) Idem 

kwik Grond (AS3000) Idem 

lood Grond (AS3000) Idem 

molybdeen Grond (AS3000) Idem 

nikkel Grond (AS3000) Idem 

zink Grond (AS3000) 1dem 

naftaleen Grond (AS3000) AS3010-8 

fenantreen Grond (AS3000) Idem 

antracoen Grond (AS3000) 1dem 

fluoranteen Grond (AS3000) Idem 

benzo(a)antraceen Grond (AS3000) Idem 

chrysoen Grond (AS3000) 1dem 

benzo(k)fluoranteen Grond (AS3000) Idem 

benzo(apyreen Grond (AS3000) Idem 

benzo(ghijperyleen Grond (AS3000) Idem 

indeno(1,2,3-cd)pyreen Grond (AS3000) Idem 

pak-totaal (10 van VROM) (0.7 Grond (AS3000) Idem 

factor) 

PCB 28 Grond (AS3000) AS3010-8 

PCB52 Grond (AS3000) Idem 

PCB 101 Grond (AS3000) 1dem 

PCB 118 Grond (AS3000) Idem 

PCB 138 Grond (AS3000) Idem 

PCB 153 Grond (AS3000) Idem 

PCB 180 Grond (AS3000) Idem 

som PCB (7) (0.7 factor} Grond (AS3000) Idem 

totaal olie C10 - C40 Grond (AS3000) AS3010-7 en NEN-EN-ISO 16703 

PFBA (perfluorbutaanzuur) Grond (AS3000) AS3080-1 (2020), niet erkend en NTA 8065 

PFPeA (perluorpentaanzuur) Grond (AS3000) Idem 

PFHxA (perluorhexaanzuur) Grond (AS3000) 1dem 

PFHpA (perfluorheptaanzuur) Grond (AS3000) Idem 

PFOA ineai (perfluorectaanzuur) _ Grond (AS3000) Idem 

PFOA vertakt Grond (AS3000) Idem 

(perlworoctaanzuur) 

som PFOA (0.7 factor) Grond (AS3000) Idem 

PFNA (perfluomnonaanzuur} Grond (AS3000) Idem 

Paraaf : 

® 

N o e a e A w e e 

(geanonimiseerd)

          

AALB 

(geanonimiseerd)



Blad 7 van 9 

  

  

  

  

Analyserapport 

Soilution B.V. 

Projectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 26-03-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 26-03-2024 

Rapportnummer 14052695 -1 Rapportagedatum 02-04-2024 

Analyse Monstersoort Relatie tot norm 

PFDA (perfluordecaanzuur) Grond (AS3000) Idem 

PFUnDA (perfluorundecaanzuur) Grond (AS3000) Idem 

PFDoDA (perfluordodecaanzuur) __ Grond (AS3000) Idem 

PFTIDA (perfortidecaanzuur) _ Grond (AS3000) 1dem 

PFTeDA Grond (AS3000) Idem 

(perfortetradecaanzuur) 

PFHxDA Grond (AS3000) Idem 

(perfuorhexadecaanzuur) 

PFODA (perfuoroctadecaanzuur) _ Grond (AS3000) 1dem 

PFBS (perfluorbutaansulfonzuur) Grond (AS3000) Idem 

PFPeS Grond (AS3000) Idem 

(perforpentaansukonzuur) 

PFHxS Grond (AS3000) Idem 

(perfuorhexaansulfonzuur) 

PFHpS Grond (AS3000) Idem 

(perfluorheptaansulfonzuur} 

PFOS lineair Grond (AS3000) 1dem 

(perfuoroctaansufonzuur) 

PFOS vertakt Grond (AS3000) Idem 

(perlworoctaansufonzuur) 

som PFOS (0.7 factor) Grond (AS3000) Idem 

PFDS (perluordecaansuifonzuur) _ Grond (AS3000) 1dem 

4:2 FTS (4:2 fluortelomeer Grond (AS3000) Idem 

sulfonzuur} 

6:2 FTS (6:2 fluortelomeer Grond (AS3000) Idem 

sulonzuur) 

82 FTS (82 {uortelomeer Grond (AS3000) 1dem 

sulonzuur) 

10:2 FTS (10:2 fluortelomeer Grond (AS3000) Idem 

sulfonzuur} 

PFOSA Grond (AS3000) Idem 

(perfuoroctaansulonamide) 

MoFOSA (n-methyl Grond (AS3000) 1dem 

perfuorociaansulonamide) 

MePFOSAA (n-methyl Grond (AS3000) Idem 

perfluoroetaansulfonamide 

acetaat) 

EIPFOSAA (n-ethyl Grond (AS3000) Idem 

perfuoroctaansulonamide 

acelaat) 

8:2 DIPAP (8:2 fluortelomeer Grond (AS3000) Idem 

fosfaat diester) 

Monster Barcode Aanlevering Monstername Verpakking 

001 01228908 26-03-2024 25-03-2024 ALC201 

001 01228885 26-03-2024 25-03-2024 ALC201 

001 01228896 26-03-2024 25-03-2024 ALC201 

001 01228587 26-03-2024 25-03-2024 ALC201 

001 01228584 26-03-2024 25-03-2024 ALC201 

002 01228897 26-03-2024 25-03-2024 ALC201 

002 01228578 26-03-2024 25-03-2024 ALC201 

002 01228544 26-03-2024 25-03-2024 ALC201 

Paraaf 

v 

    

N 

TESTEN 

RWALIE 

       

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Blad8van 9 

Analyserapport 

Soilution B.V. 

Projectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 26-03-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 26-03-2024 

Rapportnummer 14052695 -1 Rapportagedatum 02-04-2024 

Monsternummer: oo 

Monster beschrijvingen MMOS (35-90) 

Karakterisering naar alkaantraject 

benzine c9-014 

kerosine en petroleum c10-C16 

diesel en gasolie c10-028 

motorolie C20-C36 

stookolie c10-C36 

De C10 en C40 pieken zijn toegevoegd door het laboratorium en worden gebruikt als interne standaard. 

    
  

  

012 

coo | 

06 | 

003 T 

‘ | | | 

c c22 c 

o2 c 

| 

& ° 

N g PO B MLAB A d e e f 

(geanonimiseerd)

       
AALB 

(geanonimiseerd)



Blad 9 van 9 

Analyserapport 

ivojsc !aam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 26-03-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 26-03-2024 

Rapportnummer 14052695 -1 Rapportagedatum 02-04-2024 

Monsternummer: 002 

Monster beschrijvingen MMO7 (40-170) 

(geanonimiseerd)

Karakterisering naar alkaantraject 

benzine c9-014 

kerosine en petroleum c10-C16 

diesel en gasolie c10-028 

motorolie C20-C36 

stookolie c10-C36 

De C10 en C40 pieken zijn toegevoegd door het laboratorium en worden gebruikt als interne standaard. 

    
  

012 

co9 T 

006 ]| 

003 T 

aa ĲĲL»IL 

° | | | 

c C22 c 

o2 30 

Par 

& ° 

N g PO B MLAB A d e e f 

       
AALB 

(geanonimiseerd)



SGS Environmental Analytics 

Correspondentieadres 

Steenhouwerstraat 15 : 3194 AG Rotterdam 

Tel.:+31 (0)10 231 4700 - Fax: +31 (0)10 416 30 34 

www.sgs.com/analytics-nl 

  

Analyserapport 

Groene Dijk 2C Blad 1 8 

3401NJ IJsselstein aa 1 van 

Uw projectnaam : Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 

Uw projectnummer :3590159 

SGS rapportnummer : 14062187, versienummer: 1. 

(geanonimiseerd)

Rotterdam, 19-04-2024 

Geachte heer/mevrouw, 

Hierbij ontvangt u de analyse resultaten van het laboratoriumonderzoek ten behoeve van uw project 3590159. 

Het onderzoek werd uitgevoerd conform uw opdracht. De gerapporteerde resultaten hebben uitsluitend 

betrekking op de door SGS geteste monsters en zoals door SGS ontvangen zijn. De door u aangegeven 

omschrijvingen voor de monsters, het project en de monsternamedatum (indien aangeleverd) zijn 

overgenomen in dit analyserapport. SGS is niet verantwoordelijk voor de gegevens verstrekt door de 

opdrachtgever. 

   

Het onderzoek is uitgevoerd door SGS Environmental Analytics, gevestigd aan de Steenhouwerstraat 15 in 

Rotterdam (NL). Indien het onderzoek is uitgevoerd door derden is dit in het rapport aangegeven. 

Dit analyserapport bestaat inclusief bijlagen uit 8 pagina's. In geval van een versienummer van '2' of hoger 

vervallen de voorgaande versies. Alle bijlagen maken onlosmakelijk onderdeel uit van het rapport. Alleen 

vermenigvuldiging van het hele rapport is toegestaan. 

Voor meer informatie, omtrent bijvoorbeeld meetonzekerheid of gebruikte analysemethoden, kunt u contact 

opnemen met de afdeling Customer Support. 

Wij vertrouwen er op u met deze informatie van dienst te zijn. 

Hoogachtend, 

  
(geanonimiseerd)

v 

   

  

    

N 

TESTEN 

RWALIE 



Blad 2 van 8 

  

  

  

  

  

Analyserapport 

Soilution B.V. 

Projectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 11-04-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 11-04-2024 

Rapportnummer 14062187 -1 Rapportagedatum 19-04-2024 

Nummer Monstersoort Monsterspecificatie 

001 Grond (AS3000) 01 (0-50) 

002 Grond(AS3000) _ 02(0-50) 

003 Grond (AS3000) 06 (5-30) 

004 Grond (AS3000) 07 (5-10) 

005 Grond (AS3000) 10 (0-50) 

Analyse Eenheid Q 001 002 003 004 005 

monster voorbehandeling s Ja va Ja va va 

droge stof s 696 "5 639 o36 667 

gewicht artefacten 9 s < < < < < 

aard van de artefacten s geen geen geon geon geon 

organische stof(gloeiveries) %vdDS $ 67 73 103 

organische stof(gleiveries) %vdDS $ 96 18 

KORRELGROOTTEVERDELING 

Iutum (bodem)} %vdDS S 11 82 24 26 18 

METALEN 

cadmium mgkgds S m 02 

POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN 

naftaleen mgkgds S oo ” 00 ” o” 

fenantreen mgkgds S 037” 37 081 

antraceen mg/kgds S 014 078 0.23 

flvoranteen mgkgds S 13" 73 18" 

benzo(a)antraceen mgkgds S o” 32" 086 ” 

chryseen mg/kgds S 078 34 081 

‘benzo(k}fiuoranteen mg'kgds S 038 ” 177 039 ” 

benzo(a)pyreen mg/kgds S 082 38 082 

benzo(ghijperyleen mg/kgds S 064 29 051 

indeno(1.2.3-cd]pyreen mg'kgds S 066 ” 30” o55” 

paktotaal(0vanVROM) _ mg/kgds S 5807 ’” 2961 ” 6887 ’” 

(07 factor) 

De met S gemerkte analyses zijn geaccrediteerd en vallen onder de AS3000-erkenning. 

Paraaf : 

(geanonimiseerd)

  

® N 

TB 

AALB 

  
  

         

(geanonimiseerd)



Blad 3 van 8 

  

  

  

Analyserapport 

Ivojsc !aam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 11-04-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 11-04-2024 

Rapportnummer 14062187 -1 Rapportagedatum 19-04-2024 

Monster beschrijvingen 

oo1 * _ De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen 

(geanonimiseerd)

voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S” kenmerk. 

002 * _ De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen 

voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk. 

003 * _ De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen 

voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk. 

004 * _ De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen 

voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S” kenmerk. 

005 * _ De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen 

voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk. 
  

  

  

Voetnoten 

1 De periode tussen monsteneming en het n behandeling nemen in het laboratorium was groter dan de 

conserveringstermijn. Dit heeft mogelijk de representativiteit van het monster beïnvloed. 

2 De sommatie na verrekening van de 0.7 factor voor <-waarden volgens BoToVa. 

Paraaf : - (geanonimiseerd)

v o 
  

  

N 

TESTEN 

MWALIE 

    



Blad 4 van 8 

  

  

  

  

  

Analyserapport 

Soilution B.V. 

Projectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 11-04-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 11-04-2024 

Rapportnummer 14062187 -1 Rapportagedatum 19-04-2024 

Nummer Monstersoort Monsterspecificatie 

006 Grond (AS3000) 12 (0-40) 

007 Grond (AS3000) _ 13(0-50) 

008 Grond (AS3000) 16 (0-40) 

009 Grond (AS3000) 17 (0-50) 

010 Grond (AS3000) 25 (0-50) 

Analyse Eenheid Q 006 007 008 009 010 

monster voorbehandeling s va va Ja Ja Ja 

droge stof s 615 605 623 607 634 

gewicht artefacten 9 s < < < < < 

d van de artacten s geen geen geon geon geon 

organische stof(gloeiveries) %vdDS $ 146 133 

organische stof(gleiveries) %vdDS $ 15 194 159 

KORRELGROOTTEVERDELING 

Iutum (bodem)} %vdDS S 21 2 16 2 17 

METALEN 

cadmium mgkgds S 045 059 060 

POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN 

naftaleen mgkgds S o” o” 

fenantreen mgkgds S 018 006 ” 

antraceen mg/kgds S 008 002 

flvoranteen mgkgds S 056 028” 

benzo(a)antraceen mgkgds S 027 ” 012 ” 

chryseen mg/kgds S 028 013 

‘benzo(k}fiuoranteen mg'kgds S 016 ” 00 ” 

benzo(a)pyreen mg/kgds S 032 0.15 

benzo(ghijperyleen mg/kgds S 025 013 

indeno(1.2.3-cd]pyreen mg'kgds S 02" 018” 

paktotaal(0vanVROM) _ mg/kgds S 2997 * 1057 * 

(07 factor) 

(geanonimiseerd)

De met S gemerkte analyses zijn geacorediteerd en vallen onder de AS3000-erkenning. - 
Paraaf 

(geanonimiseerd)

® N 

TB 

AALB 

  

      



Blad 5 van 8 

  

  

  

  

  

  

Analyserapport 

Soilution B.V. 

Projectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 11-04-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 11-04-2024 

Rapportnummer 14062187 -1 Rapportagedatum 19-04-2024 

Monster beschrijvingen 

006 * _ De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen 

voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk. 

007 * _ De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Acoreditatieschema AS3000, dit geldt alleen 

voor de analyses die worden gerapporteerd met het ”S” kenmerk. 

008 * _ De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen 

voor de analyses die worden gerapporteerd met het ”S” kenmerk. 

009 * _ De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen 

voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk. 

* _ De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Acoreditatieschema AS3000, dit geldt alleen 

voor de analyses die worden gerapporteerd met het ”S” kenmerk. 

010 * _ De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen 

voor de analyses die worden gerapporteerd met het ”S” kenmerk. 

Voetnoten 

1 De periode tussen monsterneming en het in behandeling nemen in het laboratorium was groter dan de 

conserveringstermijn. Dit heeft mogelijk de representativieit van het monster beïnvioed 

2 De sommatie na verrekening van de 0.7 factor voor <-waarden volgens BoToVa. 

Paraaf 

N 

TESTEN 

AvAL DIE 

      

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Blad 6 van 8 

  

  

  

  

Analyserapport 

Soilution B.V. 

Projectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 11-04-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 11-04-2024 

Rapportnummer 14062187 -1 Rapportagedatum 19-04-2024 

Nummer Monstersoort Monsterspecificatie 

o Grond (AS3000) 27 (0-50) 

Analyse Eenheid Q 011 

monster voorbehandeling s Ja 

droge stof gm S 669 

gewicht arefacten 9 s < 

aard van de arlefacten - s geen 

orgarische stof(goeiverlies) %viDS S 181 

KORRELGROOTTEVERDELING 

Iutum (bodem)} %vdDS S 18 

METALEN 

cadmium mg/kgds S 0.54 

(geanonimiseerd)

De met S gemerkte analyses zijn geacorediteerd en vallen onder de AS3000-erkenning. 

Paraaf : 

& s Eean Ai GEACEREDTEERO OL GENS DE B0OR DE RAADVOOR ACHEETATE GSTELDE CATER YOO TESTLABORATORA GOFORWEN EOAE 10207 CNDER L E 

    

N 

TB 

AAL 

       

(geanonimiseerd)



Blad 7 van 8 

  

  

  

  

Analyserapport 

Soilution B.V. 

Projectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 11-04-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 11-04-2024 

Rapportnummer 14062187 -1 Rapportagedatum 19-04-2024 

Monster beschrijvingen 

o * _ De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen 

(geanonimiseerd)

voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S” kenmerk. 

Paraaf : 

    
  

(geanonimiseerd)



Blad 8 van 8 

  

  

   

  

  

Analyserapport 

ilution B.V. 

Tojectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 11-04-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 11-04-2024 

Rapportnummer 14062187 -1 Rapportagedatum 19-04-2024 

Analyse Monstersoort Relatie tot norm 

monster voorbehandeling Grond (AS3000) Grond: NEN-EN 16179. Grond (AS3000): AS3000 en NEN-EN 16179 

droge stof Grond (AS3000) Grond: NEN-EN 15934. Grond (AS3000): AS3010-2 en NEN-EN 

15934 

gewicht artefacten Grond (AS3000) AS3000 

d van de artefacten Grond (AS3000) 1dem 

organische stof (gloeiverlies) Grond (AS3000) Grond: NEN 5754. Grond (AS3000): AS3010-3 en NEN 5754 

utum (bodem) Grond (AS3000) Grond: eigen methode. Grond (AS3000): AS3010-4 

nafaleen Grond (AS3000) AS3010-6 

fenantreen Grond (AS3000) Idem 

antraceen Grond (AS3000) Idem 

fluoranteen Grond (AS3000) Idem 

benzo(a)antraceen Grond (AS3000) Idem 

chrysoen Grond (AS3000) 1dem 

benzo(k)fluoranteen Grond (AS3000) Idem 

benzo(a)pyreen Grond (AS3000) Idem 

‘enzo(gi)peryieen Grond (AS3000) Idem 

indeno(1,2,3-cd)pyreen Grond (AS3000) Idem 

pak-totaal (10 van VROM) (0.7 Grond (AS3000) Idem 

factor) 

organische stof (gloeiverlies) Grond (AS3000) AS3010-3 en NEN 5754 

cadmium Grond (AS3000) AS3010-5 en NEN-EN-ISO 17294-2 (ontsluiting NEN 6961 en NEN- 

EN-ISO 54321) 

Monster Barcode Aanlevering Monstername Verpakking 

001 01228833 22-03-2024 21-03-2024 ALC201 

002 01228801 22-03-2024 21-03-2024 ALC201 

003 01228660 22-03-2024 21-03-2024 ALC201 

004 01228659 22-03-2024 21-03-2024 ALC201 

005 01228878 22-03-2024 21-03-2024 ALC201 

006 01228871 22-03-2024 21-03-2024 ALC201 

007 01228887 22-03-2024 21-03-2024 ALC201 

008 01228818 22-03-2024 21-03-2024 ALC201 

009 01228847 22-03-2024 21-03-2024 ALC201 

010 01228661 22-03-2024 21-03-2024 ALC201 

011 01228823 22-03-2024 21-03-2024 ALC201 

Paraaf 

N g 0 e daa 

(geanonimiseerd)

AALB 

  

  

   

(geanonimiseerd)



SGS Environmental Analytics 

Correspondentieadres 

Steenhouwerstraat 15 : 3194 AG Rotterdam 

Tel.:+31 (0)10 231 4700 - Fax: +31 (0)10 416 30 34 

www.sgs.com/analytics-nl 

Analyserapport 

Soilution B.V. 

!roene !||! !c Blad 1 van 4 
3401NJ IJsselstein lad 1 van 

Uw projectnaam : Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 

Uw projectnummer :3590159 

SGS rapportnummer : 14071037, versienummer: 1. 

(geanonimiseerd)

Rotterdam, 25-04-2024 

Geachte heer/mevrouw, 

Hierbij ontvangt u de analyse resultaten van het laboratoriumonderzoek ten behoeve van uw project 3590159. 

Het onderzoek werd uitgevoerd conform uw opdracht. De gerapporteerde resultaten hebben uitsluitend 

betrekking op de door SGS geteste monsters en zoals door SGS ontvangen zijn. De door u aangegeven 

omschrijvingen voor de monsters, het project en de monsternamedatum (indien aangeleverd) zijn 

overgenomen in dit analyserapport. SGS is niet verantwoordelijk voor de gegevens verstrekt door de 

opdrachtgever. 

   

Het onderzoek is uitgevoerd door SGS Environmental Analytics, gevestigd aan de Steenhouwerstraat 15 in 

Rotterdam (NL). Indien het onderzoek is uitgevoerd door derden is dit in het rapport aangegeven. 

Dit analyserapport bestaat inclusief bijlagen uit 4 pagina's. In geval van een versienummer van '2' of hoger 

vervallen de voorgaande versies. Alle bijlagen maken onlosmakelijk onderdeel uit van het rapport. Alleen 

vermenigvuldiging van het hele rapport is toegestaan. 

Voor meer informatie, omtrent bijvoorbeeld meetonzekerheid of gebruikte analysemethoden, kunt u contact 

opnemen met de afdeling Customer Support. 

Wij vertrouwen er op u met deze informatie van dienst te zijn. 

Hoogachtend, 

    
(geanonimiseerd)

Business Unit Manager 

     



Blad 2 van 4 

  

  

  

  

Analyserapport 

Projectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 24-04-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 24-04-2024 

Rapportnummer 14071037 -1 Rapportagedatum 25-04-2024 

Nummer Monstersoort Monsterspecificatie 

001 Grond (AS3000) 06.2 (30-70) 

Analyse Eenheid Q oo1 

monster voorbehandeling s va 

droge stof gm S 973 

gewicht arefacten 9 s < 

aard van de arlefacten - s geen 

METALEN 

cadmium mgkgds S 19 

(geanonimiseerd)

De met S gemerkte analyses zijn geaccrediteerd en vallen onder de AS3000-erkenni 
  

Paraaf : 

@ s E Ai GEaCEnESTEERD v……ïjnî n:.:j;în:i.î-mr……s‚f‚.‚f enrenavoor …..………ÏÎÎÏÎ Ï…Î…Î«… e 
  

N 

TESTEN 

MWALIE 

    

(geanonimiseerd)



Blad3van 4 

  

  

  

  

Analyserapport 

Soilution B.V. 

Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 24-04-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 24-04-2024 

Rapportnummer 14071037 -1 Rapportagedatum 25-04-2024 

Monster beschrijvingen 

oo1 * _ De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen 

voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S” kenmerk. 

Paraaf : 

N sm ST v EB E v e e C oo oo cm oo 

     

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Blad 4 van 4 

  

  

  

  

Analyserapport 

Soilution B.V. 

Projectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 24-04-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 24-04-2024 

Rapportnummer 14071037 -1 Rapportagedatum 25-04-2024 

Analyse Monstersoort Relatie tot norm 

monster voorbehandeling Grond (AS3000) Grond: NEN-EN 16179. Grond (AS3000): AS3000 en NEN-EN 16179 

droge stof Grond (AS3000) Grond: NEN-EN 15934. Grond (AS3000): AS3010-2 en NEN-EN 

15934 

gewicht artefacten Grond (AS3000) AS3000 

d van de artefacten Grond (AS3000) 1dem 

cadmium Grond (AS3000) AS3010-5 en NEN-EN-ISO 17294-2 (ontsluiting NEN 6961 en NEN- 

EN-ISO 54321) 

Monster Barcode Aanlevering Monstername Verpakking 

001 01228658 22-03-2024 21-03-2024 ALC201 

Paraaf 

(geanonimiseerd)

    

(geanonimiseerd)



SGS Environmental Analytics 

Correspondentieadres 

Steenhouwerstraat 15 : 3194 AG Rotterdam 

Tel.:+31 (0)10 231 4700 - Fax: +31 (0)10 416 30 34 

www.sgs.com/analytics-nl 

  

Analyserapport 

Groene Dijk 2C Blad 1 12 

3401NJ IJsselstein lad 1 van 

Uw projectnaam : Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 - asbest 

Uw projectnummer :3590159 

SGS rapportnummer : 14050453, versienummer: 1. 

(geanonimiseerd)

Rotterdam, 27-03-2024 

Geachte heer/mevrouw, 

Hierbij ontvangt u de analyse resultaten van het laboratoriumonderzoek ten behoeve van uw project 3590159. 

Het onderzoek werd uitgevoerd conform uw opdracht. De gerapporteerde resultaten hebben uitsluitend 

betrekking op de door SGS geteste monsters en zoals door SGS ontvangen zijn. De door u aangegeven 

omschrijvingen voor de monsters, het project en de monsternamedatum (indien aangeleverd) zijn 

overgenomen in dit analyserapport. SGS is niet verantwoordelijk voor de gegevens verstrekt door de 

opdrachtgever. 

   

Het onderzoek is uitgevoerd door SGS Environmental Analytics, gevestigd aan de Steenhouwerstraat 15 in 

Rotterdam (NL). Indien het onderzoek is uitgevoerd door derden is dit in het rapport aangegeven. 

Dit analyserapport bestaat inclusief bijlagen uit 12 pagina's. In geval van een versienummer van '2' of hoger 

vervallen de voorgaande versies. Alle bijlagen maken onlosmakelijk onderdeel uit van het rapport. Alleen 

vermenigvuldiging van het hele rapport is toegestaan. 

Voor meer informatie, omtrent bijvoorbeeld meetonzekerheid of gebruikte analysemethoden, kunt u contact 

opnemen met de afdeling Customer Support. 

Wij vertrouwen er op u met deze informatie van dienst te zijn. 

Hoogachtend, 

  
(geanonimiseerd)

A s Eeao Ai GEACEREDTEERO OL GENS DE B0OR DE RAADVOOR ACHEETATE GSTELDE CRTER YOO TESTLABORATORA GOFORWEN EOAE 1007 CNDERN L B 

v 

   

  

    

N 

TESTEN 

RWALIE 



Blad 2 van 12 

  

  

  

  

  

Analyserapport 

Soilution B.V. 

Projectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 - asbest Orderdatum 21-03-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 22-03-2024 

Rapportnummer 14050453 -1 Rapportagedalum 27-03-2024 

Nummer Monstersoort Monsterspecificatie 

001 Asbestverdacht AMM1 (0-50) 

002 Asbestverdacht _ AMMB (0-50) 

003 Asbestverdacht AMM3 (0-50) 

004 Asbestverdacht AMMA4 (0-40) 

005 Asbestverdacht AVM-1 (0-1) 

Analyse Eenheid Q 001 002 003 004 005 

VOORBEREIDENDE RESULTATEN 

totaal aangeleverd monster _ kg 1498 1432 1470 1421 

inbehandelinggenomen _ kg 1488 1432 1470 1421 

gewicht 

Mengmonster samengesteld nee nee nee nee 

totaalgewicht<20mmna q 10245 8002 918 10008 
drogen 

droge stof gew-% 2 o1s 654 768 

ASBESTONDERZOEK 

aangeleverd mateiaal 9 060 

KWANTITATIEF ASBESTONDERZOEK 

gemeten totaal mgkgds Q 2 2 2 1 

asbesteoncentratie 

gemetenhechtgebonden. _ mgkgds Q 2 2 2 1 

asbesteoncentratie 

gemeten niet- mkgds Q 2 2 2 2 

echtgebonden- 

asbeseoncentratie 

ondergrens (95% mgkgds Q 2 2 2 19 

betrouwb.interal) 

bovengrens (95% mg/kgds Q < < <2 19 

betrouwbinterval) 

gemetenhechtgebonden _ mgkgds Q 2 2 2 1 

Serpentijnasbestgehale 

gemetenniet-hechtgebonden mgkgds _Q 2 2 2 2 

Serpentjn-asbestgchalle 

gemetenhechtgebonden _ mgkgds Q 2 2 a a 

Amfboolasbestgehalte 

gemetenniethechtgebonden mgkgds Q 2 2 2 2 

Amfboolasbestgehale 

berekende bepaingsgrens _ mgkgds Q 15 11 081 019 

gewogenasbestconcenralie mgkgds Q 2 2 2 159 

asbestresultaton - a zi bilage 

De met Q gemerkte analyses zin geaccrediteerd door de BYA 

P - 

A e OEE LAO OO DE RA WOO ACERETTE ETEL TEA YO TET ADRATORA CO ORENSOE HEOOE PE 

SN . 

N v a n e e oo nm 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

  

  

AALB 

  
    

  



Blad 3 van 12 

  

  

  

  

  

Analyserapport 

Soilution B.V. 

w Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 - asbest Orderdatum 21-03-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 22-03-2024 

Rapportnummer 14050453 -1 Rapportagedatum 27-03-2024 

Monster beschrijvingen 

005 * _ Bijde kwantiatieve bepaling van asbest n materiaalmonster is de bepalingsgrens van de gebruikte 

onderzoeksmethode voor het schatten van het massapercentage asbest 0,1 (massa %). 

Indien het gehalte aan asbest onder de bepalingsgrens ligt (<), wordt het monster als niet asbesthoudend 

beschouwd. Indien gewenst kan met SEM-analyse een lagere bepalingsgrens worden gerealiseerd (tot 0.01 

massa %) 

Voetnoten 

1 Na droging resteert minder dan de in NEN 5898 (hoofdstuk 5) aangegeven minimale monsterhoeveelheid. In het 

laboratorium is meer dan de in NEN 5898 voorgeschreven hoeveelheid van de zeefracties 0,5 1 mmen 1 2 mm 

onderzocht om te bewerkstellen dat de vereiste bepalingsgrens van 2 mgkg ds wordt gehaald. 

Paraaf : 

(geanonimiseerd)

N 

TESTEN 

AvAL DIE 

    

(geanonimiseerd)



Blad 4 van 12 

  

  

  

  

Analyserapport 

Soilution B.V. 

Projectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 - asbest Orderdatum 21-03-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 22-03-2024 

Rapportnummer 14050453 -1 Rapportagedalum 27-03-2024 

Nummer Monstersoort Monsterspecificatie 

006 Asbestverdacht AVM-2 (0-1) 

Analyse Eenheid Q 006 

ASBESTONDERZOEK 

aangeleverd materiaal g 598 

KWANTITATIEF ASBESTONDERZOEK 

asbestresultaten - c zie bilage 

De met Q gemerkte analyses zijn geacerediteerd door de RVA. 

Paraaf : 

& s Eeao AiB GEACEREDTEERO OL GENS DE B0OR DE RAADVOOR ACHEETATE GSTELDE CATER YOO TESTLABORATORA GOFORWEN EOAE 10207 CNDER L 

N 

TESTEN 

MWALIE 

  

  

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Blad 5 van 12 

  

  

  

Analyserapport 

Soilution B.V. 

Projectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 - asbest Orderdatum 21-03-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 22-03-2024 

Rapportnummer 14050453 -1 Rapportagedatum 27-03-2024 

Monster beschrijvingen 

006 * _ Bijde kwantiatieve bepaling van asbest n materiaalmonster is de bepalingsgrens van de gebruikte 

onderzoeksmethode voor het schatten van het massapercentage asbest 0,1 (massa %). 

Indien het gehalte aan asbest onder de bepalingsgrens ligt (<), wordt het monster als niet asbesthoudend 

beschouwd. Indien gewenst kan met SEM-analyse een lagere bepalingsgrens worden gerealiseerd (tot 0.01 

massa %) 

Paraat : 

(geanonimiseerd)

  

(geanonimiseerd)



Blad 6 van 12 

  

  

  

  

Analyserapport 

Soilution B.V. 

Projectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 - asbest Orderdatum 21-03-2024 

Projectnummer Startdatum 22-03-2024 

Rapportnummer 14050453 -1 Rapportagedatum 27-03-2024 

Analyse Monstersoort Relatie tot norm 

droge stof Asbestverdacht NEN 5898 

gemeten totaal Asbestverdacht Conform NEN 5898 
asbesteoncentratie 

Monster Barcode Aanlevering Monstername Verpakking 

001 E5631968 22-03-2024 21-03-2024 ALC293 

002 E5631968 22-03-2024 21-03-2024 ALC293 

003 E5631967 22-03-2024 21-03-2024 ALC293 

004 E5631970 22-03-2024 21-03-2024 ALC293 

005 0074808AG 22-03-2024 21-03-2024 ALC201 

006 0223099AK 22-03-2024 21-03-2024 ALC201 

Paraat : 

(geanonimiseerd)

  

(geanonimiseerd)



SGS rapportnummer 14050453-1 Blad 7 van 12 

  

Analyserapport bepaling van asbest conform NEN 5898 

  

  

SGSnummer: 14050453-001 Datum analyse: 27-03-2024 

Projectnummer: 3590159 

Projectnaam: 3590159 

Monsteromschrijving AMMI (0-50) 

[Laomonster 

|Gemeten concentraties Concentratie (mg/kgds) ” __ Ondergrens (mg/kgds) ”” Bovengrens (mg/kgds) ” 

[gemeten serpentijn-asbestconcentratie <2 <2 <2 

[gemeten amfiboolasbestconcentratie <2 <2 <2 

[gemeten hechtgebonden-asbestconcentratie <2 a <2 

[gemeten niet-hechtgebonden-asbestconcentratie <2 a 2 

[gemeten totaal asbestconcentratie <2 a <2 

|oerekende bepalingsgrens 15 

  

[Gewogen concentraties* 

  

  

  

  

  

  

                              

gewogen asbestconcentate E z z 

gewogen niet-hechtgebonden asbestconcentratie <2 

Joorbereidende resultaten 

otaal gewicht na drogen 10369 9 

totaal gewicht <20 mm na drogen 10245 g 

otaal gewicht voor drogen 14981 9 

droge stof 692 gew:% 

Analyseresultaten 

= g 3 s |s s ëc A 

€ _ 3|z|5 E 2 |zs_ |25 |25 |e e |E 

: |z |G ; 5 |ijs |ii lsiz |i Jiz 55 

s |33 |EES ! & |58 |B53 |533 |53 |55 |E3 

$ 3138 |AE £ 3 |558 |885 /555 |55 |55 |ES 

ë 3ë |55 |s|s|6|E 5 3 |535 |532 |552 BE |52 |55 

ë 451 5ij & á & |833 |855 |j55 |5S |5E |5E 

g5|E5E ë 2 ëÈ ë 

>31.5 0 100 

20315 | 128 | 100 

s20 | 678 | 100 

48 450 100 

24 278 | 100 

12 1 210 08 

051 277 63 06 

<5 | as7   
  

[Gevonden vezeis n de fractie <0.5mm d.m.v kwatatief onderzoek m.b.v storeo microscopie   
  

  

bundeis Chrysotier 

[bundeis Amosiet 

[bundeis Crocidoliet 

[bundeis Anthophyliet 

[bundeis Tremoliet 

[bundeis Actnotiet 

  

De gewogen concentratie is de concentratie serpentijn + 10 maal de concentratie amfibool. "Circulaire Bodemsanering. 

Staatscourant nr. 16675, 1 juli 2019' 

De gewogen concentratie wordt niet afgerond, maar afgebroken gerapporteerd 

Alle afrondingen gebeuren vanaf het ruwe resultaat volgens tabel 5 uit NEN5898:2015. 

De mate van hechtgebondenheid betreft een indicatieve weergave, welke is afgeleid van tabel 1 uit NEN5898:2015, 

De bepalingsgrens wordt alleen bepaald voor de zeeffracties < 4 mm, indien hierin geen asbest is aangetroffen. De totale 

bepalingsgrens is verkregen door de bepalingsgrenzen van de afzonderlijke zeeffracties bij elkaar op te tellen 

H! 

Page 1 of1 

  



SGS rapportnummer 
14050453-1 Blad 8 van 12 

  

Analyserapport bepaling van asbest conform NEN 5898 

  

  

  

  

  

  

  

  

  

SGSnummer 14050453002 Datum analyse 27-03-2026 

Projectnummer 3590159 

Projectnaam: 3590159 

Monsteromschriving AMM2 (0-50) 

Labomonster 

|Gemeten concentraties Concentratie (mgykgds) * __ Ondergrens (mgykgds) * __ Bovengrens (mgikgds) ” 

|gemeten serpentijn-asbestconcentratie <2 <2 <2 

|gemeten amfibool-asbestconcentratie <2 <2 <2 

|gemeten hechtgebonden-asbestconcentratie <2 <2 <2 

|gemeten niet-hechtgebonden-asbestconcentratie <2 <2 <2 

gemeten totaal asbestconcentratie 2 2 2 

berekende bepalingsgrens 14 

|Gewogen concentraties* 

gewogen asbestconcentate E z E 

gewogen niet-hechtgebonden asbestconcentratie <2 

Joorbereidende resultaten 

otaal gewicht na drogen 8802 9 

totaal gewicht <20 mm na drogen 8802 g 

otaal gewicht voor drogen 14317 9 

droge stof 615 gew:% 

Analyseresultaten 

= g 3 s |s s ëc A 

ë _ |/3 E & |se_ |s5 |Z5 |e e |E: 

£ 3|.. BB 5 5 |&is |ii l|siz |iz |iz |E; 

s z |85 |SE ! & |58 |B53 |533 |53 |55 |E3 

H 3135 |Aa/s £ 3 |535 |i5s |555 |iS |ES |ES 

£ 38 | 85s |SS 3 3 |358 |BEE|B3E EE E e 

ë s |838 & ë 4 |E3 |855 |i5e |5 H 

g5|E5E ë 2 ëÈ ë 

>31.5 0 100 

215| o | 10 

s20 | 120 | 100 

48 181 100 

24 133 | 100 

12 125 542 02 

051 | 1 | 55 09 

<o5 | 051                                 
    [Gevonden vezeis n de fractie <0.5mm d.m.v kwatatief onderzoek m.b.v storeo microscopie 

  

  

bundeis Chrysotier 

[bundeis Amosiet 

[bundeis Crocidoliet 

[bundeis Anthophyliet 

[bundeis Tremoliet 

[bundeis Actnotiet 

  

Staatscourant nr. 16675, 1 juli 2019' 

De gewogen concentratie wordt niet afgerond, maar afgebroken gerapporteerd 

H! 

Alle afrondingen gebeuren vanaf het ruwe resultaat volgens tabel 5 uit NEN5898:2015. 

De mate van hechtgebondenheid betreft een indicatieve weergave, welke is afgeleid van tabel 1 uit NEN5898:2015, 

De bepalingsgrens wordt alleen bepaald voor de zeeffracties < 4 mm, indien hierin geen asbest is aangetroffen. De totale 

bepalingsgrens is verkregen door de bepalingsgrenzen van de afzonderlijke zeeffracties bij elkaar op te tellen 

Page 1 of1 

De gewogen concentratie is de concentratie serpentijn + 10 maal de concentratie amfibool. "Circulaire Bodemsanering. 

  



SGS rapportnummer 
14050453-1 Blad 9 van 12 

  

Analyserapport bepaling van asbest conform NEN 5898 

  

  

  

  

  

  

  

  

  

SGSnummer 14050453-003 Datum analyse 27-03-2026 

Projectnummer 3590159 

Projectnaam: 3590159 

Monsteromschriving AMM3 (0-50) 

Labomonster 

|Gemeten concentraties Concentratie (mgykgds) * __ Ondergrens (mgykgds) * __ Bovengrens (mgikgds) ” 

|gemeten serpentijn-asbestconcentratie <2 <2 <2 

|gemeten amfibool-asbestconcentratie <2 <2 <2 

|gemeten hechtgebonden-asbestconcentratie <2 <2 <2 

|gemeten niet-hechtgebonden-asbestconcentratie <2 <2 <2 

gemeten totaal asbestconcentratie 2 2 2 

berekende bepalingsgrens 081 

|Gewogen concentraties* 

gewogen asbestconcentate E z E 

gewogen niet-hechtgebonden asbestconcentratie <2 

Joorbereidende resultaten 

otaal gewicht na drogen 9618 9 

totaal gewicht <20 mm na drogen 9618 g 

otaal gewicht voor drogen 14701 9 

droge stof 654 gew:% 

Analyseresultaten 

= g 3 s |s s ëc A 

ë _ |/3 E & |se_ |s5 |Z5 |e e |E: 

£ 3|.. BB 5 5 |&is |ii l|siz |iz |iz |E; 

s z |85 |SE ! & |58 |B53 |533 |53 |55 |E3 

H 3135 |Aa/s £ 3 |535 |i5s |555 |iS |ES |ES 

£ 38 | 85s |SS 3 3 |358 |BEE|B3E EE E e 

ë s |838 & ë 4 |E3 |855 |i5e |5 H 

g5|E5E ë 2 ëÈ ë 

>31.5 0 100 

215| o | 10 

s20 | 104 | 100 

48 103 100 

24 9 | 100 

12 122 100 

051 | 162 | 54 08 

<o5 | 097                                 
    [Gevonden vezeis n de fractie <0.5mm d.m.v kwatatief onderzoek m.b.v storeo microscopie 

  

  

bundeis Chrysotier 

[bundeis Amosiet 

[bundeis Crocidoliet 

[bundeis Anthophyliet 

[bundeis Tremoliet 

[bundeis Actnotiet 

  

Staatscourant nr. 16675, 1 juli 2019' 

De gewogen concentratie wordt niet afgerond, maar afgebroken gerapporteerd 

H! 

De gewogen concentratie is de concentratie serpentijn + 10 maal de concentratie amfibool. "Circulaire Bodemsanering. 

Alle afrondingen gebeuren vanaf het ruwe resultaat volgens tabel 5 uit NEN5898:2015. 

De mate van hechtgebondenheid betreft een indicatieve weergave, welke is afgeleid van tabel 1 uit NEN5898:2015, 

De bepalingsgrens wordt alleen bepaald voor de zeeffracties < 4 mm, indien hierin geen asbest is aangetroffen. De totale 

bepalingsgrens is verkregen door de bepalingsgrenzen van de afzonderlijke zeeffracties bij elkaar op te tellen 

Page 1 of1 

  



SGS rapportnummer 
14050453-1 Blad 10 van 12 

  

Analyserapport bepaling van asbest conform NEN 5898 

SGSnummer: 14050453-004 

Monsteromschrijving AMMS (0-40) 

Datum analyse: 

Projectnummer: 

Projectnaam: 

27-03-2024 

3590159 

3590159 

  

[Laomonster 

|Gemeten concentraties Concentratie (mg/kgds) *” Ondergrens (mg/kgds) * Bovengrens (mg/kgds) ”” 

  

  

  

  

  

  

    

  

  

  

   

  

  

  

                      

|gemeten serpentijn-asbestconcentratie 16 13 19 

|gemeten amfibool-asbestconcentratie <2 <2 <2 

|gemeten hechtgebonden-asbestconcentratie 16 13 19 

|gemeten niet-hechtgebonden-asbestconcentratie <2 <2 <2 

[gemeten totaal asbestconcentratie 16 13 19 

oerekende bepalingsgrens 019 

|Gewogen concentraties* 

gewogen asbestconcentate 753 725 EN 

gewogen niet-hechtgebonden asbestconcentratie 2 

Joorbereidende resultaten 

otaal gewicht na drogen 10906 9 

totaal gewicht <20 mm na drogen 10906 g 

totaal gewicht voor drogen 14208 g 

droge stof 768 gew:% 

Analyseresultaten 

oo aa e e ongeielT e e 

(mim) n (mm am (nm) (nin) 

Plaat hechtgebonden 1015 E : - 7 E 

E 5 & |ie_ |s5 |EE |e e E 

B 3 z|5|5|s|z $ |3ts |iis|jjs lgs |sz |EL 

H z|sz |Glalsla]s|e E! H H E E 
2 35 BHEEE ? 3 |58 32 |535 ]e 22 |55 

! EE EE 3 |555 |ii |i8 EE EE EE 

3ë | 55 |6[s|S|E|E|E 5 2 |s 528 |528 |3ë ËE 3 

: =Ë 585 « ä 3 |556 53 |85 |67 = |2E 4| 85e 3 2 |65 ë 

515 o | 700 

20-31.5 0 100 

s20 | 1402]| 100 k Plaat 1 | 084 | 9675 7740 |11610 

48 605 100 |X| Plaat 2 0.4592 5263 4211 6.316 

24 366 100 |X| Plaat 2 0.0763 0875 0.700 1.049 

12 32 | «5 |x| Plaat 1 | 00038 | 0098 006 | 0387 

051 | s | 182 02 

<0.5 7626           
    [Gevonden vezeis n de fractie <0.5mm d.m.v kwaltatief onderzoek M.D.v stereo MiCroscopie 

  

  

bundeis Chrysotier 

|bundeis Amosiet 

[bundeis Croeidoliet 

[bundeis Anthophyliet 

[bundeis Tremoliet 

[bundeis Acinoliet 

  

* _ De gewogen concentratie is de concentratie serpentijn + 10 maal de concentratie amfibool. "Circulaire Bodemsanering, 

Staatscourant nr. 16675, 1 juli 2013 

De gewogen concentratie wordt niet afgerond, maar afgebroken gerapporteerd 

* _ Alle afrondingen gebeuren vanaf het ruwe resultaat volgens tabel 5 uit NEN5898:2015 

* _ De mate van hechtgebondenheid betreft een indicatieve weergave, welke is afgeleid van tabel 1 uit NEN5898:2015. 

De bepalingsgrens wordt alleen bepaald voor de zeeffracties < 4 mm, indien hierin geen asbest is aangetroffen. De totale 

bepalingsgrens is verkregen door de bepalingsgrenzen van de afzonderlijke zeeffracties bij elkaar op te tellen 

Page 1 of1 

  



SGS rapportnummer 14050453-1 Blad 11 van 12 

  

Analyserapport bepaling van asbest in materiaal verzamelmonsters conform NEN 5896 

  

  

  
        
  

SGSnummer: 14050453-005 Datum analyse: 25-03-2024 

Projectnummer 250015 

Propctnaam 2560159 

Monsteromschrijving: AVM-1 (0-1) 

2 & 

4 i |é s 

ä E s |5 3 3 

: i |e |á e5 |5 3 |E E 

4 3 H £ zst |5 3 2 3 

5 5 H 5 SE 3 5 ë 

3 5 E ë ii |i 3 |5 |6 

Plaat 4 606 Chrysotiel 1015 Hechtgebonden 757 606 s0.9 

Totalen Serpentijn 76 61 91 

Amfbool o | o | 01 
            
  

De hechtgebondenheid is enkel bepaald voor het aangeleverde materiaal en kan afwijken van de bevindingen bij de bron 

Page 1 of1 



SGS rapportnummer 14050453-1 Blad 12 van 12 

  

Analyserapport bepaling van asbest in materiaal verzamelmonsters conform NEN 5896 

  

  

  
        
  

SGSnummer: 14050453-006 Datum analyse: 25-03-2024 

Projectnummer 250015 

Propctnaam 2560159 

Monsteromschrijving: AVM-2 (0-1) 

: & 

4 i |é s 

ä E s |5 3 3 

: i |e |á e5 |5 3 |E E 

4 3 H £ zst |5 3 2 3 

5 5 H 5 SE 3 5 ë 

3 5 E ë ii |i 3 |5 |6 

Plaat 1 5977 Chrysotiel 1015 Hechtgebonden 0.75 060 0.90 

‘Totalen Serpentijn 075 06 08 

Amfbool 1 | «o | <o1 
            
  

De hechtgebondenheid is enkel bepaald voor het aangeleverde materiaal en kan afwijken van de bevindingen bij de bron 

Page 1 of1 



SGS Environmental Analytics 

Correspondentieadres 

Steenhouwerstraat 15 : 3194 AG Rotterdam 

Tel.:+31 (0)10 231 4700 - Fax: +31 (0)10 416 30 34 

www.sgs.com/analytics-nl 

Analyserapport 

Soilution B.V. 

Groene Dijk 2C Blad 1 6 

3401NJ IJsselstein lad 1 van 

Uw projectnaam : Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 - asbest 

Uw projectnummer :3590159 

SGS rapportnummer : 14052722, versienummer: 1. 

(geanonimiseerd)

Rotterdam, 03-04-2024 

Geachte heer/mevrouw, 

Hierbij ontvangt u de analyse resultaten van het laboratoriumonderzoek ten behoeve van uw project 3590159. 

Het onderzoek werd uitgevoerd conform uw opdracht. De gerapporteerde resultaten hebben uitsluitend 

betrekking op de door SGS geteste monsters en zoals door SGS ontvangen zijn. De door u aangegeven 

omschrijvingen voor de monsters, het project en de monsternamedatum (indien aangeleverd) zijn 

overgenomen in dit analyserapport. SGS is niet verantwoordelijk voor de gegevens verstrekt door de 

opdrachtgever. 

   

Het onderzoek is uitgevoerd door SGS Environmental Analytics, gevestigd aan de Steenhouwerstraat 15 in 

Rotterdam (NL). Indien het onderzoek is uitgevoerd door derden is dit in het rapport aangegeven. 

Dit analyserapport bestaat inclusief bijlagen uit 6 pagina's. In geval van een versienummer van '2' of hoger 

vervallen de voorgaande versies. Alle bijlagen maken onlosmakelijk onderdeel uit van het rapport. Alleen 

vermenigvuldiging van het hele rapport is toegestaan. 

Voor meer informatie, omtrent bijvoorbeeld meetonzekerheid of gebruikte analysemethoden, kunt u contact 

opnemen met de afdeling Customer Support. 

Wij vertrouwen er op u met deze informatie van dienst te zijn. 

Hoogachtend, 

  
(geanonimiseerd)

A s Eeao Ai GEACEREDTEERO OL GENS DE B0OR DE RAADVOOR ACHEETATE GSTELDE CRTER YOO TESTLABORATORA GOFORWEN EOAE 1007 CNDERN L B 

v 

   

  

    

N 

TESTEN 

RWALIE 



Blad 2 van 6 

  

  

  

  

Analyserapport 

Projectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 - asbest Orderdatum 26-03-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 26-03-2024 

Rapportnummer 14052722 -1 Rapportagedatum 03-04-2024 

Nummer Monstersoort Monsterspecificatie 

002 Asbestverdacht AMMB6 (0-75) 

003 Asbestverdacht _ G32(0-40) 

Analyse Eenheid Q 002 003 

VOORBEREIDENDE RESULTATEN 

totaalaangeleverd monster _ kg 6743 

inbehandelinggenomen _ kg 6713 

gewicht 

Mengmonster samengesteld nee 

totaalgewicht<20mmna q 50309 

drogen 

droge stof gew-% “5 

 ASBESTONDERZOEK 

‘aangeleverd materiaal 9 4991 

KWANTITATIEF ASBESTONDERZOEK 

gemeten totaal mg/kgós Q <2 

asbestconcentratie 

gemetenhechtgebonden. _ mgkgds Q 2 

asbesteoncentratie 

gemeten niet- mg/kgds Q <2 

hechtgebonden- 

asbesteoncentratie 

ondergrens (95% mg/kgós Q <2 

betrouwbinterval) 

bovengrens (85% mokgós Q 2 

betrouwb.nteral) 

gemetenhechtgebonden _ mgkgds Q 2 

Serpentjn-asbestgehalte 

gemetenniethechtgebonden mgkgds Q a 

Serpentjn-asbestgchae 

gemetenhechtgebonden _ mgkgds Q 2 

Amfbool-asbestgehalte 

gemetenniethechtgebonden mgkgds _Q 2 

Amfboolasbestgehalte 

berekende bepalingsgrens _ mgkgds Q 14 

gewogenasbestconcentatie mgkgds Q 2 

asbestresultaten - a zie bilage 

(geanonimiseerd)

De met Q gemerkte analyses zijn geacerediteerd door de RVA. 

  

Paraaf 

& Ai 8 GEACEREBTEERD VOLGENS DE BOOR DE RAADVOOR CCHETATI GESTELDE ORTER VOOR TESTLABORATORA CONFORWEN EOAE 10207 ONDER P 

N 

TESTEN 

RWALIE 

  

  

  

(geanonimiseerd)



Blad3van 6 

  

  

  

  

  

Analyserapport 

Soilution B.V. 

Projectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 - asbest Orderdatum 26-03-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 26-03-2024 

Rapportnummer 14052722 -1 Rapportagedatum 03-04-2024 

Monster beschrijvingen 

003 * _ Bijde kwantiatieve bepaling van asbest n materiaalmonster is de bepalingsgrens van de gebruikte 

onderzoeksmethode voor het schatten van het massapercentage asbest 0,1 (massa %). 

Indien het gehalte aan asbest onder de bepalingsgrens ligt (<), wordt het monster als niet asbesthoudend 

beschouwd. Indien gewenst kan met SEM-analyse een lagere bepalingsgrens worden gerealiseerd (tot 0.01 

massa %) 

Voetnoten 

1 De verschillende materialen in het monster zijn op visuele basis gesorteerd. Van elke materiaalsoort is één stuk 

geanalyseerd. De overige stukken binnen een materiaalsoort zijn beoordeeld op eventuele afwijkingen, geteld en 

gewogen. 

Paraaf : 

(geanonimiseerd)

v 

  

N 

TB 

AALB 

  

(geanonimiseerd)



Blad 4 van 6 

  

  

  

  

Analyserapport 

Soilution B.V. 

!vo;ec !aam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 - asbest Orderdatum 26-03-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 26-03-2024 

Rapportnummer 14052722 -1 Rapportagedatum 03-04-2024 

Analyse Monstersoort Relatie tot norm 

droge stof Asbestverdacht NEN 5898 

gemeten totaal Asbestverdacht Conform NEN 5898 
asbesteoncentratie 

Monster Barcode Aanlevering Monstername Verpakking 

002 E5631969 26-03-2024 25-03-2024 ALC293 

002 E5631972 26-03-2024 26-03-2024 ALC293 

002 E5631973 26-03-2024 25-03-2024 ALC293 

002 E5631971 26-03-2024 25-03-2024 ALC293 

003 0074805AG 22-03-2024 21-03-2024 ALC201 

(geanonimiseerd)

  

Paraaf : 

(geanonimiseerd)



SGS rapportnummer 
14052722-1 Blad 5 van 6 

  

Analyserapport bepaling van asbest conform NEN 5898 

  

  

  

  

  

  

  

  

  

SGSnummer: 14052722-002 Datum anayse 03-04-2024 

Projectnummer: 3590159 

Projectnaam: 3590159 

Monsteromschriving AMMG (0-75) 

Labomonster 

|Gemeten concentraties Concentraie (mgykgds)”" _ Ondergrens (mgkgds) ”” __ Bovengrens (mg/kgds) * 

|gemeten serpentijn-asbestconcentratie <2 <2 <2 

|gemeten amfibool-asbestconcentratie <2 <2 <2 

|gemeten hechtgebonden-asbestconcentratie <2 

|gemeten niet-hechtgebonden-asbestconcentratie <2 

lgemeten totaal asbestconcentratie 2 2 2 

erekende bepaingsgrens 14 

|Gewogen concentraties* 

aewogen asbestconcentrate 2 z z 

lgewogen niet-hechtgebonden asbestconcentratie 2 

/oorbereidende resuitaten 

otaal gewicht na drogen 50309 9 

totaal gewicht <20 mm na drogen 59399 g 

totaal gewicht voor drogen 67132 g 

groge stof 865 gew-% 

Analyseresultaten 

= g 3 s |s s ëc A 

ë _ |/3 E & |se_ |s5 |Z5 |e e |E: 

£ 3| , EES 5 5 |ëis |ijsl|sis iz |Ez |EE 

sz |EES 5 j S5|35E EE JÉ8 |5 

s 2 |35 |35A È S |3is |548 3 ER à 35 

H s | 88 |SlG|E|E e 3 |555 |853 |5585 |55 |ES |EE 

ë 38 | 55s |éS 5 2 |zië |538 |32E 5E |E |E 

* 45 |535 & á 3 |35 63 3316 B |3E 
g5|E5E ë 2 ëÈ ë 

>31.5 0 100 

20315]| o | 100 

s20 | oass | 100 

+ | 10767| 100 

24 6243 | 164 1 

12 4178 120 03 

051 4239 47 02 

<o5 | 24088                                 
    [Gevonden vezeis n de fractie <0.5mm d.m.v kwatatief onderzoek m.b.v storeo microscopie 

  

  

bundeis Chrysotier 

[bundeis Amosiet 

[bundeis Crocidoliet 

[bundeis Anthophyliet 

[bundeis Tremoliet 

[bundeis Actnotiet 

  

Staatscourant nr. 16675, 1 juli 2019' 

De gewogen concentratie wordt niet afgerond, maar afgebroken gerapporteerd 

H! 

Alle afrondingen gebeuren vanaf het ruwe resultaat volgens tabel 5 uit NEN5898:2015. 

De mate van hechtgebondenheid betreft een indicatieve weergave, welke is afgeleid van tabel 1 uit NEN5898:2015, 

De bepalingsgrens wordt alleen bepaald voor de zeeffracties < 4 mm, indien hierin geen asbest is aangetroffen. De totale 

De gewogen concentratie is de concentratie serpentijn + 10 maal de concentratie amfibool. "Circulaire Bodemsanering. 

bepalingsgrens is verkregen door de bepalingsgrenzen van de afzonderlijke zeeffracties bij elkaar op te tellen 

Page 1 of1 

  



SGS rapportnummer 14052722-1 Blad 6 van 6 

  

Analyserapport bepaling van asbest in materiaal verzamelmonsters conform NEN 5896 

  

  

  

        
  

          

SGSnummer: 14052722-003 Datum analyse: 27-03-2024 

Proestnummer asoorss 

Proleztnaam: 250159 

Monsteromschrijving: 632 (0-40) 

2 & 

4 i |é s 

H E s |5 3 3 

E 5 e Ji ‚ |3 s |E |: 

: 3 3 E z ]5 ? 5 5 
$ 3 g 5 È 4 H H 

5 5 H ë E H 3 H 

3 5 £ ë ii |i 3 |5 |6 

Plaat 7 297.39 Chrysotiel 1015 Hechtgebonden 372 297 446 

Rode plaat 1 14171 Chrysotiel 1015 Hechtgebonden 177 142 213 

Toalen Gerpenijn 5 | a | ® 

Amtbool r | <o1 | <o1 
    
  

De hechtgebondenheid is enkel bepaald voor het aangeleverde materiaal en kan afwijken van de bevindingen bij de bron. 

Page 1 of1 



SGS Environmental Analytics 

Correspondentieadres 

Steenhouwerstraat 15 : 3194 AG Rotterdam 

Tel.:+31 (0)10 231 4700 - Fax: +31 (0)10 416 30 34 

www.sgs.com/analytics-nl 

Analyserapport 

Soilution B.V. 

Groene Dijk 2C Blad 1 6 

3401NJ IJsselstein lad 1 van 

Uw projectnaam : Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 

Uw projectnummer :3590159 

SGS rapportnummer : 14055325, versienummer: 1. 

(geanonimiseerd)

Rotterdam, 04-04-2024 

Geachte heer/mevrouw, 

Hierbij ontvangt u de analyse resultaten van het laboratoriumonderzoek ten behoeve van uw project 3590159. 

Het onderzoek werd uitgevoerd conform uw opdracht. De gerapporteerde resultaten hebben uitsluitend 

betrekking op de door SGS geteste monsters en zoals door SGS ontvangen zijn. De door u aangegeven 

omschrijvingen voor de monsters, het project en de monsternamedatum (indien aangeleverd) zijn 

overgenomen in dit analyserapport. SGS is niet verantwoordelijk voor de gegevens verstrekt door de 

opdrachtgever. 

   

Het onderzoek is uitgevoerd door SGS Environmental Analytics, gevestigd aan de Steenhouwerstraat 15 in 

Rotterdam (NL). Indien het onderzoek is uitgevoerd door derden is dit in het rapport aangegeven. 

Dit analyserapport bestaat inclusief bijlagen uit 6 pagina's. In geval van een versienummer van '2' of hoger 

vervallen de voorgaande versies. Alle bijlagen maken onlosmakelijk onderdeel uit van het rapport. Alleen 

vermenigvuldiging van het hele rapport is toegestaan. 

Voor meer informatie, omtrent bijvoorbeeld meetonzekerheid of gebruikte analysemethoden, kunt u contact 

opnemen met de afdeling Customer Support. 

Wij vertrouwen er op u met deze informatie van dienst te zijn. 

Hoogachtend, 

  
(geanonimiseerd)

v 

   

  

    

N 

TESTEN 

RWALIE 



Blad 2 van 6 

  

  

  

  

  

Analyserapport 

V. 

Projectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 29-03-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 29-03-2024 

Rapportnummer 14055325 -1 Rapportagedatum 04-04-2024 

Nummer Monstersoort Monsterspecificatie 

001 Grondwater 01-1-1 (150-250) 

(AS3000) 

002 Grondwater 26-1-1 (120-220) 

(AS3000) 

Analyse Eenheid Q 001 002 

METALEN 

barium won s 240 170 

cadmium van s 02 02 

kobalt wo1 s 23 2 

koper wo1 s 2 2 

koik van s E E 

tood wo1 s 2 2 

molyodeen ua1 s 2 2 

nikkel wot s < a 

zink wo1 s x 19 

VLUCHTIGE AROMATEN 

benzeen ua1 s 22 22 

tolueen wo1 s 2 02 

ethylbenzeen ua1 s <02 <02 

oxyleen vo1 s <o1 <01 

p-en maxyleen wo1 s 2 02 

xylenen (0.7 factor) won s 02" 02" 

styreen ua1 s <22 <22 

naftaleen won s <002 002 

GEHALOGENEERDE KOOLWATERSTOFFEN 

1,1-dichloorethaan wo1 s 2 02 

1,2-ichloorethaan ua1 s <02 <02 

1,1-ichlooretheen van s <01 <01 

cis-1,2-dihiooretheen wo1 s 01 1 

tans-12dichlooretheen _ ugl s <01 <01 

om (cis,trans) 1,2- ugt s 014 0.14 

dichloorethenen (0.7 factor) 

dichloormethaan wo1 s 2 02 
1,1-dichloorpropaan ua1 s <02 <02 

1,2-dichloorpropaan ua1 s <22 <22 

1,3-dichloorpropaan wo1 s 2 02 
som dichloorpropanen (0.7 ugn s 042 " 042 " 

tactor) 

tetrachlooretheen ugl s <0.1 <01 

tetrachloormethaan won s <01 <01 

1,1,1-tichloorethaan van s <01 <01 

1,1,2-tichloorethaan vo1 s 01 <01 

tichlooretheen won s <02 <02 

chlorotorm van s 02 02 

vinylchoride wo1 s 22 02 
tibroommethaan ua1 s <02 <02 

(geanonimiseerd)

De met S gemerkte analyses zijn geaccrediteerd en vallen onder de AS3000-erkenning. - 
Paraaf 

(geanonimiseerd)

® N 

TB 

AAL 

  

      



Blad3van 6 

  

  

  

  

Analyserapport 

Soilution B.V. 

!vojsc naam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 29-03-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 29-03-2024 

Rapportnummer 14055325 -1 Rapportagedatum 04-04-2024 

Nummer Monstersoort Monsterspecificatie 

001 Grondwater 01-1-1 (150-250) 

(AS3000) 

002 Grondwater 26-1-1 (120-220) 

(AS3000) 

Analyse Eenheid Q 001 002 

MINERALE OLIE 

racte C10:C12 won s s 

ractie C12:022 van 5 5 

racte C22-C30 wo1 e 25 

racte C30-C40 ua1 5 5 

totaal l C10- 040 w s 0 0 

(geanonimiseerd)

De met S gemerkte analyses zijn geacorediteerd en vallen onder de AS3000-erkenning. 

@ s E Ai GEaCEnESTEERD mîuîimî D:Ï;ÎÎWW…S…E enrenavoor …..„…„.…Î.ÎÎÎ„ÌÎ Ï…Î„…… n 
  
  

N 

TESTEN 

MWALIE 

       

(geanonimiseerd)



Blad 4 van 6 

  

  

  

  

Analyserapport 

Projectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 29-03-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 29-03-2024 

Rapportnummer 14055325 -1 Rapportagedatum 04-04-2024 

Monster beschrijvingen 

oo1 * _ De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen 

voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S” kenmerk. 

002 * _ De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen 

voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk. 

  

Voetnoten 

  

1 De sommatie na verrekening van de 0.7 factor voor <-waarden volgens BoToVa. 

Paraaf 

    

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Blad 5 van 6 

  

  

  

  

Analyserapport 

Soilution B.V. 

% Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 29-03-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 29-03-2024 

Rapportnummer 14055325 -1 Rapportagedatum 04-04-2024 

Analyse Monstersoort Relatie tot norm 

barium Grondwater (AS3000} AS3110-3 en NEN-EN-ISO 17294-2 

cadmium Grondwater (AS3000} Idem 

kobalt Grondwater (AS3000} Idem 

koper Grondwater (AS3000) Idem 

kwik Grondwater (AS3000} AS3110-3 en NEN-EN-ISO 17852 

lood Grondwater (AS3000} AS3110-3 en NEN-EN-ISO 17294-2 

molybdeen Grondwater (AS3000) Idem 

nikkel Grondwater (AS3000} Idem 

zink Grondwater (AS3000} Idem 

benzeen Grondwater (AS3000} AS3130-1, NEN-EN-ISO 20595 

tolueen Grondwater (AS3000} Idem 

ethylbenzeen Grondwater (AS3000) Idem 

o-xyleen Grondwater (AS3000} Idem 

p- en m-xyleen Grondwater (AS3000} Idem 

xylenen (07factor) Grondwater (AS3000) AS3130-1 

styreen Grondwater (AS3000} AS3130-1, NEN-EN-ISO 20595 

naftaleen Grondwater (AS3000} Idem 

1,1-dichloorethaan Grondwater (AS3000} Idem 

1,2-dichloorethaan Grondwater (AS3000} Idem 

1,1-dichlooretheen Grondwater (AS3000} Idem 

cis-1,2-dichiooretheen Grondwater (AS3000) Idem 

trans-1,2-dichlooretheen Grondwater (AS3000} Idem 

om (cis,trans) 1,2- Grondwater (AS3000} AS3130-1 

dichloorethenen (0.7 factor) 

dichloormethaan Grondwater (AS3000} AS3130-1, NEN-EN-ISO 20595 

1,1-dichloorpropaan Grondwater (AS3000} Idem 

1,2-dichloorpropaan Grondwater (AS3000) Idem 

1,3-dichloorpropaan Grondwater (AS3000} Idem 

som dichloorpropanen (0.7 factor} Grondwater (AS3000} AS3130-1 

tetrachiooretheen Grondwater (AS3000) AS3130-1, NEN-EN-ISO 20595 

tetrachloormethaan Grondwater (AS3000} Idem 

1,1,1-trichloorethaan Grondwater (AS3000} Idem 

1,1,2:trichloorethaan Grondwater (AS3000) Idem 

trichlooretheen Grondwater (AS3000} Idem 

chloroform Grondwater (AS3000} Idem 

vinyichloride Grondwater (AS3000} Idem 

tribroommethaan Grondwater (AS3000} Idem 

totaal olie C10 - C40 Grondwater (AS3000} AS3110-5 

Monster Barcode Aanlevering Monstername Verpakking 

001 G7297999 29-03-2024 29-03-2024 ALC236 

001 G7297997 29-03-2024 29-03-2024 ALC236 

001 B2200212 29-03-2024 29-03-2024 ALC204 

002 82200222 29-03-2024 29:03-2024 ALC204 

002 G7297996 29-03-2024 29-03-2024 ALC236 

(geanonimiseerd)

A 

N 

TESTEN 

AwAL DZE 

     

    

   

(geanonimiseerd)



Blad 6 van 6 

  

  

Analyserapport 

Soilution B.V. 

Projectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 29-03-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 29-03-2024 

Rapportnummer 14055325 -1 Rapportagedatum 04-04-2024 

Monster Barcode Aanlevering Monstername Verpakking 

002 67297998 29-03-2024 29-03-2024 ALC236 

Paraaf :- 

N 

(geanonimiseerd)

     

(geanonimiseerd)



SGS Environmental Analytics 

Correspondentieadres 

Steenhouwerstraat 15 : 3194 AG Rotterdam 

Tel.:+31 (0)10 231 4700 - Fax: +31 (0)10 416 30 34 

www.sgs.com/analytics-nl 

Analyserapport 

…roene k 2o Blad 1 van 5 
3401NJ IJsselstein lad 1 van 

Uw projectnaam : Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 

Uw projectnummer :3590159 

SGS rapportnummer : 14057825, versienummer: 1. 

(geanonimiseerd)

Rotterdam, 08-04-2024 

Geachte heer/mevrouw, 

Hierbij ontvangt u de analyse resultaten van het laboratoriumonderzoek ten behoeve van uw project 3590159. 

Het onderzoek werd uitgevoerd conform uw opdracht. De gerapporteerde resultaten hebben uitsluitend 

betrekking op de door SGS geteste monsters en zoals door SGS ontvangen zijn. De door u aangegeven 

omschrijvingen voor de monsters, het project en de monsternamedatum (indien aangeleverd) zijn 

overgenomen in dit analyserapport. SGS is niet verantwoordelijk voor de gegevens verstrekt door de 

opdrachtgever. 

   

Het onderzoek is uitgevoerd door SGS Environmental Analytics, gevestigd aan de Steenhouwerstraat 15 in 

Rotterdam (NL). Indien het onderzoek is uitgevoerd door derden is dit in het rapport aangegeven. 

Dit analyserapport bestaat inclusief bijlagen uit 5 pagina's. In geval van een versienummer van '2' of hoger 

vervallen de voorgaande versies. Alle bijlagen maken onlosmakelijk onderdeel uit van het rapport. Alleen 

vermenigvuldiging van het hele rapport is toegestaan. 

Voor meer informatie, omtrent bijvoorbeeld meetonzekerheid of gebruikte analysemethoden, kunt u contact 

opnemen met de afdeling Customer Support. 

Wij vertrouwen er op u met deze informatie van dienst te zijn. 

Hoogachtend, 

  
(geanonimiseerd)

A s Eeao Ai GEACEREDTEERO OL GENS DE B0OR DE RAADVOOR ACHEETATE GSTELDE CRTER YOO TESTLABORATORA GOFORWEN EOAE 1007 CNDERN L B 

v 

   

  

    

N 

TESTEN 

RWALIE 



Blad 2 van 5 

  

  

  

  

Analyserapport 

Soilution B.V. 

Projectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 04-04-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 04-04-2024 

Rapportnummer 14057825 -1 Rapportagedatum 08-04-2024 

Nummer Monstersoort Monsterspecificatie 

001 Asbestverdacht ASMMOS (0-50} 

Analyse Eenheid Q oo1 

VOORBEREIDENDE RESULTATEN 

totaalaangeleverdmonster _ kg 1383 

inbehandelinggenomen _ kg 1383 

gewicht 

Mengmonster samengesteld nee 

totaalgewiht<20mmna 9 7658 

drogen 

droge stof gew-% ss4 

KWANTITATIEF ASBESTONDERZOEK 

gemeten totaal mg/kgós Q <2 

asbesteoncentratie 

gemetenhechtgebonden. _ mgkgds Q 2 

asbesteoncentratie 

gemeten niet- mg/kgds Q <2 

hechtgebonden- 

asbesteoncentratie 

ondergrens (95% mkgds Q 2 
betrouwbinterval) 

bovengrens (85% mgkgds Q 2 
betrouwb.nteral) 

gemetenhechtgebonden _ mgkgds Q a 

Serpentjn-asbestgehate 

gemetenniethechtgebonden mgkgds Q 2 

Serpentijnasbestgehae 

gemetenhechtgebonden _ mgkgds Q 2 

Amfbool-asbestgehalte 

gemetenniethechtgebonden mgkgds _Q a 

Amfboolasbestgehale 

berekende bepalingsgrens _ mgkgds Q 15 

gewogenasbestconcenralie mgkgds Q 2 

(geanonimiseerd)

De met Q gemerkte analyses zijn geacerediteerd door de RVA. 

  

Paraaf : 

& AmB GEACEREBTEEND OCE OE DOCA DE RAADVOOR ACZAEZTTIE ESTELDE ONTENA VOOR TESTLABOR TORA CONFORW EN EOE ZEZO7 ONGER .22 

N 

TESTEN 

MWALIE 

    

  

(geanonimiseerd)



  

Blad3van 5 

  

  

Analyserapport 

Soilution B.V. 

Fvo;ec aam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 04-04-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 04-04-2024 

Rapportnummer 14057825 -1 Rapportagedatum 08-04-2024 

Voetnoten 

1 Na droging resteert minder dan de in NEN 5898 (hoofdstuk 5) aangegeven minimale monsterhoeveelheid In het 

laboratorium is meer dan de in NEN 5898 voorgeschreven hoeveelheid van de zeeffracties 0,5 1 mmen 1 2 mm 

onderzocht om te bewerkstellen dat de vereiste bepalingsgrens van 2 mg/kg ds wordt gehaaid. 

Paraaf : 

G zm GGeTEEN v BEOOR Eaa VO EE OT G ERA EAT GR EN O O 

(geanonimiseerd)

   

(geanonimiseerd)



Blad 4 van 5 

  

  

  

  

  

Analyserapport 

Soilution B.V. 

Projectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 04-04-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 04-04-2024 

Rapportnummer 14057825 -1 Rapportagedatum 08-04-2024 

Analyse Monstersoort Relatie tot norm 

droge stof Asbestverdacht NEN 5898 

gemeten totaal Asbestverdacht Conform NEN 5898 
asbesteoncentratie 

Monster Barcode Aanlevering Monstername Verpakking 

001 E5631974 26-03-2024 25-03-2024 ALC293 

Paraaf 

N E 

   

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



SGS rapportnummer 14057825 -1 Blad 5 van 5 

  

Analyserapport bepaling van asbest conform NEN 5898 

  

  

SGSnummer: 14057825-001 Datum analyse: 08-04-2024 

Projectnummer: 3590159 

Projectnaam: 3590159 

Monsteromschrijving ASMMOS (0-50) 

[Laomonster 

|Gemeten concentraties Concentratie (mg/kgds) ” __ Ondergrens (mg/kgds) ”” Bovengrens (mg/kgds) ” 

[gemeten serpentijn-asbestconcentratie <2 <2 <2 

[gemeten amfiboolasbestconcentratie <2 <2 <2 

[gemeten hechtgebonden-asbestconcentratie <2 a <2 

[gemeten niet-hechtgebonden-asbestconcentratie <2 a 2 

[gemeten totaal asbestconcentratie <2 a <2 

|oerekende bepalingsgrens 15 

  

[Gewogen concentraties* 

  

  

  

  

  

  

gewogen asbestconcentate E z E 

gewogen niet-hechtgebonden asbestconcentratie <2 

Joorbereidende resultaten 

otaal gewicht na drogen 7668 9 
totaal gewicht <20 mm na drogen 7658 g 

totaal gewicht voor drogen 13834 g 

droge stof 554 gew:% 

Analyseresultaten 

= g 3 s |s s ëc A 

€ _ 3|z|5 E 2 |zs_ |25 |25 |e e |E 

: |z |G ; 5 |ijs |ii lsiz |i Jiz 55 

3 |82 |iA 3 & |58 |B |55 55 |5 ze 

H 3135 |Aa/s H z |555 |855 |535 |55 |55 |22 

£ 3ë | 554 |s|s|s|E 5 3 |535 |532 |552 BE |52 |55 

ë s |838 & ë & |833 |855 |j55 |5S |5E |5E 

g5|E5E ë 2 ëÈ ë 

>31.5 0 100 

215| o | 10 

320 11 | 100 

48 198 100 

24 183 | 100 

12 187 339 06 

051 230 58 09 

<05 | 6744                                 
  

[Gevonden vezeis n de fractie <0.5mm d.m.v kwatatief onderzoek m.b.v storeo microscopie   
  

  

bundeis Chrysotier 

[bundeis Amosiet 

[bundeis Crocidoliet 

[bundeis Anthophyliet 

[bundeis Tremoliet 

[bundeis Actnotiet   
  

De gewogen concentratie is de concentratie serpentijn + 10 maal de concentratie amfibool. "Circulaire Bodemsanering. 

Staatscourant nr. 16675, 1 juli 2019' 

De gewogen concentratie wordt niet afgerond, maar afgebroken gerapporteerd 

Alle afrondingen gebeuren vanaf het ruwe resultaat volgens tabel 5 uit NEN5898:2015. 

De mate van hechtgebondenheid betreft een indicatieve weergave, welke is afgeleid van tabel 1 uit NEN5898:2015, 

De bepalingsgrens wordt alleen bepaald voor de zeeffracties < 4 mm, indien hierin geen asbest is aangetroffen. De totale 

bepalingsgrens is verkregen door de bepalingsgrenzen van de afzonderlijke zeeffracties bij elkaar op te tellen 

H! 

Page 1 of1 



SGS Environmental Analytics 

Correspondentieadres 

Steenhouwerstraat 15 : 3194 AG Rotterdam 

Tel.:+31 (0)10 231 4700 - Fax: +31 (0)10 416 30 34 

www.sgs.com/analytics-nl 

Analyserapport 

Soilution B.V. 

Groene Dijk 2C Blad 1 7 

3401NJ IJsselstein lad 1 van 

Uw projectnaam : Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 

Uw projectnummer :3590159 

SGS rapportnummer : 14052726, versienummer: 1. 

(geanonimiseerd)

Rotterdam, 02-04-2024 

Geachte heer/mevrouw, 

Hierbij ontvangt u de analyse resultaten van het laboratoriumonderzoek ten behoeve van uw project 3590159. 

Het onderzoek werd uitgevoerd conform uw opdracht. De gerapporteerde resultaten hebben uitsluitend 

betrekking op de door SGS geteste monsters en zoals door SGS ontvangen zijn. De door u aangegeven 

omschrijvingen voor de monsters, het project en de monsternamedatum (indien aangeleverd) zijn 

overgenomen in dit analyserapport. SGS is niet verantwoordelijk voor de gegevens verstrekt door de 

opdrachtgever. 

   

Het onderzoek is uitgevoerd door SGS Environmental Analytics, gevestigd aan de Steenhouwerstraat 15 in 

Rotterdam (NL). Indien het onderzoek is uitgevoerd door derden is dit in het rapport aangegeven. 

Dit analyserapport bestaat inclusief bijlagen uit 7 pagina's. In geval van een versienummer van '2' of hoger 

vervallen de voorgaande versies. Alle bijlagen maken onlosmakelijk onderdeel uit van het rapport. Alleen 

vermenigvuldiging van het hele rapport is toegestaan. 

Voor meer informatie, omtrent bijvoorbeeld meetonzekerheid of gebruikte analysemethoden, kunt u contact 

opnemen met de afdeling Customer Support. 

Wij vertrouwen er op u met deze informatie van dienst te zijn. 

Hoogachtend, 

  
(geanonimiseerd)

9 

   
      

N 

TB 

AAL 



Blad 2 van 7 

  

  

  

  

Analyserapport 

Soilution B.V. 

lvojsc naam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 26-03-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 26-03-2024 

Rapportnummer 14052728 -1 Rapportagedatum 02-04-2024 

Nummer Monstersoort Monsterspecificatie 

001 Diversen (vast) MMOS (0-75) 

Analyse Eenheid Q oo1 

Malen van monstermateriaal va 

droge stof gew-% e3 

UITLoGING 

datum start 29-03-2024 

CEN-est'8-10 ‘ 

POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN 

naftaleen mgkgds <002 

fenantreen mgkgds 07 

antracoen mgkgds 027 

tuoranteen mgkgds 20 

‘benzo(aantraceen mgkgds 11 

chrysoen mgkgds 085 

benzo(k}fuoranteen mgkgds 049 

‘benzo{a)pyreen mgkgds 11 

‘benzo(ghijperyleen mgkgds 089 

indeno(1.2,3-cd)pyreen mgkgds 081 

paktotaal(OvanVROM) _ mg/kgds 83 

POLYCHLOORBIFENYLEN (PCB) 

PoB28 vakgs 2 

PCBS2 ugkgds <2 

POB 101 uorkgs 42 

PCB 118 wakgs 2 

PCB 138 uokgós 10 

POB 153 ukgs 78 

POB 180 wakgs 69 

om (7) PCB uokgós 2 

MINERALE OLIE 

fractie C10.C12 mgkgds 5 

fractie C12-C22 mgkgds 18 

ractie C22-C30 mgkgds 3 

ractie C30-C40 mgkgds s 

totaal olie C10- C40 mgkgds s 

UITLOGING 

us mig 1000 

eind pH na uitloging - a 93 

temperatuur tb.v. pH ° 2 

EC (25°C)na uiloging usem Q 148 

ELUAAT METALEN 

antmoon mgkgis Q <002 

De met Q gemerkte analyses zijn geacerediteerd door de RvA. 

  

Paraaf : 

& AmB GEACEREBTEEND VOLCENE DE DOCA DE RAADVOOR ACCAEZTTIE ESTELDE OTENA VOOR TESTLABOR TORA CONPORW EN SONE 2217 onoen n 

N 

TESTEN 

MWALIE 

    

  

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Blad 3 van 7 

  

  

  

  

Analyserapport 

Soilution B.V. 

Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 26-03-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 26-03-2024 

Rapportnummer 14052726 Rapportagedatum 02-04-2024 

Nummer Monstersoort Monsterspecificatie 

001 Diversen (vast) MMOS (0-75) 

Analyse Eenheid Q oo1 

arseen mg/kgds Q 0.08 

barium mg/kgds Q 0.05 

cadmium mgkgds Q <0002 

chroom mgkgds Q E 

kobalt mg/kgds Q <0.02 

koper mgkgds Q 0.08 

kwik mg/kgds Q 0.0010 

tood mgkgds Q <002 

molybdeon mgkgds Q 008 

nikkel mg/kgds Q <0.03 

seleen mgkgds Q <002 

tin mg/kgds Q <002 

vanadium mg/kgós Q 0.25 

zink mgkgds Q <01 

antmoon vot Q 2 

arseen wo1 a 76 

barium wot a s0 

cadmium ugl a <0.2 

chroom wo1 a a 

kobalt ugl a <2 

koper vot Q 82 

k wo1 a 010 

lood ugl a <2 

molybdeen vo1 Q 27 

nikkel ua1 a < 

seleon van a 2 

n wo1 a 2 

vanadium wot a 2 

zink won a <10 

ELUAAT DIVERSE NATCHEMISCHE BEPALINGEN 

Fluoride mkgds Q 83 

bromide mg/kgds Q <2 

chloride mg/kgós Q <10 

sulfaat mgkgds Q 260 

Fluoride mgn a 08 

bromide mgn a 02 

chloride g a a 

sulaat mgn a 2 

(geanonimiseerd)

De met Q gemerkte analyses zijn geacerediteerd door de RvA. 

A 

N 

TESTEN 

AvAL DIE 

  

  

Paraaf : 

    

(geanonimiseerd)



Blad 4 van 7 

  

  

Analyserapport 

Projectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 26-03-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 26-03-2024 

Rapportnummer 14052728 -1 Rapportagedatum 02-04-2024 

Voetnoten 

1 

Er zijn componenten aanwezig die een storende invloed hebben op de meting. Om 

resultaat vergroot. 

  

     Paraaf : 

   
  

  

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Blad 5 van 7 

  

  

Analyserapport 

n B.V. 

rojectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 26-03-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 26-03-2024 

Rapportnummer 14052728 -1 Rapportagedatum 02-04-2024 

Analyse Monstersoort Relatie tot norm 

Malen van monstermateriaal Diversen (vast} Eigen methode 

droge stof Diversen (vast} NEN-EN 15934, CMA/2/I/A.1 

CEN-test L/S=10 Diversen (vast} Eigen methode 

nattaloen Diversen (vast} Eigen methode, aceton-hexaan-extractie, analyse m.b.v. GC-MS 

fenantreen Diversen (vast} Idem 

antraceen Diversen (vast} Idem 

fluoranteen Diversen (vast} Idem 

benzo(a)antraceen Diversen (vast} Idem 

chryseen Diversen (vast} Idem 

benzo(k)fluoranteen Diversen (vast} Idem 

benzo(a)pyreen Diversen (vast} Idem 

benzo(ghijperyleen Diversen (vast} Idem 

indeno(1,2,3-cd)pyreen Diversen (vast} Idem 

pak-totaal (10 van VROM). Diversen (vast} Eigen methode (GCMS) 

PCB 28 Diverson (vast} Idem 

PCB52 Diversen (vast} Idem 

PCB 101 Diversen (vast} Idem 

PCB 118 Diversen (vast} Idem 

PCB 138 Diversen (vast} Idem 

PCB 153 Diversen (vast} Idem 

PCB 180 Diversen (vast} Idem 

som (7) PCB Diversen (vast} Idem 

(geanonimiseerd)

totaal olie C10- C40 

eind pH na uitloging 

EC (25°C) na uitloging 

antimoon 

arseen 

barium 

cadmium 

chroom 

Kobalt 

Koper 

Kwik 

lood 

molybdeen 

nikkel 

seleen 

tin 

vanadium 

zink 

Fluoride 

bromide 

chloride 

sulfaat 

A 

N 

TESTEN 

AvAL DIE 

  

  

Diversen (vast} 

Diversen (vast) Elvaat 

Diversen (vast) Eluaat 

Diversen (vast) Eluaat 

Diversen (vast) Elvaat 

Diversen (vast) Eluaat 

Diversen (vast) Eluaat 

Diversen (vast) Elvaat 

Diversen (vast) Eluaat 

Diversen (vast) Eluaat 

Diversen (vast) Elvaat 

Diversen (vast) Eluaat 

Eigen methode 

NEN-EN-ISO 10523 

NEN-ISO 7888 en EN 27888 

NEN-EN-ISO 17294-2 

Idem 

Idem 

Idem 

Idem 

Idem 

Idem 

NEN-EN-ISO 17852 

NEN-EN:ISO 17294-2 

Diversen (vast) Eluaat Idem 

Diversen (vast) Eluaat Idem 

Diversen (vast) Eluaat Idem 

Diversen (vast) Eluaat Idem 

Diversen (vast) Eluaat Idem 

Diversen (vast) Eluaat Idem 

Diversen (vast) Elvaat NEN-EN-ISO 10304-1 

Diversen (vast) Eluaat Idem 

Diversen (vast) Eluaat Idem 

Diversen (vast) Elvaat Idem 

Paraaf 

         

(geanonimiseerd)



Blad 6 van 7 

  

  

Analyserapport 

w Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 26-03-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 26-03-2024 

Rapportnummer 14052728 -1 Rapportagedatum 02-04-2024 

Monster Barcode Aanlevering Monstername Verpakking 

001 01228888 26-03-2024 26-03-2024 ALC201 

001 01228891 26-03-2024 25-03-2024 ALC201 

001 01228586 26-03-2024 25-03-2024 ALC201 

001 01228827 26-03-2024 25-03-2024 ALC201 

001 01228899 26-03-2024 25-03-2024 ALC201 

001 01228907 26-03-2024 25-03-2024 ALC201 

001 01228577 26-03-2024 25-03-2024 ALC201 

Paraaf : 

(geanonimiseerd)

  

(geanonimiseerd)



Blad 7 van 7 

Analyserapport 

Projectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 26-03-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 26-03-2024 

Rapportnummer 14052728 -1 Rapportagedatum 02-04-2024 

Monsternummer: 001 

Monster beschrijvingen MMOS (0-75) 

Karakterisering naar alkaantraject 

benzine c9-014 

kerosine en petroleum c10-C16 

diesel en gasolie c10-028 

motorolie C20-C36 

stookolie c10-C36 

De C10 en C40 pieken zijn toegevoegd door het laboratorium en worden gebruikt als interne standaard. 

    
      

012 

coo T 

06 | 

03 | 

‘ | | | | 

c C22 c 

12 30 

Paraat :- 

& ° 

N e 1P e M a a aa n 

(geanonimiseerd)

      

AALB 

(geanonimiseerd)



  

  

BIJLAGE 5 

    



Toetsing volgens Terralndex, module T.130-Beoordeling aan de interventiewaarde bodemkwaliteit (landbodem) 

(oetsverse 100 regeteving Btage A van het Ba/, aarvoep SIKB versi 14.80, okup versle 148.0oetshgsdatum: 25-04-20241227J 

Disclaimer: Dank voor het testen van Terraindex BETA. Deze output is indicatief en SGS draagt geen 

verantwoordelijkheid voor de nauwkeurigheid, volledigheid of toepasbaarheid. Gebruik is op eigen risi 

verantwoordelijkheid. SGS is niet aansprakelijk voor eventuele schade door het gebruik van deze informatie. 

     

Projectcode 3690159 3590159 3590159 3590159 

Projectnaam TerAarGeschikte TerAarGeschikte TerAarGeschikte  Ter Aar Geschikte 

Peer, Peer, Peer, Peer, 

Oostkanaalweg41 Oostkanaalweg4i Oostkanaalweg41 Oostkanaalweg 

a 

Monsteromschrijving MMO1 (0-50) MMO2 (0-50) MMO3(40-120) _ MMO4 (0-50) 

Interventiewaarde _ Interventiewaarde 

Monstersoort Grond (AS3000) … Grond (AS3000) _ Grond (AS3000) _ Grond (AS3000) 
Monster conclusie (excl PFAS) oldoet aan Voldoet aan 

     

  

    

Analyse Eenheid SR BT TC SR BT TC SR BT TC SR BT TC 

monster voorbehandeling Ja -J -J -Ja . 
droge stof % 70.1 701 643 643 “9 9 671 67.1 

gewicht arefacten a < <î < <i 

aard van de artefacten - Geen Geen Geen Geen 

organische stof (gloeweries) % 68 68 126 126 155 155 10 

KORRELGROOTTEVERDELING 

lutum (bodem) % vd DS 18 18 21 21 32 32 25 

METALEN 

barium® makg 150 194 195 100 185 
cadmium mg/kg 049 0.575 687 0.33 0.273 

kobalt mglkg 7.1 9.08 891 11 903 

koper makg 43 518 494 30 248 

kwik mg/kg 0.36 0.399 0.784 022 0.198 

lood makg 120 136 142 58 506 

molybdeen mgkg <1.5 1.05 105 33 33 

rikkel makg 21 262 < 28 316 54 45 
zink makg 160 196 180 92 764 

POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN 

naftaleen mgkg 003 003 - <001 0.00556 - <0.01 0.00452 - 
pak-totaal (10 van VROM) (0.7 

factor) mgkg ss 1 1587126 1028401483 < 

CHLOORBENZENEN 

hexachloorbenzeen uekg <1 103 < <1 0586 < 

POLYCHLOORBIFENYLEN (PCB) 

som PCB (7 (0.7 factor) uakg 93 197 <1 63 5 149 346 < 

CHLOORBESTRIJDINGSMIDDELEN 

som DOT (0.7 factor) uokg 14 206 14 

som DDD (0.7 factor) ugkg 14 2.06 167 

‚som DDE (0.7 factor) ugkg 14 206 222 

som DDT,DDE,DDD (0.7 factor) ug/kgds 4.2 - 

som aldin/dieldrin/endrin (07 

factor) ugkg 21 3.09 206 <=l 

isodrin ugkg <1 103 0.556 - 

somaldrindieldin (07factor) _ wglkgds 14 - 

telodrin ugkg <1 103 0.556 - 

som a-b-c-d HCH (0.7 factor) ug/kgds 2.8 - 

heptachloor ugkg <1 103 0.556 

som heptachloorepoxide (0.7 factor)ug/kg _ 1.4 2.06 11 

alpha-endosulfan ugikg <1 103 0.556 

hexachloorbutadieen ugkg <1 103 0.556 - 

endosulfansufaat wig < 108 0556 - 

som chloordaan (0.7 factor) ugkg 14 206 11 <=l 

Som 

organochloorbestrijdingsmiddelen 

(07 factor) waterbodem wokgds 16.1 - 187 - 

som 

organochloorbestrijdingsmiddelen 

(0.7 factor) landbodem ug/kg 147 216 — 173 137 - 

MINERALE OLIE 

totaal olie C10- C40 mgkg 170 260 < <20 14 < 20 129 < 

PER- EN POLYFLUORALKYLSTOFFEN -toetsing uitgevoerd door SGS 

PFBA (perfluorbutaanzuur) ugkg 02 025 - 



PEPeA(perfluorpentaanzuur) _ ugkg 

PEHXA (perfluorhexaanzuur) uakg 

PEHpA (perfluorheptaanzuur) _ ugfkg 

PFOA ineair (perfiuoroctaanzuur)  ug/kg 

PFOA vertakt (perfluoroctaanzuur) ug/kg 

som PFOA (0.7 factor) ugikg 

PENA (períluornonaanzuur) ug/kg 

PFDA (períluordecaanzuur) ug/kg 

PEUnDA (perfluorundecaanzuur) _ ug/kg 

PFDoDA (perfluordodecaanzuur) _ ugfkg 

PFTrDA (perfluortridecaanzuur) _ ugíkg 

PETeDA (perfluortetradecaanzuur) ug/kg 

PEHxDA (perfluorhexadecaanzuur) ug/kg 

PFODA (perfluoroctadecaanzuur) _ ug/kg 

PEBS (perfluorbutaansulfonzuur) _ ugfkg 

PEPes (perfluorpentaansulfonzuur) ug/kg 

PEHxS (perfluorhexaansulfonzuur) ug/kg 

PEHpS (perfuorheptaansulfonzuur) ug/kg 

PFOS Ineair 

(perfiuoroctaansulfonzuur) uglkg 
PFOS vertakt 

(perfiuoroctaansulfonzuur) ualkg 

som PFOS (0.7 factor) ua/kg 

PFDS (perfluordecaansulfonzuur) ugfkg 

4:2 FTS (42 fworelomeer 

sulfonzuur) uglkg 
6:2 FTS (6:2 fwortelomeer 

sulfonzuur) uglkg 
82 FTS (8:2 fuortelomeer 

sulfonzuur) uglkg 
10:2 FTS (10:2 fluortelomeer 

sulfonzuur) uglkg 
PFOSA (perfluoroctaansulfonamide)ug/kg 

MeFOSA (n-methyl 

perfluoroctaansulfonamide) uglkg 
MePFOSAA (n-methy 

perfluoroctaansulfonamide acetaat) ug/kg 

EtPFOSAA (n-ethyl 

perfluoroctaansulfonamide acetaat) ug'kg 

8:2 DPAP (8:2 fluortelomeer fosfaat 

diester) ugikg 

Monstercode Monsteromschrijving 

14050452-001 MMO1 (0-50} 

14050452-002 MMO2 (0-50) 

14050452-003 MMO3 (40-120) 

14050452-004 MMO4 (0-50) 

01 

01 

<0.1 

14 

<01 

12 

<01 

01 

<01 

<01 

<01 

<01 

<01 

<01 

<01 

<01 

<01 

<01 

12 

03 

15 

<01 

<01 

<01 

<01 

<01 

<01 

<01 

<01 

<01 

<01 

  

007 

007 

007 

0.07 

007 

007 

007 

007 

007 



Toetsing volgens Terralndex, module T.130-Beoordeling aan de interventiewaarde bodemkwaliteit (landbodem) 

(oetsverse 100 regeteving Btege IA van het Ba/, aarvoep SIKB versi 140 okup versle 145.0totshgscatum: 25042024 1227J 

Disclaimer: Dank voor het testen van Terraindex BETA. Deze output is indicatief en SGS draagt geen 

verantwoordelijkheid voor de nauwkeurigheid, volledigheid of toepasbaarheid. Gebruik is op eigen risi 

verantwoordelijkheid. SGS is niet aansprakelijk voor eventuele schade door het gebruik van deze informatie. 

     

  

  

  

  

Projectcode 3590159 3590159 3590159 3500159 

Projectnaam TerAar Geschikte  TerAar Geschikte  TerAar Geschikte _ Ter Aar Geschikte 

Peer, OosikanaalwegPeer, Oos!kanaalweg Peer, OostkanaalwegPeer, Oosikanaalweg 

41 41 41 41 

Monsteromschrijving MMO6 (35-90) MMO7 (40-170) 01 (0-50) 02 (0-50) 

Monstersoort Grond(AS3000) _ Grond(AS3000) _ Grond(AS3000) _ Grond (AS3000) 
Monster conclusie (excl PFAS) Voldoet aan Voldoet aan Voldoet aan Voldoet aan 

Interventiewaarde Interventiewaarde  Interventiewaarde _ Interventiewaarde 

Analyse EenheidSR BT _TC SR BT TC SR BT TC SR BT TC 

monster voorbehandeling Ja -Ja -J -J - 

droge stof % 612 812 512 812 696 696 715 75 

gewicht arefacten g c < < <Î 

aard van de artefacten : Geen Geen Geen Geen 
organische stof (gloeiverlies) _ % 148 167 67 67 73 73 

organischestof(gloeerlies) % 148 148 167 167 67 73 

KORRELGROOTTEVERDELING 

lutum (bodem) % vd DS 20 20 18 18 " " 82 82 

METALEN 

barium® mokg 170 203 120 185 
cadmium mg/kg 049 0.452 0.36 0.322 

kobalt mg/kg 87 103 62 793 

koper makg 67 672 3 352 

kwik mg/kg 0.52 0.536 0.16 0.167 

lood makg 400 401 7 73 

molybdeen mg'kg <1.5 1.05 <15 1.05 

rikkel makg 30 38 2 262 
zink makg 130 138  <=11710 119 

POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN 

naftaleen mokg <0.01 0.00473 - <0.01 0.00419 - <001 0007 - 003 003 - 
pak-totaal (10 van VROM) (0.7 

factor) mgkg 0767 0.518 <=1 0484029  <=15807 581 < 2961 206 < 

POLYCHLOORBIFENYLEN (PCB) 

somPCB(7)(07factor)  ugkg 49 IM 149 293 l 

MINERALE OLIE 

totaal olie C10- C40 mokg <20 946  <1<20 838 < 

PER. EN POLYFLUORALKYLSTOFFEN -toetsing uitgevoerd door SGS 

PFBA(perfuorbutaanzuur) ugkg <0.1 0.047 

PFPeA(perfluorpentaanzuur) ug/kg <0.1 0.047 

PEHxA(perluorhexaanzuur) ugkg <0.1 0.047 

PFHpA (perfluorheptaanzuur) ug/kg <0.1 0.047 

PFOA lneair 

(perfuoroctaanzuur) ukg 03 0203 - 
BFOA vertakt 

(perfworoctaanzuur) uwkg 204 0047 - 

som PFOA (0.7 factor)} ugkg 04 027m 

PENA(perfluornonaanzuur) ugkg <01 0047 

PFDA(perfluordecaanzuur) ug/kg <0.1 0.047 

PFUnDA 

(perfuorundecaanzuur) _ ugkg <01 007 - 

PFDoDA 

(perfuordodecaanzuur) _ ugkg <01 007 - 

PFTrDA 

(perflortridecaanzuur) _ ugkg <01 0047 - 

PFTeDA 

(perfuortetradecaanzuur)  ugkg <01 0047 - 

PFHXDA 

(perfluorhexadecaanzuur) ugkg <0.1 0.047 - 

PFODA 

(perfworoetadecaanzuur) _ ugkg <01 0097 - 

PFBS 

(perfuorbutaansulfonzuur) ugkg <01 007 - 

PFPeS 

(perfuorpentaansulfonzuur) ugkg <01 0047 - 



PFHxS 

(perfluorhexaansulfonzuur) 

PEHpS 

(perfiuorheptaansulfonzuur) 

PFOS lineair 

(perfiuoroctaansulfonzuur) 

PFOS vertakt 

(perfiuoroctaansulfonzuur) 

som PFOS (0.7 factor) 

PFDS 

(perfiuordecaansulfonzuur} 

4:2 FTS (4:2 fluortelomeer 

sulfonzuur) 

6:2FTS (6:2 fuortelomeer 

sulfonzuur) 

8:2FTS (&:2 fuortelomeer 

sulfonzuur) 

10:2 FTS (10:2 fluortelomeer 

sulfonzuur) 

PFOSA 

(perfiuoroctaansulfonamide) 

MeFOSA (n-methyl 

perfiuoroctaansulfonamide) 

MePFOSAA (n-methyl 

perfiuoroctaansulfonamide 

acetaat) 

EtPFOSAA (n-ethyl 

perfiuoroctaansulfonamide 

acetaat) 

8:2 DIPAP (8:2 fluortelomeer 

fosfaat diester) 

uglkg 

uglkg 

ualkg 

ugkg 

ugkg 

ualkg 

ualkg 

ualkg 

ualkg 

uglkg 

uglkg 

ualkg 

ugkg 

uglkg 

uglkg 

<01 

<014 

04 

<04 

<014 

<014 

<014 

<01 

<01 

<014 

<014 

<014 

<01 

<014 

Monstercode Monsteromschrijving 
14052695-001 MMO6 (35-90) 

14052695-002 MMO7 (40-170) 

14062187-001 01(0-50) 

14062187-002 02 (0-50) 

0.047 

0.047 

0.0676 

0.047 

0.135 

0.047 

0.047 

0.047 

0.047 

0.047 

0.047 

0.047 

0.047 

0.047 

0.047 



Toetsing volgens Terralndex, module T.130-Beoordeling aan de interventiewaarde bodemkwaliteit (landbodem) 

(oetsverse 100 regeteving Btage A van het Ba/, aarvoep SIKB versi 14.80, okup versle 148.0oetshgsdatum: 25-04-20241227J 

Disclaimer: Dank voor het testen van Terraindex BETA. Deze output is indicatief en SGS draagt geen 

verantwoordelijkheid voor de nauwkeurigheid, volledigheid of toepasbaarheid. Gebruik is op eigen risi 

verantwoordelijkheid. SGS is niet aansprakelijk voor eventuele schade door het gebruik van deze informatie. 

     

  

Projectcode 3590159 3590159 3590150 3590150 

Projectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Ter Aar Geschikte Peer, Ter Aar Geschikte Peer, Ter Aar Geschikte Peer, 

Oostkanaalweg41  Oostkanaalwegdt  Oostkanaaweg4l _ Oostkanaalweg 41 

Monsteromschrijving 06 (5-30) 07 (5-10) 10 (0-50) 12 (0-40) 

Monstersoort Grond (AS3000) Grond (AS3000) Grond (AS3000) Grond (AS3000) 

Monster condlusie —„…… Voldoet aan Voldoet aan 
Interventiewaarde Interventiewaarde Interventiewaarde 

Analyse Eenheid SR BT Tc SR BT TC SR BT TC SR BT TC 

monster 

voorbehandeling Ja -J -_ -J - 
droge stof % 639 639 836 836 67 667 615 615 

gewicht artefacten g < < <1 <1 

aard van de 

artefacten - Geen Geen Geen Geen 
organische stof 

(gosiverlies) % 96 16 103 103 15 
organische stof 

(gloeiverlies) % 96 96 16 16 103 15 15 

KORRELGROOTTEVERDELING 

lutum (bodem) %vdDS 24 24 26 26 18 18 21 b 

METALEN 

cacmium moks B > <02 0239 < 045 0448 < 

POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN 

naftaleen mgfkg <001 00068 - 
pak-totaal (10 van 

VROM) (0.7factor) mg/kg 6887 669 < 

Monstercode Monsteromschrijving 

14062187-003 06 (5-30)} 

14062187-004 07 (5-10) 

14062187-005 10 (0-50) 

14062187-006 121040 



Toetsing volgens Terralndex, module T.130-Beoordeling aan de interventiewaarde bodemkwaliteit (landbodem) 

(oetsverse 100 regeleving Btege ÌA an het Eal aarvoep SIKB vrsi 140 [okup versie 145.0oetsingsdatum: 25-04-20241227J 

Disclaimer: Dank voor het testen van Terraindex BETA. Deze output is indicatief en SGS draagt geen 

verantwoordelijkheid voor de nauwkeurigheid, volledigheid of toepasbaarheid. Gebruik is op eigen risi 

verantwoordelijkheid. SGS is niet aansprakelijk voor eventuele schade door het gebruik van deze informatie 

Projectcode 

Projectnaam 

Monsteromschrijving 

Monstersoort 

Monster conclusie 

3590150 

Oostkanaalweg 41 

13 (0-50) 

Grond (AS3000) 

  

3590150 3590159 3590159 

Ter Aar Geschikte Peer, Ter Aar Geschikte Peer, Ter Aar Geschikte Peer, Ter Aar Geschikte Peer, 

Oostkanaalweg41 _ Oostkanaalweg41 _ Oostkanaalweg 41 

16 (0-40) 17 (0-50) 25 (0-50) 

Grond (AS3000) Grond (AS3000) Grond (AS3000) 

Voldoet aan Voldoet aan Voldoet aan Voldoet aan 

Interventiewaarde 

Analyse EenheidSR _BT TC 

monster 

voorbehandeling Ja B 

droge stof % 605 605 

gewichtartefacten g <1 

aard van de 

artefacten - Geen 

organische stof 

(gioeiverlies) % 134 

organische stof 

(gloeiverlies) % 134 134 

KORRELGROOTTEVERDELING 

lutum(bodem) _ %vdDS22 22 

METALEN 

cadmium mg'kg 0.83 078 < 

POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN 

<0.01 0.00479 naftaleen 

pak-totaal (10 van 

VROM)(0.7factor) mgfkg 

Monstercode 

14062187-007 

14062187-008 

14062187-009 

14062187-010 

mgikg 

Monsteromschriving 

13 (0-50) 

16 (0-40) 

17 (0-50) 

25(0-50) 

Interventiewaarde 

SR 

Ja 

623 

<î 

Geen 

146 

16 

2337 

BT 

623 

146 

146 

16 

16 

Te 

Interventiewaarde 

SR _ BT TC 

Ja B 

607 607 

<î 

Geen 

159 

159 159 

2 22 

060 083 < 

Interventiewaarde 

SR _ BT Te 

Ja E 

634 634 

<i 

Geen 

133 133 

133 

7 17 

<0.01 000528 - 

1087 0798 < 



Toetsing volgens Terralndex, module T.130-Beoordeling aan de interventiewaarde bodemkwaliteit (landbodem) 

(oetsverse 100 regeleving Btege ÌA an het Eal aarvoep SIKB vrsi 140 [okup versie 145.0oetsingsdatum: 25-04-20241227J 

Disclaimer: Dank voor het testen van Terraindex BETA. Deze output is indicatief en SGS draagt geen 

verantwoordelijkheid voor de nauwkeurigheid, volledigheid of toepasbaarheid. Gebruik is op eigen risi 

verantwoordelijkheid. SGS is niet aansprakelijk voor eventuele schade door het gebruik van deze informatie 

  

  

Projectcode 3500159 3590159 

Projectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 
41 Ex 

Monsteromschrijving 27 (0-50) 06.2(30-70) 

Monstersoort Grond (AS3000) Grond (AS3000) 
Monster conclusie Voldoet aan Intervent Voldoet aan Interventiewaarde 

Analyse Eenheid SR BT Te SR BT Te 

monster voorbehandeling Ja - Ja - 

droge stof % 669 669 873 573 

gewicht artefacten 9 1 <î 

aard van de artefacien - Geen Geen 

organische stof (gloeiverlies) % 151 154 10 

KORRELGROOTTEVERDELING 

lutum (bodem) %vd DS 18 18 25 

METALEN 

‘cadmium mgíkg 0.54 0.503 < 19 19 < 

Monstercode Monsteromschrijving 

14062187-011 27 (0-50) 

14071037-001 06.2 (30-70) 



Verklaring kolommen 

SR 

8T 

TC 

Resuitaat op het analyserapport 

Berekend toetsresultaat (omgerekend naar standaard bodem). Bij organische stof en lutum staan de voor de toetsing 

gebruikte waarden. 

Toetsoordeel toetsingsmodule 

Verklaring toetsingsoordelen 

# 

  

> 

>(ind)t 

somiW>tInterventiewaarde wordt overschreden door som factieinterventiewaarde > 1 (interventie factor) 

Geen toetsoordeel mogelijk 

Heeft geen normwaarde, zorgplicht van toepassing 

Verhoogde rapportagegrens, voor meer informatie zie analysecertificaat 

De normen voor barium zijn ingetrokken. Indien er sprake is van verhoogde bariumgehalten ten opzichte van de 

natuurfjke achtergrond als gevolg van een antropogene bron, kan dit gehalte bij nvulling van de zorgplicht worden 

‘beoordeeld op basís van de voormalige interventiewaarde voor barium van 625 mg/kg d.s (waterbodem) en de 

interventiewaarde voor /andbodem van 920 mg/kg (landbodem). 

= Interventiewaarde 

Groter dan intervontiewaarde 

INEV (Indicatieve interventiewaarde) wordt overschreden 

  

Enkele parameters ontbreken in de som 

Kleur informatie 

> Interventiewaarde 



  
eoordeling aan de interventiewaarde bodemkwaliteit (landbodem) 

Analyse Eenheid _1 

METALEN 

cadmium mgikg 13 

kobalt mgikg 190 

koper mgikg 190 

kwik mgikg 36 

lood mgikg 530 

molybdeen mgikg 190 

nikkel mgikg 100 

zink mgikg 720 

POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN 

pak-totaal (10 van VROM) (0.7 factor) mgikg 40 

CHLOORBENZENEN 

hexachloorbenzeen uglkg 2000 

POLYCHLOORBIFENYLEN (PCB) 

som PCB (7) (0.7 factor) uglkg 1000 

CHLOORBESTRIJDINGSMIDDELEN 

som DDT (0.7 factor) uglkg 1700 

‚som DDD (0.7 factor) ualkg 34000 
som DDE (0.7 factor) uglkg 2300 

aldrin uglkg 320 
som aldrin/dieldrinendrin (0.7 factor) uglkg 4000 

alpha-HCH uglkg 17000 

beta-HCH ualkg 1600 
gamma-HCH uakg 1200 

heptachloor uglkg 4000 

alpha-endosulfan ualkg 4000 
som heptachloorepoxide (0.7 factor) uglkg 4000 

hexachloorbutadieen uglkg 

som chloordaan (0.7 factor) ualkg 4000 
som organochloorbestrijdingsmiddelen (0.7 factor)  ug/kg 

landbodem 

MINERALE OLIE 

totaal olie C10 - C40 mgkg 5000 

PER- EN POLYFLUORALKYLSTOFFEN:toetsing uitgevoerd door SGS 

  

  

  

  

  

  

  

PEBA (perfluorbutaanzuur) uolkg 

PEPeA (perfluorpentaanzuur) uglkg - 

PEHXA (perfluorhexaanzuur) uglkg - 

PEHpA (perfluorheptaanzuur) uglkg - 

PFOA neair (perluoroctaanzuur) ugkg - 

PFOA vertakt (perfluoroctaanzuur) uglkg 

som PFOA (0.7 factor) ugkg 

PENA (períluornonaanzuur) uakg - 

PEDA (perfluordecaanzuur) uglkg - 

PEUnDA (perfluorundecaanzuur) uglkg - 

PEDoDA (perfluordodecaanzuur) uafkg 

PETIDA (perfluortridecaanzuur) ugkg - 

PETeDA (perfluortetradecaanzuur) ugfkg 

PEHXDA (perfluorhexadecaanzuur) uglkg - 

PFODA (perfluoroctadecaanzuur) uglkg - 

PFBS (perfluorbutaansulfonzuur) uglkg - 

PEPes (perfluorpentaansuifonzuur) ugkg - 

PEHxS (perfluorhexaansulfonzuur) uglkg 

PEHpS (perfuorheptaansulfonzuur) uglkg - 

PFOS lineair (perfluoroctaansulfonzuur) uglkg - 

PFOS vertakt (perfiworoctaansulfonzuur) uglkg - 

som PFOS (0.7 factor) uglkg 

PFDS (perfluordecaansulfonzuur) uafkg 

4:2 FTS (4:2 fluortelomeer sulfonzuur) ugkg - 

62 FTS (6:2 fluortelomeer sulfonzuur) uafkg 

82 FTS (8:2 fuortelomeer sulfonzuur) uglkg - 

10:2 FTS (10:2 fluortelomeer sulfonzuur) ugikg - 



MePFOSAA (n-methyl perfluoroctaansulfonamide _ ug/kg - 

acetaat) 

EtPFOSAA (nethyl perfluoroctaansulfonamide _ ug/kg - 

acetaat) 

  

PFOSA (perfluoroctaansulfonamide) ug/kg - 

MeFOSA (n-methyl perfluoroctaansuifonamide) _ ug/kg - 

8:2 DPAP (8:2 fluortelomeer fosfaat diester) ug/kg 

* Indicatief niveau voor emstige verontreiniging 

Legenda normenblad 

ï = Interventiewaarde bodemkwaliteit 



Toetsing volgens Terralndex, module T.101-Beoordeling kwaliteitsklassen van grond en baggerspecie bij toepassen op 

of in de landbodem 

(Toetsversie 1.00 rogeteving Bitage B tabe 7 ROk 2022 aanroop SIKB verie 14.2.0, ookup verse 140 oetingsdatum: 2504.2024- 1229} 

  

Jaimer: Dank voor het testen van Terraindex BETA. Deze output i 

verantwoordelijkheid voor de nauwkeurigheid, volledigheid of toepasbaarh 

    

  

icatief en SGS draagt geen 

Gebruik s op eigen 
  ico en 

verantwoordelijkheid. SGS is niet aansprakelijk voor eventuele schade door het gebruik van deze informatie 

Projectcode 

Projectnaam 

3590159 

Ter Aar Geschikte Peer, Ter Aar Geschikte Peer, 

Oostkanaalweg 41 

  

Te 

  

<UN 

Monsteromschrijing MMO1 (0-50) 

Monstersoort Grond (AS3000 
Monster conclusie 

Analyse EenheldSR _BT 

monster voorbehandeling Ja 

droge stof % 704 704 

gewicht artefacten 9 < 

aard van de artefacten - Geen 

organische stof (gloeiverlies) % 68 68 

KORRELGROOTTEVERDELING 

lutum (bodem) %vdDS18 18 

METALEN 

barium” mglkg 150 194 
cadmium mgkg 049 0575 

kobalt mgkg 71 908 

koper mgkg 518 

kwik makg 399 

lood mgkg 136 

molybdeen mgkg <15 105 
nikkel mgkg 21 262 

zink mglkg 160 196 

POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN 

naftaleen mgkg 0.03 0.03 

fenantreen mgkg 44 44 

antraceen mgkg 23 23 

Iuoranteen mgkg 14 14 

benzo(a)antraceen mgkg 92 92 

chryseen mgkg 71 74 

benzo(k)luoranteen mokg 30 3 

benzo(a)pyreen mgkg 69 69 

benzo(ghi)peryleen molg 37 37 

indeno(1,2,3-cd]pyreen mgkg 44 
paktotaal(10 van VROM) (0.7factor) _ mg/kg - 55 

CHLOORBENZENEN 

hexachloorbenzeen ugkg <1 103 

POLYCHLOORBIFENYLEN (PCB) 

PCB 28 ugkg <1 103 

PCB 52 ugkg <1 103 

PCB 101 ugkg <1 103 

PCB 118 ugkg <1 103 

PCB 138 ugkg 18 265 

PCB 153 ugkg 27 397 

PCB 180 ugkg 20 294 

som PCB (7) (0.7 factor) ugkg 93 137 

CHLOORBESTRIJDINGSMIDDELEN 

o,p-DDT ugkg <1 103 
P-DDT ugkg <1 103 

som DDT (0.7 factor) ugkg 14 206 

©,p-DDD ugkg <1 103 

P.p-DDD ugkg <1 103 

‚som DDD (0.7 factor) ugkg 14 206 

o,p-DDE ugkg <1 103 
P‚P-DDE ugkg <1 103 

som DDE (0.7 factor) ugkg 14 206 

som DDT.DDEDDD (0.7 factor) uglkgds 4.2 

aldin úgkg <1 103 

dieldrin ugkg <1 103 

endrin ugkg <1 103 

  

  

  

  

  

  

3590159 3590159 

Ter Aar Geschikte Peer, 

Oostkanaalweg 41 Oostkanaalweg 41 

MMO2 (0-50) MMO3 (40-120) 

Grond (AS3000) Grond (AS3000) 

SR BT Te SR BT Te 

Ja - a B 

643 643 “9 419 

<î <î 

Geen Geen 

126 126 155 155 

2 x 32 32 

170 195 - 0190 185 

87  MV 033 0.273 

78 891  <UN 11 903 

94 WO 30 248 

784 198 

142 50.6 

<15 105 33 

28 316 45 

170 180 92 7614 

<0.01 0.00556 _- <001 000452 - 

014 011 - 0002 0029 - 

003 0.0238 - <001 000452 - 

040 0.317 - 0008 00387 - 

017 0135 - 0003 0094 - 

019 0451 - 004 00258 - 

012 00952 - 002 00129 - 

021 0.167 - 0003 0084 - 

016 0427 - 004 00258 - 

016 0127 - 0003 0094 - 

1587 126 _ <=lN 0284 0.183  <=UN 

<1 0858  <=UN 

<1 0856 - <1 0482 - 

<1 0856 - <1 0482 - 

11 0873 - <1 0452 - 

< 0856 - < 0482 - 

<1 0858 - <1 0482 - 

17 135 - <1 0482 - 

<1 0858 - <1 0462 - 

63 5 3.46 

<1 0856 - 

<1 0858 - 

14 11 

<1 0856 - 

14 11 - 

21 187 

<1 0858 - 

21 187 f 

28 222  <=UN 

63 - 

<1 0886 - 

12 0952 - 

<1 0856 ë 



som aldrin/dieldrin/endrin (0.7 factor) 

isodrin 

som aldrin/dieldrin (0.7 factor) 

telodrin 

alpha-HCH 

beta-HCH 

gamma-HCH 

delta-HCH 

som a-b-c-d HCH (0.7 factor) 

heptachloor 

cis-heptachloorepoxide 

trans-heptachloorepoxide 

som heptachloorepoxide (0.7 factor) 

alpha-endosulfan 

hexachloorbutadieen 

endosulfansulfaat 

trans-chloordaan 

cis-chloordaan 

som chloordaan (0.7 factor) 

Som organochloorbestrijdingsmiddelen 

(07 factor) waterbodem 

som organochloorbestrijdingsmiddelen 

(0.7 factor) landbodem 

MINERALE OLIE 

fractie C10-C12 

fractie C12-C22 

fractie C22-C30 

fractie C30-C40 

totaal olie 10 - C40 

  

ugkg 21 

ugkg <1 

Holkgds 1.4 

ugkg <1 

ugkg < 

ugikg < 

ugkg < 

ugikg <t 

Wolkgds 28 

ugkg <1 

ugkg <1 

ugkg < 

ugkg 14 

ugkg < 

ugikg < 

ugkg < 

ugkg < 

ugikg < 

ugkg 14 

Wolkgds 16.1 

uglkg 147 

mgkg <5 

mgkg 68 

mgkg 67 

mgkg 36 

mgkg HO; 

Monstercode Monsteromschrijving 

14050452-001 MMO1 (0-50) 

14050452-002 MMO2 (0-50) 

14050452-003 MMO3 (40-120) 

309 

103 

103 

103 

103 

1.03 

103 

103 

103 

103 

2.06 

103 

103 

103 

103 

103 

206 

216 

545 

100 

98.5 

529 

250 

  

  

  

26 

<1 

19 

< 

< 

< 

< 

< 

28 

< 

< 

< 

14 

< 

< 

B 

< 

< 

14 

187 

173 

< 

12 

< 

<20 

137 

278 

952 

476 

278 

44 

  

  

  

  

  

< 

<5 

13 

2 

226 

226 

839 

5.16 

129 

  

  



Toetsing volgens Terralndex, module T.101-Beoordeling kwaliteitsklassen van grond en baggerspecie bij toepassen op 

of in de landbodem 

(Toetsversie 1.00 rogeteving Bitage B tabe 7 ROk 2022 aanroop SIKB verie 14.2.0, ookup verse 140 oetsingsdatum: 2504.2024- 1229} 

laimer: Dank voor het testen van Terraindex BETA. Deze output is indicatief en SGS draagt geen 

verantwoordelijkheid voor de nauwkeurigheid, volledigheid of toepasbaarheid. Gebruik is op eigen 

verantwoordelijkheid. SGS is niet aansprakelijk voor eventuele schade door het gebruik van deze informatie. 

     

       

   

   

     

   

  

Projectcode 3590159 3590159 3590159 

Projectnaam Ter Aar Geschikle Peer, Ter Aar Geschikte Peer, _ Ter Aar Geschikte Peer, 
Oostkanaalweg 41 Oostkanaalweg 41 Oostkanaalweg 41 

Monsteromschrijving MMO: (0-50) MMOS (35-90) MMO7 (40-170) 

Monstersoort Grond (AS3000) Grond (AS3000) Grond (AS3000) 
Monster conclusie (excl PFAS) Klasse landbouw/natuur 

Analyse Eenheid SR BT TC SR BT Te SR BT Tc 

monster voorbehandeling Ja -_ - a - 

droge stof % 674 674 612 612 512 812 

gewicht artefacten 9 < <1 <î 

aard van de artefacten - Geen Geen Geen 

organische stof (gloeiverties) % 10 148 148 167 167 

KORRELGROOTTEVERDELING 

lutum (bodem) %vdDS 25 20 20 18 18 

METALEN 

barium” molg 170 203 185 

cadmium mg/kg 049 0.452 0.322 

kebalt malkg 87 103 793 

koper mg/kg 7.2 35.2 

kwik mg/kg 536 167 

lood malkg 1 13 

molybdeen mg/kg <15 1.05 1.05 

nikkel mgkg 30 35 26.2 

zink mg/kg 130 138 19 

POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN 

naftaleen mg/kg <0.01 0.00473 - <0.01 0.00419 - 

fenantreen mg/kg 005 0.0338 . 003 0.08 - 

antraceen mglkg 001 000678 - <001 000419 - 

fluoranteen mg/kg 0.17 0.15 . 0.12 0.0719 - 

benzo(a)antraceen mgkg 0.09 0.0608 - 0.05 0.0299 - 

chryseen mg/kg 0.10 0.0676 - 0.07 0.0419 - 

benzo(k)fluoranteen mgkg 0.06 0.0405 - 0.04 0.024 - 

benzo(a)pyreen mglkg 01 00743 - 006 00359 

benzo(ghijperyleen mg/kg 009 0.0608 . 0.05 0.0299 - 

indeno{1,2,3-cd)pyreen mglkg 008 00541 - 005 00299 - 
pak-totaal (10 van VROM) (0.7 factor)mg/kg 0.767 0.518 

POLYCHLOORBIFENYLEN (PCB) 

PCB 28 ug/kg <1 0.473 - <1 0419 - 

PC8 52 uglkg < 047 - < 049 - 

PCB 101 ug/kg <1 0.473 - <1 0419 - 

PCB 118 ugkg < 0473 Z 1 049 : 

PCB 138 ug/kg <1 0.473 - <1 0419 - 

PCB 153 ug/kg <1 0.473 - <1 0419 - 

PCB 180 ugkg < 0473 - < 0419 - 

som PCB (7) (0.7 factor) uglkg 49 331 293 

MINERALE OLIE 

fractie C10-C12 mg/kg <5 236 21 

fractie C12-C22 mgkg <5 236 21 

fractie C22-C30 mg/kg 7 473 6.59 

fractie C30-C40 mg/kg 6 405 5.39 

totaal olie C10- C40 malkg <20 946  <UN <20 838 <UN 

PER- EN POLYFLUORALKYLSTOFFEN -toetsing uitgevoerd door SGS 

PEBA (perfluorbutaanzuur) Wgkgds 02 022 <01 0047 

PEPeA (perfluorpentaanzuur) Wg/kgds 0.1 01 <0.1 0.047 

PEHXA (perfluorhexaanzuur) wakgds 01 01 <01 0047 
PEHpA (perfluorheptaanzuur) ug/kgds <0.1 0.07 <0.1 0.047 

PFOAlineair (perfluoroctaanzuur) _ g/kgds 1.1 14 - 03 0203 - 

PFOAvertakt(perfluoroctaanzuur)  glkgds <0,1 007 - <01 0097 - 

som PFOA (0.7 factor)} ug/kgds 1.2 120 04 027m 

PENA (perluornonaanzuur) wakgds <0.1 007 <04 0047 

PFDA (perfluordecaanzuur) ug/kgds 0.1 01 <0.1 0.047 

PFUnDA(perfluorundecaanzuur) _ yg/kgds <0.1 0.07 24 007 -   



PFDoDA (perfluordodecaanzuur) 

PFTIDA (perfluortidecaanzuur) 

wgikgds <0.1 

wglkgds <0.1 

PFTeDA (perfluortetradecaanzuur) _ |g/kgds <0.1 

PEHxDA (perluorhexadecaanzuur)  |g/kgds <0.1 

PFODA (perfluoroctadecaanzuur) _ ug/kgds <0.1 

PFBS (períluorbutaansulfonzuur) ugikgds <0.1 

PEPeS (periluorpentaansulfonzuur) |g/kgds <0.1 

PEHxS (perfluorhexaansulfonzuur) _ ugkgds <0.1 

PEHpS (perfuorheptaansulfonzuur) g/kgds <0.1 

PFOS lineair 

(perfiuoroctaansulfonzuur) wgkgds 1.2 
PFOS vertakt 

(perfiuoroctaansulfonzuur) wgikgds 0.3 

som PFOS (0.7 factor) ugikgds 1.5 

PFDS (perfluordecaansulfonzuur) _ g/kgds <0,1 

4:2 FTS (&:2 fuortelomeer 

sulfonzuur) wglkgds <0.1 

62 FTS (6:2 fluortelomeer 

sulfonzuur) ug/kgds <0.1 

82 FTS (8:2 fluortelomeer 

sulfonzuur) ug/kgds <0.1 

10:2 FTS (10:2 fluortelomeer 

sulfonzuur) wgikgds <0.1 

PFOSA (perfluoroctaansulfonamide) g/kgds <0.1 

MeFOSA (n-methyl 

perfluoroctaansulfonamide) 

MePFOSAA (n-methyi 

ug/kgds <0.1 

perfiuoroctaansulfonamide acetaat) g/kgds <0,1 

EPFOSAA (n-ethyl 

perfiuoroctaansulfonamide acetaat) g/kgds <0,1 

8:2 DIPAP (8:2 fluortelomeer fosfaat 

diester) 

Monstercode 

14050452-004 

14052695-001 

14052695-002 

wgikgds <0.1 

Monsteromschriing 

MMO4 (0-50) 

MMO6 (36-90) 

MMO7 (40-170) 

007 

007 

007 

007 

007 

007 

007 

007 

007 

12 

03 

007 

007 

007 

007 

007 

007 

007 

007 

007 

007 

  

  

  

<04 

<01 

<014 

<01 

<01 

<04 

<01 

<04 

<014 

04 

<01 

02 

<04 

<01 

<01 

<014 

<04 

<01 

01 

<04 

<04 

<04 

0.047 

0.047 

0.047 

0.047 

0.047 

0.047 

0.047 

0.047 

0.047 

0.0676 

0.047 

0.135 

0.047 

0.047 

0.047 

0.047 

0.047 

0.047 

0.047 

0.047 

0.047 

0.047 

  



Toetsing volgens Terralndex, module T.101-Beoordeling kwaliteitsklassen van grond en baggerspecie bij toepassen op 

of in de landbodem 

(Toetsversie 1.00 rogeteving Bitage B tabe 7 ROk 2022 aanroop SIKB verie 14.2.0, ookup verse 140 oetsingsdatum: 2504.2024- 1229} 

isclaimer: Dank voor het testen van Terraindex BETA. Deze output is indicatief en SGS draagt geen 

verantwoordelijkheid voor de nauwkeurigheid, volledigheid of toepasbaarheid. Gebruik is op eigen risico en 

verantwoordelijkheid. SGS is niet aansprakelijk voor eventuele schade door het gebruik van deze informatie 

      

    

  

Projectcode 3590159 3590159 3590159 

Projectnaam TerAarGeschiktePeer, _ TerAarGeschiktePeer, _ Ter Aar Geschikte Peer, 
Oostkanaalweg 41 Oostkanaalweg 41 Oostkanaalweg 41 

Monsteromschrijving 01 (0-50) 02 (0-50) 06 (5-30) 

Monstersoort Grond (AS3000) Grond (AS3000 Grond (AS3000 
Monster condlusie 

Analyse Eenheid SR BT Tc SR BT Tc SR BT TC 

monster voorbehandeling Ja - d - a - 

droge stof % 696 696 715 715 ©9 69 

gewicht artefacten 9 < < < 

aard van de artefacten - Geen Geen Geen 

organische stof (gloelverlies) % 67 73 06 06 

organische stof (gloeiverlies) % 67 67 73 73 96 

KORRELGROOTTEVERDELING 

lutum (bodem)} %vdDS 11 " 82 82 24 24 

METALEN 

cadmium malkg . sv 

POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN 

naftaleen mg/kg <0.01 0.007 - 0.03 0.03 - 

fenantreen mgkg 037 _ 037 - 037 37 - 

antraceen mgkg 014 _ 014 - 0078 078 

fuoranteen mokg 13 13 - 73 073 - 

benzo(a)antraceen mgkg 071 071 - 032 032 : 

chryseen mg/kg 0.78 0.78 - 34 34 - 

benzo(k)fluoranteen mgikg 0.38 0.38 - 17 17 - 

benzo(a)pyreen mg/kg 0.82 082 - 36 36 - 

benzo(ghijperyieen mg/kg 0.64 0.64 . 29 29 - 

indeno(1,23-cd)pyreen _ mgkg 066 _ 0.66 - 030 3 : 

pak-totaal (10 van VROM) - - (07 factor) mgikg s81 WO 226 N 

Monstercode Monsteromschrijving 

14062187-001 01 (0-50} 

14062187-002 02(0-50) 

14062187-003 06 (5-30) 



Toetsing volgens Terralndex, module T.101-Beoordeling kwaliteitsklassen van grond en baggerspecie bij toepassen op 

of in de landbodem 

(Toetsversie 1.00 rogeteving Bitage B tabe 7 ROk 2022 aanroop SIKB verie 14.2.0, ookup verse 140 oetsingsdatum: 2504.2024- 1229} 

isclaimer: Dank voor het testen van Terraindex BETA. Deze output is indicatief en SGS draagt geen 

verantwoordelijkheid voor de nauwkeurigheid, volledigheid of toepasbaarheid. Gebruik is op eigen risico en 

verantwoordelijkheid. SGS is niet aansprakelijk voor eventuele schade door het gebruik van deze informatie 

      

    

Projectcode 3590159 3590159 3590159 

Projectnaam TerAarGeschiktePeer, _ TerAar GeschiktePeer, _ Ter Aar Geschikte Peer, 
Oostkanaalweg 41 Oostkanaalweg 41 Oostkanaalweg 41 

Monsteromschrijing 07 (6-10) 10 (0-50) 12 (0-40) 

Monstersoort Grond (AS3000) Grond (AS3000) Grond (AS3000) 
Monster concusie Klasse landbouwinatuur ùklam landbouwinatuur 

Analyse EenheidSR _ BT TC SR _ BT TC SR _ BT TC 

monster voorbehandeling Ja - Ja - da - 

droge stof % 836 836 667 667 615 615 

gewicht artefacten 9 < <1 < 

aard van de artefacten - Geen Geen Geen 

organische stof 

(gloeiverlies) * 16 103 103 5 
organische stof 

(gloeiverlies) % 16 16 103 15 MS 

KORRELGROOTTEVERDELING 

Iutum (bodem) %vdDS26 26 8 018 2 r 

METALEN 

cadmium moikg <02 0239 <=UN 0.45 0448 <UN 

POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN 

naftaleen mglkg <001 00068 - 

fenantreen mgikg 091 0883 - 

antraceen maikg 023 023 - 

fuoranteen mgikg 18 175 - 

benzo(a)antraceen mglkg 086 0835 - 

chryseen mgikg 081 0786 - 

benzo(k)fuoranteen mgikg 039  0.379 - 

benzo(a)pyreen mgikg 082 0786 - 

benzo(ghijperyleen mglkg 051 0495 - 
indeno(1,2,3cú)pyreen _ mgikg 085 054 - 

pak-totaal (10 van VROM) 

(07 factor) mgkg 669  wo 

Monstercode Monsteromschriving 

14062187-004 07(5-10) 
14062187-005 10 (0-50) 

14062187-006 12(0-40) 



Toetsing volgens Terralndex, module T.101-Beoordeling kwaliteitsklassen van grond en baggerspecie bij toepassen op 

of in de landbodem 

(Toetsversie 1.00 rogeteving Btage B, tabe 7 ROk 2022 aanronp SIKB verie 14.8.0, ookup vorse 148 oetsingsdalum 2504.2024- 1229} 

isclaimer: Dank voor het testen van Terraindex BETA. Deze output is indicatief en SGS draagt geen 

verantwoordelijkheid voor de nauwkeurigheid, volledigheid of toepasbaarheid. Gebruik is op eigen risico en 

verantwoordelijkheid. SGS is niet aansprakelijk voor eventuele schade door het gebruik van deze informatie 

      

    

Projectcode 3590159 3590159 3590159 

Projectnaam TerAarGeschiktePeer, _ TerAarGeschiklePeer, _ TerAar Geschikte Peer, 
Oostkanaalweg 41 Oostkanaalweg 41 Oostkanaalweg 41 

Monsteromschrijving 13 (0-50) 16 (0-40) 17 (0-50) 

Monstersoort Grond (AS3000 Grond (AS3000 Grond (AS3000) 
Monster conclusie üklanu landbouw/natuur 

Analyse Eenheid SR BT Te SR BT Tc SR BT Tc 

monster voorbehandeling Ja - a - d - 

droge stof % 605 6058 623 623 607 607 

gewicht artefacten 9o < <î < 

aard van de artefacten - Geen Geen Geen 

organische stof (gloeiverlies) % 134 146 146 159 

organische stof (gloeiverlies) % 134 134 146 15.9 159 

KORRELGROOTTEVERDELING 

lutum (bodem)} %vd DS 22 2 16 16 2 2 

METALEN 

cadmium mg'kg 083 078 WO 060 053  <UN 

POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN 

naftaleen mg/kg <0.01 0.00479 - 

fenantreen mg/kg 0.18 0.123 - 

antraceen mgkg 005 00411 : 

fluoranteen mg/kg 0.56 0.384 - 

benzo(a)antraceen mgkg 027 0185 : 

chryseen mg/kg 0.28 0.192 - 

benzo(k)fluoranteen mg/kg 0.16 011 - 

benzo(a)pyreen mg/kg 0.32 0.219 - 

benzo(ghijperyieen mg/kg 0.25 0174 - 

indeno(1,2,3-cd)pyreen _ mg/kg 

pak-totaal (10 van VROM) 

  
(07 factor) mgkg wo 

Monstercode Monsteromschrijving 
14062187-007 13 (0-50) 

14062187-008 16 (0-40) 

14062187-009 17 (0-50) 



Toetsing volgens Terralndex, module T.101-Beoordeling kwaliteitsklassen van grond en baggerspecie bij toepassen op 

of in de landbodem 

(Toetsversie 1.00 rogeteving Bitage B tabe 7 ROk 2022 aanroop SIKB verie 14.2.0, ookup verse 140 oetsingsdatum: 2504.2024- 1229} 

isclaimer: Dank voor het testen van Terraindex BETA. Deze output is indicatief en SGS draagt geen 

verantwoordelijkheid voor de nauwkeurigheid, volledigheid of toepasbaarheid. Gebruik is op eigen 

verantwoordelijkheid. SGS is niet aansprakelijk voor eventuele schade door het gebruik van deze informatie. 

      

       

Projectcode 3590159 3590159 3590159 

r TerherGeschktePeer  TerAmGeschkePeen _ TerAar Geschike Peer 

Oostkanaalweg 41 Oostkanaalweg 41 Oostkanaalweg 41 

Monsteromschtjing E K OSZ 00 
e Grepd (2S3000) Greed NS3000) e 2000 

Monserorelsie Kiseselandbouwinatuur _ Kessclandbomwnstuur _ KR 

Analyse Eenheid SR BT TC SR BT TC SR BT TC 

mensier voobehandeing e a n : 

oo f « 64 4 de o9 s a 

e afelscten e j 7 

Geeendeeniseen Ì Geen Geen Goen 
e S 

(gloeiverlies) % 133 15.1 151 96 

em df 

e x 9 193 14 s 

KORRELGROOTTEVERDELING 

Wm de NdDS47 47 “ n m 

WETALEN 

cadmium mgkg 054 0.503 <=IN MB N 

POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN 

etaeen e O O DDSE 

fenantreen mg/kg 0.06 0.0451 - 

ii Maig 002 008 

fluoranteen mg/kg 0.23 0.173 - 

benzo(a)antraceen mg/kg 0.12 0.0902 - 

chryseen mg/kg 0.13 0.0977 - 

benzo(k)fluoranteen mg/kg 0.08 0.0602 - 

D eeen PES OI DI 

benzo(ghi)peryleen mg/kg 0.13 0.0977 - 

indeno(1,23cdpyreen _ mgfkg 013 _ 0.0977 - 

pak-totaal (10 van VROM) 

(07 factor) mgkg 1057 0.795 _ <=UN 

Monstercode Monsteromschrijving 
14062187-010 25 (0-50) 

14062187-011 27(0-50) 

14071037-001 06.2 (30-70 



Verklaring kolommen 

SR 

8T 

TC 

Resuitaat op het analyserapport 

Berekend toetsresultaat (omgerekend naar standaard bodem). Bij organische stof en lutum staan de voor de toetsing 

gebruikte waarden. 

Toetsoordeel toetsingsmodule 

Verklaring toetsingsoordelen 

# 

  

> 

>(ind)t 

somIW>tInterventiewaarde wordt overschreden door som fractie interventiewaarde > 1 (interventie factor) 

Geen toetsoordeel mogelijk 

Heeft geen normwaarde, zorgplicht van toepassing 

Verhoogde rapportagegrens, voor meer informatie zie analysecertificaat 

De normen voor barium zijn ingetrokken. Indien er sprake is van verhoogde bariumgehalten ten opzichte van de 

natuurfjke achtergrond als gevolg van een antropogene bron, kan dit gehalte bij nvulling van de zorgplicht worden 

‘beoordeeld op basís van de voormalige interventiewaarde voor barium van 625 mg/kg d.s (waterbodem) en de 

interventiewaarde voor /andbodem van 920 mg/kg (landbodem). 

Er staan twee interventie waardes beschreven voor kwik in grond in de cireulaire bodemsanering (per 1 juli 2013); 4 

mg/kg d.s. voor organisch kwik en 36 mg/kg d.. voor anorgaisch kwik. Het analyse resuitaat is het gehalfe aan 

kwik. Er kan daarin geen verder onderscheid worden gemaakt tussen de twee soorten. Voor deze toelsing wordt de 

eis van 36 mg/kg d.s. gehanteerd. 

Kleiner dan of gelijk aan de Kwaliteitseis (andbouw / natuur 

Kwaliteitseis wonen 

Kwaliteitseis industrie 

Kwaliteitseis matig verontreinigd 

Kwaliteitseis sterk verontreinigd 

(Pfas) Niet toepasbaar 

Indien de gebiedskwallteit niet bekend is blift de bepalingsgrens de toepassingsnorm voor het toepassen van grond 

‚en baggerspecie in grondwaterbeschermingsgebieden. 

Groter dan interventiewaarde 

INEV (Indicatieve interventiewaarde) wordt overschreden 

Enkele parameters ontbreken in de om 

Kleur informati 

Wonen of Licht verontreinigd 

Industrie 

[atig verontreinigd 

Sterk verontreinigd of Interventiewaarde 



  

  

Projectcode: 3590159   

Locatienaam: De Geschikte Peer   

[Monsternaam: 632   

  

  

  

Veldgegevens 

  

  

    
e   

    

  

  

  

  

  

Bepaald door veldwerker 

Teldgegevers] TeeT EE 

Gainspecteerd Gewieht amarstkes>Z0mm [mspeceeffoeny  [nspecieeficeney _ [Scorelk gewiet Percentage > 20 mm n 

oeveeineig tactie > 20 mmin laagste (%)E1 hoogste (%)E2 Imateraal (onm) Gzie _ |oorspronkelike materiaat 

[oorspronkelike |geïnspecteerde \voor grond protoeol  [(gentents %) 
materiaal 69 |oorspronkelike materiaal *o} |00 taber16)     
  

      

  
  

Materiaalverzamelmonster (220 mm 

monster gram 

asbest absoluut 

(amoset * ooerie 

asbesthigds. 

  

ke materiaal 

(mg asbestigd.s) 

  

  

Monster fijne fractie (<20 mm) 

  

e n 
  

  

Bm |m asbeslg ds 

  

  
  

Totaal 

  

[gewogen concentratie 

    
|asbest (atgerond) 

  

  

  

  



Toetsing volgens Terralndex, module .117-Beoordeling kwaliteit bouwstoffen (samenstelling) 

(Toetsverse 10 regeleving Bage A. tbel 2 Rbk 2022, aanroep SIKB vesie 140 Jooup verse 140 oetskeuze standaard amenstelingswaarde, 

oelsingsdatum: 2.0% 2024 -09:39) 

Disclaimer: Dank voor het testen van Terraindex BETA. Deze output is indicatief en SGS draagt geen 

verantwoordelijkheid voor de nauwkeurigheid, volledigheid of toepasbaarheid. Gebruik is op eigen risico en 

verantwoordelijkheid. SGS is niet aansprakelijk voor eventuele schade door het gebruik van deze informatie. 

ET OP: De beoorseing Kwalii bouwstofien (Emiesehaarden 8 ME bagrpen, zie hervoor oetskeuze T11E 

  

  

  

  

Projectcode 3500159 

Projectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 
Monsteromschrijving 

Monstersoort en bodemtype Diversen (vast)}-1 

Monster conclusie (DVA monster dus Toepasbaar (<=SW) 

indicatief) 

Analyse Eenheid SR BT TC 

Malen van monstermateriaal - a - 

droge stof % 853 853 

UITLOGING 

datum start 20-03-2024 

00:00:00 - 

CEN:testL/S=10 # - 

POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN 

naftaleen mgkg <0.02 0014 W 

fenantreen mgkg 077 077 W 

antraceen mg/kg 0.27 0.27 W 

fluoranteen mg/kg 20 2 W 

benzo(a)antraceen mgkg 14 14 W 

chryseen mg/kg 0.95 0.95 W 

benzo(k)luoranteen mgkg 049 049 W 

benzo(a)pyreen mgkg 11 11 W 

benzo(ghijperyieen mgkg 083 083 W 
indeno(1,2,3-cd)pyreen mg/kg 0.81 0.81 W 

pak-totaal (10 van VROM) mg/kg 83 8.33 W 

POLYCHLOORBIFENYLEN (PCB) 

PC8 28 ugkg <2 14 - 

PCB 52 uglkg <2 14 - 

PCB 101 uakg 42 42 - 

PCB 118 uglkg <2 14 - 

PCB 138 ugkg 10 10 - 

PC8 153 ugkg 75 75 : 

PCB 180 ugkg 69 69 - 

som (7) PCB ugikg 29 328 T<=swW 

MINERALE OLIE 

raclie C10-C12 mgkg <$ 35 

fractie C12-022 mgkg 15 15 

raciie C22.C30 mgkg 35 35 - 

ractie C30-C40 mgkg 36 3 

totaal olie C10 - C40 mg/kg 85 85 

UITLOGING 

US mlig 10.00 - 

eind pH na uileging 93 - 

temperatuur t.b.v. pH °c 22 - 

EC (25°C) na uitloging uSlem 143 - 

ELUAAT METALEN 

antimoon <002 - 

arseen 0.08 - 

barium 005 - 

cadmium <0.002 : 

chroom <0.01 - 

kobalt <002 - 
koper 0.08 - 

kwik 0.0010 - 

lood <0,02 : 

molybdeen 0.03 - 

nikkel <203 - 

seleen <0.02 - 

n <002 - 

vanadium 025 : 

zink <0.1 - 

antimoon vn o <2 - 



arseen l 76 
barium u 60 

cadmium wall <0.2 

chroom uall < 

kobalt u < 
koper w 82 

Keik ual 010 

lood wall <2 

molybdeen uall 27 

nikkel wall <3 

seleen w <2 

tin u 2 

vanadium wall 25 

zink uall <10 

ELUAAT DIVERSE NATCHEMISCHE BEPALINGEN 

Fluoride 83 
bromide <2 

chioride <10 
sulaat 260 

Fluoride mgl  0.83 

chioride mgi < 

bromide mgl <0.2 

sulfaat mgi 26 

Monstercode Monsteromschrijving 

14052726-001 
MMOS (0-75) 



Verklaring kolommen 

SRResultaat op het analyserapport 

T Toetsresultaat 

TC Toetsoordeel toetsingsmodule 

Verklaring toetsingsoordelen 

- Geen toetsoordeel mogelijk 

… Heeft geen normwaarde, zorgplicht van toepassing 

# Verhoogde rapportagegrens, voor meer informatie zie analysecertificaat 



Normenblad 

Toetskeuze: T.11   

eoordeling kwaliteit bouwstoffen (samenstelling) (toets keuze - standaard samenstellingswaarde) 

Analyse Eenheid SW 

POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN 

naftaleen mg/kg 5 

antraceen mgkg 10 

fenantreen makg 20 

fuoranteen mgkg 36 

benzo(a)antraceen makg 40 

chryseen mgkg 10 

benzo(a)pyreen mgikg 10 

benzo(ghi)peryleen mg/kg 40 

benzo(k)fluoranteen mgikg 40 

indeno(1,2,3-cdpyreen makg 40 
pak-totaal (10 van VROM) mg/kg 50 

POLYCHLOORBIFENYLEN (PCB) 

som (7) PCB ug/kg 500 

MINERALE OLIE 

totaal olie C10 - C40 mg/kg 500 

Legenda normenblad 

SW = Maximale samenstellingswaarden 



  

  

Dank vor h tosten van Teraindex BETA eze u Ie n SGS daagt g e voor de n Ie opegen di n vorn 

Prjeraar Ter r Gzcnikt Por Oosizaslneg 41 
Nonseronerbers 

Mensersoorenbodenijpe Dweren hat}t 

Motr onei (OVA moreTogpaataar(<e EM 

  

de  Eented SR ar TE 

Matenvanmor “ - 

do g s 

UrLoGnG 

ds a oom - 

CENie Us10 : : 

paettas (OnVRON) 83 : 

POLYCHLOORBIFENYLEN PC} 

em T)POB valass 28 

MNERALE OLE 

wiasldeen-c - 

u mie 100 

onoprraus 9 : 

emperatr e 2 : 
EOM : 

ELUAAT WETALEN 

anmoon mpkg 002 0 TW 

aseen  mpla 008 008 Teew 

twen Mp 00 08 TE 

cm Mp 0002 000 TE 

om mpe 00 0007 TW 

kbat mpig 002 0 TW 

kper  mpka 008 08 Teew 

o p oo o TE 

toed moke 002 0 TE 

meisdeen moks 003 003 TW 

e Mp 00 O TW 

seen  mpg 002 0 TW 

” p 002 0 TE 

em rpis 038 08 TE 

k moie 1 oer Ten 

ween t 7 

n e s0 

dim e 02 

p n a2 

o “ w 

toed M 2 

modeen at 27 

” M 2 

om t z 

ELUAAT DMERSE NATCHENSCHE BEPALGEN 

e mpi 83 Teew 

vense p 2 Teew 

c m < Teew 

e m 20 Tew 

Fuwe m s 

cm p 

vense 79 07 

w t 

‘4052726009 08 (078) 



Verklaring kolommen 

SR Resultaat op het analyserappt 

87 Berekend toetsresultaat 

7C Toetsoordeel toetsingsmodule 

Verklaring toetsingsoordelen 

- Geen toetsoordeel mogelijk 

- Heeft geen normwaarde, zorgplicht van toepassing 

# Verhoogde rapportagegrens, voor meer informatie zie analysecertificaat 

T<EW Toepasbaar (<=Emissewaarde) 

NTSEW Niet toepasbaar ( EW) 

  

Kleur informatie 

} Niet toepasbaar (> EW) 



Rapportage Sanscrit 3.0 

Dossiernaam: De Geschikte Peer 

Dossiercode: 3590159 

Beoordelaar: 

Modelversi 3. 

Rapportversie: 1.0.1 

Datum: 25/04/2024 16:09:31 

  

Uitgevoerde beoordelingen: 

  

Stap 2: Standaardbeoordeling 

J 

J 

J 

= voltooid X z niet uitgevoerd 

Humaan 

Ecologie 

Verspreiding 

J 

Stap 3: Uitgebreide beoordeling 

x 

x 

X iet elevant o.b.v. uikomst stap2 

  

Eindconclusie: 

  

Eris sprake van een toevalsvondst waarbij op (een deel van) de locatie onaanvaardbare risico's zijn als 

gevolg van:   - een situatie met risico's voor de mens als gevolg van hinder (gebaseerd op stap 2) 

  

Opmerkingen bij dit dossier: 

  

    

  

  

(geanonimiseerd)



Over Sanscrit 3.0 

  

Sanscrit 3.0 is een applicatie ten behoeve van het beoordelen van een toevalsvondst onder de 

Omgevingswet. De applicatie is ontwikkeld in opdracht van het ministerie van IW. Met Sanscrit 3.0 wordt 

bepaald of sprake is van onaanvaardbare risico's van bodemverontreiniging voor de mens of voor 

verspreiding naar een drinkwatervoorraad. Additioneel kan bepaald worden of risico's aanwezig zijn voor 

het ecosysteem. Ook kan bepaald worden wat het risico i op verspreiding van de verontreiniging in het 

grondwater richting overige kwetsbare objecten of de aanwezigheid van een onbeheersbare situatie. Op 

basis van de bepaalde risico's wordt vastgesteld of maatregelen genomen dienen te worden. 

Uitgangspunten 

Maatregelen dienen genomen te worden, tenzij op basis van de risicobeoordeling is aangetoond dat 

onaanvaardbare risico's voor de mens of onaanvaardbare risico's voor verspreiding richting een 

drinkwatervoorraad niet aanwezig zijn.       



  

Cadmium 4,34e-4 5,00e-4 0,87 

  
Cadmium 0,00e0 = 

Toelicthing huidcontact: 

  

  
Cadmium 0,00e0 =     
  



  

  

Overzicht bijdrage blootstellingsroutes 

Blootstellingsroute 

Wonen met tuin 

Cadmium 

Consumptie van gewassen uit eigen tuin 

Dermale opname binnen 

Dermale opname buiten 

Dermale opname tijdens baden 

Ingestie grond 

Inhalatie dampen tijdens douchen 

Inhalatie van binnenlucht 

Inhalatie van buitenlucht 

Inhalatie van gronddeeltjes 

Permeatie drinkwater 

Overzicht humane invoergegevens 

Stof Geheel 

Wonen met tuin 

Cadmium 4,40e1 

C-Totaal [mg/kg] 

Bijdrage route [9%] 

87,5 

00 

00 

0,0 

124 

00 

0,0 

00 

01 

0,0 

C-gronddwater [ug/I] 

Bebouwd _Onbebouwd bebouwd _ Onbebouwd 

Overzicht humane invoergegevens - parameters 

Functie 

Wonen met tuin 

Blootstelling _OS [%] 

Als kind 10 

Diepte verontreiniging [em] 

tLov. tLo.v. 

kruipruimte _ maaiveld 

78 50 

    



  

  

De verontreiniging bevindt zich geheel of ten dele in de bovenste meter van de onbedekte bodem 

en/of er is sprake van gewassen wortelend in verontreinigde bodem dieper dan één meter. 

Ecologisch toetsniveau: _ Matig gevoelig (Wonen met (moes)tuin, PI. waar 

kinderen spelen, groen met natuurwaarden, 

landbouw) 

TD>25% 100 5000 nee 

TD>65% 100 500 nee     



  

  

Verspreiding 

Verspreiding standaard 

Uitkomst 

Liggen er kwetsbare objecten binnen het bodemvolume dat wordt ingesloten 

door het interventiewaarden-contour en/of zal dit binnen enkele jaren het geval 

zijn? 

Is er een drijflaag aanwezig die door activiteiten en processen in de bodem kan 

worden verplaatst en van waaruit verspreiding van verontreiniging kan 

plaatsvinden? 

Is er een zaklaag aanwezig die door activiteiten en processen in de bodem kan 

worden verplaatst en van waaruit verspreiding van verontreiniging kan 

plaatsvinden? 

Is er sprake van een bodemvolume groter dan 6.000 m3 dat wordt ingesloten 

door het interventiewaarden-contour in het grondwater? 

Toelichting: 

Onderdeel 

Nee 

Nee 

Nee 

Nee 

  

  
Geen toelichting gegeven 

  

  

    



  

  

  

(geanonimiseerd)

  
  

  
pm 

oo 

Oieste wwrontenigng ox. marels 

p vronrenge o odem uprume 

veriatievoue ruprinte 

aa 

argepase e berkenng 

Stnasasvaarde 

s sap 2 standaardbeooreling 

Aecoindex 

ArR um 

aaemaaoefaar waarde rondwaer eenwih} 

Aenderng E. Overchidrg mdeennwean 

Aterderng oge Raceindex 

v 

s 

, 

e 

n ordrer 

  
 Graische weergave bijdrage blootstelingsroutes 

oodeet 

Oveshld van MTNmaan i (6 van e ngvoerde oncntes 

N argeroerd o 

G otecring Gonbter s 
e oescming zerder 

Oenarre N 

eemeid 

o m 

& & 

E o5 

#} 97 

ua u 

u = 

f 

H 

ä 150 

Ireigat Em 

treneed 2m0e04 

IreAget n 
e n 

@ oom 

u aa 

trene) e 
Ie 

Ireasl 

de 

Irein 

e n 

Bijdage van afzonderljke blootstelingsroutes aan totale blootsteling P 

3 

E | 

Risieoindices van stoffen 



  

e o a aa n endeemensies 

  

  

  

  

  

  

  

  

  

e a e e EE 

                

  



  

e o a aa n endeemensies 

  

  

  

  

  

  

  

   
  

  

e a e e EE 

                

  



  

Toetsing analyseresuitaten grond, waterbodem en grondwatermonsters 

Toesng i gebasee op CROW 40 CROW00-V4 180820 o 19 zeptenber 2019 

  

  

  

  

  

  

    

      

    

       

SS p osoesz Dm t 2342024 Verie:SGS20Ea012s 

Prdeet Ter Aar GeeolePaar, Ooskanachweg 41 

Nonaer w 0120 
W 6300 Geord 

 Getruts botemkenmerken voor t 

om stfgehen a 

Claimgerste e : | 7 | 

nomwsarden . nommwaorden sss agemen soregenschappen 

om e gemeteng _ gezor 7o e T Tef aa EEPE ggeen PT 

rate  gehte TensRe _ SRe TensRe  88e aeen ODT t 

Bm ET aa E O e || e S e 

sm a aa s am sne n e n s G || E 

e Taiaee n | SE z SE OZE 20 Gnvaln e 

Toswd maaase D || SE z v ||5Re 200 z v || M SM 
n B n o2 G || 5E : ” m o 

oP minase S om |s s v SE s s v || E 

Shien e aa e E Gnvegesss ||5re 28 z G || MS S 

MM Taiaee 4 o || 56 t G || T voees Gnveiseen || MS MS M 
ZaoEn aa e e | e | 

e Tmae oo n || n | E E e | 

Beniigen Tainee | e | e | 

Geeeen m oo Den || SE em om C |SE n e Cm || N OS M N 

o mara s Gos o9m || 36 7o oo Gm || Sre 7o oo Cmm || MS MS ME OM 

G minase Got oo || 36 7 oo Gm ||Sre 7o oo Cmm || e E ME Sosanoreeen aa e e | e | 

e Taiaee e | e E e 

B ioenbeen maaase Go:  oame || 3E 7 am G |SE o om Cm || N OR e e 

e E S mara s E e | e | 

Em minase e E | | aa 0 RO O ® E 

E moose oo oo || sre 173 250 Geoveigwsse ||sre s 20 Gm e 

2ee s o om || SE I Z Gm |SE n e cm || e 

KE aa cm om || SE Ie Z e |SE I E Cm || MSL 

e aa dt bmor || SE ID e Cmm |SE Ie de Cmm || Ne : 7 

KeS e | e | e | 

PE om 07 r K 1 : ” w 

Moore e aa aa z am || T 050 oo comvengwaese [[ T oo oo cmvegiswese || z e               
  



  

Toetsing analyseresuitaten grond, waterbodem en grondwatermonsters 

Toesng i gebasee op CROW 40 CROW00-V4 180820 o 19 zeptenber 2019 

  

  

  

  

  

  

           

  

      

  

G e oo ecg 2324 v o 

om e 

E B 

e KEEn 

t bodenkenneten o weg 

e e 

tumgerate e n “ | 

ermmaarn w om n e ER 

G G G g TT T a G G aa EE 

e n e de oRe hA 

r oom 

N E : : z 

E e E : : z : ZD 

Em EH : : z 

T a E : : z 

e e o : : : e 

e K | e | O OE | 

E E ! : e ” m 

E e o : : z 

e E : : z z 

T e o : : : z 

E E E : : : z 

n E : : z : D 

E o : : z 

E e E : : z z 

e E : : z 

E E : : : z 

ii E : : z : ZD 

B E4 : : : z 

T e E : : : z 

E e 4 : : z 

E e E e | 5 

e nm H ! : e m 

e ) dn : : : 2 

G N E : : : z 

SE N n E : : : z 

MeFOGAA e e aaor : z z z 
EE E : : z 

r E : : z z 

) E : : z 

r toneaen E l K | S | e | K : 

Z E E EE 

9B er e 5 

  

250010 P o wod do s APP Z e v e r 

  



  

e o a aa n endeemensies 

  

  

  

  

    

  

  

  

  

  

  

  

E i e | 

e a e e EE 

            
  

  

  



  

Toetsing analyseresuitaten grond, waterbodem en grondwatermonsters 

Toesng i gebasee op CROW 40 CROWA00-V4 180820 o 19 zeptenber 2019 

  

  

  

  

  

  

  

      

    

       

SS p oszeos Dm t 2342024 Verie:SGS20Ea012s 

Prdeet Ter Aar GesoldePaar, Ooskanachweg 41 

Nonaer w Go170) 
W 6300 Geord 

 Getruts botemkenmerken voor t 

om stfgehen a 

Claimgerste e : | 7 | 

nomwsarden . nommwaorden sss agemen soregenschappen 

om e gemeteng _ gezor 7o e T Tef aa EEPE ggeen PT 

rate  gehte TensRe _ SRe TensRe  88e aeen ODT t 

Bm ET aa |e O e || e S e 

sm a aa o Gm s n e n s G || E 

e Taiaee e SE OZE 20 Gnvaln e 

Toswd maaase 3 aam || 8E z v ||5Re 200 z v || M SM 
n B n o G || 57 : ” z o 

oP minase E |E v SE s s v || E Shien e aa a im E Gnvegesss ||5re 28 z G || MS S 

MM Taiaee | G || T voees Gnveiseen || MS MS M 
Zoten aa 0 om || SRe iS oteame Gm || SR sss Cevetgmsae || N OS ME N 

e Tmae oo oge || n | E E e | 

Beniigen Tainee G om || sre o ame Gm |6E e e Cm || de MS M N 

Geeeen m o Den || 5 em om G |SE n e Cm || N OS M N 

o mara s o2  ofzoo || 36 7o om Gm || Sre 7o oo Cmm || MS MS ME N 

G minase G oo || 3E e oo Gm || Sre Tm oo Cmm || e E ME Sosanoreeen aa e e | e | 

e Taiaee e E e E e 

B ioenbeen maaase e e | e | 

e E S mara s e e | e | 

Em minase 298 Dm || 3E e om G [[GRe  aens Gm || Nm e eO aa 0 RO O : ® E 

E moose oo oo || sre 173 250 Geoveigwsse ||sre s 20 Gm e 

2ee s o om || SE I Z Gm |SE n e cm || e 

KE aa cm om || SE Ie Z e |SE I E Cm || MSL 

e aa dt bmor || SE ID e Cmm |SE Ie de Cmm || Ne : 7 

KeS e | e | e | 

PE om 07 r K 1 : ” w 

Moore e aa aa o s || TI 250 oo comvegasiese [[ T 250 00 conveigessese || e               
  



  

Toetsing analyseresultaten grond, wat     bodem en grondwatermonsters 

Toetsng i gebaseerd op CROW 400: 'CROW-400-4-190620° van 19 september 2019 

  
   

Versie: SGS20230125 

  
SGS rapport . 14062187 Datumtoetsing: 23-4-2024 

Projec Ter Aar Geschkie Peer, Oostkanaalweg 41 

Monster 01 (0-50) 

Matrix: AS3000 Grond 

Gebruikte bodemkenmerken voortoetsing: 

- org. stofgehate: “@ 

= dumgehate: “e 

  

  

  
  

  

normwaarden klasse ‘normwaarden Kasse algemene stofelgenschappen 
volgens CROW 400 

Darameter oenheld gemeteng _ gecorr. Tof Tof Tof  Tof Voenig E3reno- wutageen EP 

chalte halte TS4SRC _ SRC TS%SRC _ SRC geen toxisch 

Polyeyelische Aromatische Koolwaterstotten 

Nataleen mglkgds o9 ooo7o || T 2 40 GeenVeighedskasse || T1 2 40 _ Geen Voliheldskasse Nee  Nce e 

Fenantreen mgkgds 037 osroo || sRe 6023 800 Geenveighedskasse || SRC 6023 8030 GeenValigheldsasse Nee  Nce e 

Anraceen mylkgas 014 o1400 || sre 6022 800 Geenvighegskesse |[[SRC 6023 8030 GeenVeligpeisskasse Nee  Nee e 

Foranthoen mglkgds 13 13000 || sRe 7600 1000 GeenVeghedskasse || SRC 7500 10000 Geen Velgpeicsktasse Nee  Nce e 

Chryseen mglgds 078 o7800 || sRe 7500 0000 Geenveigheaskasse |[[SRC 7600 10000 Geen Valigheidskasse 1 Nes N 

Benzofs)antracoen mylkgds 07 07100 || sRe 760 1000 GoenVeighedskase || SRE 750 1000 Goen Volgheldskasse j Nee N 

Benzo(ajpyreen mgkgds 082 08200 || sRe 75 100  GeenVeighedskasse || SRE 75 100 _ Geen Vellgheldskasse ‘ J J 

Benzoftfuoranineen mylkgas 0 0280 || sre 750 1000  Geenveighedskaste || SRC 750 1000 Goen Voligheidskasse Nee  Nee e 
Indeno (1,2:3cdpproen mglkgds 086 oeso || sre 760 1000  GoenVeighedskasse || SR 750 1000 Goen Volgheldskasse f Nee N 

Benzo{g h perpeen mglgds 054 ostoo || sRE  as2s 600 GeenVeighedskasse || SRC 4523 6030 Geen Valigheidskasse Nee  Nce N 
Pakcotzal(10 van VRON mylkg s 5807 5807 : : ä ä ä ® Nee  Nce N             
    

+7 de "ROW 400 stofens meToesaaarde aa GGze GOmponent TT Deschreven f z erg geen eNSMgSNaardes DeSchKEaaT 

  



  

Toetsing analyseresultaten grond, wat     bodem en grondwatermonsters 

Toetsng i gebaseerd op CROW 400: 'CROW-400-4-190620° van 19 september 2019 

  
   

Versie: SGS20230125 

  
SGS rapport . 14062187 Datumtoetsing: 23-4-2024 

Projec Ter Aar Geschkie Peer, Oostkanaalweg 41 

Monster 02(0-50) 

Matrix: AS3000 Grond 

Gebruikte bodemkenmerken voortoetsing: 

- org. stofgehate: “@ 

= dumgehate: “e 

  

  

  
  

  

normwaarden klasse ‘normwaarden Kasse algemene stofelgenschappen 
volgens CROW 400 

Darameter oenheld gemeteng _ gecorr. Tof Tof Tof  Tof Voenig E3reno- wutageen EP 

chalte halte TS4SRC _ SRC TS%SRC _ SRC geen toxisch 

Polyeyelische Aromatische Koolwaterstotten 

Nataleen mglkgds 003 oos0 | 2 40 GeenVeighedskasse || T1 2 40 _ Geen Voliheldskasse Nee  Nce e 

Fenantrreen mgkgds 37 37000 || sRe 6023 8030 Geenveighedskasse || SRC 6023 8030 GeenValigheldsasse Nee  Nce e 

Anraceen mylkgas 078 97800 || sm  60es 800 Geenveighegskesse |[[sRc 6023 8030 GeenVeligpeisskasse Nee  Nee e 

Foranthoen mglkgds 73 7000 || sRe 7800 0000 GeenVeighegskasse |[[SRC 7800 10000 Geen Veligheldskasse Nee  Nce e 

Chryseen mglgds 34 34000 || SRE 7500 0000 Geenveigheaskasse |[[SRC 7600 10000 Geen Valigheidskasse 1 Nes N 

Benzofs)antracoen mylkgds 32 32000 || sRe 760 1000 GoenVeighedskase || SRE 750 1000 Goen Volgheldskasse j Nee N 

Benzo(ajpyreen mgkgds 38 3800 || sRe 75 100  GeenVeighedskasse || SRE 75 100 _ Geen Vellgheldskasse ‘ J J 

Benzoftfuoranineen mylkgas 17 17000 || sre 750 1000  Geenveighedskaste || SRC 750 1000 Goen Voligheidskasse Nee  Nee e 
Indeno (1,2:3cdpproen mglkgds 3 30000 || sre 760 1000  GoenVeighedskasse || SR 750 1000 Goen Volgheldskasse f Nee N 

Benzo{g h perpeen mglgds 29 20000 || sRE  as2s 600 Geenveigheaskasse || SRC 4523 6030 Geen Valigheidskasse Nee  Nce N 
Pakcotzal(10 van VRON mylkg s 2961 24810 : : ä ä ä ® Nee  Nce N             
    

+7 de "ROW 400 stofens meToesaaarde aa GGze GOmponent TT Deschreven f z erg geen eNSMgSNaardes DeSchKEaaT 

  



  

    Toetsing analyseresult: rondwatermonsters 

Toetsng i gebaseerd op CROW 400: 'CROW-400-4-190620° van 19 september 2019 

  

  SGS rapport . 14062187 Datumtoetsing: 23-4-2024 Versie: SGS20230125 

Projec Ter Aar Geschkie Peer, Oostkanaalweg 41 

Monster 06(5-30) 

Matrix: AS3000 Grond 

Gebruikte bodemkenmerken voortoetsing: 

- org. stofgehate: “@ 

= dumgehate: “e 

Darameter oenheld gemeteng _ gecorr. 

  

    

   

     

     

   

      

algemene stofelgenschappen 

CROW 400 

Viuchtig AE Mutageen 

‘normwaarden 

   

       

  

   
Tof  Tof Ropro- 

toxisch 

        aa Ge7e GomROnentET 



  

    Toetsing analyseresult: rondwatermonsters 

Toetsng i gebaseerd op CROW 400: 'CROW-400-4-190620° van 19 september 2019 

  

  SGS rapport . 14062187 Datumtoetsing: 23-4-2024 Versie: SGS20230125 

Projec Ter Aar Geschkie Peer, Oostkanaalweg 41 

Monster 07/5-10) 

Matrix: AS3000 Grond 

Gebruikte bodemkenmerken voortoetsing: 

- org. stofgehate: “@ 

= dumgehate: “e 

Darameter oenheld gemeteng _ gecorr. 

  

    

   

     

     

   

      

algemene stofelgenschappen 

CROW 400 

Viuchtig AE Mutageen 

‘normwaarden 

   

       

  

   
Tof  Tof Ropro- 

toxisch 

        aa Ge7e GomROnentET 



  

Toetsing analyseresultaten grond, wat     bodem en grondwatermonsters 

Toetsng i gebaseerd op CROW 400: 'CROW-400-4-190620° van 19 september 2019 

  
   

Versie: SGS20230125 

  
SGS rapport . 14062187 Datumtoetsing: 23-4-2024 

Projec Ter Aar Geschkie Peer, Oostkanaalweg 41 

Monster 10(0-50) 

Matrix: AS3000 Grond 

Gebruikte bodemkenmerken voortoetsing: 

- org. stofgehate: “@ 

= dumgehate: “e 

  

  

  
  

  

normwaarden klasse ‘normwaarden Kasse algemene stofelgenschappen 
volgens CROW 400 

Darameter oenheld gemeteng _ gecorr. Tof Tof Tof  Tof Voenig E3reno- wutageen EP 

chalte halte TS4SRC _ SRC TS%SRC _ SRC geen toxisch 

Polyeyelische Aromatische Koolwaterstotten 

Nataleen mglkgds E oooss || T 2 40 GeenVeighedskasse || T1 2 40 _ Geen Voliheldskasse Nee  Nce e 

Fenantreen mgkgds 091 ostoo || sRe 6023 800 Geenveighedskasse || SRC 6023 8030 Geen Valigheldsasse Nee  Nce e 

Anraceen mylkgas 02 02300 || sre  60es 800 Geenveighegskesse || sRc 6023 8030 GeenVeligpeisskasse Nee  Nee e 

Foranthoen mglkgds 18 13000 || sRe 7600 1000 GeenVeghedskasse || SRC 7500 10000 Geen Velpeicsktasse Nee  Nce e 

Chryseen mglgds o5t oztoo || sRe 7500 aoo0  Geenveigheaskasse || SRC 7600 10000 Geen Valigheidskasse 1 Nes N 

Benzofs)antracoen mylkgds 08 oaso || sre 760 1000 GoenVeighedskase || SRE 750 1000 Goen Volgheldskasse j Nee N 

Benzo(ajpyreen mgkgds o8z 08200 || sRe 75 100  GeenVeighedskasse || SRE 75 100 _ Geen Vellgheldskasse ‘ J J 

Benzoftfuoranineen mylkgas 0 0390 || sre 750 1000  Geenveighedskaste || SRC 750 1000 Goen Voligheidskasse Nee  Nee e 
Indeno (1,2:3cdpproen mglkgds 085 0850 || sre 760 1000  GoenVeighedskasse || SR 750 1000 Goen Volgheldskasse f Nee N 

Benzo{g h perpeen mglgds 951 ostoo || sRE  as2s 600 Geenveigheaskasse || SRC 4523 6030 Geen Valigheidskasse Nee  Nce N 
Pakcotzal(10 van VRON mylkg s 887 6887 : : ä ä ä ® Nee  Nce N             
    

+7 de "ROW 400 stofens meToesaaarde aa GGze GOmponent TT Deschreven f z erg geen eNSMgSNaardes DeSchKEaaT 

  



  

    Toetsing analyseresult: rondwatermonsters 

Toetsng i gebaseerd op CROW 400: 'CROW-400-4-190620° van 19 september 2019 

  

  SGS rapport . 14062187 Datumtoetsing: 23-4-2024 Versie: SGS20230125 

Projec Ter Aar Geschkie Peer, Oostkanaalweg 41 

Monster 12(0-40) 

Matrix: AS3000 Grond 

Gebruikte bodemkenmerken voortoetsing: 

- org. stofgehate: “@ 

= dumgehate: “e 

Darameter oenheld gemeteng _ gecorr. 

  

    

   

     

     

   

      

algemene stofelgenschappen 

CROW 400 

Viuchtig AE Mutageen 

‘normwaarden 

   

       

  

   
Tof  Tof Ropro- 

toxisch 

        aa Ge7e GomROnentET 



  

    Toetsing analyseresult: rondwatermonsters 

Toetsng i gebaseerd op CROW 400: 'CROW-400-4-190620° van 19 september 2019 

  

  SGS rapport . 14062187 Datumtoetsing: 23-4-2024 Versie: SGS20230125 

Projec Ter Aar Geschkie Peer, Oostkanaalweg 41 

Monster 13(0-50) 

Matrix: AS3000 Grond 

Gebruikte bodemkenmerken voortoetsing: 

- org. stofgehate: “@ 

= dumgehate: “e 

Darameter oenheld gemeteng _ gecorr. 

  

    

   

     

     

   

      

algemene stofelgenschappen 

CROW 400 

Viuchtig AE Mutageen 

‘normwaarden 

   

       

  

   
Tof  Tof Ropro- 

toxisch 

        aa Ge7e GomROnentET 



  

Toetsing analyseresultaten grond, wat     bodem en grondwatermonsters 

Toetsng i gebaseerd op CROW 400: 'CROW-400-4-190620° van 19 september 2019 

  
   

Versie: SGS20230125 

  
SGS rapport . 14062187 Datumtoetsing: 23-4-2024 

Projec Ter Aar Geschkie Peer, Oostkanaalweg 41 

Monster 16(0-40) 

Matrix: AS3000 Grond 

Gebruikte bodemkenmerken voortoetsing: 

- org. stofgehate: “@ 

= dumgehate: “e 

  

  

  
  

  

normwaarden klasse ‘normwaarden Kasse algemene stofelgenschappen 
volgens CROW 400 

Darameter oenheld gemeteng _ gecorr. Tof Tof Tof  Tof Voenig E3reno- wutageen EP 

chalte halte TS4SRC _ SRC TS%SRC _ SRC geen toxisch 

Polyeyelische Aromatische Koolwaterstotten 

Nataleen mglkgds E oo0ss || T 2 40 GeenVeighedskasse || T1 2 40 _ Geen Voliheldskasse Nee  Nce e 

Fenantreen mgkgds 018 o1800 || sRe 6023 800 Geenveighedskasse || SRC 6023 8030 Geen Valigheldsasse Nee  Nce e 

Anraceen mylkgas 096 ooeo || sre  G0es 800 Geenveighegskesse |[[sRc 6023 8030 GeenVeligheisskasse Nee  Nee e 

Foranthoen mglkgds 056 ossoo || SRE 7800 0000 GeenVeighegskasse |[[SRC 7800 10000 Geen Veligpeldskasse Nee  Nce e 

Chryseen mglgds 028 o2a00 || sRE 7600 aoo0  Geenveigheaskasse |[[SRC 7500 10000 Geen Valigheidskasse 1 Nes N 

Benzofs)antracoen mylkgds 027 02700 || sRE 760 1000 GoenVeighedskase || SRE 750 1000 Goen Volgheldskasse j Nee N 

Benzo(ajpyreen mgkgds 032 03200 || sRe 75 100  GeenVeighedskasse || SRE 75 100 _ Geen Vellgheldskasse ‘ J J 

Benzoftfuoranineen mylkgas 018 0160 || sre 750 1000  Geenveighedskaste || SRC 750 1000 Goen Voligheidskasse Nee  Nee e 
Indeno (1,2:3cdpproen mglkgds 02 0250 || sre 760 1000  GoenVeighedskasse || SR 750 1000 Goen Volgheldskasse f Nee N 

Benzo{g h perpeen mglgds 025 ozso0 || sRe 452 600 Geenveigheaskase || SRC 4523 6030 Geen Valigheidskasse Nee  Nce N 
Pakcotzal(10 van VRON mylkg s 2397 2397 : : ä ä ä ® Nee  Nce N             
    

+7 de "ROW 400 stofens meToesaaarde aa GGze GOmponent TT Deschreven f z erg geen eNSMgSNaardes DeSchKEaaT 

  



  

    Toetsing analyseresult: rondwatermonsters 

Toetsng i gebaseerd op CROW 400: 'CROW-400-4-190620° van 19 september 2019 

  

  SGS rapport . 14062187 Datumtoetsing: 23-4-2024 Versie: SGS20230125 

Projec Ter Aar Geschkie Peer, Oostkanaalweg 41 

Monster 17(0-50) 

Matrix: AS3000 Grond 

Gebruikte bodemkenmerken voortoetsing: 

- org. stofgehate: “@ 

= dumgehate: “e 

Darameter oenheld gemeteng _ gecorr. 

  

    

   

     

     

   

      

algemene stofelgenschappen 

CROW 400 

Viuchtig AE Mutageen 

‘normwaarden 

   

       

  

   
Tof  Tof Ropro- 

toxisch 

        aa Ge7e GomROnentET 



  

Toetsing analyseresultaten grond, wat     bodem en grondwatermonsters 

Toetsng i gebaseerd op CROW 400: 'CROW-400-4-190620° van 19 september 2019 

  
   

Versie: SGS20230125 

  
SGS rapport . 14062187 Datumtoetsing: 23-4-2024 

Projec Ter Aar Geschkie Peer, Oostkanaalweg 41 

Monster 25(0-50) 

Matrix: AS3000 Grond 

Gebrukte bodemkenmerken voortoetsing: 

- org. stofgehate: “@ 

= dumgehate: “e 

  

  

  
  

  

normwaarden klasse ‘normwaarden Kasse algemene stofelgenschappen 
volgens CROW 400 

Darameter oenheld gemeteng _ gecorr. Tof Tof Tof  Tof Voenig E3reno- wutageen EP 

chalte halte TS4SRC _ SRC TS%SRC _ SRC geen toxisch 

Polyeyelische Aromatische Koolwaterstotten 

Nataleen mglkgds E oo0ss [| T 2 40 GeenVeighedskasse || T1 2 40 _ Geen Voliheldskasse Nee  Nce e 

Fenantreen mgkgds 008 oosoo || sRe 6023 8030 Geenveighedskasse || SRC 6023 8030 GeenValigheldsasse Nee  Nce e 

Anraceen mylkgas 092 0020 || sre 6022 800 Geenveighegskesse |[[sRc 6023 8030 GeenVeligpeisskasse Nee  Nee e 

Foranthoen mglkgds 02 02300 || sRe 7800 0000 GeenVeighegskasse |[[SRC 7800 10000 Geen Veligpeldskiasse Nee  Nce e 

Chryseen mglgds 013 c1300 || sRE 7600 aoo0  Geenveigheaskasse |[[SRC 7600 10000 Geen Valigheidskasse 1 Nes N 

Benzofs)antracoen mylkgds 042 0120 || sRE 760 1000 GoenVeighedskase || SRE 750 1000 Goen Volgheldskasse j Nee N 

Benzo(ajpyreen mgkgds 0 0100 || sRe 75 100  GeenVeighedskasse || SRE 75 100 _ Geen Vellgheldskasse ‘ J J 

Benzoftfuoranineen mylkgas 098 00800 || sre 750 1000  Geenveighedskaste || SRC 750 1000 Goen Voligheidskasse Nee  Nee e 
Indeno (1,2:3cdpproen mglkgds 043 01300 || sRE 760 1000  GoenVeighedskasse || SR 750 1000 Goen Volgheldskasse f Nee N 

Benzo{g h perpeen mglgds 043 o1300 || sRE 42 600 Geenveigheaskasse || SRC 4523 6030 Geen Valigheidskasse Nee  Nce N 

Pakcotzal(10 van VRON mylkg s 1057 1057 : : ä ä ä ® Nee  Nce N             
    

+7 de "ROW 400 stofens meToesaaarde aa GGze GOmponent TT Deschreven f z erg geen eNSMgSNaardes DeSchKEaaT 

  



  

    Toetsing analyseresult: rondwatermonsters 

Toetsng i gebaseerd op CROW 400: 'CROW-400-4-190620° van 19 september 2019 

  

  SGS rapport . 14062187 Datumtoetsing: 23-4-2024 Versie: SGS20230125 

Projec Ter Aar Geschkie Peer, Oostkanaalweg 41 

Monster 27(0-50) 

Matrix: AS3000 Grond 

Gebruikte bodemkenmerken voortoetsing: 

- org. stofgehate: “@ 

= dumgehate: “e 

Darameter oenheld gemeteng _ gecorr. 

  

    

   

     

     

   

      

algemene stofelgenschappen 

CROW 400 

Viuchtig AE Mutageen 

‘normwaarden 

   

       

  

   
Tof  Tof Ropro- 

toxisch 

        aa Ge7e GomROnentET 



  

  

BIJLAGE 6 

    



  


  


  


  


  


  


  


  


  


  

   


  


  


  


  


  


  


  


  


  


  


  


  


  


  


    
Grondige kijk op bodem 



  
  

SÜ"-UT!ÜN 

Grondige kijk op bodem 

Verkennend bodem- en asbestonderzoek 

Volkstuinencomplex “De Geschikte Peer” 

Oostkanaalweg 41 

    
Afbeelding onderzoekslocatie (bron: PDOK) 

  

Projectcode: 3590159 

Datu 27 juni 2024 

Versie: 1 

Opdrachtgever: Gemeente Nieuwkoop 

Status rapport: Definitief 
  

Auteur: 

Vrijgegeven door: 

Handtekening ontbreekt n verband met digitale verwerking van het ropport 

Dit rapport mag niet worden gebruikt voor contractuele doeleinden of ngenïeursdiensten tenzij de bovenstaande tabel fuist en volledig s ingevuid en 

getekend en het rapport als DEFINITIEF is aangewezen. 

© Dit ropport valt onder het auteursrecht van Soilution B.V.. Elke niet geautoriseerde reproductie of elk gebruik door iemand anders zonder nadrukkelijke 

toestemming van de opdrachtgever i strikt verboden. 

  

Soilution 8.V. 

Groene Dijk 2c 

3401 N} Isselstein 

E-mail: nfo@soilutionmilievadvisering.nl 

e soilution-milievadvisering.nl 

  

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



    

SOILUTION 

Grondige kijk op bodem 

Inhoudsopgave 

1 Ink    

ing 

11 _ Aanleiding en doel   

2  Locatiegegevens…. 
        

  

     

21 _ Locatiebeschrijving, historie, huidig en toekomstig gebruik.. s 

22 Eerder uitgevoerd bodemonderzoek … 6 

23 _ Conclusie voorgaand onderzoek … 7 
  

3  Onderzoeksopzet … 
  

4 Veldonderzoek..   

41 _ Uitvoering werkzaamheden en erkenningen …   

42 _ Zintuiglijke waarnemingen … 
   

  

43 _ Afwijkingen protocol veldonderzoek 

5 _ Laboratoriumonderzoek.   

51 _ Geanalyseerde monsters met parameters….   

  

52 _ Toetsingskader 

  53 _ Resultaten grond.. 
  

54 _ Resultaten asbest onderzoek 12 

       

6 _ Conclusie en aanbeveling .   

61 _ Conclusie 

  62 _ Aanbeveling. 

Bijlage: 

Regionale ligging 

situatietekening 

Boorprofielen 

Analysecertificaten 

Toetsingstabellen 

Fotobijlage 

  

   

nvsonn 

  

Soilution 8V. 

Groene Dijk 2 

3401 N} IJsselstein 

E-mail: info@soilutionmilieuadvisering.nl 

w soilution milievadvisering.nl 

  (geanonimiseerd)



SOILUTION 

1 

  

11 Aanleiding en doel 

In opdracht van de Gemeente Nieuwkoop heeft Soilution B.V. een nader asbest en bodemonderzoek uitgevoerd ter 

hoogte van de Oostkanaalweg 41 in Ter Aar. De onderzochte percelen hebben echter geen huisnummer en liggen direct 

zuidelijk van nummer 41. Het betreft het volkstuinencomplex “De Geschikte Peer”. 

De ligging van de onderzoekslocatie is aangegeven in bijlage 1. 

Aanleiding voor het uitvoeren van een nader bodemonderzoek is de geplande herontwikkeling van de locatie, van 

volkstuincomplex naar woonlocatie. Hierbij zal de locatie opnieuw ingericht worden, en zullen graafwerkzaamheden 

plaatsvinden. Bij de uitvoering van een verkennend bodemonderzoek is een verontreiniging met asbest en cadmium 

vastgesteld. 

  

Het doel van het nader asbest en bodemonderzoek is het vaststellen van de ernst en de omvang van de verontreiniging 

met asbest en cadmium. 

In hoofdstuk 2 van de rapportage is de uitgangssituatie beschreven. In dit hoofdstuk wordt een korte 

toelichting gegeven op het huidige en historische gebruik, de bodemopbouw en geohydrologie van de locatie. 

Op basis hiervan en de locatie-inspectie is een hypothese geformuleerd met betrekking tot de te verwachten 

milieuhygiënische bodemkwaliteit op de onderzoekslocatie. 

In hoofdstuk 4 worden de uitgevoerde veldwerkzaamheden beschreven en in hoofdstuk 5 de chemische analyses. 

Tenslotte worden in hoofdstuk 6 de conclusies en aanbevelingen geformuleerd. 

Rapportnummer: _ 3590159 4van1s 

Projectlocatie: _ De Geschikte Peer Ter Aar 



SOILUTION 

2 _ Locatiegegevens 

21  Locatiebeschrijving, historie, huidig en toekomstig gebruik 

De projectlocatie is gelegen aan de Oostkanaaldijk ter hoogte van nummer 41 in Ter Aar. De locatie is kadastraal 

geregistreerd als gemeente Nieuwkoop, sectie B, nummer 2540 en het overgrote deel van perceel nummer 3877). In 

figuur 1 is de projectlocatie weergegeven. De totale oppervlakte van de onderzoekslocatie is 7.970 m?. 

  

De locatie wordt momenteel gebruikt als volkstuinen complex. Een deels half-verharde en met tegels verharde weg 

splitst de twee percelen in een zuid- en een noordzijde. Hierop gelegen zijn volkstuintjes met over het algemeen een 

klein schuurtje of een kas. Sommige van deze ”opstallen'! is verdacht op asbest. 

  

Volgens een onderzoek van DHV in 1996 (zie paragraaf 2.4), hebben in 1920 stortactiviteiten plaatsgevonden. Over de 

omvang, of exacte locatie van deze stortactiviteiten s echter weinig bekend. Vanaf eind jaren ’50 tot een onbekende 

datum is het terrein in gebruik geweest als opslagplaats voor wegenbouwmaterialen. 

De nieuwe bestemming c.q. functie van de locatie betreft wonen. De gemeente Nieuwkoop is voornemens 

grondgebonden flexwoningen te gaan realiseren. Voor de realisatie van de woningen dient het terrein bouw- en 

woonrijp te worden gemaakt. Voor de aanleg van kabels en leidingen zal een NUTS tracé worden aangelegd. 

    

Figuur 1: projectlocatie (bron: kadastrale kaart) 

  

Rapportnummer: _ 3590159 svan15 

Projectloeatie: De Geschikte Peer Ter Aar 



SOILUTION 

2.2 Eerder uitgevoerd bodemonderzoek 

Voor de onderhavige locatie en/of in de directe nabijheid zijn bij het digitale bodemloket en/of via de module 

omgevingsrapportage van de omgevingsdienst West-Holland de navolgende gegevens bekend. 

Locatiecode AA056900023 

Ter plaatse van de onderhavige onderzoekslocatie hebben in het verleden mogelijk verontreinigde activiteiten 

plaatsgevonden, deze zijn onderstaand nader omschreven: 

- _ Grond-, water en wegenbouwkundige bedrijven (start 1958, einde onbekend); 

- _ Stortplaats op land (niet gespecificeerd) start 1920, einde onbekend]); 

  

Ter plaatse van de locatie zijn de navolgende bodemonderzoeken uitgevoerd. 

- _ Oriënterend bodemonderzoek DHV, rapport nr. MT-DE961062, d.d. 31 december 1996; 

In één van de 3 mengmonsters van de bovengrond werd de interventiewaarde van PAK overschreden, na uitsplitsing 

bleek dat dit mogelijk werd veroorzaakt door de bijmenging van puin. Verder werden er streefwaardeoverschrijdingen 

van koper, kwik, zink, kwik, EOX en in é&n mengmonster minerale olie vastgesteld. De aanwezigheid van EOX kan 

verklaard worden door natuurlijke oorzaak, volgens het rapport van DHV. Opgemerkt wordt dat de 

streefwaardeoverschrijding van koper in de bovengrond, tussen de 200-220mg/kg, dicht bij de tussenwaarde van 253 

me/kg ligt. 

   

  

In het grondwater werden over de gehele locatie licht verhoogde concentraties aan chroom en fenol-index aangetroffen. 

Ter hoogte van één peilbuis werd voor de parameter lood de streefwaarde overschreden 

Bij 3 boringen ter hoogte van de weg die over het perceel heen loopt is er een beperkte hoeveelheid puin aangetroffen 

tot een maximale diepte van 0,4m-my. Voorgesteld wordt, indien er een bestemmingswijziging plaats vindt, de puinlaag 

separaat te behandelen en te verwerken. 

- Verkennend en nader bodemonderzoek — bodemlood in volkstuinen, Oostkanaalweg Ter Aar, BK Ingenieurs 

B.V D2022-007470, d.d. 21 januari 2022; 

In bijna alle monsters werden achtergrondoverschrijdingen voor lood aangetroffen. In dit nader bodemonderzoek zijn in 

de geanalyseerde grondmeng- en individuele monsters in zowel de bovengrond als ondergrond een licht verhoogd 

gehalte aan lood aangetroffen. Gemiddeld is een gehalte van 208,99 mg/kg lood aanwezig in de bovengrond van de 

tuinen. 

  

  

In de bovengrond van de locatie zijn de gehaltes aan lood met XRF gemeten. 

“onvoldoende bodemloodkwaliteit”. 

  
ijkt dat er sprake is van een 

. Uit de locatie specifieke (risico)beoordeling blijkt dat er, indicatief, met verlaagde 

blootstellingsparameters, minder risico's zijn, te weten 1,5 IQ-puntenverlies. Daarmee valt deze locatie in de categorie 

”/matige bodemloodkwaliteit”. 

  

  

Op basis van de onderzoeksresultaten bestaat er conform de Wet bodembescherming (Wbb) geen aanleiding voor 

de uitvoering van aanvullend onderzoek naar lood in grond of grondwater op de locatie, of voor het nemen van 

saneringsmaatregelen. 

- _ Verkennend bodem- en asbestonderzoek, Oostkanaalweg 41 Ter Aar, Soilution, kenmerk 3590159, d.d. 26 april 

2024; 

De bovengrond tot circa 1,0 m-mv bestaat hoofdzakelijk uit klei, met plaatselijk lichte baksteen bijmenging. De 

ondergrond tot de maximaal geboorde einddiepte van 2,5 m-mv bestaat hoofdzakelijk uit veen. 

Op basis van de analyseresultaten en toetsingen blijkt dat de bodem hoofdzakelijk voldoet aan de kwaliteitsklasse 

landbouw/natuur, wonen en/of industri 

Middels analytisch onderzoek is vastgesteld dat de bovengrond (0,05 tot 0,30 m-mv) ter hoogte van boring 06 sterk 

verontreinigd is met cadmium. De direct onderliggende laag van 0,30 tot 0,70 m-my is niet sterk verontreinigd met 

cadmium. De verontreiniging is horizontaal niet afgeperkt. 

Rapportnummer: _ 3590159 6van15 

Projectlocatie: _ De Geschikte Peer Ter Aar 



SOILUTION 

Bij het graven van een asbestinspectiegat (Gat 32) i in de bodem tot 0,4 m-mv asbest vastgesteld in een gehalte welk de 

interventiewaarde overschrijdt (795,38 mg/kg d.s). Op basis van nader onderzoek kan pas een definitief oordeel worden 

gegeven of sprake is van een verontreiniging met asbest. 

  

Gelet op de interventiewaarde overschrijding voor asbest ter hoogte van gat 32 en de interventiewaarde voor cadmium 

n de bovengrond ter hoogte van boring 06, is nader bodemonderzoek noodzakelijk. 

Locatiecode AA056901494 

De locatie betreft het perceel welk ten zuiden van de onderhavige projectlocatie is gelegen. In het verleden hebben 

mogelijk verontreinigde activiteiten plaatsgevonden, deze zijn onderstaand nader omschreven: 

- _ Glastuinbouw (start 1926, einde onbekend); 

- Stookolietank (start en einde zijn onbekend. 

Ter plaatse van de locatie zijn de navolgende bodemonderzoeken uitgevoerd. 

- _ Nulofceindsituatieonderzoek Oostkanaalweg 42, CB8, (ontbrekend rapport/opdrachtnummer) d.d. 12 juni 

1998 

In de bovengrond zijn geen streefwaardeoverschrijdingen vastgesteld. In het grondwater is er een 

streefwaardeoverschrijding voor minerale olie vastgesteld. De nulsituatie is voldoende vastgelegd. Dit perceel is direct 

zuid(westelijk) gelegen ten opzichte van de onderzoekslocatie. 

2.3 Conclusie voorgaand onderzoek 

Gelet op de interventiewaarde overschrijding voor asbest ter hoogte van gat 32 en de interventiewaarde overschrijding 

voor cadmium in de bovengrond ter hoogte van boring 06, is nader bodemonderzoek noodzakelijk. 

Nader bodemonderzoek zal worden uitgevoerd om de mate en omvang van de verontreiniging met asbest en cadmium 

n de bodem vast te stellen. 

Rapportnummer: _ 3590159 7van15 

Projectloeatie: De Geschikte Peer Ter Aar 



SOILUTION 

3  Onderzoeksopzet 

Het nader bodemonderzoek zal worden uitgevoerd op basis van de NTA 755 (Bodem - Landbodem - Strategie voor het 

uitvoeren van nader onderzoek - Onderzoek naar de aard en omvang van bodemverontreiniging). Om de 

m in de toplaag af te perken zullen rondom vier boringen tot 1,0 m-mv worden verricht.   

Het nader asbestonderzoek wordt uitgevoerd conform de NEN 5707+C2, oktober 2017 (Bodem - Inspectie en 

monsterneming van asbest in bodem en partijen grond Het doel van het nader onderzoek asbest is het vaststellen van 

de aard en omvang van de bodemverontreiniging en een bepaling van het gehalte aan asbest op basís van een visuele 

inspectie van het maaiveld en de uitgegraven grond in combinatie met een steekproefsgewijze monsterneming. 

In tabel3.1 is de onderzoeksopzet schematisch weergegeven. 

Tabel 3.1: Strategie bodermonderzoek 
  

  

  

              

(Gat 32 (asbest) 200 NEN 5707 8 asbest proefsleuven, 2,0%0,4 t0t0,7 9 Asbest grond NEN 5898 

5x Asbest plaatmateriaal NEN 5896 

Boring 06 (cadmium) | - 5 boringen tot 10 m-mv x cadmium (bovengrond} 

Rapportnummer: _ 3590159 Svan1s 

Projectlocatie: _ De Geschikte Peer Ter Aar 



SOILUTION 

4 Veldonderzoek 

41 _ Uitvoering werkzaamheden en erkenningen 

In tabel 4.1 is aangegeven wanneer en door wie het veldonderzoek is uitgevoerd. 

Tabel 4.1. Overzicht uitgevoerde werkzaamheden 

Verrichten van grondboringen | 11 uni 2024 

n graven sleuven 

Verkaring tabel 

: Gekwalificeerd, gecertificeerd en voor de uitvoering van deze werkzaamheden erkend 

(geanonimiseerd)

SIKB BRL2000, protocol | VB-076/7 

   
  

  

Het graven van de asbestsleuven is verricht middels een hydraulische kraan. Het vrijkomende materiaal is vervolgens 

visueel beoordeeld en zijn de asbestverdachte materialen verzameld voor analyse in het laboratorium. Vervolgens is het 

materiaal uitgeharkt en gezeefd (20mm). Per sleuf is van de fijne fractie (<20mm} een mengmonster samengesteld voor 

analyse. Eventuele asbestverdachte materialen (>20mm) zijn eveneens bemonsterd voor analyse. 

De grondboringen zijn verricht met een edelmanboor. 

De posities van de boringen en sleuven zijn weergegeven op de situatietekening in bijlage 2. De grafische boorprofielen 

zijn opgenomen in bijlage 3. 

4.2  Zintuiglijke waarnemingen 

Tijdens het veldwerk is het opgeboorde bodemmateriaal zintuiglijk beoordeeld op het voorkomen van afwijkingen 

(kleur, aanwezigheid van bodemvreemd materiaal e.d.) die kenmerkend zijn voor het voorkomen van een 

bodemverontreiniging. 

Middels de uitvoering van het veldwerk is het navolgende vastgesteld: 

- _ In de bovengrond (tot 0,5 m-mò ter plaatse van SLO1, SLO2, SLO4, SLOS en SLO6 is asbestverdacht materiaal 

vastgesteld; 

In sleuven SLO3, SLO7 en SLOS is visueel geen asbest vastgesteld. Aangezien ten noordzijde van sleuf SLO6 een 

sloot is gesitueerd is in noordelijke richting geen afperkende sleuf gegraven. 

- _ In de bodem (traject 0,5 tot 1,0 m-mv‚ zijn geen bodemvreemde bijmengingen vastgesteld; 

Voor een gedetailleerde beschrijving van de bodemopbouw in de boorpunten wordt verwezen naar de boorprofielen 

welke zijn opgenomen in bijlage 3. 

43 _ Afwijkingen protocol veldonderzoek 

Er zijn bij de uitvoering van de veldwerkzaamheden en tijdens de monstername geen kritische afwijkingen opgetreden. 

Rapportnummer: _ 3590159 9van1s 

Projectlocatie: _ De Geschikte Peer Ter Aar 



SOILUTION 

5 Laboratoriumonderzoek 

5.1 _ Geanalyseerde monsters met parameters 

Het chemisch-analytisch onderzoek is uitgevoerd volgens de NEN 5896, NEN 5898 en/of de AS3000. In tabel 5.1 is een 

overzicht weergegeven van de geanalyseerde monsters. 

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

          
  

Tabel 5.1. Geonalyseerde grondmonsters 

s e e | 

Nader bodemonderzoek cadmium 

106 1063 (0,00-0,50) cadmium 

1066 106 (0,00-0,50) cadmium 

106 106 (0,00-0,50) cadmium 

1064 1064 (0,00-0,50) cadmium 

Nader asbestonderzoek 

AM100 St01(0,00-0,50) Asbestgrond NEN 5898 

AMI0r St04(000-0,30} grond NEN 5898 

AM102 st01 (0,50-0,80} grond NEN 5898 

St02 (0,60-0,80} 

st04 (0,30-0,80} 

st05 (0.50-0,70} 

SL06 (030-0,70} 

AM103 5103(0.05-0,50} grond NEN 5898 

AM104 5103 (0,50-0,80} grond NEN 5898 

5107 /(0.50-0,70} 

SL08 (0,40- 0,50) 

AM10 5105 (0.00-0,50} grond NEN 5898 

AM106 5105 (0.00-0,50) grond NEN 5898 

AM107 St06(0.00-0,30} grond NEN 5898 

AM108 5107(0.00-0,50} grond NEN 5898 

AM109 5L08 (0.00-0,40) grond NEN 5898 

AVN100 St01(000-0,50) Asbestonderzoek plaatmateriaal NEN 5896 

AVNI0T St04 (000-0,30) Asbestonderzoek plaatmateriaal 

AVNI02 5102 (0.00-0,60) Asbestonderzoek plaatmateraal 

AVMI03 'St05 (0,00-0,50) Asbestonderzoek plaatmateriaal 

AVMI0a 'St06 (0,00-0,30) Asbestonderzoek plaatmateriaal 

Rapportnummer: _ 3590159 10van15 

Projectlocatie: _ De Geschikte Peer Ter Aar 



SOILUTION 

5.2 Toetsingskader 

Regeling Bodemkwaliteit 2022 (Rbk] 

De kwaliteitseisen voor landbodem en grond zijn vermeld in tabel 1 van bijlage B van de Regeling Bodemkwaliteit 2022 

(Rbk 2022) en bijlage IA van het Besluit activiteiten leefomgeving (Bal). Deze kwaliteitseisen bepalen in welke 

kwaliteitsklasse de landbodem of de grond wordt ingedeeld. Het betreffen de volgende kwaliteitsklassen: Landbouw/ 

natuur, Wonen, Industrie, matig verontreinigd en sterk verontreinigd. Grond met kwaliteitsklasse matig verontreinigd 

en sterk verontreinigd is volgens de toegestane kwaliteitseisen uit het Bal niet elders toepasbaar is. Dezelfde normen 

met uitzondering van de kwaliteitseisen matig verontreinigd en sterk verontreinigd gelden ook voor het indelen van de 

landbodem in bodemfunctieklassen. 

    

  

De analyseresultaten van het funderingsmateriaal worden getoetst aan de samenstellingswaarden en emmissiewaarden 

voor niet-vormgegeven bouwstoffen uit bijlage A van de Regeling bodemkwaliteit 2022 Bij een overschrijding van de 

samenstellingswaarde en/of emissiewaarde is het materiaal niet toepasbaar als bouwstof. De norm voor hergebruik als 

IBC bouwstof is bij het inwerking treden van de Omgevingswet komen te vervallen. 

    

    Besluit Activiteiten leefomgeving (Bal 

De interventiewaarden bodemkwaliteit zijn opgenomen in bijlage IIA van het Besluit activíteiten leefomgeving (Bal). De 

interventiewaarde bodemkwaliteit geeft aan waarboven mogelijke risico’s voor mens, plant of dier bestaan als gevolg 

van verontreiniging van de bodem. 

53 _ Resultaten grond 

De analyseresultaten van de grond zijn getoetst aan het toetsingskader zoals opgenomen in paragraaf 5.2. Het resultaat 

van deze toetsing is integraal opgenomen in de overschrijdingstabellen in bijlage 5. De grond(meng)-monsters zijn 

voorafgaand aan analyse voorbehandeld conform AS3000. In tabel 5.5 zijn de resultaten weergegeven. 

Tabel 55 Resultaten grondmonsters 

  

  

  

        

1062 106 (0,00-0,50] W Wonen 

106b 1066 (0,00-0,50) <w Landbouw/natuur 

106c 106 (0,00-0,50) <w Landbouw/natuur 

106d 1064 (0,00-0,50) w Landbouw/natuur 
  
  

7 Getoetst vio de BoToVa service, versie 3,1.0- 

+ Deze analyse is gebaseerd op de BoToVa analyse zoals die voorheen gangbaar was n het kader van het vaststellen van de milieu-hygiënische 

kwaliteit van bodem. Sinds 1 anuari s er nieuwe wetgeving in de vorm van de omgevingswet. Bi het opstellen van de toetsing voor de omgevingswet 

is er echter vertraging opgetreden bij het ministerie van Infrastructuur en Waterstaat, waardoor deze toetsing vooralsnog gebaseerd i op de BoTVa. 

Hierin i echter wel de nieuwe terminologie verwerkt. Voor meer toelichting, zie: ” BoToVa webservice Omgevingswet-toetsen niet per 1 januari 2024 

beschikbaar ” Gepubliceerd op 7 december 2023, geraadpleegd 17-01-2024 

Zoverschriding interventiewaarde 

voldoet interventiewaarde 

Uit de resultaten blijkt het volgende: 

- _ In de grond ter hoogte van de afperkende boringen, zijn geen interventiewaarde overschrijden vastgesteld 

voor cadmium. 

Rapportnummer: _ 3590159 11van15 

Projectlocatie: _ De Geschikte Peer Ter Aar 



SOILUTION 

54 _ Resultaten asbest onderzoek 

Bij het graven van asbestsleuven is asbestverdacht materiaal aangetroffen, van het materiaal zijn verzamelmonsters 

genomen en ter analyse aangeboden bij het laboratorium. Het resultaat van deze analyse is in tabel 5.6 samengevat. 

Tobel5.6. 

AVM100 

AVMIOT 

AVMI0Z 

AVMI03 

AVMI04 

Uit de resultaten b 

eresultaten asbest (ploat] verzomelmonster 

SL01 (0,00-0,50} 495,35 

SL04 (0,00-0,30] 548,43 

SLO2 (0,00-0,60) 125418 | Chrysotiel 

Crocidoliet 

SLo5 (0,00-0,50] 1360 

506 (0,00-0,30] 4641   
  

In sleuf SLO zijn zes stukken a 495,35 gram asbestverdacht materiaal vastgesteld. Het materiaalis op basis van 

analyse Chrysotiel (10-15%) houdend en is hechtgebonden. Het materiaal bevat totaal 62 gram serpentijn 

asbest. 

In sleuf SLO4 zijn elf stukken a 548,43 gram asbestverdacht materiaal vastgesteld. Het materiaal Het materiaal 

op basis van analyse Chrysotiel (10-15%) houdend en is hechtgebonden. Het materiaal bevat totaal 69 gram 

serpentijn asbest. 

In sleuf SLO2 zijn twaalf stukken a 1254,18 gram asbestverdacht materiaal vastgesteld. Het materiaal is op basis 

van analyse Chrysotiel (10-15%) en Crocidoliet (2-5%) houdend en is hechtgebonden. Het materiaal bevat 

totaal 160 gram serpentijn asbest en 44 gram amfibool asbest. 

In sleuf SLOS zijn elf stukken a 1360 gram asbestverdacht materiaal vastgesteld. Het materiaal is op basis van 

analyse Chrysotiel (10-15%) houdend en is hechtgebonden. Het materiaal bevat totaal 170 gram serpentijn 

asbest. 

In sleuf SLOS zijn zesendertig stukken a 4641 gram asbestverdacht materiaal vastgesteld. Het materiaal is op 

basis van analyse Chrysotiel (10-15%) houdend en is hechtgebonden. Het materiaal bevat 580 gram serpentijn 

asbest. 

    

Rapportnummer: _ 3590159 12van15 

Projectlocatie: _ De Geschikte Peer Ter Aar 



SOILUTION 

In het veld zijn asbest mengmonsters samengesteld van de grond en het halfverhardings- en funderingsmateriaal. In 

tabel 5.7 s een samenvatting van de analyseresultaten weergegeven. De volledige toetsing is bijgevoeg:   

Tabel 5.7. Analyseresultaten asbest 

  

  

AM100 SLO1 (0,00-0,50) 62 <2 119,45 

AMIOT SL04 (0,00-0,30) 6 <2 167,76 

'AM10Z SO (0,50-0,80} : 2 a 

SL02 (0,60-0,80) 

SLO8 (0,30-0,80) 

SL0s (0,50-0,70} 

SL06 (0,30-0,70) 

  

  

  

  

  

  

              

AMI03 503 (0,05 -0,50) : a a 

AMToe 3103 10,50-0,80) - a a 

sL07 (0,50-0,70} 

SL08 (0,40- 0,60] 

AMTOS 502 (0,00-0,50) 160 r serpentijn a 115720 

44 gr amfibool / 

AMTOG 3105 10,00-050] 170 3 78351 

AMIO7 SL06 10,00-0,30) 380 n 1883,34 

AMTOS 3107/0,00-050) - a a 

AMTOS 3108 10,00-0,40] - a a 

  

Gij= overschrijding interventiewaarde 

t omgerekend naar totaal onderzochte volume 

Uit de resultaten blijkt het volgende: 

- _ In sleuf SO is een totaal gewogen gehalte asbest vastgesteld van 119,45 mg/kg d.s. het gehalte overschrijdt 

de interventiewaarde en/of de restconcentratienorm voor asbest. 

- _ In sleuf SL02 is een totaal gewogen gehalte asbest vastgesteld van 1157,20 mg/kg d.S. het gehalte overschrijdt 

de interventiewaarde en/of de restconcentratienorm voor asbest. 

- _ In sleuf SL03 is zowel visueel als analytisch geen asbest vastgesteld in een gehalte groter dan 2 mg/kg d.s. 

- _ Insleuf SL04 s een totaal gewogen gehalte asbest vastgesteld van 167,76 mg/kg d.S. het gehalte overschrijdt 

de interventiewaarde en/of de restconcentratienorm voor asbest. 

- _ Insleuf SLS is een totaal gewogen gehalte asbest vastgesteld van 283,61 mg/kg d.S. het gehalte overschrijdt 

de interventiewaarde en/of de restconcentratienorm voor asbest. 

- _ In sleuf SLO6 is een totaal gewogen gehalte asbest vastgesteld van 1883,34 mg/kg d.s. het gehalte overschrijdt 

de interventiewaarde en/of de restconcentratienorm voor asbest. 

In sleuf SLO7 en SLO8 is zowel visueel als analytisch geen asbest vastgesteld, 

   

Rapportnummer: _ 3590159 13van15 

Projectlocatie: _ De Geschikte Peer Ter Aar 



SOILUTION 

6 _ Conclusie en aanbeveling 

61 Conclusie 

In opdracht van de Gemeente Nieuwkoop heeft Soilution B.V. een nader asbest- en bodemonderzoek uitgevoerd ter 

hoogte van de Oostkanaalweg 41 in Ter Aar. De onderzochte percelen hebben echter geen huisnummer en liggen direct 

zuidelijk van nummer 41. Het betreft het volkstuinencomplex “De Geschikte Peer”. 

Aanleiding voor het uitvoeren van een nader bodemonderzoek is de geplande herontwikkeling van de locatie, van 

volkstuincomplex naar woonlocatie. Hierbij zal de locatie opnieuw ingericht worden, en zullen graafwerkzaamheden 

plaatsvinden. Bij de uitvoering van een verkennend bodemonderzoek is een grondverontreiniging met asbest en 

cadmium vastgesteld die de interventiewaarde overschrijden. 

Het doel van het nader asbest en bodemonderzoek is het vaststellen van de ernst en de omvang van de verontreiniging 

met asbest en cadmium. 

Middels de uitvoering van onderhavig onderzoek is het navolgende geconcludeerd. 

Ter plaatse van de westzijde van het volkstuinencomplex is een bodemverontreiniging met asbest vastgesteld. De 

oppervlakte van de asbestverontreiniging betreft circa 220m? tot een maximale diepte van 0,5 m-mv. De omvang van de 

asbestverontreiniging betreft daarmee 110m? (vast). 

Daarnaast is een beperkte grondverontreiniging vastgesteld met cadmium. De oppervlakte van de cadmium 

verontreiniging betreft circa 24m? en is aanwezig tot een maximale diepte van 0,3 m-mv. De omvang van de 

verontreiniging betreft circa 8 m (vast)   

  

De verontreiniging met asbest en cadmium is te relateren aan de voormalige stort- en opslagactiviteiten (1920 en vanaf 

eind jaren '50 tot een onbekende datum) die volgens de gebruikers op de locatie hebben plaatsgevonden. 

  

Risicobeoordeling 

Gezien de interventiewaarde-overschrijdingen en de toekomstige inrichting naar wonen met tuin is een voorlopige 

risico beoordeling uitgevoerd middels Concrit!. De module Concritis een applicatie voor de beoordeling van risico's voor 

de mens bij het bouwen van een bodemgevoelig gebouw op verontreinigde bodem. De toetser kan de rísico's voor de 

mens berekenen op basis van gebiedsspecifieke gegevens. De module voorziet in een toetsing van de bodemkwaliteit 

en/of in een toetsing van de waarde voor bouwen in het omgevingsplan waarbij een overschrijding van het MTR voor de 

mens, de TCL waarden en geurdrempels niet is toegestaan. 

  

Op basis van toetsing blijkt dat er sprake is van een toevalsvondst? waarbij op (een deel van) de locatie onaanvaardbare 

risico's zijn als gevolg van een situatie met risico's voor de mens als gevolg van hinder. 

Veiligheidsklasse CROW 400 (werken in en met verontreinigde grond) 

Voor de uitvoering van graafwerkzaamheden n sterk verontreinigde grond met asbest is de voorlopige veligheidsklasse 

conform de CROW400 vastgesteld op zwart niet-vluchtig. 

  

Voor de uitvoering van overige graafwerkzaamheden is geen veiligheidsklasse conform de CROW400 van toepassing. 

Bij uitvoering van werkzaamheden is de grondroerder zelf verantwoordelijk voor de vaststelling van de definitieve 

veiligheidsklasse(n). 

> https://wwwrisicotoolboxbodem.nl/concrit.aspx 

2Voor toevalsvondsten op of n de bodem geldt een regeling. Deze geldt voor histarische verantreinigingen die vóór 1 januarí 1987 zijn veroorzaakt 

Een toevalsvondst betekent dt een verontreiniging in de grond of het grondwater wordt ontdekt die al aanwezig was maar nog niet bekend is en die 

humane risieo's veroorzaakt 

Rapportnummer: _ 3590159 14van15 

Projectloeatie: De Geschikte Peer Ter Aar 



SOILUTION 

62 _ Aanbeveling 

In het kader van de herontwikkeling van de locatie dient de bodemverontreiniging met asbest en cadmium te worden 

gesaneerd. Hierbij kan worden gedacht aan het toepassen van een leeflaag met een dikte van minstens 0,5 m-mv of het 

volledig verwijderen van de verontreiniging indien de herontwikkeling een leeflaag niet toe laat. 

Voor het saneren van de bodem gelden algemene rijksregels van het Besluit activiteiten leefomgeving (Bal). Hoofdstuk 3 

van het Bal bevat de aanwijzing van wat er onder de milieubelastende activiteit valt en wat vergunningplicht   

Bij een bodemsanering is een meldings- en informatieplicht van toepassing. Hiervoor dient een melding, minstens vier 

weken voor aanvang, te worden verricht via het Omgevingsloket. 

Nadrukkelijk wordt vermeld dat het onderhavige bodemonderzoek niet bedoeld is ter vaststelling van de 

hergebruiksmogelijkheden van eventueel tijdens herinrichtings- en/of bouwwerkzaamheden vrijkomende grond. Indien 

hiervan sprake is, wordt aanbevolen de grond aan te bieden bij een grondbank die erkend is volgens BRL9335 en/of te 

keuren volgens de Regeling bodemkwaliteit 2022. 

Rapportnummer: _ 3590159 15van15 

Projectlocatie: _ De Geschikte Peer Ter Aar 



  

  

BIJLAGE 1 

    



  

SOILUTION 

  

nzor 

  

  

    

   

   

  

ND 
5 

K 

£ S 

B 

j4 Bovenland 
3 

£ 

x 5 (na61 

8 

ë 

Ter Aar û 

Kerkweg 

na0o) 

M 

\ 

S 

\ S 

\ N 

\ « 

\ 

\ 

460 

Golfclúb, 

Zeegerstoot 

  

  

  

  

Schouteny 

Molen   

    
        

  

  

  Bijlage 1 Regionale ligging 

Locatie Volkstuinencomplex De Geschikte Peer Ter Aar 

Datum 25 april 2024 Formaat A4 

Projectnummer | 3590159   

  



  

  

BIJLAGE 2 

    



E N e E e t Ù 

EE A A 
Aantekeningen Kaart 

Onderzoekslocatie 

Asbest en Grond 

—+— Boring (1,0 m-mv) 

@ Boring (2,0 m-mv) 

  
Peilbuis 

Proefgat 

Proefgat (incl. boring 1,0 m-mv) 

Proefgat (incl. boring 2,0 m-mv) 

Asbest Verdacht Materiaal op maaïveld |_ 

|a Asbestsleuven 

Tekenaar   (geanonimiseerd)



  

  

BIJLAGE 3 

    



SOILUTION. 

  

Boring: 106a 

Daum: 1062024 
x 104 

v 46455124 

o 2 wn 

, doh zande, l aa 

geen oo wate oacie, donkerun, 

|:|‘ D Edolmanboor 

AA « 

[ 

K a ag. Ai RTeEE 

@ TDA oo znd em ieuster 

2 rezcie giegun. Edetmanboor 

|s D … _ Veen serkhetn,eages K. geen 

a 2 o waler eacte dorkeroron, 

\ Edeimanteor 

Boring: 106c 

Daum: 1062024 
x 1044 

v 164654 

, matg ag, maig Hmezs 

sporen zard. geen ose waer 

veactie, o Edelwarboor 

lek Heïg. g oiewater 

Gomserrr. Eestrartoor 

   

Boring: _ SLO8 

am 1152024 
x toeseaso 

v 152954 

Zane malg f g S. raig 

lummoea _ Pemez a bakseennosdend, 

‘matg gindroueend, matgy 

20 Bnheudend,dnkerrun,Graen, 

 RANSIDS 20.400 u 800 

« \zen 

e m g zvak hUm 

Ketrun,Graven, RDA 

200-4050 dn 0 

  |]Amvm 

Projectnaam: Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 47 

Projectcode: 3590159 

Boring: 106b 

Daum: 1062024 
x 10079 

v 14457 

o 2 wn 

K zak zandg k Mumede 

sporen baxseen, goen ole watr 

Th donkerbn Ecatmarboor 

K. a z. a hUTeEE 

2 _ geen oie walerrecte, brungr, 

Eoelmarooor 

  Veen. k Mel. een olewater 

22 reaete derkeronun. Eoeirarcoor 

Daum: 1062024 
x 1036 

v 46455155 

K Zuik z. MaEg PAE 

geen di wate eacie, dorkerrun, 

Eceimarzoor 

Veen s Meig ages K; goen 

oze water roacte,dorwerbrse. 

Ecelmansoor 

  

Boring: _ SLO1 

am 1152024 
x 10083145 

v 15480 

a z zandg k MUne, 

cpo'e p sporen baksieen,zuak 

aa /avneroienelheugend: wokersrun 

 Gaven, MMT 205-40 50 puin 

a 2 16520 stken sbeet 

\ Serdeet paamateiaal 455 gram 

e maig slig. zwak hUm 

22 Tehbrin, Gaven. AMIB2 

\ zo0ins 

    



SOILUTION_ __ 

  

  

  

SL02 

1162024 

1002915 

16455282 

, walg zandg, s ME 

mati baeteepeend, 

|awamios K. Gaven, AVINI0S 
|ATO oe-40:50 u ® 732012 

J satrateraal ‘zm 

vane K m slig. zeak humeus Eeirun, Gaven, MOZ 

\ 200.20:0 n D 

  

  

Boring: SL04 

Dm 152024 
x 1086297 

v 4897 

° e e 

B Ĳ…… H.……… e dn 
G UKO 206 0 0pn 

  

Boring: 

  

  

  

14220 16 k ae0oe verdacht 

paatmaterasl 9om 

o2 Klei, matig silig, zwak humeus, 

i Gen AAE 

SL06 

162004 

tomzass 

166 

o SEA a e are 

mmor aa n s 

s Graven AUMIG7 205 4030 ii 

433 sken asbetverdacht 

lammoz paatmatsraal 641gar 

K. maig sg zwak homeas 

2 ii Graen. AM 200.<0-70 

\zen0 

Projectnaam: Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 47 

Projectcode: 3590159 

    

  

Boring: SL03 

Daum: 1162024 
x 10862476 

v 18498 

L om 

r 

Voledg aesken. narg 

PUroaa  zonsreenroodGaven aa 

k AE z < S puin 

2 070 

buaos , z z. a Pane, 
2 Soeke Gaven ETE 

JEO p 0 

Boring: SLO5 

Dm 152024 
x 1082692 

v Jesat 

o . n 

K oh zndi z u 

evakbasieernien zaae 

aa d/aaeta$enenoaser doserren Graen, 

OANTOG 2004050 n Z 

m aa 15020 11 de aebetverdaent 

am N e i   

  

  

a maig <lig. zvak hUm 

Ketrun,Graen, MOZ 

200-40-70 pain 0 

  

SLO7 

1152024 

10085527 

165478 

z. iek TeK, 

sporen bakteen,dorkeronn, 

[mamosa _ Graven AIIO 205 4050 pian 1° 

|]mmo4 Kel, maig slig. zwak humeus. n Graven. AM 20040-70 

pin 14 

   



Legenda (conform NEN 5104) 

grind 

Grind, sitig 

Grind, zwak zandig 

Grind, matig zandig 

Grind, sterk zandig 

Grind, uterst zandig   

zand 

Zand,kletg 

Zand, zwak sitig 

Zand, matig sitig 

Zand, iterst sitig 

! Zand, sterk sitig 

Veen, mineraalarm 

Veen, zwak kliig 

Veen, sterk Kllig 

Veen, zwak zandig 

Veen, sterk zandig 

  

casing 

hoogste grondwaterstand 

gemiddelde grondwaterstand 

laagste grondwaterstand 

zand atdichting 

bentonieumikolieukleiatdichting 

  

  

   

  

  

  

  

    

j Kli zwak sitig 

Klei matig sitig 

Klei, sterk sitig 

Klei, uiterst stig 

Klel, zwak zandig 

n Leem, zwak zandig 

- Leem, sterk zandig 

overige toevoegingen 

zwak humeus 

Ü matig humeus 

Ü sterk humeus 

\ífll zwak grindig 

Ü] matig grindig 

sterk grindig 

  

  

geur 

geen geur 

zwakke gour 

matige geur 

sterke geur 

uiterste geur 
ee20 

e 

geen ole-water reactie 

zwakke olie-water reactie 

  

   

matige olie-wateri 

sterke olie-water 

uiterste olie-water reactie anenn 

i.d-waarde 
z 

E 

” 

>10 

>100 

>1000 

>10000 sss 

  

4 bijzonder bestanddeel 

4 Gemiddeld hoogste grondwaterstand 

# grondwaterstand 

# Gemiddeld laagste grondwaterstand 

slib 



  

  

BIJLAGE 4 

    



SGS Environmental Analytics 

Correspondentieadres 

Steenhouwerstraat 15 : 3194 AG Rotterdam 

Tel.:+31 (0)10 231 4700 - Fax: +31 (0)10 416 30 34 

www.sgs.com/analytics-nl 

  

Analyserapport 

Soilution 

Groene Dijk 2C Blad 1 1 

3401NJ IJsselstein lad 1 van 16 

Uw projectnaam : Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 

Uw projectnummer :3590159 

SGS rapportnummer : 14100612, versienummer: 1. 

(geanonimiseerd)

Rotterdam, 20-06-2024 

Geachte heer/mevrouw, 

Hierbij ontvangt u de analyse resultaten van het laboratoriumonderzoek ten behoeve van uw project 3590159. 

Het onderzoek werd uitgevoerd conform uw opdracht. De gerapporteerde resultaten hebben uitsluitend 

betrekking op de door SGS geteste monsters en zoals door SGS ontvangen zijn. De door u aangegeven 

omschrijvingen voor de monsters, het project en de monsternamedatum (indien aangeleverd) zijn 

overgenomen in dit analyserapport. SGS is niet verantwoordelijk voor de gegevens verstrekt door de 

opdrachtgever. 

   

Het onderzoek is uitgevoerd door SGS Environmental Analytics, gevestigd aan de Steenhouwerstraat 15 in 

Rotterdam (NL). Indien het onderzoek is uitgevoerd door derden is dit in het rapport aangegeven. 

Dit analyserapport bestaat inclusief bijlagen uit 16 pagina's. In geval van een versienummer van '2' of hoger 

vervallen de voorgaande versies. Alle bijlagen maken onlosmakelijk onderdeel uit van het rapport. Alleen 

vermenigvuldiging van het hele rapport is toegestaan. 

Voor meer informatie, omtrent bijvoorbeeld meetonzekerheid of gebruikte analysemethoden, kunt u contact 

opnemen met de afdeling Customer Support. 

Wij vertrouwen er op u met deze informatie van dienst te zijn. 

Hoogachtend, 

  
(geanonimiseerd)

A s Eeao Ai GEACEREDTEERO OL GENS DE B0OR DE RAADVOOR ACHEETATE GSTELDE CRTER YOO TESTLABORATORA GOFORWEN EOAE 1007 CNDERN L B 

v 

   

  

    

N 

TESTEN 

RWALIE 



Blad 2 van 16 

  

  

  

  

Analyserapport 

Soilution B.V. 

Projectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 13-06-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 13-06-2024 

Rapportnummer 14100812 -1 Rapportagedatum 20-06-2024 

Nummer Monstersoort Monsterspecificatie 

001 Asbestverdacht AM100 (0-50) 

002 Asbestverdacht _ AMO1 (0-30) 

003 Asbestverdacht AM102 (30-80) 

004 Asbestverdacht AM103 (5-50) 

005 Asbestverdacht AM104 (40-80) 

Analyse Eenheid Q 001 002 003 004 005 

VOORBEREIDENDE RESULTATEN 

totaalaangeleverdmonster _ kg 1608 1605 1635 3786 1369 

inbehandelinggenomen _ kg 1608 1605 1535 3786 1369 

gewicht 

Mengmonster samengesteld nee nee nee nee nee 

totaalgewiht<2Ommna 9 10161 971 99 soet 
drogen 

totaalgewiht<20mmna 9 31663 

drogen 

droge stof gew-% 633 5 5 6 500 

KWANTITATIEF ASBESTONDERZOEK 

gemeten totaal mgkgds Q 2 2 2 2 2 
asbesteoncentratie 

gemetenhechtgebonden. _ mgkgds Q 2 2 2 2 2 

asbesteoncentratie 

gemeten niet- mg/kgds Q <2 <2 <2 <2 <2 

hechtgebonden- 

asbesteoncentratie 

ondergrens (95% mkgds Q 2 2 2 2 2 
betrouwbinterval) 

bovengrens (85% mgkgds Q 2 2 2 2 2 

betrouwb.nteral) 

gemetenhechtgebonden _ mgkgds Q 2 2 2 a a 

Serpentjn-asbestgehate 

gemetenniethechtgebonden mgkgds Q 2 2 2 2 2 

Serpentijasbestgehae 

gemetenhechtgebonden _ mgkgds Q 2 2 2 2 2 

Amfboolasbestgehalte 

gemetenniethechtgebonden mgkgds Q 2 2 2 a a 

Amfboolasbestgehale 

berekende bepalingsgrens _ mgkgds Q 07 059 068 14 D 

gewogenasbestconcenralie mgkgds Q 2 2 2 2 2 

(geanonimiseerd)

De met Q gemerkte analyses zijn geacerediteerd door de RVA. 

Paraaf : 

  

& AmB GEACEREBTEEND VOLGENS OE BOOA DE RAD VOOR CCAEZTATIE ESTELDE ONTENA VOC TEFLABORATORA CONFONWEN EOE TE 207 ONGER 

  

  

N . 

ÈD e M e 

MWALIE 

  

    

(geanonimiseerd)



Blad 3 van 16 

  

  

Analyserapport 

Projectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 13-06-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 13-06-2024 

Rapportnummer 14100812 -1 Rapportagedatum 20-06-2024 

Voetnoten 

1 Na droging resteert minder dan de in NEN 5898 (hoofdstuk 5) aangegeven minimale monsterhoeveelheid In het 

laboratorium is meer dan de in NEN 5898 voorgeschreven hoeveelheid van de zeeffracties 0,5 1 mmen 1 2 mm 

onderzocht om te bewerkstellen dat de vereiste bepalingsgrens van 2 mg/kg ds wordt gehaaid. 

P - 

ZAQ O zeem SCCE EOEO E A v EE TC OE a em EN z o 

(geanonimiseerd)

   

(geanonimiseerd)



Blad 4 van 16 

  

  

  

  

Analyserapport 

n B.V. 

Projectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 13-06-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 13-06-2024 

Rapportnummer 14100812 -1 Rapportagedatum 20-06-2024 

Nummer Monstersoort Monsterspecificatie 

006 Asbestverdacht AM105 (0-50) 

007 Asbestverdacht _ AM106 (0-50) 

008 Asbestverdacht AM107 (0-30) 

009 Asbestverdacht AM108 (0-50) 

010 Asbestverdacht AM109 (0-40) 

Analyse Eenheid Q 006 007 008 009 010 

VOORBEREIDENDE RESULTATEN 

totaalaangeleverdmonster _ kg 1639 1779 1442 1652 1742 

inbehandelinggenomen _ kg 1639 1779 1442 1552 1742 

gewicht 

Mengmonster samengesteld nee nee nee nee nee 

totaalgewicht<20mmna q 148 10741 923 10449 14001 

drogen 

droge stof gew-% 781 04 650 673 e71 

KWANTITATIEF ASBESTONDERZOEK 

gemeten totaal mgkgds Q 2 2 2 2 2 
asbesteoncentratie 

gemetenhechtgebonden. _ mgkgds Q 2 2 2 2 2 

asbesteoncentratie 

gemeten riet- mokgós Q 2 2 2 2 2 
hechtgebonden- 

asbesteoncentratie 

ondergrens (95% mg/kgds Q <2 <2 17 <2 <2 

betrouwb.nteral) 

bovengrens (05%% mkgds Q 2 2 = 2 2 
betrouwbinterval) 

gemetenhechtgebonden _ mgkgds Q 2 2 2 2 2 

Serpentijn asbostgehate 

gemetenniethechtgebonden mgkgds Q 2 2 2 a a 

Serpentjn-asbestgchale 

gemetenhechtgebonden _ mgkgds Q 2 2 2 2 2 

Amfboolasbestgehale 

gemetenniethechtgebonden mgkgds _Q 2 2 2 2 2 

Amfboolasbestgehalte 

berekendebepalingsgrens _ mgkgds Q 074 12 078 02 031 

gewogen asbestconcentratie mgkgds Q <2 <2 2 <2 <2 

(geanonimiseerd)

De met Q gemerkte analyses zijn geacerediteerd door de RVA. 

Paraaf 

  

& AmB GEACEREBTEEND VOLGENE DE DOCA DE RAADVOOR ACZAEZTTIE ESTELDE ONTENA VOOR TESTLABOR TORA CONFORW EN EOE ZEZO7 ONGER . 2E 

  

  
  

N 

ÈD i 

MWALIE 

      

(geanonimiseerd)



  

Blad 5 van 16 

  

Analyserapport 

Projectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 13-06-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 13-06-2024 

Rapportnummer 14100812 -1 Rapportagedatum 20-06-2024 

Voetnoten 

(geanonimiseerd)

  

Na droging resteert minder dan de in NEN 5898 (hoofdstuk 5) aangegeven minimale monsterhoeveelheid. In het 

laboratorium is meer dan de in NEN 5898 voorgeschreven hoeveelheid van de zeeffracties 0,5 1 mm en 1 2 mm 

onderzocht om te bewerkstellen dat de vereiste bepalingsgrens van 2 mg/kg ds wordt gehaald. 

Paraaf : 

   
  

  

(geanonimiseerd)



Blad 6 van 16 

  

  

  

  

Analyserapport 

Soilution B.V. 

Projectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 13-06-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 13-06-2024 

Rapportnummer 14100812 -1 Rapportagedatum 20-06-2024 

Analyse Monstersoort Relatie tot norm 

droge stof Asbestverdacht NEN 5898+C1 

gemeten totaal Asbestverdacht idem 
asbesteoncentratie 

ondergrens gemeten serpentijn- Asbestverdacht Idem 

asbestconcentratie 

Bovengrens gemeten serpentjn _ Asbestverdacht 1dem 

ondergrens gemeten amfibool- Asbestverdacht Idem 

asbesteoncentratie 

Bovengrens gemeten amfibool Asbestverdacht Idem 

Monster Barcode Aanlevering Monstername Verpakking 

001 E5647678 12-06-2024 11-06-2024 ALC295 

002 E5647680 12-06-2024 11-06-2024 ALC295 

003 E5647679 12-06-2024 11-06-2024 ALC295 

004 E5647681 12-06-2024 11-06-2024 ALC295 

004 E5647682 12-06-2024 11-06-2024 ALC295 

005 E5647683 12-06-2024 11-06-2024 ALC295 

006 E5647684 12-06-2024 11-06-2024 ALC295 

007 E5647685 12-06-2024 11-06-2024 ALC295 

008 E5647688 12-06-2024 11-06-2024 ALC295 

009 E5647686 12-06-2024 11-06-2024 ALC295 

010 E5647687 12-06-2024 11-06-2024 ALC295 

Paraaf : 

a ” 

(geanonimiseerd)

N 

TESTEN 

MWALIE 

  

    

(geanonimiseerd)



SGS rapportnummer 14100612-1 Blad 7 van 16 

  

Analyserapport bepaling van asbest conform NEN 5898 

  

  

SGSnummer: 14100612-001 Datum analyse: 19-06-2024 

Projectnummer: 3590159 

Projectnaam: 3590159 

Monsteromschrijving AM100 (0-50) 

[Laomonster 

|Gemeten concentraties Concentratie (mg/kgds) ” __ Ondergrens (mg/kgds) ”” Bovengrens (mg/kgds) ” 

[gemeten serpentijn-asbestconcentratie <2 <2 <2 

[gemeten amfiboolasbestconcentratie <2 <2 <2 

[gemeten hechtgebonden-asbestconcentratie <2 a <2 

[gemeten niet-hechtgebonden-asbestconcentratie <2 a 2 

[gemeten totaal asbestconcentratie <2 a <2 

|oerekende bepalingsgrens 07 

  

[Gewogen concentraties* 

  

  

  

  

  

  

gewogen asbestconcentate E z E 

gewogen niet-hechtgebonden asbestconcentratie <2 

Joorbereidende resultaten 

otaal gewicht na drogen 10172 9 

totaal gewicht <20 mm na drogen 10161 g 

totaal gewicht voor drogen 16080 g 

droge stof 633 gew:% 

Analyseresultaten 

= g 3 s |s s ëc A 

ë _ |/3 E & |se_ |s5 |Z5 |e e |E: 

£ 3|4z |EA Ë $ |&ls |jijal|sia |S |E |ÉL 

s |82 iSĲ H & |53 |E35 |555 |55 |55 |E3 

H 3135 |Aa/s H z |555 |855 |535 |55 |55 |22 

ë 3ë |55 |s|s|6|E 5 3 |535 |532 |552 BE |52 |55 

ë s |838 & ë & |833 |855 |j55 |5S |5E |5E 

g5|E5E ë 2 ëÈ ë 

>31.5 0 100 

20315]| 12 | 10 

s20 | 200 | 100 

48 317 100 

24 188 | 100 

12 151 100 

051 189 | 60 07 

<o5 | 9126                                 
  

[Gevonden vezeis n de fractie <0.5mm d.m.v kwatatief onderzoek m.b.v storeo microscopie   
  

  

bundeis Chrysotier 

[bundeis Amosiet 

[bundeis Crocidoliet 

[bundeis Anthophyliet 

[bundeis Tremoliet 

[bundeis Actnotiet   
  

De gewogen concentratie is de concentratie serpentijn + 10 maal de concentratie amfibool. "Circulaire Bodemsanering. 

Staatscourant nr. 16675, 1 juli 2019' 

De gewogen concentratie wordt niet afgerond, maar afgebroken gerapporteerd 

Alle afrondingen gebeuren vanaf het ruwe resultaat volgens tabel 5 uit NEN5898:2015. 

De mate van hechtgebondenheid betreft een indicatieve weergave, welke is afgeleid van tabel 1 uit NEN5898:2015, 

De bepalingsgrens wordt alleen bepaald voor de zeeffracties < 4 mm, indien hierin geen asbest is aangetroffen. De totale 

bepalingsgrens is verkregen door de bepalingsgrenzen van de afzonderlijke zeeffracties bij elkaar op te tellen 

H! 

Page 1 of1 



SGS rapportnummer 
14100612-1 Blad 8 van 16 

  

Analyserapport bepaling van asbest conform NEN 5898 

  

  

  

  

  

  

  

  

  

SGSnummer 14100612-002 Datum analyse 19-06-2024 

Projectnummer 3590159 

Projectnaam: 3590159 

Monsteromschriving AM1O1 (0-30) 

Labomonster 

|Gemeten concentraties Concentraie (mgykgds)”" _ Ondergrens (mgkgds) ”” __ Bovengrens (mg/kgds) * 

|gemeten serpentijn-asbestconcentratie <2 <2 <2 

|gemeten amfibool-asbestconcentratie <2 <2 <2 

|gemeten hechtgebonden-asbestconcentratie <2 <2 <2 

|gemeten niet-hechtgebonden-asbestconcentratie <2 <2 <2 

lgemeten totaal asbestconcentratie 2 2 2 

berekende bepalingsgrens 059 

|Gewogen concentraties* 

aewogen asbestconcentrate E z E 

lgewogen niet-hechtgebonden asbestconcentratie <2 

/oorbereidende resuitaten 

otaal gewicht na drogen 10347 9 

totaal gewicht <20 mm na drogen 9741 g 

otaal gewicht voor drogen 16045 9 

groge stof 645 gew-% 

Analyseresultaten 

= g 3 s |s s ëc A 

ë _ |/3 E & |se_ |s5 |Z5 |e e |E: 

£ 3| , EES 5 5 |ëis |ijsl|sis iz |Ez |EE 

s |82 iSĲ H & |53 |E35 |555 |55 |55 |E3 

H 3135 |Aa/s £ 3 |535 |i5s |555 |iS |ES |ES 

£ 38 | 55s |éS 5 2 |338 |332 |52E |3E |EE & 

* 451835 4 & 3 |85 63 2516 6 |5E 

g5|E5E ë 2 ëÈ ë 

>31.5 0 100 

20315 | 606 | 100 

820 a62 | 100 

48 232 100 

24 143 | 100 

12 125 100.0 0000 

051 150 | 68 06 

<o5 | 8229                                 
    [Gevonden vezeis n de fractie <0.5mm d.m.v kwatatief onderzoek m.b.v storeo microscopie 

  

  

bundeis Chrysotier 

[bundeis Amosiet 

[bundeis Crocidoliet 

[bundeis Anthophyliet 

[bundeis Tremoliet 

[bundeis Actnotiet 

  

Staatscourant nr. 16675, 1 juli 2019' 

De gewogen concentratie wordt niet afgerond, maar afgebroken gerapporteerd 

H! 

De gewogen concentratie is de concentratie serpentijn + 10 maal de concentratie amfibool. "Circulaire Bodemsanering. 

Alle afrondingen gebeuren vanaf het ruwe resultaat volgens tabel 5 uit NEN5898:2015. 

De mate van hechtgebondenheid betreft een indicatieve weergave, welke is afgeleid van tabel 1 uit NEN5898:2015, 

De bepalingsgrens wordt alleen bepaald voor de zeeffracties < 4 mm, indien hierin geen asbest is aangetroffen. De totale 

bepalingsgrens is verkregen door de bepalingsgrenzen van de afzonderlijke zeeffracties bij elkaar op te tellen 

Page 1 of1 

  



SGS rapportnummer 14100612-1 Blad 9 van 16 

  

Analyserapport bepaling van asbest conform NEN 5898 

  

  

SGSnummer: 14100612-003 Datum analyse 19-06-2024 

Projectnummer: 3590159 

Projectnaam: 3590159 

Monsteromschrijving AM102 (30-80) 

[Labomonster 

[Gemeten concentraties Concentratie (mgfkgds) *” __ Ondergrens (mg/kgds)”” __ Bovengrens (mg/kgds) ” 

[gemeten serpentijn-asbestconcentratie 2 2 2 

[gemeten amibool-asbestconcentratie 2 <2 <2 

[gemeten hechtgebonden-asbestconcentratie 2 2 2 

[gemeten niet-hechtgebonden-asbestconcentratie <2 2 2 

[gemeten totaal asbestconcentratie <2 <2 <2 

|oerekende bepalingsgrens 068 

  

[Gewogen concentraties* 
  

  

  

  

  

  

gewogen asbestconcentate E z E 

gewogen niet-hechtgebonden asbestconcentratie <2 

Joorbereidende resultaten 

otaal gewicht na drogen 9509 9 

totaal gewicht <20 mm na drogen 9599 g 

otaal gewicht voor drogen 15349 9 

droge stof 625 gew:% 

Analyseresultaten 

= g 3 s |s s ëc A 

ë _ |/3 E & |se_ |s5 |Z5 |e e |E: 

£ 3|.. BB 5 5 |&is |ii l|siz |iz |iz |E; 

3 z |83 |G|s|E|s] H 3 |582 |533 /|553 |55 |55 |58 

H 3135 |Aa/s H z |555 |855 |535 |55 |55 |22 

ë 3ë |55 |s|s|6|E 5 3 |535 |532 |552 BE |52 |55 

ë s |838 & ë & |833 |855 |j55 |5S |5E |5E 

g5|E5E ë 2 ëÈ ë 

>31.5 0 100 

215| o | 10 

320 127 | 100 

48 83 100 

24 s | 10 

12 87 100 

051 7 64 07 

<5 | 61                                 
  

[Gevonden vezeis n de fractie <0.5mm d.m.v kwatatief onderzoek m.b.v storeo microscopie   
  

  

bundeis Chrysotier 

[bundeis Amosiet 

[bundeis Crocidoliet 

[bundeis Anthophyliet 

[bundeis Tremoliet 

[bundeis Actnotiet   
  

* _ De gewogen concentratie is de concentratie serpentijn + 10 maal de concentratie amfibool. "Circulaire Bodemsanering. 

Staatscourant nr. 16675, 1 juli 2019' 

De gewogen concentratie wordt niet afgerond, maar afgebroken gerapporteerd 

Alle afrondingen gebeuren vanaf het ruwe resultaat volgens tabel 5 uit NEN5898:2015. 

De mate van hechtgebondenheid betreft een indicatieve weergave, welke is afgeleid van tabel 1 uit NEN5898:2015, 

* De bepalingsgrens wordt alleen bepaald voor de zeeffracties < 4 mm, indien hierin geen asbest is aangetroffen. De totale 

bepalingsgrens is verkregen door de bepalingsgrenzen van de afzonderlijke zeeffracties bij elkaar op te tellen 

H! 

Page 1 of1 



SGS rapportnummer 14100612-1 Blad 10 van 16 

  

Analyserapport bepaling van asbest conform NEN 5898 

  

  

SGSnummer: 14100612-004 Datum analyse: 20-06-2024 

Projectnummer: 3590159 

Projectnaam: 3590159 

Monsteromschrijving AM103 (5-50) 

[Laomonster 

|Gemeten concentraties Concentratie (mg/kgds) ” __ Ondergrens (mg/kgds) ”” Bovengrens (mg/kgds) ” 

[gemeten serpentijn-asbestconcentratie <2 <2 <2 

[gemeten amfiboolasbestconcentratie <2 <2 <2 

[gemeten hechtgebonden-asbestconcentratie <2 

[gemeten niet-hechtgebonden-asbestconcentratie <2 

[gemeten totaal asbestconcentratie <2 a <2 

|oerekende bepalingsgrens 14 

  

[Gewogen concentraties* 

  

  

  

  

  

  

gewogen asbestconcentate E z E 

gewogen niet-hechtgebonden asbestconcentratie <2 

Joorbereidende resultaten 

otaal gewicht na drogen 31663 9 

totaal gewicht <20 mm na drogen 31663 g 

totaal gewicht voor drogen 37858 g 

droge stof 336 gew:% 

Analyseresultaten 

= g 3 s |s s ëc A 

ë _ |/3 E & |se_ |s5 |Z5 |e e |E: 

£ 3|.. BB 5 5 |&is |ii l|siz |iz |iz |E; 

s |82 iSĲ H i |533 |E35 |555 |55 |ES |EE 

H 3135 |Aa/s H z |555 |855 |535 |55 |55 |22 

ë 3ë |55 |s|s|6|E 5 3 |535 |532 |552 BE |52 |55 

ë s |838 & ë & |833 |855 |j55 |5S |5E |5E 

g5|E5E ë 2 ëÈ ë 

>31.5 0 100 

215| o | 10 

20 | 698 | 100 

48 4932 100 

24 | 32]| 297 08 

12 3407 151 04 

051 2289 66 02 

<o5 | 11104                                 
  

[Gevonden vezeis n de fractie <0.5mm d.m.v kwatatief onderzoek m.b.v storeo microscopie   
  

  

bundeis Chrysotier 

[bundeis Amosiet 

[bundeis Crocidoliet 

[bundeis Anthophyliet 

[bundeis Tremoliet 

[bundeis Actnotiet   
  

De gewogen concentratie is de concentratie serpentijn + 10 maal de concentratie amfibool. "Circulaire Bodemsanering. 

Staatscourant nr. 16675, 1 juli 2019' 

De gewogen concentratie wordt niet afgerond, maar afgebroken gerapporteerd 

Alle afrondingen gebeuren vanaf het ruwe resultaat volgens tabel 5 uit NEN5898:2015. 

De mate van hechtgebondenheid betreft een indicatieve weergave, welke is afgeleid van tabel 1 uit NEN5898:2015, 

De bepalingsgrens wordt alleen bepaald voor de zeeffracties < 4 mm, indien hierin geen asbest is aangetroffen. De totale 

bepalingsgrens is verkregen door de bepalingsgrenzen van de afzonderlijke zeeffracties bij elkaar op te tellen 

H! 

Page 1 of1 



SGS rapportnummer 14100612-1 Blad 11 van 16 

  

Analyserapport bepaling van asbest conform NEN 5898 

  

  

SGSnummer: 14100612-005 Datum analyse 19-06-2024 

Projectnummer: 3590159 

Projectnaam: 3590159 

Monsteromschrijving AM104 (40-80) 

[Labomonster 

[Gemeten concentraties Concentratie (mgfkgds) *” __ Ondergrens (mg/kgds)”” __ Bovengrens (mg/kgds) ” 

[gemeten serpentijn-asbestconcentratie 2 2 2 

[gemeten amibool-asbestconcentratie 2 <2 <2 

[gemeten hechtgebonden-asbestconcentratie 2 2 2 

[gemeten niet-hechtgebonden-asbestconcentratie <2 2 2 

[gemeten totaal asbestconcentratie <2 <2 <2 

|oerekende bepalingsgrens Nyt 

  

[Gewogen concentraties* 

  

  

  

  

  

  

aewogen asbestconcentrate 2 z 4 

lgewogen niet-hechtgebonden asbestconcentratie 2 

/oorbereidende resuitaten 

otaal gewicht na drogen 8081 9 

totaal gewicht <20 mm na drogen 8081 g 

totaal gewicht voor drogen 13688 g 

groge stof 590 gew-% 

Analyseresultaten 

= g 3 s |s s ëc A 

ë _ |/3 E & |se_ |s5 |Z5 |e e |E: 

£ 3|4z |EA Ë $ |&ls |jijal|sia |S |E |ÉL 

3 z |83 |G|s|E|s] H 3 |582 |533 /|553 |55 |55 |58 

$ 3138 |AE £ 3 |558 |885 /555 |55 |55 |ES 

ë 3ë |55 |s|s|6|E 5 3 |535 |532 |552 BE |52 |55 

* 45 |535 & á 3 |85 53 |537 |6" |á |8E 

g5|E5E ë 2 ëÈ ë 

>31.5 0 100 

20315]| o | 100 

820 185 | 100 

48 127 100 

24 ® | 10 

12 63 100 

051 42 100 

<o5 | 7565                                 
  

[Gevonden vezeis n de fractie <0.5mm d.m.v kwatatief onderzoek m.b.v storeo microscopie   
  

  

bundeis Chrysotier 

[bundeis Amosiet 

[bundeis Crocidoliet 

[bundeis Anthophyliet 

[bundeis Tremoliet 

[bundeis Actnotiet   
  

De gewogen concentratie is de concentratie serpentijn + 10 maal de concentratie amfibool. "Circulaire Bodemsanering. 

Staatscourant nr. 16675, 1 juli 2019' 

De gewogen concentratie wordt niet afgerond, maar afgebroken gerapporteerd 

Alle afrondingen gebeuren vanaf het ruwe resultaat volgens tabel 5 uit NEN5898:2015. 

De mate van hechtgebondenheid betreft een indicatieve weergave, welke is afgeleid van tabel 1 uit NEN5898:2015, 

De bepalingsgrens wordt alleen bepaald voor de zeeffracties < 4 mm, indien hierin geen asbest is aangetroffen. De totale 

bepalingsgrens is verkregen door de bepalingsgrenzen van de afzonderlijke zeeffracties bij elkaar op te tellen 

H! 

Page 1 of1 



SGS rapportnummer 14100612-1 Blad 12 van 16 

  

Analyserapport bepaling van asbest conform NEN 5898 

  

  

SGSnummer: 14100612-006 Datum analyse 20-06-2024 

Projectnummer: 3590159 

Projectnaam: 3590159 

Monsteromschrijving AM105 (0-50) 

[Labomonster 

[Gemeten concentraties Concentratie (mgfkgds) *” __ Ondergrens (mg/kgds)”” __ Bovengrens (mg/kgds) ” 

[gemeten serpentijn-asbestconcentratie 2 2 2 

[gemeten amibool-asbestconcentratie 2 <2 <2 

[gemeten hechtgebonden-asbestconcentratie 2 2 2 

[gemeten niet-hechtgebonden-asbestconcentratie <2 2 2 

[gemeten totaal asbestconcentratie <2 <2 <2 

|oerekende bepalingsgrens 074 

  

[Gewogen concentraties* 

  

  

  

  

  

  

aewogen asbestconcentrate E z E 

lgewogen niet-hechtgebonden asbestconcentratie <2 

/oorbereidende resuitaten 

otaal gewicht na drogen 11980 9 

totaal gewicht <20 mm na drogen 11948 g 

totaal gewicht voor drogen 16385 g 

groge stof 731 gew:% 

Analyseresultaten 

= g 3 s |s s ëc A 

ë _ |/3 E & |se_ |s5 |Z5 |e e |E: 

£ 3|4z |EA Ë $ |&ls |jijal|sia |S |E |ÉL 

3 z |83 |G|s|E|s] H 3 |582 |533 /|553 |55 |55 |58 

H 3135 |Aa/s H z |555 |855 |535 |55 |55 |22 

ë 3ë |55 |s|s|6|E 5 3 |535 |532 |552 BE |52 |55 

* 45 |535 & á 3 |35 53 |53 |6" |s |3E 

g5|E5E ë 2 ëÈ ë 

>31.5 0 100 

20315 | 32 | 100 

820 se3 | 100 

48 1800 100 

24 so | 100 

12 418 306 04 

051 381 | 108 03 

<o5 | 7690                                 
  

[Gevonden vezeis n de fractie <0.5mm d.m.v kwatatief onderzoek m.b.v storeo microscopie   
  

  

bundeis Chrysotier 

[bundeis Amosiet 

[bundeis Crocidoliet 

[bundeis Anthophyliet 

[bundeis Tremoliet 

[bundeis Actnotiet   
  

De gewogen concentratie is de concentratie serpentijn + 10 maal de concentratie amfibool. "Circulaire Bodemsanering. 

Staatscourant nr. 16675, 1 juli 2019' 

De gewogen concentratie wordt niet afgerond, maar afgebroken gerapporteerd 

Alle afrondingen gebeuren vanaf het ruwe resultaat volgens tabel 5 uit NEN5898:2015. 

De mate van hechtgebondenheid betreft een indicatieve weergave, welke is afgeleid van tabel 1 uit NEN5898:2015, 

De bepalingsgrens wordt alleen bepaald voor de zeeffracties < 4 mm, indien hierin geen asbest is aangetroffen. De totale 

bepalingsgrens is verkregen door de bepalingsgrenzen van de afzonderlijke zeeffracties bij elkaar op te tellen 

H! 

Page 1 of1 



SGS rapportnummer 14100612-1 Blad 13 van 16 

  

Analyserapport bepaling van asbest conform NEN 5898 

  

  

SGSnummer: 14100612-007 Datum analyse 20-06-2024 

Projectnummer: 3590159 

Projectnaam: 3590159 

Monsteromschrijving AM106 (0-50) 

[Labomonster 

[Gemeten concentraties Concentratie (mgfkgds) *” __ Ondergrens (mg/kgds)”” __ Bovengrens (mg/kgds) ” 

[gemeten serpentijn-asbestconcentratie 2 2 2 

[gemeten amibool-asbestconcentratie 2 <2 <2 

[gemeten hechtgebonden-asbestconcentratie 2 2 2 

[gemeten niet-hechtgebonden-asbestconcentratie <2 2 2 

[gemeten totaal asbestconcentratie <2 <2 <2 

|oerekende bepalingsgrens 12 

  

[Gewogen concentraties* 

  

  

  

  

  

  

gewogen asbestconcentate E z E 

gewogen niet-hechtgebonden asbestconcentratie <2 

Joorbereidende resultaten 

otaal gewicht na drogen 10741 9 

totaal gewicht <20 mm na drogen 10741 g 

totaal gewicht voor drogen 17786 g 

droge stof 604 gew:% 

Analyseresultaten 

= g 3 s |s s ëc A 

ë _ |/3 E & |se_ |s5 |Z5 |e e |E: 

£ 3|4z |EA Ë $ |&ls |jijal|sia |S |E |ÉL 

s z |85 |SE ! & |58 |B53 |533 |53 |55 |E3 

H 3135 |Aa/s H z |555 |855 |535 |55 |55 |22 

ë 3ë |55 |s|s|6|E 5 3 |535 |532 |552 BE |52 |55 

ë s |838 & ë & |833 |855 |j55 |5S |5E |5E 

g5|E5E ë 2 ëÈ ë 

>31.5 0 100 

215| o | 10 

20 | 2065 | 100 

48 1601 100 

24 705 | 100 

12 559 20 06 

051 638 61 06 

<o5 | 5154                                 
  

[Gevonden vezeis n de fractie <0.5mm d.m.v kwatatief onderzoek m.b.v storeo microscopie   
  

  

bundeis Chrysotier 

[bundeis Amosiet 

[bundeis Crocidoliet 

[bundeis Anthophyliet 

[bundeis Tremoliet 

[bundeis Actnotiet   
  

De gewogen concentratie is de concentratie serpentijn + 10 maal de concentratie amfibool. "Circulaire Bodemsanering. 

Staatscourant nr. 16675, 1 juli 2019' 

De gewogen concentratie wordt niet afgerond, maar afgebroken gerapporteerd 

Alle afrondingen gebeuren vanaf het ruwe resultaat volgens tabel 5 uit NEN5898:2015. 

De mate van hechtgebondenheid betreft een indicatieve weergave, welke is afgeleid van tabel 1 uit NEN5898:2015, 

De bepalingsgrens wordt alleen bepaald voor de zeeffracties < 4 mm, indien hierin geen asbest is aangetroffen. De totale 

bepalingsgrens is verkregen door de bepalingsgrenzen van de afzonderlijke zeeffracties bij elkaar op te tellen 

H! 

Page 1 of1 



SGS rapportnummer 

14100612-1 Blad 14 van 16 

  

Analyserapport bepaling van asbest conform NEN 5898 

SGSnummer: 14100612-008 

Monsteromschrijving AM107 (0-30) 

Datum analyse: 

Projectnummer: 

Projectnaam: 

19-06-2024 

3590159 

3590159 

  

[Laomonster 

|Gemeten concentraties Concentratie (mg/kgds) *” Ondergrens (mg/kgds) * Bovengrens (mg/kgds) ”” 

  

  

  

  

  

  

  
  

  

  

  

   

  

  

  

                      

|gemeten serpentijn-asbestconcentratie 2 17 25 

|gemeten amfibool-asbestconcentratie <2 <2 <2 

|gemeten hechtgebonden-asbestconcentratie 2 17 25 

|gemeten niet-hechtgebonden-asbestconcentratie <2 <2 <2 

[gemeten totaal asbestconcentratie 2 17 25 

berekende bepalingsgrens 079 

|Gewogen concentraties* 

aewogen asbestconcentrate BĲ 768 352 

lgewogen niet-hechtgebonden asbestconcentratie 2 

/oorbereidende resuitaten 

otaal gewicht na drogen 9179 9 

totaal gewicht <20 mm na drogen 9123 g 

otaal gewicht voor drogen 14115 9 

groge stof 650 gew-% 

Analyseresultaten 

oo matenaat Tecme e o 7o 4 Anthopylet  Temoletk _ AGinoler% 

n ‘exw) ) vm n (0in) 

Plaat hechtgebonden 1015 - - E E - 

E 5 3 |ie_ |s5_ |53 |e e |EE 

B 3 BEEEE 5 |38 s l|ijs |e |ez |EL 

£ |42 [|Ei|E|a|s|s E H 5 5538355 |ES |E3 |ês 

2 s5 8/5|8/2/E È 3 |38 3 ERA E E 25 

3 E EE 3 5$ 353 |553 |is E 

3ë | 55 |6[s|S|E|E|E 5 2 |s 528 |528 |3ë ËE 3 

: =Ë 585 « ä 3 |556 53 |85 |67 = |2E 

Ef | 25 E! 2 |55 ä 

5315 o | 700 

20315 56 100 

820 30 | 100 |x Plaat 1 | 14320 | 10638 15706 |23.560 

48 248 100 

24 109 | 100 |x Plaat 2 | 00879 | 1204 0963 | 144 

12 158 | 100 |x Plaat s | 0019 | 022 0185 | 0278 

051 145 | 58 08 

<0.5 8045           
    [Gevonden vezeis n de fractie <0.5mm d.m.v kwaltatief onderzoek M.D.v stereo MiCroscopie 

  

  

bundeis Chrysotier 

|bundeis Amosiet 

[bundeis Croeidoliet 

[bundeis Anthophyliet 

[bundeis Tremoliet 

[bundeis Acinoliet 

  

* _ De gewogen concentratie is de concentratie serpentijn + 10 maal de concentratie amfibool. "Circulaire Bodemsanering, 

Staatscourant nr. 16675, 1 juli 2013 

De gewogen concentratie wordt niet afgerond, maar afgebroken gerapporteerd 

* _ Alle afrondingen gebeuren vanaf het ruwe resultaat volgens tabel 5 uit NEN5898:2015 

De mate van hechtgebondenheid betreft een indicatieve weergave, welke is afgeleid van tabel 1 uit NEN5898:2015. 

De bepalingsgrens wordt alleen bepaald voor de zeeffracties < 4 mm, indien hierin geen asbest is aangetroffen. De totale 

bepalingsgrens is verkregen door de bepalingsgrenzen van de afzonderlijke zeeffracties bij elkaar op te tellen 

Page 1 of1 

  



SGS rapportnummer 

14100612-1 Blad 15 van 16 

  

Analyserapport bepaling van asbest conform NEN 5898 

  

  

  

  

  

  

  

  

  

SGSnummer: 14100612-009 Datum anayse 18-06-2024 

Projectnummer: 3590159 

Projectnaam: 3590159 

Monsteromschriving AM108 (0-50) 

Labomonster 

|Gemeten concentraties Concentraie (mgykgds)”" _ Ondergrens (mgkgds) ”” __ Bovengrens (mg/kgds) * 

|gemeten serpentijn-asbestconcentratie <2 <2 <2 

|gemeten amfibool-asbestconcentratie <2 <2 <2 

|gemeten hechtgebonden-asbestconcentratie <2 <2 <2 

|gemeten niet-hechtgebonden-asbestconcentratie <2 <2 <2 

lgemeten totaal asbestconcentratie 2 2 2 

erekende bepaingsgrens 02 

|Gewogen concentraties* 

aewogen asbestconcentrate 2 z E 

lgewogen niet-hechtgebonden asbestconcentratie 2 

/oorbereidende resuitaten 

otaal gewicht na drogen 10449 9 

totaal gewicht <20 mm na drogen 10449 g 

otaal gewicht voor drogen 18516 9 

groge stof 673 gew-% 

Analyseresultaten 

= & 3 s |s s ëc 2 

ë _ |/3 E & |se_ |s5 |Z5 |e e |E: 

£ 3|.. BB 5 5 |&is |ii l|siz |iz |iz |E; 

sz |EES 5 j S5|35E EE JÉ8 |5 

s 2 |35 |35A ë & 3is |542 K s2 s E3 

H s | 88 |SlG|E|E e 3 |555 |853 |5585 |55 |ES |EE 

ë 38 | 55s |éS 5 2 |zië |538 |32E 5E |E |E 

£ 451 5ij & á 5 |25 35 |i |6 e |5E 

g5|E5E ë 2 ëÈ ë 

>31.5 0 100 

20315 o | 10 

820 165 | 100 

48 215 100 

24 170 | 100 

12 176 100 

051 20 | 177 02 

<05 | 44                                 
    [Gevonden vezeis n de fractie <0.5mm d.m.v kwatatief onderzoek m.b.v storeo microscopie 

  

  

bundeis Chrysotier 

[bundeis Amosiet 

[bundeis Crocidoliet 

[bundeis Anthophyliet 

[bundeis Tremoliet 

[bundeis Actnotiet 

  

Staatscourant nr. 16675, 1 juli 2019' 

De gewogen concentratie wordt niet afgerond, maar afgebroken gerapporteerd 

H! 

De gewogen concentratie is de concentratie serpentijn + 10 maal de concentratie amfibool. "Circulaire Bodemsanering. 

Alle afrondingen gebeuren vanaf het ruwe resultaat volgens tabel 5 uit NEN5898:2015. 

De mate van hechtgebondenheid betreft een indicatieve weergave, welke is afgeleid van tabel 1 uit NEN5898:2015, 

De bepalingsgrens wordt alleen bepaald voor de zeeffracties < 4 mm, indien hierin geen asbest is aangetroffen. De totale 

bepalingsgrens is verkregen door de bepalingsgrenzen van de afzonderlijke zeeffracties bij elkaar op te tellen 

Page 1 of1 

  



SGS rapportnummer 14100612-1 Blad 16 van 16 

  

Analyserapport bepaling van asbest conform NEN 5898 

  

  

SGSnummer: 14100612-010 Datum analyse: 19-06-2024 

Projectnummer: 3590159 

Projectnaam: 3590159 

Monsteromschrijving AM109 (0-40) 

[Laomonster 

|Gemeten concentraties Concentratie (mg/kgds) ” __ Ondergrens (mg/kgds) ”” Bovengrens (mg/kgds) ” 

[gemeten serpentijn-asbestconcentratie <2 <2 <2 

[gemeten amfiboolasbestconcentratie <2 <2 <2 

[gemeten hechtgebonden-asbestconcentratie <2 a <2 

[gemeten niet-hechtgebonden-asbestconcentratie <2 a 2 

[gemeten totaal asbestconcentratie <2 a <2 

|oerekende bepalingsgrens 031 

  

[Gewogen concentraties* 

  

  

  

  

  

  

gewogen asbestconcentate E z E 

gewogen niet-hechtgebonden asbestconcentratie <2 

Joorbereidende resultaten 

otaal gewicht na drogen 14901 9 

totaal gewicht <20 mm na drogen 14901 g 

otaal gewicht voor drogen 17148 9 

droge stof 871 gew:% 

Analyseresultaten 

= g 3 s |s s ëc A 

ë _ |/3 E & |se_ |s5 |Z5 |e e |E: 

£ 3|.. BB 5 5 |&is |ii l|siz |iz |iz |E; 

s |82 iSĲ H i |533 |E35 |555 |55 |ES |EE 

H 3135 |Aa/s H z |555 |855 |535 |55 |55 |22 

ë 3ë |55 |s|s|6|E 5 3 |535 |532 |552 BE |52 |55 

ë s |838 & ë & |833 |855 |j55 |5S |5E |5E 

g5|E5E ë 2 ëÈ ë 

>31.5 0 100 

215| o | 10 

20 | «53 | 100 

48 2197 100 

24 1139 892 009 

12 721 539 01 

051 565 243 009 

<o5 | 5627                                 
  

[Gevonden vezeis n de fractie <0.5mm d.m.v kwatatief onderzoek m.b.v storeo microscopie   
  

  

bundeis Chrysotier 

[bundeis Amosiet 

[bundeis Crocidoliet 

[bundeis Anthophyliet 

[bundeis Tremoliet 

[bundeis Actnotiet   
  

De gewogen concentratie is de concentratie serpentijn + 10 maal de concentratie amfibool. "Circulaire Bodemsanering. 

Staatscourant nr. 16675, 1 juli 2019' 

De gewogen concentratie wordt niet afgerond, maar afgebroken gerapporteerd 

Alle afrondingen gebeuren vanaf het ruwe resultaat volgens tabel 5 uit NEN5898:2015. 

De mate van hechtgebondenheid betreft een indicatieve weergave, welke is afgeleid van tabel 1 uit NEN5898:2015, 

De bepalingsgrens wordt alleen bepaald voor de zeeffracties < 4 mm, indien hierin geen asbest is aangetroffen. De totale 

bepalingsgrens is verkregen door de bepalingsgrenzen van de afzonderlijke zeeffracties bij elkaar op te tellen 

H! 

Page 1 of1 



SGS Environmental Analytics 

Correspondentieadres 

Steenhouwerstraat 15 : 3194 AG Rotterdam 

Tel.:+31 (0)10 231 4700 - Fax: +31 (0)10 416 30 34 

www.sgs.com/analytics-nl 

Analyserapport 

Soilution B.V. 

Groene Dijk 2C Blad 1 

3401NJ IJsselstein lad 1 van 9 

Uw projectnaam : Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 

Uw projectnummer :3590159 

SGS rapportnummer : 14100610 versienummer: 1. 

(geanonimiseerd)

Rotterdam, 17-06-2024 

Geachte heer/mevrouw, 

Hierbij ontvangt u de analyse resultaten van het laboratoriumonderzoek ten behoeve van uw project 3590159. 

Het onderzoek werd uitgevoerd conform uw opdracht. De gerapporteerde resultaten hebben uitsluitend 

betrekking op de door SGS geteste monsters en zoals door SGS ontvangen zijn. De door u aangegeven 

omschrijvingen voor de monsters, het project en de monsternamedatum (indien aangeleverd) zijn 

overgenomen in dit analyserapport. SGS is niet verantwoordelijk voor de gegevens verstrekt door de 

opdrachtgever. 

   

Het onderzoek is uitgevoerd door SGS Environmental Analytics, gevestigd aan de Steenhouwerstraat 15 in 

Rotterdam (NL). Indien het onderzoek is uitgevoerd door derden is dit in het rapport aangegeven. 

Dit analyserapport bestaat inclusief bijlagen uit 9 pagina's. In geval van een versienummer van '2' of hoger 

vervallen de voorgaande versies. Alle bijlagen maken onlosmakelijk onderdeel uit van het rapport. Alleen 

vermenigvuldiging van het hele rapport is toegestaan. 

Voor meer informatie, omtrent bijvoorbeeld meetonzekerheid of gebruikte analysemethoden, kunt u contact 

opnemen met de afdeling Customer Support. 

Wij vertrouwen er op u met deze informatie van dienst te zijn. 

Hoogachtend, 

Business Unit Manager 

A s Eeao Ai GEACEREDTEERO OL GENS DE B0OR DE RAADVOOR ACHEETATE GSTELDE CRTER YOO TESTLABORATORA GOFORWEN EOAE 1007 CNDERN L B 

v 

   

  

    

N 

TESTEN 

RWALIE 

(geanonimiseerd)



Blad2van 9 

  

  

  

  

Analyserapport 

Soilution B.V. 

o 

Projectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 13-06-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 13-06-2024 

Rapportnummer 14100610 -1 Rapportagedatum 17-06-2024 

Nummer Monstersoort Monsterspecificatie 

001 Asbestverdacht AVM100 (0-50) 

002 Asbestverdacht _ AVM10 (0-30) 

003 Asbestverdacht AVM102 (0-80) 

004 Asbestverdacht AVM103 (0-50) 

005 Asbestverdacht AVM104 (0-30) 

Analyse Eenheid Q 001 002 003 004 005 

 ASBESTONDERZOEK 

aangeleverd mateiaal 1964 484 1254 1960 101 

KWANTITATIEF ASBESTONDERZOEK 

asbestresultaton - a zi bilage zi bilage zie bijlage zie bijlage 

asbestresultaten a zie bijlage ” 

De met Q gemerkte analyses zin geaccrediteerd door de BYA 

Paraat : 

N : 

N v P e A p A aa w n d 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

AALB 

  

    



n BV. 

Blad 3 van 9 

Analyserapport 

Projectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 13-06-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 13-06-2024 

Rapportnummer 14100610 -1 Rapportagedatum 17-06-2024 

  

Monster bescht 
  

  

001 : 

002 : 

003 * 

004 : 

005 : 

Bij de kwantitatieve bepaling van asbest in materiaalmonster is de bepalingsgrens van de gebruikte 

onderzoeksmethode voor het schatten van het massapercentage asbest 0,1 (massa %). 

Indien het gehalte aan asbest onder de bepalingsgrens ligt (<), wordt het monster als niet asbesthoudend 

beschouwd. Indien gewenst kan met SEM-analyse een lagere bepalingsgrens worden gerealiseerd ( tot 0.01 

massa %) 

Bij de kwantitatieve bepaling van asbest in materiaalmonster is de bepalingsgrens van de gebruikte 

onderzoeksmethode voor het schatten van het massapercentage asbest 0,1 (massa %). 

Indien het gehalte aan asbest onder de bepalingsgrens ligt (<), wordt het monster als niet asbesthoudend 

beschouwd. Indien gewenst kan met SEM-analyse een lagere bepalingsgrens worden gerealiseerd ( tot 0.01 

massa %). 

Bij de kwantitatieve bepaling van asbest in materiaalmonster is de bepalingsgrens van de gebruikte 

onderzoeksmethode voor het schatten van het massapercentage asbest 0,1 (massa %). 

Indien het gehalte aan asbest onder de bepalingsgrens ligt (<), wordt het monster als niet asbesthoudend 

beschouwd. Indien gewenst kan met SEM-analyse een lagere bepalingsgrens worden gerealiseerd ( tot 0.01 

massa %) 

Bij de kwantitatieve bepaling van asbest in materiaalmonster is de bepalingsgrens van de gebruikte 

onderzoeksmethode voor het schatten van het massapercentage asbest 0,1 (massa %). 

Indien het gehalte aan asbest onder de bepalingsgrens ligt (<), wordt het monster als niet asbesthoudend 

beschouwd. Indien gewenst kan met SEM-analyse een lagere bepalingsgrens worden gerealiseerd ( tot 0.01 

massa %) 

Bij de kwantitatieve bepaling van asbest in materiaalmonster is de bepalingsgrens van de gebruikte 

onderzoeksmethode voor het schatten van het massapercentage asbest 0,1 (massa %). 

Indien het gehalte aan asbest onder de bepalingsgrens ligt (<), wordt het monster als niet asbesthoudend 

beschouwd. Indien gewenst kan met SEM-analyse een lagere bepalingsgrens worden gerealiseerd ( tot 0.01 

massa %). 

  

Voetnoten 

  

1 De verschillende materialen in het monster zijn op visuele basis gesorteerd. Van elke materiaalsoort is één stuk 

geanalyseerd. De overige stukken binnen een materiaalsoort zijn beoordeeld op eventuele afwijkingen, geteld en 

gewogen. 

  

Paraaf ! 

& AmB GEACEREBTEERD VOLGENE OE BOCA DE RAADVOOR CCAEZTATIE EETELDE ONTENA VOOR TETLABORATORA CONFORWEN EOE EZB CNGER 

N 

TESTEN 

RWALIE 

  

    

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Blad 4 van 9 

  

  

Analyserapport 

Projectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 13-06-2024 

Projectnummer Startdatum 13-06-2024 

Rapportnummer 14100610 -1 Rapportagedatum 17-06-2024 

Monster Barcode Aanlevering Monstername Verpakking 

001 0074806AG 12-06-2024 11-06-2024 ALC201 

002 0074777AG 12-06-2024 11-06-2024 ALC201 

003 0074776AG 12-06-2024 11-06-2024 ALC201 

004 0074783AG 12-06-2024 11-06-2024 ALC201 

005 E5647689 12-06-2024 11-06-2024 ALC295 

Paraat : 

  

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



SGS rapportnummer 14100610-1 Blad 5 van 9 

  

Analyserapport bepaling van asbest in materiaal verzamelmonsters conform NEN 5896 

  

  

  
        
  

SGSnummer: 14100610-001 Datum analyse: 17-06-2024 

Projectnummer 250015 

Propctnaam 2560159 

Monsteromschrijving: AVM100 (0-50) 

2 & 

4 i |é s 

3 H s 15 3 3 

: i |e |á e5 |5 3 |E E 

4 3 H £ zst |5 3 2 3 

. E : SE 5 EJ 

3 5 E ë ii |i 3 |5 |6 

Plaat 6 495.35 Chrysotiel 1015 Hechtgebonden 619 495 743 

‘Totalen Serpentijn 62 50 74 

Amfbool <o1 | <o1 | <o1 
            
  

De hechtgebondenheid is enkel bepaald voor het aangeleverde materiaal en kan afwijken van de bevindingen bij de bron 

Page 1 of1 



SGS rapportnummer 14100610-1 Blad6van 9 

  

Analyserapport bepaling van asbest in materiaal verzamelmonsters conform NEN 5896 

  

  

  
        
  

SGSnummer: 14100610-002 Datum analyse: 17-06-2024 

Projectnummer 250015 

Propctnaam 2560159 

Monsteromschrijving: AVM101 (0-30) 

2 & 

4 i |é s 

H E s |5 3 3 

: i |e |á e5 |5 3 |E E 

4 3 H £ zst |5 3 2 3 

5 5 H ë ii l; H 3 H 

3 5 £ ë ii | E; ä 

Plaat " 54843 Chrysotiel 1015 Hechtgebonden 686 548 823 

Totalen Serpentijn 69 55 82 

Amfbool o | o | 01 
            
  

De hechtgebondenheid is enkel bepaald voor het aangeleverde materiaal en kan afwijken van de bevindingen bij de bron 

Page 1 of1 



SGS rapportnummer 14100610-1 Blad 7 van 9 

  

Analyserapport bepaling van asbest in materiaal verzamelmonsters conform NEN 5896 

  

  

  

        
  

SGSnummer: 14100610-003 Datum analyse: 17-06-2024 

Prjectnummer _ 3690159 

Prjectnaam 2690159 

Monsteromschrijving: AVM102 (0-60) 

2 & 

4 i |é s 

5 5 s |5 3 3 

E 5 e Ji ‚ |3 s |E |: 

: 3 3 E z ]5 ? 5 5 
E 3 H ER E 4 ; 2 

? E H 5 EE 3 ë 3 

3 5 E ë ii |i 3 |5 |6 

Golfplaat 12 125418 Chrysotiel 1015 Hechtgebonden 157 125 188 

Crockdalet 25 | Hechtgebonden |_ «39 | 251 | €27 

T Geporin 0 | 30 | 70 

Amfibool 44 25 63               
  

De hechtgebondenheid is enkel bepaald voor het aangeleverde materiaal en kan afwijken van de bevindingen bij de bron. 

Page 1 of1 



SGS rapportnummer 14100610-1 Blad8van 9 

  

Analyserapport bepaling van asbest in materiaal verzamelmonsters conform NEN 5896 

SGSnummer: 14100610-004 Datum analyse: 17-06-2024 

Projectnummer: 3590159 

Projectnaam: 3590159 

Monsteromschrijving AVM103 (0-50) 

  

  

  Monsteromschrijving 

H 

H 

Ë 

ë \Aantal stukken massa (9) [soort asbest [schatting Asbest (g} |Ondergrens (9) Bovengrens (g} 
        3 |gewichtspercentage & |% mm} 

Plaat 1 1360 Chrysotiel Hechtgebonden 170 138 | 204 

  

Totalen ‘Serpentijn 170 140 200 

Amfibool <01 <01 <01 
            
  

De hechtgebondenheid is enkel bepaald voor het aangeleverde materiaal en kan afwijken van de bevindingen bij de bron 

Page 1 of1 



SGS rapportnummer 14100610-1 Blad 9 van 9 

  

Analyserapport bepaling van asbest in materiaal verzamelmonsters conform NEN 5896 

  

  

  
        
  

SGSnummer: 14100610-005 Datum analyse: 17-06-2024 

Projectnummer 250015 

Propctnaam 2560159 

Monsteromschrijving: AVM104 (0-30) 

2 & 

z 3 |£ 5 

H E s |5 3 3 

: i |e |á e5 |5 3 |E E 

4 3 H £ zst |5 3 2 3 

5 5 H 5 SE 3 5 ë 

3 5 £ ë ii |i 3 |5 |6 

Plaat 36 4641 Chrysotiel 1015 Hechtgebonden 580 464 696 

Totalen Serpentijn 580 460 700 

Amfbool o1 | o | «01 
            
  

De hechtgebondenheid is enkel bepaald voor het aangeleverde materiaal en kan afwijken van de bevindingen bij de bron 

Page 1 of1 



SGS Environmental Analytics 

Correspondentieadres 

Steenhouwerstraat 15 : 3194 AG Rotterdam 

Tel.:+31 (0)10 231 4700 - Fax: +31 (0)10 416 30 34 

www.sgs.com/analytics-nl 

Analyserapport 

Soilution B.V. 

Groene Dijk 2C Blad 1 4 

3401NJ IJsselstein lad 1 van 

Uw projectnaam : Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 

Uw projectnummer :3590159 

SGS rapportnummer : 14103924, versienummer: 1. 

(geanonimiseerd)

Rotterdam, 20-06-2024 

Geachte heer/mevrouw, 

Hierbij ontvangt u de analyse resultaten van het laboratoriumonderzoek ten behoeve van uw project 3590159. 

Het onderzoek werd uitgevoerd conform uw opdracht. De gerapporteerde resultaten hebben uitsluitend 

betrekking op de door SGS geteste monsters en zoals door SGS ontvangen zijn. De door u aangegeven 

omschrijvingen voor de monsters, het project en de monsternamedatum (indien aangeleverd) zijn 

overgenomen in dit analyserapport. SGS is niet verantwoordelijk voor de gegevens verstrekt door de 

opdrachtgever. 

   

Het onderzoek is uitgevoerd door SGS Environmental Analytics, gevestigd aan de Steenhouwerstraat 15 in 

Rotterdam (NL). Indien het onderzoek is uitgevoerd door derden is dit in het rapport aangegeven. 

Dit analyserapport bestaat inclusief bijlagen uit 4 pagina's. In geval van een versienummer van '2' of hoger 

vervallen de voorgaande versies. Alle bijlagen maken onlosmakelijk onderdeel uit van het rapport. Alleen 

vermenigvuldiging van het hele rapport is toegestaan. 

Voor meer informatie, omtrent bijvoorbeeld meetonzekerheid of gebruikte analysemethoden, kunt u contact 

opnemen met de afdeling Customer Support. 

Wij vertrouwen er op u met deze informatie van dienst te zijn. 

Hoogachtend, 

Business Unit Manager 

v 

   

  

    

N 

TESTEN 

RWALIE 

(geanonimiseerd)



Blad 2 van 4 

  

  

  

  

Analyserapport 

Soilution B.V. 

Projectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 18-06-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 19-06-2024 

Rapportnummer 14103924 -1 Rapportagedatum 20-06-2024 

Nummer Monstersoort Monsterspecificatie 

001 Grond (AS3000) 106 1062 (0-50) 

002 Grond (AS3000) _ 1060 106b (0-50) 

003 Grond (AS3000) 106c 1060 (0-50) 

004 Grond (AS3000) 106d 106d (0-50) 

Analyse Eenheid Q 001 002 003 004 

monster voorbehandeling s va Ja Ja va 

droge stof g S %2 E "0 673 

gewicht artetacten 9 s < < a a 

‘aard van de artefacten s geen geen geen geen 

METALEN 

cadmium mg/kgds S 059 053 044 057 

De met S gemerkte analyses zijn geaccrediteerd en vallen onder de AS3000-erkenni 
  

Paraaf : 

@ s E Ai GEaCEnESTEERD v……î:Ïnî D:ÏÏ:ÎÍÎ“……E STE OR TEZTLABORATORACONFORW EMR UE OOE R. 282 
    

N 

TESTEN 

MWALIE 

    

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Blad3van 4 

  

  

  

Analyserapport 

Soilution 

Projectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 18-06-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 19-06-2024 

Rapportnummer 14103924 -1 Rapportagedatum 20-06-2024 

Monster beschrijvingen 

oo1 * _ De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen 

voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk. 

002 * _ De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Acoreditatieschema AS3000, dit geldt alleen 

voor de analyses die worden gerapporteerd met het ”S” kenmerk. 

003 * _ De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen 

voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk. 

004 * _ De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen 

voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk. 

Paraaf 

(geanonimiseerd)

v e 
  

N 

TESTEN 

MWALIE 

    

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Blad 4 van 4 

  

  

  

  

Analyserapport 

Soilution B.V. 

Projectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 Orderdatum 18-06-2024 

Projectnummer 3590159 Startdatum 19-06-2024 

Rapportnummer 14103924 -1 Rapportagedatum 20-06-2024 

Analyse Monstersoort Relatie tot norm 

monster voorbehandeling Grond (AS3000) Grond: NEN-EN 16179. Grond (AS3000): AS3000 en NEN-EN 16179 

droge stof Grond (AS3000) Grond: NEN-EN 15934. Grond (AS3000): AS3010-2 en NEN-EN 

15934 

gewicht artefacten Grond (AS3000) AS3000 

d van de artefacten Grond (AS3000) 1dem 

cadmium Grond (AS3000) AS3010-5 en NEN-EN-ISO 17294-2 (ontsluiting NEN 6961 en NEN- 

EN-ISO 54321) 

Monster Barcode Aanlevering Monstername Verpakking 

001 01387756 19-06-2024 18-06-2024 ALC201 

002 01387764 19-06-2024 18-06-2024 ALC201 

003 01388043 19-06-2024 18-06-2024 ALC201 

004 01387736 19-06-2024 18-06-2024 ALC201 

Paraaf - 

N : 

N A 1P D B MLA A p r n Wh de e e e 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

    
AALB 



  

  

BIJLAGE 5 

    



  

  

Projectcode: 3590159   

Locatienaam: De Geschikte Peer   

[Monsternaam: [SL01 - AM100   

  

  

  

Veldgegevens 

  

  

    
e   

    

  

  

  

  

  

Bepaald door veldwerker 

Teldgegevers] TeeT EE 

Gainspecteerd Gewieht amarstkes>Z0mm [mspeceeffoeny  [nspecieeficeney _ [Scorelk gewiet Percentage > 20 mm n 

oeveeineig tactie > 20 mmin laagste (%)E1 hoogste (%)E2 Imateraal (onm) Gzie _ |oorspronkelike materiaat 

[oorspronkelike |geïnspecteerde \voor grond protoeol  [(gentents %) 
materiaal 69 |oorspronkelike materiaal *o} |00 taber16)     
  

      

  
  

Materiaalverzamelmonster (220 mm 

monster gram 

asbest absoluut 

(amoset * ooerie 

asbesthigds. 

  

ke materiaal 

(mg asbestigd.s) 

  

  

Monster fijne fractie (<20 mm) 

  

e n 
  

  

Bm |m asbeslg ds 

  

  
  

Totaal 

  

[gewogen concentratie 

    
|asbest (atgerond) 

  

  

  

  



  

  

Projectcode: 3590159   

Locatienaam: De Geschikte Peer   

[Monsternaam: [SL02 - AM103 + AVM102   

  

  

  

Veldgegevens 

  

  

    
e   

    

  

  

  

  

  

Bepaald door veldwerker 

Teldgegevers] TeeT EE 

Gainspecteerd Gewieht amarstkes>Z0mm [mspeceeffoeny  [nspecieeficeney _ [Scorelk gewiet Percentage > 20 mm n 

oeveeineig tactie > 20 mmin laagste (%)E1 hoogste (%)E2 Imateraal (onm) Gzie _ |oorspronkelike materiaat 

[oorspronkelike |geïnspecteerde \voor grond protoeol  [(gentents %) 
material ( |oorspronkelike materiaal *o} |00 taber16)     
  

      

  
  

Materiaalverzamelmonster (220 mm 

monster gram 

asbest absoluut 

(amoset * ooerie 

asbesthigds. 

  

ke materiaal 

(mg asbestigd.s) 

  

  

Monster fijne fractie (<20 mm) 

  

e n 
  

  

Bm |m asbeslg ds 

  

  
  

Totaal 

  

[gewogen concentratie 

    
|asbest (atgerond) 

  

  

  

  



  

  

Projectcode: 3590159   

Locatienaam: De Geschikte Peer   

[Monsternaam: [SL03 - AMM103   

  

  

  

Veldgegevens 

  

  

    
e   

    

  

  

  

  

  

Bepaald door veldwerker 

Teldgegevers] TeeT EE 

Gainspecteerd Gewieht amarstkes>Z0mm [mspeceeffoeny  [nspecieeficeney _ [Scorelk gewiet Percentage > 20 mm n 

oeveeineig tactie > 20 mmin laagste (%)E1 hoogste (%)E2 Imateraal (onm) Gzie _ |oorspronkelike materiaat 

[oorspronkelike |geïnspecteerde \voor grond protoeol  [(gentents %) 
materiaal 69 |oorspronkelike materiaal *o} |00 taber16)     
  

      

  
  

Materiaalverzamelmonster (220 mm 

monster gram 

asbest absoluut 

(amoset * ooerie 

asbesthigds. 

  

ke materiaal 

(mg asbestigd.s) 

  

  

Monster fijne fractie (<20 mm) 

  

e n 
  

  

Bm |m asbeslg ds 

  

  
  

Totaal 

  

[gewogen concentratie 

    
|asbest (atgerond) 

  

  

  

  



  

  

Projectcode: 3590159   

Locatienaam: De Geschikte Peer   

[Monsternaam: SL04 - AMM101 + AVM101   

  

  

  

Veldgegevens 

  

  

    
e   

    

  

  

  

  

  

Bepaald door veldwerker 

Teldgegevers] TeeT EE 

Gainspecteerd Gewieht amarstkes>Z0mm [mspeceeffoeny  [nspecieeficeney _ [Scorelk gewiet Percentage > 20 mm n 

oeveeineig tactie > 20 mmin laagste (%)E1 hoogste (%)E2 Imateraal (onm) Gzie _ |oorspronkelike materiaat 

[oorspronkelike |geïnspecteerde \voor grond protoeol  [(gentents %) 
material ( |oorspronkelike materiaal *o} |00 taber16)     
  

      

  
  

Materiaalverzamelmonster (220 mm 

monster gram 

asbest absoluut 

(amoset * ooerie 

asbesthigds. 

  

ke materiaal 

(mg asbestigd.s) 

  

  

Monster fijne fractie (<20 mm) 

  

e n 
  

  

Bm |m asbeslg ds 

  

  
  

Totaal 

  

[gewogen concentratie 

    
|asbest (atgerond) 

  

  

  

  



  

  

Projectcode: 3590159   

Locatienaam: De Geschikte Peer   

[Monsternaam: [SL05 AMM106 

+ AVM103 

  

  

  

  

Veldgegevens 

  

  

    
e   

    

  

  

  

  

  

Bepaald door veldwerker 

Teldgegevers] TeeT EE 

Gainspecteerd Gewieht amarstkes>Z0mm [mspeceeffoeny  [nspecieeficeney _ [Scorelk gewiet Percentage > 20 mm n 

oeveeineig tactie > 20 mmin laagste (%)E1 hoogste (%)E2 Imateraal (onm) Gzie _ |oorspronkelike materiaat 

[oorspronkelike |geïnspecteerde \voor grond protoeol  [(gentents %) 
material ( |oorspronkelike materiaal *o} |00 taber16)     
  

      

  
  

Materiaalverzamelmonster (220 mm 

monster gram 

asbest absoluut 

(amoset * ooerie 

asbesthigds. 

  

ke materiaal 

(mg asbestigd.s) 

  

  

Monster fijne fractie (<20 mm) 

  

e n 
  

  

Bm |m asbeslg ds 

  

  
  

Totaal 

  

[gewogen concentratie 

    
|asbest (atgerond) 

  

  

  

  



  

  

Projectcode: 3590159   

Locatienaam: De Geschikte Peer   

[Monsternaam: [SLO6 - AVM104 + AM107   

  

  

  

Veldgegevens 

  

  

    
e   

    

  

  

  

  

  

Bepaald door veldwerker 

Teldgegevers] TeeT EE 

Gainspecteerd Gewieht amarstkes>Z0mm [mspeceeffoeny  [nspecieeficeney _ [Scorelk gewiet Percentage > 20 mm n 

oeveeineig tactie > 20 mmin laagste (%)E1 hoogste (%)E2 Imateraal (onm) Gzie _ |oorspronkelike materiaat 

[oorspronkelike |geïnspecteerde \voor grond protoeol  [(gentents %) 
material ( |oorspronkelike materiaal *o} |00 taber16)     
  

      

  
  

Materiaalverzamelmonster (220 mm 

monster gram 

asbest absoluut 

(amoset * ooerie 

asbesthigds. 

  

ke materiaal 

(mg asbestigd.s) 

  

  

Monster fijne fractie (<20 mm) 

  

e n 
  

  

Bm |m asbeslg ds 

  

  
  

Totaal 

  

[gewogen concentratie 

    
|asbest (atgerond) 

  

  

  

  



Toetsing volgens Terralndex, module T.101-Beoordeling kwaliteitsklassen van grond en baggerspecie bij toepassen op 

of in de landbodem 

(oetsversie 1.00 rogeteving Bitage B tabe 7 ROK 2022 aanroop SIKB verie 14.2.0, ookup verse 14 oetingsdatum: 2706.2024- 0949} 

isclaimer: Dank voor het testen van Terraindex BETA. Deze output is indicatief en SGS draagt geen 

verantwoordelijkheid voor de nauwkeurigheid, volledigheid of toepasbaarheid. Gebruik is op eigen risico en 

verantwoordelijkheid. SGS is niet aansprakelijk voor eventuele schade door het gebruik van deze informatie 

      

    

Projectcode 3590159 3590159 3590159 

Projectnaam TerAarGeschiktePeer, _ TerAarGeschikte Peer, __ Ter Aar Geschikte Peer, 
Oostkanaalweg 41 Oostkanaalweg 41 Oostkanaalweg 41 

Monsteromschrijing 1068 1062 (0-50) 106b 1066 (0-50) 1066 106 (0-50) 
Monstersoort en bodemtype Grond (AS3000) Grond (AS3000)-1 Grond (AS3000)-t 

Monster condlusie Klasselandbouw/natuur _ Klasse landbouw/natuur 

Analyse EenheidSR _ BT _TC SR BT TC SR BT TC 

monster voorbehandeling Ja - a - Ja - 

droge stof % 642 642 61 631 710 7 

gewicht artefacten o d < < 

aardvandeartefacten - Geen Geen Geen 

METALEN 

cadmium mg'kg 059 0.602 WO 053 0541 <=UN 044 0449  <=N 

Monstercode Monsteromschrijing 
14103924001 1062 1062 (0-50) 

14103924-002 106b 106 (0-50) 

14103924003 1066 106 (0-50) 

Gebruikte bodemtypes voor de toetsing 

Bodemtype humus  lutum 

Bodemtype 1 96%  24% 

Toetsing volgens Terralndex, module T.101-Beoordeling kwaliteitsklassen van grond en baggerspecie bij toepassen op 

of in de landbodem 

(ostsverie 100 rogeleving Biage B tabe 1 Rbk 2022 aanroep SIKB verie 14.2.0 ookup verse 1480 oetsingsdatum: 2706-2024- 09:49) 

Disclaimer: Dank voor het testen van Terraindex BETA. Deze output is indicatief en SGS draagt geen 

verantwoordelijkheid voor de nauwkeurigheid, volledigheid of toepasbaarheid. Gebruik is op risico en 

verantwoordelijkheid. SGS is niet aansprakelijk voor eventuele schade door het gebruik van deze informatie 

  

       

Projectcode 3590159 

Projectnaam Ter Aar Geschikte Peer, Oostkanaalweg 41 

Monsteromschrijving 106d 106d (0-50) 

Monstersoort en bodemtype Grond (AS3000)-1 

Monster conciusie Klasse landbouw/natuur 

Analyse Eenheid SR BT Te 

monster voorbehandeling Ja . 

droge stof % 673 673 

gewicht artefacten g 1 

aard van de artefacten - Geen 

METALEN 

‘cadmium mgkg 0.57 0.581 <=UN 

Monstercode Monsteromschrijving 

14103924-004 106d 1064 (0-50) 

Gebruikte bodemlypes voor de toetsing 

Bodemtype humus _ lutum 

Bodemtype 1 96%  24% 



Verklaring kolommen 

SR _ Resultaat op het analyserapport 

BT Berekend toefsresultaat (omgerekend naar standaard bodem). Bij organische stof en lutum staan de voor de toetsing 

gebruikte waarden. 

TC  Toetsoordeel toetsingsmodule 

Verklaring toetsingsoordelen 

- Geon toetsoordeel mogeljk 

- Heeft geen normwaarde, zorgplicht van toepassing 

Verhoogde rapportagegrens, voor meer informatie zie analysecerticaat 

Kleiner dan of geljk aan de Kwaliteitseis (andbouw / natuur 

Kwaliteitseis wonen 

Kwaliteitseis industrie 

Kwaliteitseis matig verontreinigd 

kwaliteitseis sterk verontreinigd 

Groter dan interventiewaarde 

>(ind)l _ INEV (Indicatieve interventiewaarde) wordt overschreden 

somiW>tInterventiewaarde word overschreden door som ractieintervontiewaarde > 1 (interventie factor) 

A Enkele parameters ontbreken in de som 

  

Kleur informatie 

Wonen of Licht verontreinigd 

Industrie 

[matig verontreinigd 

ISterk verontreinigd of Interventiewaarde 



  

  

BIJLAGE 6 

    



SOILUTION 

    
SL03_20240611 090915 jpg 

Projectcode: 3590159 29 



SOILUTION 

    
SL04_20240611-084342.jpg _ 

Projectcode: 3590159 30 



SOILUTION 

  

Projectcode: 3590159 31 



SOILUTION 

    
SL108_20240611_125934.jpg 

Projectcode: 3590159 32 




</pre>

====================================================================== Einde pagina 1 =================================================================

<br><br>